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Mistrz  Roger  tworzy  stronę  internetową  w  listopadzie  2009  roku,  a  jego  teoria  
odniosła  wielki  sukces,  zaakceptowany  przez  cały  świat.  W  ciągu  trzech  i  pół  roku  
istnienia  ma  już  ponad  22  000  000  odwiedzin:

Ta  książka  zawiera  wskazówki,  jak  prowadzić  szczęśliwe  życie.  Prostota  słów,  
którymi  wyraża  się  Mistrz  Roger,  sprawia,  że  każdy  może  je  zrozumieć,  a  tym  
samym  otworzyć  serce  każdego  z  nas.

www.yogaespaña.es  www.yogaspain.es  www.yogaroger.com  Nauka  
Mistrza  Rogera  jest  uniwersalna.  Obejmuje  wszystkie  religie  i  wszystkie  żywe  
istoty  mają  swoje  miejsce,  czy  to  ludzie,  zwierzęta  czy  przyroda.  Wszyscy  jesteśmy  
jednym  i  jeśli  wiemy,  jak  kochać,  szanować  i  troszczyć  się  o  siebie  nawzajem,  
możemy  przekształcić  ten  świat  w  raj.

Mistrz  Roger  uczy  nas,  jak  powinniśmy  się  zachowywać,  aby  dobrze  prowadzić  się  
w  życiu  i  być  dobrymi  ludźmi,  czego  wymaga  od  nas  Bóg  w  swoich  10  
przykazaniach.  Tylko  wtedy  możemy  być  szczęśliwi.

WSTĘP

PIERWSZA  KSIĘGA  
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1.-  ŻYCIE  JEST  SNEM

era

Życie  jest  snem,  życie  jest  snem.  Zgodnie  z  „Diamentowym"  pismem  Buddy,  wszystkie  obrazy  są  
mirażami,  są  fałszywymi  obrazami.  Wszystkie  obrazy  życia  są  jak  błyskawice  podczas  burzy,  pojawiające  
się  i  znikające  w  jednej  chwili.  Budda  powiedział  również,  że  obrazy,  życie  jest  jak  poranna  rosa,  kiedy  
wschodzi  słońce,  rosa  znika.

A

Życie  jest  jak  błyskawica,  dzieje  się  to  w  jednej  chwili,  jest  jak  rosa.  Wszystko,  co  widzi,  dotyka  i  żyje,  to,  
czym  żyjesz  z  otwartymi  oczami,  według  Buddy  jest  snem,  który  nie  jest  prawdziwy.  Budda  i  Jezus  
Chrystus  byli  ludźmi,  którzy  obudzili  się  we  śnie.  Zrozumieli,  że  życie  było  tylko  snem,  że  nic  nie  było  
prawdziwe,  tylko  sen,  tylko  sen.  Wszystko,  co  widzimy  lub  czujemy,  wszystko,  co  się  rodzi,  umiera  i  znika:  
rzeczy,  ludzie,  władza,  pieniądze,  własność.  Wcześniej  byłeś  kimś  innym,  aw  przyszłości  może  to  być  
twoje  dziecko  lub  kogoś  innego.  Wszystko  przychodzi  i  odchodzi,  nie  ma  nic  stałego.  Oznacza  to,  że  jeśli  
chcesz,  aby  twoje  życie,  twoja  przyszłość  i  po  śmierci  były  pozytywne,  musisz  robić  pozytywne  rzeczy,  a  
twoje  życie  będzie  pozytywne:  będziesz  cieszyć  się  resztą  swojego  życia  w  pozytywny  sposób,  a  po  
śmierci  będziesz  cieszyć  się  pozytywne  życie.  Pozytywne  rzeczy  polegają  na  pomaganiu  innym.  Budda  i  
Jezus  Chrystus  poświęcili  całe  swoje  życie  innym.  Cierpieli  i  umierali  dla  innych,  nigdy  dla  własnego  
interesu,  bo  zdawali  sobie  sprawę,  że  życie  jest  jak  film.  Filmy,  które  oglądamy,  nie  są  prawdziwe,  jest  
scenariusz,  reżyser  i  niektórzy  aktorzy,  wiemy,  że  to,  co  widzimy,  to  fantazja,  że  nic  nie  jest  prawdziwe.  
To,  co  odbija  się  na  ekranie,  to  obraz,  nic  nie  jest  rzeczywiste,  to  tylko  wirujący  ruch  z  prędkością  25  
klatek  na  sekundę,  wydaje  się,  że  się  porusza,  ale  w  rzeczywistości  jest  to  tylko  25  klatek  na  sekundę.  
Życie  jest  takie  samo,  myślisz,  że  się  kręci,  porusza,  ale  tak  nie  jest.  To  tak  jak  wtedy,  gdy  śnimy.  Czasami  
śnią  nam  się  koszmary  i  podczas  snu  wydaje  nam  się,  że  to  nie  sen,  myślimy,  że  to  prawda,  dlatego  
boimy  się,  jesteśmy  dręczeni,  pocimy  się  i  mamy  panikę  na  twarzy  twarz.  Nagle,  kiedy  otwieramy  oczy,  
po  tym,  jak  się  przestraszyliśmy,  czujemy  ulgę,  wiedząc,  że  to  tylko  prawda.

Co
Ludzie  popełniają  błędy,  nie  wiedzą,  że  są  dwa  koszmary,  koszmar  jest  wtedy,  gdy  śpimy,  oczami

NIEkoszmar, era
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,

Wyobraź  sobie,  że  jeśli  ktoś  zabije  twoje  dziecko  lub  zabije  ciebie,  czy  nie  będziesz  chciał  
zemsty?  Jestem  pewien,  że  tak,  na  pewno  czeka  na  najlepszy  moment,  by  się  zemścić.  
Wszystkie  9  200  000  dusz  stoi  za  swoimi  mordercami.  Wszyscy,  którzy  wspierają  lub  ułatwiają  
zabijanie  niewinnych  dzieci,  wszyscy,  którzy  są  za,  lekarze,  ludzie  wpływowi,  nieważne  kto,  
zapłacą  za  to,  że  są  za  zabijaniem.  Wszystkie  te  zagubione  dusze  pójdą  za  swoimi  zabójcami.  
Większość  z  nich,  gdy  dożywa  starości,  nic  nie  kończy  się  dobrze.

Myślą:  jeśli  z  tego  skorzystam,  ile  zyskam?  Ale  mylą  się,  wszystko  co  robimy  jest  znane,  to  
kwestia  czasu.  Złodzieje  robią  złe  rzeczy,  prędzej  czy  później  zostaną  złapani  i  pójdą  do  
więzienia,  to  kwestia  czasu.  Wszystko  co  robimy  jest  widoczne,  to  kwestia  czasu.  Zapewniam  
cię,  że  kiedy  robisz  negatywne  rzeczy,  kończą  się  one  negatywnie.  Wielu  ludzi  u  władzy  i  
obywateli  całkowicie  się  myli,  gdy  opowiadają  się  za  aborcją  i  popierają  zabijanie.  Do  tej  pory  
na  świecie  zginęło  9  200  000  niewinnych  dzieci.  Ludzie  zabili  własne  dzieci,  9  200  000  dzieci.  
Te  dusze  gubią  się  i  ścigają  swoich  morderców,  czekając  na  najlepszy  moment  do  zemsty.

Twoje  dzieci  lub  wnuki  również  płacą  to,  co  zrobił  twój  ojciec  lub  dziadek.  Ten  negatywny  czyn  
zostanie  drogo  zapłacony  w  tym  śnie.  W  tym  śnie  nic  nie  jest  rzeczywistością,  więc  radzę  ci  
spróbować  obudzić  się  z  tego  snu,  spróbować  skorzystać  z  tej  podróży  na  Ziemię,  a  tym  
samym  ten  sen  będzie  przyjemniejszy  dla  ciebie,  twojej  rodziny  i  wszystkich  wokół  ciebie.

Widzimy,  jak  umierają  przyjaciele  i  ukochani,  ale  pewnego  dnia  nadejdzie  nasza  kolej,  by  
umrzeć  w  dowolnym  momencie  i  bez  ostrzeżenia.

Pamiętaj,  każdy  ma  prawo  do  zemsty.

zamknięte,  a  drugi,  gdy  otwierasz  oczy  i  przeżywasz  koszmar  w  innym  koszmarze,  więc  nie  
opuściłeś  koszmaru.  To  jest  to  samo  co  hipnoza.  Polecenie  od  nauczyciela,  gdy  jesteś  
zahipnotyzowany,  takie  jak  „Kiedy  powiem  1,  2,  3,  obudzisz  się,  a  kiedy  powiem  „1,  
powiesz„ Hau  ”,  hau,  kiedy  powiem  „2” ,  ty  powiedz  "miao,  miao"  A  kiedy  powiem  "1,2,3",  
obudzisz  się  z  otwartymi  oczami,  ale  nadal  będziesz  zahipnotyzowany.

Budda  mówi,  że  cokolwiek  widzi  lub  czego  dotyka,  każdy  rodzaj  obrazu  jest  
mirażem,  nic  nie  jest  prawdziwe.  Jezus  Chrystus  i  Budda  poświęcili  się  sobie  w  tym  
śnie.  Ponieważ  jesteśmy  we  śnie,  staraj  się  być  bardziej  pozytywny,  to  właśnie  
powinieneś  robić,  robić  pozytywne  rzeczy.

Więc  kiedy  nauczyciel  mówi  „1”,  mówisz  „hau,  hau”,  kiedy  on  mówi  „2”  i  mówisz  „miao,  miao”  
z  otwartymi  oczami,  to  znaczy,  że  wierzymy,  że  nie  śnimy,  ale  się  mylimy,  wciąż  śnimy.  Życie,  
od  momentu  narodzin  aż  do  teraz,  jest  pełne  dobrych  i  złych  obrazów  z  naszymi  bliskimi,  
przyjaciółmi,  ludźmi,  którzy  rodzą  się,  umierają,  wypadki,  choroby  i  wszystkie  rzeczy,  które  
umierają  i  opuszczają  nas.

"

Większość  ludzi  myśli,  że  życie  to  nie  sen,  oni  myślą,  że  jest  prawdziwe,  dlatego  robią  wszystko,  
cokolwiek  trzeba,  znęcają  się  nad  innymi,  wykorzystują  innych,  robiąc  cokolwiek,  cokolwiek,  
dla  własnej  korzyści,  dla  twoich  zachcianek.

Chcą  mieć  wszystkie  swoje  kaprysy,  ze  swoimi  złymi  myślami.
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POWRÓT  INDEKS

Staraj  się  nie  ranić,  bo  my  odczujemy  ból.

To,  co  robimy  w  tym  śnie,  jako  negatywny  akt,  próbując  wykorzystać  innych  lub  
wykorzystać  swoją  pozycję  władzy,  zachęca  innych  do  zabijania,  zabijania,  zabijania,  
zabijania,  zabijania  i  zabijania,  w  końcu  będziesz  pierwszy ,  ponieważ  Wewnątrz  nas  
mamy  coś,  co  nazywa  się  „świadomością”.  Kiedy  nadchodzi  nasz  czas,  jesteśmy  sami  i  
sami  siebie  karzemy.  Nie  możemy  uciec  od  kary  bogów  ani  własnej  kary,  naszego  
sumienia,  tworzymy  własne  piekło,  a  nie  bogów.  Karzemy  się  i  nie  możemy  od  siebie  
uciec,  bo  mamy  czyste  sumienie.  Każdy  błąd  rejestrowany  jest  jak  w  swoistej  czarnej  
skrzynce  samolotu.  Kiedy  dochodzi  do  katastrofy  lotniczej,  czarna  skrzynka  pozostaje  
nienaruszona.  Możesz  oszukać  innych,  ale  nie  siebie.  Twoje  sumienie  zapisuje  każde  
słowo,  każdą  sekundę  i  każdy  negatywny  czyn,  ale  zapisuje  też  dobre  uczynki,  które  
zostaną  nagrodzone  przez  Ciebie  i  innych.

Pamiętaj,  że  to  tylko  sen,  życie  to  tylko  sen,  tylko  sen.  To,  co  widać,  nie  jest  prawdziwe,  
tak  jest  powiedziane  w  pismach  Buddy  „Diament”.  Budda  zawsze  mówi  prawdę.

Proszę  posłuchaj  mnie.

Chciałbym,  żebyś  to  zrozumiał.  Staraj  się  być  w  zgodzie  ze  sobą,  swoją  rodziną  i  
innymi.  Zawsze  bądź  za  życiem,  każdy  ma  takie  samo  prawo  do  życia  jak  Ty  czy  ja.  
Nawet  zwierzęta  mają  to  prawo,  rośliny,  drzewa  i  przyroda  mają  takie  samo  prawo  do  
życia.

Bardzo  dziękuję

Jeśli  zanieczyszczamy  wodę,  zanieczyszczamy  siebie,  jeśli  zanieczyszczamy  powietrze,  
zanieczyszczamy  siebie,  ponieważ  będziemy  oddychać  i  pić  tę  wodę.  Wszystko  to  
wpłynie  na  nas  samych.
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Aby  uwolnić  się  od  jakiegokolwiek  negatywnego  czynu,  wszystko,  co  możesz  zrobić,  to  
przeprosić  z  całego  serca  osobę,  którą  skrzywdziłeś.  Opłaci  się  zadane  obrażenia,  więc  
możesz  zwolnić  szarżę.

Nigdy  nie  zapominajcie  ciężaru  przeszłości,  chwil  udręki  i  cierpienia  oraz  wszystkich  
negatywnych  sytuacji  z  przeszłości,  które  gromadzą  się  w  naszych  myślach.  Jeśli  ktoś  
powie  ci  słowo,  którego  nie  lubisz,  chowasz  je  do  plecaka,  jeśli  cię  boli,  również  chowasz  
do  plecaka.

Musisz  iść  osobiście,  aby  błagać  o  przebaczenie,  musisz  to  zrobić  sercem,  inaczej  nie  
będziesz  w  stanie  się  uwolnić.  Jeśli  ludzie  cię  skrzywdzą,  nawet  jeśli  nie  przeproszą,  
musisz  współczuć  tym  ludziom.

Ile  razy  ludzie  cię  ranią,  oszukują  i  sprawiają,  że  cierpisz! ...  to  wszystko  chowasz  do  
plecaka.  Nawet  jeśli  masz  absolutną  rację,  wszystkie  te  negatywne  rzeczy  i  niespełnione  
pragnienia,  wkładasz  to  do  środka  i  im  więcej  rzeczy  w  siebie  wkładasz,  tym  twój  ciężar  
waży  coraz  więcej,  a  twój  krzyż  jest  coraz  większy.  Twoje  myślenie  staje  się  gęstsze  i  
cięższe  i  nie  możesz  dobrze  chodzić.

Spójrz  na  ulicę,  jest  wielu  ludzi,  którzy  nie  mogą  udźwignąć  swojego  krzyża  i  w  końcu  
rozmawiają  ze  sobą,  odpowiadają  sobie,  wszędzie  widzą  duchy,  większość  z  nich  trafia  
do  szpitala  psychiatrycznego.  Zanim  trafią  do  szpitala,  większość  z  nich  udaje  się  do  
psychiatry,  aby  opowiedzieć  swoją  historię,  lekarz  przepisuje  tabletki  na  kontrolę  lęku,  
a  oni  stają  się  jak  zombie.  Nie  panuje  nad  swoim  ciałem  i  potrzebuje  tabletek  
nasennych,  żeby  się  uspokoić.  Nie  chce  opuścić  tego  ja,  ego.  Zawsze  myślisz:  myślę,  
chcę,  chcę,  ja,  ja,  ja...  To  ja,  które  tak  kochamy,  wkrótce  umiera,  wygasa  i  wtedy  już  nic  
nie  zostaje,  to  ja  nigdzie  się  nie  wybiera.  A  ponieważ  nie  chce  się  opuszczać  tego  siebie,  
plecak  waży  więcej  i  trudniej  iść  do  przodu.

Ładunkiem  jest  krzyż  każdego  z  nas,  to  co  nosimy  w  plecaku.  Im  większy  ładunek  
będziemy  nosić  w  plecaku  (udręki,  pragnienia,  zachcianki...)  życie  będzie  nam  znacznie  
trudniejsze.

Dlatego  musisz  opuścić  to  ja,  które  tak  bardzo  nas  rani,  musisz  uwolnić  swoje  myśli,  
swoje  pragnienia,  zemstę,  negatywne  myślenie,  krótko  mówiąc:  uwolnij  się  od  swojego  
ciężaru.  To  dla  twojego  dobra,  jeśli  nie  zwolnisz  ciężaru,  będzie  ważył  coraz  więcej.  
testujesz.  Chwyć  za  plecak  i  zacznij  go  napełniać:  włóż  kilogram,  potem  2  kilogramy...  
50  kilogramów,  dodawaj  do  100,  200,  500  kilogramów...  ile  utrzymasz  wagi?  jedni  
trzymają  do  50  kilogramów  i  spadają,  inni  do  100...  ale  w  końcu  wszyscy  upadają.  Jak  
długo  możesz  żyć?  Ważne  jest,  aby  uwolnić  cały  ładunek.  The  Charge  to  coś  
negatywnego,  to  negatywne  myślenie,  wszystko  co  wpływa  na  krążenie,  emocje....

Każdy  ma  swoje  brzemię,  zwłaszcza  brzemię  przeszłości.

2.  ŁADUNEK,  KTÓRY  PRZENOSIMY
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Wszyscy  terroryści,  którzy  nie  wierzą  w  prawo,  siedzą  w  więzieniach,  wierzcie  lub  nie,  
wszyscy  kończą  w  więzieniu.  Niektórzy  prezydenci,  którzy  zabili  tak  wielu  ludzi,  jak  
prezydent  Syrii,  który  unicestwia  swój  naród,  zostaną  potępieni  na  arenie  
międzynarodowej.  Negatywne  czyny  są  płatne,  nikt  nie  ucieka.  Musisz  poświęcić  się  dla  
innych,  a  nie  oczekiwać,  że  inni  poświęcą  się  dla  ciebie.  Podobnie  jak  prezydent  Syrii,  jeśli  
mieszkańcy  nie  robią  tego,  co  on  chce,  zabija  ich.  Jeśli  ludzie  powstaną,  by  zaprotestować,  
ponieważ  nie  robią  tego  dobrze,  prezydent  powinien  podać  się  do  dymisji,  a  nie  zaczynać  
masowego  zabijania  w  celu  utrzymania  władzy.  Czy  to  gdzieś  idzie?  Jeśli  robisz  wszystko  
dla  ludzi  i  poświęcasz  się  dla  nich,  wszyscy  cię  kochają.  Jeśli  robisz  to  źle,  nikt  cię  nie  
kocha,  a  jeśli  ktoś  cię  kocha,  gdy  robisz  to  źle,  to  dlatego,  że  zarabia,  dostaje  bułkę  z  
masłem.  Są  beneficjentami  twoich  negatywnych  działań,  wszyscy  są  bandą  demonów.

Nikt  nie  ucieknie  przed  ich  negatywnymi  czynami,  wszyscy  prędzej  czy  później  za  
to  zapłacą.  To  kwestia  czasu.  Stracisz  wszystko,  jeśli  nie  uwolnisz  się  od  ciężaru  i  
nie  wybaczysz.

Każdy  ma  swój  moment  i  nikt  nie  uniknie  kary.

Nikt  nie  uniknie  potępienia.  Problemem  jest  sprawiedliwość  życia  pozagrobowego.  To  
jest  najpoważniejsza  rzecz.  Tutaj  jest  tylko  więzienie  ze  wszystkimi  wygodami;  łóżko,  
jedzenie,  siłownia,  basen...  wszystkie  wygody...  Ale  sprawiedliwość  życia  pozagrobowego  
skazuje  cię  na  100  lat  więzienia,  potem  cię  ćwiartuje,  a  twoja  dusza  raz  po  raz  powstaje,  
by  iść  do  więzienia  i  cię  poćwiartować.  Będziesz  cierpieć  ten  ból  przez  1  000  000  lat.  Nie  
tak  jak  tu  na  tej  ziemi,  gdzie  pobyt  w  więzieniu  jest  jak  wyjazd  na  wakacje.  Kiedy  umierasz,  
zaczyna  się  twój  koszmar.  To  z  dużym  okiem.  Nie  bierz  wszystkiego  tak  lekko.  Wierzcie  
lub  nie,  prawo  bogów  istnieje.

Aby  usunąć  swoje  brzemię,  musisz  zrozumieć,  że  Ja,  Ty  i  On  jesteśmy  jednym.  Jeśli  
zaczniesz  robić  różnice,  zaczną  się  konflikty,  bo  każdy  idzie  za  swoimi  interesami.  
Gdybyśmy  myśleli,  że  wszyscy  jesteśmy  jednością,  zawsze  wybaczałbyś  innym,  ponieważ  
zawsze  wybaczasz  sobie,  jeśli  zrobisz  coś  złego.  Dlatego  musisz  wybaczyć  innym,  gdy  
postąpią  źle.  To  dla  twojego  dobra.  Jeśli  nie  przebaczysz  drugiemu,  poniesiesz  ten  ciężar,  
tę  udrękę,  tę  presję,  smutek  lub  pragnienie  zemsty  i  nie  będziesz  żył  dobrze,  twoje  
zdrowie  będzie  miało  wiele  problemów,  dlatego  musisz  uwolnić  się  od  tego  ciężaru,  
spróbować  zostaw  wszystko.  Jeśli  nie  możesz  nieść  swojego  krzyża,  jak  będziesz  niósł  
krzyż  innych?Są  ludzie,  którzy  próbują  nieść  krzyż  innych,trzeba  umieć  żyć  i  zaakceptować  
to,  że  nie  można  nieść  krzyża  innych.  Każdy  musi  nieść  swój  krzyż.  Zaakceptuj  życie  
takim,  jakie  jest:  dobre  lub  złe.  Jeśli  tego  nie  zaakceptujesz,  będziesz  gromadzić  ciężar  w  
plecaku.  Im  więcej  zatrzymasz,  tym  gorzej  ci  będzie.  To  nie  ma  znaczenia,  nie  bierz  
wszystkiego  tak  poważnie,  dla  własnego  dobra.  Masz  problemy  jak  wszyscy

Wszystko,  co  robisz  źle,  nie  myśl,  że  nikt  o  tym  nie  wie:  wie  o  tym  niebo,  wie  o  tym  twoje  
sumienie,  wiedzą  o  tym  inni...  i  prędzej  czy  później  spotka  cię  kara.  Nie  krzywdź  nikogo.  
W  chwili,  gdy  oszukujesz,  kradniesz…  ludzie  nie  wiedzą,  ale  w  przyszłości  ludzie  będą  
wiedzieć.  Kiedykolwiek  coś  robisz,  pomyśl,  że  miliony  ludzi  obserwują  to,  co  robisz.  Nie  
oszukuj  się,  prędzej  czy  później  wyjdzie  to  na  jaw  i  zapłacisz  za  swoją  zbrodnię.  Gdyby  
tak  nie  było,  więzienia  byłyby  puste.

Kiedy  popełniasz  ciągłe  przestępstwo,  w  końcu  cię  odkryją.
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W  tym  celu  musisz  rozładować  swój  plecak.  Zatrzymaj  negatywne  myślenie.  Ponieważ  im  
więcej  oszczędzasz,  tym  więcej  masz  problemów  i  tym  trudniej  jest  wyjść  z  tego  negatywnego  
nastawienia.  Jeśli  myślisz  o  wszystkim,  co  negatywne,  wszystko,  co  negatywne,  przyjdzie  do  
ciebie.  Ponieważ  swoją  myślą  nazywasz  wszystko  negatywnym.  i  będziesz  miał  pecha.  Sam  
wpadłeś  w  negatyw  i  nie  możesz  się  z  niego  wydostać,  bo  nie  zdajesz  sobie  z  tego  sprawy,  a  
potem  przychodzi  zły  stan  zdrowia  i  koszmary.

To  ciało  nie  jest  mną.  Po  prostu  go  używamy.  Dusza  tego  używa.  Pewnego  dnia  ciało  się  
rozpada  i  gdzie  ja  jestem?  Tyle  walki,  tyle  pieniędzy...  Twoje  posiadłości,  Twoja  cudowna  
rodzina...  Zabierzesz  to  ze  sobą  do  grobu?  na  pewno  nie.  Jeśli  nic  nie  weźmiemy,  jakie  to  ma  
znaczenie?  jeśli  coś  pójdzie  nie  tak,  co  możesz  zrobić?  to  jest  nasz  smutek.  Każdy  musi  przeżyć  
wspaniałe  chwile  i  trudne  chwile.  Życie  składa  się  z  wielu  zakrętów.  Jeśli  teraz  musisz  przeżyć  
noc,  spokojnie  znoś  ciemność.  Jeśli  zaakceptujesz  ciemność  i  poczekasz,  aż  minie,  nie  będziesz  
mieć  problemów,  jeśli  jej  nie  zaakceptujesz,  będziesz  mieć  coraz  większy  ciężar,  więcej  udręki,  
więcej  negatywnego  smutku...  i  to  odbije  się  na  twoim  zdrowiu.  Wszystko  waży  i  jest  dla  ciebie  
złe.  Zrzuć  ten  ciężar  dla  własnego  dobra.  Jeśli  nie  wyjmiesz  wszystkiego,  będzie  to  dla  ciebie  
problem  i  żadna  korzyść.

świecie,  ale  pomyśl,  że  sam  wpakowałeś  się  w  te  problemy.

Dlatego  cierpliwie  czeka,  aż  nadejdzie  światło  słoneczne.  Kiedy  masz  negatywne  myślenie,  nie  
możesz  podejmować  pozytywnych  decyzji,  ponieważ  twój  umysł  myśli  negatywnie.  Dlatego  
ważne  jest,  aby  w  negatywnych  sytuacjach  myśleć  pozytywnie,  aby  przyszłość  była  pozytywna.  
Stań  przed  lustrem,  jeśli  twoja  twarz  jest  negatywna,  lustro  prześle  ci  negatyw.  Jeśli  ustawisz  
swoją  twarz  pozytywnie,  gwarantuję,  że  lustro  da  ci  pozytywny  obraz.

Jeśli  myślisz  tylko  o  problemie,  nie  rozwiążesz  go.

Ludzie,  którzy  próbują  przekazać  ci  swój  krzyż,  a  ty  go  akceptujesz,  czynią  źle.  Masz  już  wiele  
problemów  z  dźwiganiem  problemów  innych  ludzi.  Jeśli  ktoś  mówi  ci  o  swoich  problemach,  
nie  powinieneś  się  martwić,  po  prostu  musisz  zająć  się  rozwiązaniem  swoich,  bo  jeśli  tego  nie  
zrobisz,  będziesz  miał  więcej  problemów:  swoich  i  innych,  a  twój  ciężar  będzie  coraz  cięższe.  
Jeśli  możesz  pomóc,  zrób  to,  ale  nie  bierz  na  siebie  troski  drugiej  osoby.  Jeśli  pomagasz  innym,  
musisz  mieć  granicę,  ponieważ  jeśli  spróbujesz  przekroczyć  tę  granicę,  będziesz  miał  wiele  
problemów.  Pomagaj,  kiedy  tylko  możesz,  do  granic  możliwości  i  bez  obciążania  troski  innych.  
Więc  będziesz  żył  dobrze.  Pomagasz  jak  możesz,  kropka.  Nic  więcej  i  zapominasz  o  problemie  
drugiej  osoby.  Musisz  tylko  martwić  się  swoimi  problemami,  podnieś  głowę,  a  ja  zmierzę  się  z  
nimi.  Ciało  będzie  żyło  przez  krótki  czas,  ważne  jest,  aby  żyć  spokojnie,  spokojnie  i  szczęśliwie.

Więc  nawet  jeśli  masz  negatywne  sytuacje,  zawsze  stawiaj  pozytywną  minę,  pozytywne  czyny,  
pozytywne  słowa  i  na  pewno  zmienisz  negatywne  na  pozytywne.  Nie  zazdrość  nikomu,  że  ma  
szczęście,  z  pewnością  ta  osoba  miała  już  swoje  pecha,  i  ty  też  będziesz  mieć  swoje  czasy  
szczęścia.  Życie  tak  działa,  są  chwile  szczęścia  i  chwile  pecha.  Jeśli  masz  teraz  pecha,  nie  mów  
mi,  że  zawsze  miałeś  pecha,  jestem  pewien,  że  miałeś  też  swoje  fazy  szczęścia.

Teraz  jest  ciemno,  ale  potem  wschodzi  słońce.
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Zaakceptuj  sercem  to  co  masz,  bo  wszystko  nie  ma  znaczenia.  Jeśli  zaakceptujesz  to,  co  cię  spotyka,  
z  pewnością  szybko  wyjdziesz  z  negatywnych  sytuacji.  Pech  mija  szybko.  Staraj  się  pomagać  
ludziom,  robić  pozytywne  uczynki  dla  innych,  dzięki  czemu  pech  odejdzie  szybciej  i  znajdziesz  
szczęście.  Wiele  osób  potrzebuje  Twojej  pomocy,  rad,  wolontariuszy,  pomagaj  ludziom,  abyś  mógł  
wyjść  z  każdej  negatywnej  sytuacji.  Dobro  przynosi  dobro,  zło  przynosi  zło.  Inni  to  ty,  a  ty  to  inni.

Zrzuć  ładunek,  nie  obciążaj  plecaka,  to  nie  ma  znaczenia.

Bardzo  dziękuję.

Życie  jest  takie.  Dobry  i  zły.  Jeśli  zaakceptujesz  to  sercem,  z  pewnością  będziesz  żył  bardzo  dobrze.

Że  muszą  wiedzieć.

POWRÓT  INDEKS
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3.-  PRAWO  KARMY

I  to  wszystko,  nic  więcej.

Jeśli  milioner  ma  milion  pięter,  nie  może  być  na  milionie  pięter  w  tym  samym  
czasie,  może  być  tylko  na  jednym  piętrze  naraz.  Nawet  jeśli  masz  dużo  pieniędzy,  
twój  żołądek  ma  to  samo

Ludzie  zastanawiają  się,  czy  istnieje  reinkarnacja.  Oczywiście,  a  jeśli  nie  wierzysz,  
zajrzyj  do  Internetu,  możesz  zrobić  sesję  hipnozy  i  sam  będziesz  mógł  zobaczyć  
swoje  przeszłe  życie.  Twoje  obecne  życie  ma  związek  z  twoim  przeszłym  życiem.  
Ponieważ  gdyby  nie  było  poprzedniego  życia,  wszyscy  byliby  tacy  sami;  wszyscy  
byliby  bogaci,  mieliby  długie  życie,  zdrowie...  to  dlaczego  wielu  ludzi  rodzi  się  w  
biednych  rodzinach  i  umiera  z  głodu,  dlaczego  jednym  żyje  się  tak  dobrze  a  innym  
tak  źle?  Dlaczego  są  ludzie,  którzy  od  urodzenia  cierpią  na  choroby?  Dlaczego  
niektórzy  ludzie  są  tak  przystojni,  a  niektórzy  tak  brzydcy?

Ponieważ?  Wszystkie  te  różnice  mają  związek  z  jego  przeszłym  życiem,  mają  
bezpośredni  związek  z  Prawem  Karmy.  To  prawo  przyczyny  i  skutku.  Tak  jak  w  tym  
życiu,  jeśli  w  młodości  nie  pracujesz  i  nie  oszczędzasz  pieniędzy,  kiedy  pewnego  
dnia  przejdziesz  na  emeryturę,  nie  będziesz  miał  pieniędzy  do  wydania.  Jeśli  nie  
oszczędzasz,  nie  ma  pieniędzy.

Każdy  wie,  czym  jest  Prawo  Karmy.  Za  to,  co  zrobiłeś  źle,  prędzej  czy  później  musisz  
zapłacić.  Nikt  nie  uniknie  ich  kary.
Jeśli  czyniłeś  dobro  i  pomagałeś  ludziom,  prędzej  czy  później  otrzymasz  swoją  
nagrodę.  To  jest  prawo  karmy.  Wielu  ludzi  nie  wierzy  w  Prawo  Karmy.  Pierwszym  
błędem  jest  to,  że  ludzie  myślą,  że  to  ciało,  nasze  ciało,  to  ja.  Ciało  nie  jest  mną,  
jest  moje,  ale  nie  jest  mną.  Te  ubrania  są  moje,  ale  to  nie  ja,  to  urządzenie  jest  
moje,  ale  to  nie  ja,  ten  dywan  jest  mój,  ale  to  nie  ja.  Mój  samochód  to  mój  
samochód,  dom  to  mój  dom...  ale  to  nie  ja.  Jestem  właścicielem  tego  wszystkiego,  
ale  wszystkie  te  rzeczy  nie  są  mną,  są  moje,  ale  nie  są  mną.  Myślałeś,  że  to  ciało  to  
ja,  jest  moje,  ale  nie  jestem.  To  ciało  jest  używane  przez  duszę  do  reinkarnacji,  to  
ciało  ma  być  używane  i  wyrzucane.  Tak  jak  papieros,  kiedy  go  palisz,  wyrzucasz  go  
i  tyle.  Ciało,  kiedy  się  zepsuje,  umiera  i  do  niczego  się  już  nie  nadaje,  jest  wyrzucane  
jak  papieros.

Ludzie  mylą  się  i  myślą,  że  to  ciało  to  ja.  Nie,  to  nie  ty.
Dusza  to  ty.  Dusza  jest  jak  strumień  światła,  a  ciało  jak  żarówka.  Kiedy  prąd  dociera  
do  żarówki,  zapala  się,  ciało  jest  jak  żarówka,  a  Dusza  jak  prąd.  Ciało,  gdy  ma  
duszę,  porusza  się.  Kiedy  to  ciało  nie  ma  duszy,  dzieje  się  z  nim  to  samo,  co  z  
żarówką,  która  nie  ma  mocy:  gaśnie  i  gaśnie.  Trup  to  martwe  ciało  jak  zgaszona  
żarówka.  Nie  popełnij  błędu,  że  to  ciało  nie  jest  mną.  To  ciało  jest  twoje,  ale  to  nie  
ty.  Kiedy  robisz  coś  złego,  to  z  czystego  egoizmu,  to  jest  dla  tego  ciała,  to  jest  
pobłażanie  temu  ciału,  które  nie  jest  tobą.
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Kiedy  umierasz,  twoja  rodzina,  twój  majątek,  twój  samochód,  twój  dom...  wszystko  
co  masz,  nie  zabierasz  tego  ze  sobą  do  grobu,  nie  możesz  nic  ze  sobą  zabrać,  
musisz  wszystko  zostawić.  Nikt  nie  zabiera  niczego  do  grobu.  Dlatego  nie  musisz  
być  takim  egoistą  i  gromadzić  tak  wielu  rzeczy.  Jedyną  rzeczą,  którą  zabierasz  ze  
sobą,  kiedy  umierasz,  jest  to,  co  zrobiłeś,  twoje  pozytywne  i  negatywne  czyny.  To  
właśnie  zabierzesz  ze  sobą  i  będzie  to  miało  konsekwencje  w  twoim  następnym  
życiu.

Pozytywne  lub  negatywne  czyny  to  jedyna  rzecz,  którą  zabierasz.  To  jest  to,  co  
bierzesz  z  tego  życia.  Oglądaj  telewizję...  jak  tam  źle!  Co  za  egoizm  na  świecie!  
Najgorsi  są  politycy,  bo  kiedy  ktoś  kogoś  okrada,  jest  winien  tylko  tej  osobie.  Ale  
politycy,  którzy  okradają  całe  miasto,  są  winni  całemu  miastu,  każdemu  z  tych  
ludzi  iw  następnym  życiu  będą  musieli  płacić  każdemu  z  mieszkańców,  każdemu  z  
ludzi  w  społeczeństwie.

większy  niż  człowiek  biedny,  w  żołądku  mieszczą  się  tylko  dwa,  trzy  kilogramy  
jedzenia,  na  więcej  nie  ma  miejsca.  Nie  możesz  zjeść  tony  jedzenia,  żołądek  nie  
wytrzyma  1000  kg  jedzenia.  Wszystko,  co  musisz  zrobić,  to  zrozumieć,  że  to  ciało  
nie  jest  mną.  Jesteśmy  egoistami,  dając  ciału  zachcianki.  Jeśli  zrozumiesz,  że  to  
ciało  nie  jest  mną,  przestaniesz  być  samolubny.  Ludzie  są  samolubni,  ponieważ  
myślą,  że  to  ciało  to  ja.

Prędzej  czy  później  wszyscy  poniesiemy  konsekwencje  swoich  czynów.  Jeśli  nie  
zapłacimy  im  w  tym  życiu,  w  następnych  życiach  będziecie  musieli  zapłacić  za  
wszystko,  co  zrobiliście  źle.  Nikt  nie  ucieka.

Jesteś  duszą.  Ciało  jest  jak  żarówka,  a  dusza  jak  prąd,  kiedy  się  zepsuje,  wymieniasz  
ją  i  wkładasz  inną,  tak  jak  ciało.  Nikt  nie  chce  przyznać,  że  to  ciało  jest  twoje,  ale  to  
nie  ty.  Jeśli  zrozumiesz  ten  pierwszy  krok,  zmieni  on  Twoje  życie  na  lepsze.  Proszę  
spróbuj  zrozumieć.  Dlaczego  robisz  coś  źle?  aby?.  Używaj  ciała  do  czynienia  dobra,  
bo  nie  wiesz,  kiedy  umrzesz.

Każdego  dnia  umiera  wielu  ludzi,  twoje  ciało  nie  będzie  żyło  wiecznie,  bardzo  
niewiele  osób  ma  ponad  100  lat,  cmentarz  jest  pełen  ludzi  w  każdym  wieku.  Nie  
wiesz,  jaki  będzie  twój  ostatni  dzień.  Jeśli  to  zrozumiesz,  przestaniesz  być  egoistą.

Za  każdy  czyn  niezgodny  z  prawem  prędzej  czy  później  będziesz  musiał  za  to  
zapłacić.  Nazywa  się  to  prawem  karmy.  Musisz  stać  się  tego  świadomy.  Musisz  
zrozumieć.  Trzeba  całym  sercem  wierzyć.  Jeśli  ktoś  nie  wierzy  w  prawo  karmy,  jest  
zdolny  do  okrucieństw,  jak  terroryści,  którzy  podkładają  bomby  i  zabijają  tak  wielu  
niewinnych  ludzi.  Polityk,  który  kradnie  ludziom  miliony  lub  trwoni  ludzkie  
pieniądze,  nie  wierzy  w  Boga  ani  we  własne  sumienie,  a  tym  bardziej  w  prawo  
karmy,  dlatego  popełnia  czyny  negatywne,  bo  wierzy,  że  nie  ma  konsekwencji,  
ponieważ  jest  samolubem  i  myśli  tylko  o  twoim  dobru.  To  drogo  zapłaci.

Kobiety,  które  dokonały  aborcji,  ponosząc  później  konsekwencje  zdrowotne,  nie  
mogą  mieć  czystego  sumienia,  że  zabiły  swoje  dziecko.  Jeśli  nie  możesz  utrzymać  
tego  dziecka,  które  stworzyłeś,  poproś  o  pomoc,  aby  twoje  dziecko  się  urodziło,  a  
następnie  oddaj  je  do  adopcji,  ale  nie  zabijaj  swojego  dziecka.  Wszystko  ma  bardzo  
negatywne  konsekwencje  w  przyszłości.  To  nie  jest  dziecinna  zabawa.  Jeśli  jest  
niechciana  ciąża,  winnych  jest  dwóch:  mężczyzna  i  kobieta.  obaj  są  winni  i
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Uważaj,  nie  schrzań,  bo  wtedy  pójdziesz  do  piekła.  Ostrzegam  tylko,  uważaj  na  to,  co  
robisz,  bo  wszystko  ma  swoje  konsekwencje.  Nie  mówię  tego,  takie  jest  prawo  karmy.  
Więzienie  tutaj  jest  jak  wakacje  ze  wszystkimi  wygodami.  Więzienie  w  piekle  nie  jest  
takie  jak  to  tutaj.  W  piekle  będziesz  bardzo  cierpieć  przez  milion  lat,  aby  zapłacić  za  
swoje  negatywne  czyny.  Reinkarnacja  istnieje,  nie  dlatego,  że  ja  tak  mówię.  Jeśli  mi  nie  
wierzysz,  możesz  iść  na  sesję  hipnozy  i  od  razu  sprawdzić,  czy  ona  istnieje.  Jeśli  przez  
swoje  kaprysy  sprawiasz,  że  inni  cierpią,  drogo  zapłacisz.  Dlatego  obserwujesz  bardzo  
uważnie.  Dowód.

Jakikolwiek  organizm,  duży  czy  mały,  nie  ma  to  znaczenia.  Wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  
Nie  miażdż  nikogo.  Istnieje  prawo  przyczyny  i  skutku,  prawo  karmy.  Za  wszystko,  co  
zrobisz  później,  drogo  zapłacisz.  Zapłacisz  bardzo  drogo.  Nie  próbuj  krzywdzić  ludzi  
ani  działać  wbrew  prawu.  Prędzej  czy  później  za  wszystko  zapłacisz.  Niektóre  przed  i  
niektóre  po.

To  ciało  przetrwa  kilka  lat,  a  kiedy  umrzesz,  zacznie  się  twój  koszmar,  przynajmniej  
będziesz  cierpieć  milion  lat.  Oko!  nie  krzywdź  ludzi,  nie  oszukuj  ludzi,  nie  miażdż  ludzi,  
nie  oszukuj  ludzi,  nie  zabijaj  nikogo.  Wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.

Dobrze  się  zastanów,  zanim  popełnisz  samolubny  czyn.  Nie  możesz  użyć  swojej  mocy  
ani  siły,  by  zmiażdżyć  najsłabszych.  Nie  możesz  budować  swojego  szczęścia  ponad  
poświęceniem  i  bólem  innych.  Jeśli  to  zrobisz,  ukarze  cię  twoje  sumienie,  ukarzą  cię  
twoi  przyjaciele,  ukarze  cię  twój  rząd,  ukarze  cię  społeczeństwo,  ukarze  cię  cały  świat  i  
co  najważniejsze:  nikt  nie  ucieknie.  Każdy

odpowiedzialny.  Jeśli  tak  bardzo  lubisz  uprawiać  seks,  mężczyzna  może  założyć  
prezerwatywę,  aby  kobieta  nie  zaszła  w  ciążę,  a  kobieta  ma  wiele  opcji,  aby  nie  zajść  w  
ciążę,  istnieje  wiele  metod  antykoncepcji,  aby  nie  zajść  w  ciążę.  Jeśli  chcesz,  możesz  
uprawiać  seks  milion  razy  dziennie,  cieszyć  się  tym,  czego  chcesz  od  seksu,  o  ile  nie  
wpływa  to  na  innych.  Jeśli  dla  własnego  kaprysu,  by  cieszyć  się  seksem  bez  zachowania  
środków  ostrożności  i  bez  stosowania  środków  antykoncepcyjnych,  musisz  zabić  
własne  dziecko,  ponieważ  tego  nie  chcesz,  słono  za  to  zapłacisz.

Nawet  zwierzęta  są  takie  jak  my,  wszyscy  musimy  szanować  się  nawzajem,  ponieważ  
wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.

karo.

Co  może  usprawiedliwiać  morderstwo?  zabójstwo  własnego  syna?  Gdyby  twoi  rodzice  
zrobili  ci  to  samo,  nie  byłoby  cię  tu  dzisiaj,  ponieważ  zanim  się  urodziłeś,  pocięliby  cię  
kawałek  po  kawałku  i  wyrzucili.  Nie  byłoby  cię  tu  dzisiaj.  Kiedy  umrzesz,  pójdziesz  do  
piekła  na  co  najmniej  1  milion  lat.  Wrzucą  cię  do  kałuży  krwi,  aż  zgnijesz  i  umrzesz,  a  
potem  znowu  i  znowu  wrócisz  do  życia…  nawet  na  milion  lat!  Każdego  dnia  wyciągną  
cię  z  więzienia  i  zmuszą  do  przytulenia  kolumny  żarzącego  się  metalu,  abyś  spłonął  
żywcem.  Potem  kładą  cię  na  gigantycznym,  rozpalonym  do  czerwoności  żelazie,  żebyś  
spłonął  żywcem.  Kto  cię  karze?  Karzesz  siebie,  karze  cię  sumienie,  karzą  cię  twoje  
negatywne  czyny.  Nikt  nie  ucieknie  z  piekła,  wszyscy  skrzywdzeni  idą  do  piekła,  nikt  nie  
jest  z  piekła  uwolniony.  Tak  mówi  prawo  bogów.

Jesteśmy  bardziej  inteligentnymi  zwierzętami,  ale  jesteśmy  zwierzętami.
Wszyscy  jesteśmy  równi  i  nie  ma  między  nami  żadnej  różnicy.
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Jeśli  nie  ma  tajemnic  i  wszyscy  cię  obserwują,  dlaczego  cię  boli?
Nie  próbuj  przekraczać  prawa.  Musisz  się  o  tym  przekonać.  Tak  jak  jeśli  czynisz  dobro  innym  i  dajesz  
z  całego  serca,  inni  będą  cię  kochać,  a  twoje  życie  będzie  wspaniałe.

Twoja  dusza  to  ty.

Najpierw  trzeba  dać,  aby  później  otrzymać.  Pomyśl,  że  to  ciało  nie  jest  tobą,  jest  używane  przez  
twoją  duszę.

negatywna  przyczyna  wywoła  negatywny  skutek.  Zawsze  trzeba  o  tym  pamiętać.  Jeśli  nie  chcesz  
ponosić  złych  konsekwencji  swoich  negatywnych  działań,  rób  wszystko  dobrze  i  przestrzegaj  prawa.  
Wszyscy  cię  obserwują,  nie  myśl,  że  nikt  cię  nie  widzi,  kiedy  robisz  coś  źle.  Wszystko  jest  znane.  
Wszystko  poza  prawem:  nie  rób  tego.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS
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Witaj,  trzy  serca  to:  czyste  serce,  dobre  serce  i  równe  serce.

Pierwsze  serce  (czyste  i  spokojne  serce)

Pierwsze  serce:  czyste  i  spokojne  serce.  To  serce  jest  dobre  dla  ciebie,  abyś  mógł  
żyć  szczęśliwie  w  tym  życiu.

Drugie  (serce  równości)  jest  dobre  dla  ciebie,  Trzecie  (serce  dobroci)  jest  
dla  innych;  jest  pomagać  i  służyć  ludziom.

Aby  mieć  czyste,  zrelaksowane,  spokojne  i  wyciszone  serce,  pierwszym  krokiem,  
jaki  musisz  zrobić,  jest  usunięcie  wszelkiego  rodzaju  negatywnych  myśli  ze  swojego  
umysłu.  Kiedy  usuniesz  negatywną  myśl,  pozostanie  tylko  myśl  pozytywna,  więc  
twoje  serce  jest  czyste.  Negatywne  serce  jest  dla  ciebie  złe:  jeśli  ktoś  cię  miażdży,  
oszukuje  i  wyrządza  ci  wszelkiego  rodzaju  krzywdy,  nie  powinieneś  się  mścić,  bo  
inaczej  będziesz  miał  problemy.  Kiedy  odczuwasz  pragnienie  zemsty,  wpadasz  w  
złość  i  smutek,  co  szkodzi  zdrowiu.  Myśl  o  zemście  negatywnie  wpływa  na  twoje  
ciało,  powodując  stres  i  nerwy  oraz  możesz  mieć  problemy  zdrowotne.  Dlatego  
musisz  tego  unikać.

Drugie  serce:  serce  równości.  Wszyscy  jesteśmy  równi  przed  Bogiem.  Nie  ma  
między  nami  różnic.

Aby  mieć  dobry  nastrój  i  dobre  zdrowie,  bardzo  ważne  jest,  aby  przestać  myśleć  o  
zemście.  Aby  mieć  czyste  i  spokojne  Serce,  musisz  usunąć  wszelkiego  rodzaju  
negatywne  myśli  i  żyć  z  pozytywnymi  myślami  i  czynami,  abyś  mógł  pokonać  
wszystkie  przeszkody,  które  pojawiają  się  na  Twojej  drodze  we  wszystkich  
dziedzinach  życia:  w  rodzinie,  pracy,  przyjaciołach...  ponieważ  pozytywne  przyciąga  
pozytywne.  Zupełnie  jak  przed  lustrem.  Obraz,  który  daje  lustro,  jest  tym,  który  
masz.  Jeśli  chcesz,  aby  całe  twoje  życie  było  pozytywne,  spróbuj  pozbyć  się  
wszystkich  negatywnych  myśli.  Zmień  negatywną  na  pozytywną.  Jeśli  przychodzą  
do  ciebie  negatywne  rzeczy,  zmień  je  na  pozytywne.  Aby  zmienić  rzeczy  na  
pozytywne,  wystarczy  myśleć  pozytywnie.  Jeśli  myślisz  bardziej  negatywnie,  
otrzymasz  jeszcze  więcej  negatywnych.  Jeśli  zawsze  myślisz  negatywnie,  jak  sprawy  
ułożą  się  dla  ciebie?  Myśl  jest  bardzo  potężna.

4.-  TRZY  SERCA:  CZYSTE  SERCE,  SERCE  ŻYCZLIWOŚCI  
I  SERCE  RÓWNOŚCI.
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Wojny  są  bezużyteczne,  przynoszą  tylko  cierpienie  między  braćmi.  Wszyscy  
jesteśmy  braćmi,  ponieważ  naszym  ojcem  jest  Bóg.  Czy  nam  się  to  podoba,  czy  
nie,  wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga.  Ani  mężczyzna  nie  jest  lepszy  od  kobiety,  ani  
kobieta  nie  jest  lepsza  od  mężczyzny.  Dzieci  są  takie  same  jak  dorośli.  Płody  przed  
urodzeniem  też  są  nam  równe,  nie  dlatego,  że  są  mniejsze  i  chronione  w  łonie  
matki,  przestają  być  istotami  ludzkimi.  Są  takie  same  jak  my,  tylko  mniejsze.  Nie  
masz  prawa  nikogo  zabijać,  bez  względu  na  to,  jak  mały  i  bezbronny  jest.  Całkowicie  
się  mylisz.  Jeśli  nie  kochasz  swojego  dziecka,  pozwól  mu  się  urodzić,  a  gdy  się  
urodzi,  oddaj  je  do  adopcji.  Jest  wielu  ludzi,  którzy  chcą  mieć  dzieci  i  nie  mogą.  Jest  
wiele  dobrych  rodzin,  które  chcą  mieć  dzieci,  ale  z  powodu  problemów  fizycznych  
nie  mogą  ich  mieć.  Nie  wolno  ci  zabić  własnego  syna.  The

rasa,  zwyczaje...  wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Bożymi.  Jezus  urodził  się  w  Betlejem,  
Budda  urodził  się  w  Indiach,  ale  mimo  że  urodzili  się  w  różnych  krajach  i  różnych  
rasach,  obaj  mają  to  samo  serce.  Mężczyźni  i  kobiety  są  równi;  bez  względu  na  to,  
czy  są  bogaci,  czy  biedni,  ze  szlachty  lub  obywateli,  nie  ma  specjalnych  warunków  
dla  jednego  lub  drugiego.  Wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  Jesteśmy  też  równi  wobec  
prawa.  W  zaświatach  również  jesteśmy  równi  zwierzętom.  Różnica  między  
zwierzętami  a  nami  polega  na  tym,  że  my  jesteśmy  bardziej  inteligentni,  ale  ich  
życie  jest  warte  tyle  samo,  co  nasze.  Zwierzęta  są  również  dziećmi  Boga:  owady,  
ryby,  ptaki,  robaki,  wszystkie  żywe  istoty  są  dziećmi  Boga.  Pamiętaj  dobrze.  Woda,  
rośliny,  góry,  ziemia,  wszechświat...  są  dziećmi  Boga.  To  jest  równość.  Nawet  
komórki  naszego  organizmu  mają  swoje  własne  myśli.

Gdyby  wszyscy  myśleli,  że  wszyscy  jesteśmy  równi,  że  wszyscy  jesteśmy  dziećmi  
Boga,  nie  byłoby  zła  na  świecie,  nie  byłoby  wojen,  nie  byłoby  morderstw,  a  ta  
ziemia  byłaby  rajem.  Jeśli  jeden  kraj  ma  problemy,  drugi  musi  mu  pomóc  i  
odwrotnie.  Gdybyśmy  sobie  pomagali,  żylibyśmy  bardzo  dobrze,  jak  jedna  wielka  
rodzina.  Rodzina  zawsze  ci  pomaga:  kiedy  jesteś  mały,  pomagają  ci  rodzice,  dają  
ci  wszystko,  czego  potrzebujesz  do  życia  i  troszczą  się  o  ciebie.  Kiedy  rodzice  się  
starzeją,  dzieci  muszą  się  nimi  opiekować  i  im  pomagać.  Tak  jak  między  braćmi,  
którzy  pomagają  sobie  nawzajem,  kiedy  tego  potrzebują.  Każdy  ma  swoje  chwile  
szczęścia  i  pecha.  Tak  jak  kraje,  które  mają  klęski  żywiołowe,  takie  jak  susze,  
powodzie,  tornada...  Kiedy  to  się  dzieje,  inne  kraje  pomagają  przezwyciężyć  tego  
pecha.  Dziś  może  dotknąć  jednego  kraju,  a  jutro  innego.  Wszyscy  musimy  sobie  
pomagać.  Więc  ten  świat  będzie  rajem.

Wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga.  Nie  tylko  między  ludźmi.  Nikt  nie  jest  lepszy  od  
nikogo.  Wszyscy  mamy  ten  sam  poziom,  bez  względu  na  kraj,

Wszyscy  jesteśmy  równi  przed  Bogiem.  Dlatego  wszyscy  musimy  się  szanować.  
Kiedy  kobieta  chce  oddzielić  się  od  mężczyzny,  a  mężczyzna  ją  zabija,  to  dlatego,  
że  wierzy,  że  ma  więcej  praw  i  uważa,  że  jest  lepszy.  Nie  ma  nikogo  nadrzędnego.  
Nikt  nie  jest  lepszy  od  nikogo  przed  prawem  bogów  i  ludzi.
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1  pomoc  pieniężna  potrzebującym.

Bardzo  dziękuję.

2  radzi  ludziom  dobrymi  słowami,  aby  czynili  dobro,  a  nie  zło.

POWRÓT  INDEKS

matka/ojciec  myślą,  że  są  lepsi  od  dziecka,  dlatego  je  zabijają.  Przed  lub  po  urodzeniu  dzieci  są  
dziećmi.

3  zostań  wolontariuszem  w  wolnym  czasie,  pomóż  potrzebującym:  osobom  starszym,  chorym,  
spróbuj!  więc  twoje  życie  będzie  wspaniałe.  Twoje  czyny  zostaną  ci  zwrócone  z  odsetkami.  Jeśli  
pomagasz  pieniędzmi,  wkrótce  otrzymasz  więcej  pieniędzy,  jeśli  codziennie  pomagasz  słowem,  
będziesz  mądrzejszy,  jeśli  zostaniesz  wolontariuszem,  będziesz  mieć  dobre  zdrowie  i  długie  
życie.

Wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga.  To  właśnie  musisz  zrozumieć.  Płód  przed  urodzeniem  ma  taki  
sam  stan  jak  po  urodzeniu,  chociaż  prawo  ludzkie  nie  daje  mu  tego  prawa,  przed  Bogiem  są  
nam  równi.  Wszystkie  istoty,  które  mają  serce,  duże  czy  małe,  wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga.  
Gdybyś  usłyszał  krzyki  płodu  wycinanego  kawałek  po  kawałku  z  łona  matki,  złamałoby  ci  to  
serce.  Jeśli  chcesz  poczuć  ten  ból,  spróbuj  przeciąć  sobie  ręce  i  nogi  nożyczkami.  Dowód!  
Zobaczysz,  jaki  ból  będziesz  odczuwać.  Cóż,  płód  odczuwa  ten  sam  ból.  Ten  ból  odczuwa  
również  twój  syn,  kiedy  go  zabijasz.

Trzecie  serce:  serce  dobroci.  Serce  dobroci  jest  sercem  dla  innych.  Trzeba  pomóc  najbardziej  
potrzebującym.  Jeśli  możesz  pomóc  1  euro,  pomóż  1  euro,  jeśli  możesz  dać  10  euro,  daj  im,  
pomóż  10  euro.  Pomóż  jak  możesz.  Z  pieniędzmi,  które  ci  zostały,  musisz  pomóc.  Jeśli  
pomożesz,  twoja  energia  będzie  pozytywna,  a  twoje  życie  będzie  pozytywne.  Ty  sam  poczujesz  
się  zadowolony  i  szczęśliwy.

To  są  trzy  serca.  Jeśli  będziesz  działać  wszystkimi  trzema  sercami,  twoje  życie  będzie  zawsze  
pozytywne,  będziesz  żył  szczęśliwie,  będziesz  miał  długie  życie  bez  chorób,  a  kiedy  pewnego  
dnia  umrzesz,  gwarantuję  ci,  że  będziesz  w  raju  z  Bogiem.  Jeśli  postępujesz  tak,  jak  nakazuje  
Bóg,  logicznie  rzecz  biorąc,  będziesz  żył  w  raju  z  Bogiem.  Na  tej  ziemi  będziesz  żył  jak  w  raju,  a  
kiedy  umrzesz,  twoja  dusza  będzie  w  raju.  Będziesz  miał  to  wszystko.  Chcę,  żebyś  przyjął  moją  
radę.  Myśl  pozytywnie,  mów  pozytywnie  i  działaj  pozytywnie,  a  twoje  życie  tutaj  i  po  śmierci  
będzie  pozytywne.

Życzę  wszystkim,  aby  działali  z  tymi  trzema  sercami.
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Trzy  religie  to  jedno.  muzułmanów,  katolików  i  buddystów.  Trzy  są  jednym,  są  tym  
samym.  Wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga.  Katolik  modli  się  do  Ojca,  który  jest  w  
niebie,  muzułmanin  do  Allaha,  a  buddyści  do  Buddy.
Jezus  Chrystus,  Budda,  Mahomet  wszyscy  są  dziećmi  Boga,  są  dziećmi  tego  
samego  Boga,  to  jest  jak  ojciec,  który  ma  troje  dzieci.  Pochodzą  z  tej  samej  
rodziny.  Dlatego  musisz  zrozumieć,  że  wszystkie  religie  są  częścią  tej  samej  
rodziny.  To  ten  sam  ojciec.  Musimy  pomagać  sobie  nawzajem,  ludzie  z  jednej  
religii  do  drugiej,  z  jednej  rasy  do  drugiej  rasy.

Wszystkie  nauki  w  trzech  religiach  są  praktycznie  takie  same,  celem  jest  stanie  się  
dobrymi  ludźmi.  Nie  powinniśmy  zabijać  się  nawzajem,  ponieważ  jesteśmy  braćmi,  
dziećmi  tego  samego  Boga.  To  samo  dla  wszystkich.  Potężny  Allah,  Jezus  Chrystus  
czy  Budda  to  ta  sama  osoba,  po  prostu  urodzili  się  w  różnych  krajach,  w  różnych  
kulturach,  ale  wszyscy  są  tacy  sami.  Każda  rasa,  każda  osoba  urodzona  w  różnych  
miejscach  i  kulturach,  mamy  tę  samą  duszę.  Jeśli  potrafisz  to  zrozumieć,  na  tym  
świecie  możesz  wreszcie  żyć  w  pokoju.  Nie  będzie  wojen  ani  zbrodni,  ponieważ  
wszyscy  ludzie  są  dziećmi  Bożymi.  Jedyna  różnica  polega  na  tym,  że  niektórzy  
urodzili  się  książętami,  a  inni  żebrakami,  ponieważ  w  poprzednim  życiu  jedni  
czynili  ludziom  dobro,  a  inni  nic  nie  robili  lub  żyli  samolubnie.  Więc  jeśli  w  
poprzednim  życiu  byłeś  samolubny  i  krzywdziłeś  ludzi,  logicznie  rzecz  biorąc  w  
tym  życiu  będziesz  biedny,  nie  będziesz  miał  nic.  Jeśli  w  poprzednich  żywotach  
zrobiłeś  coś  dobrego  dla  ludzi,  w  tym  życiu  możesz  się  cieszyć.  Ale  jeśli  tylko  się  
cieszysz,  wydajesz  zasługi  z  poprzedniego  życia,  a  jeśli  nie  czynisz  dobra  dla  ludzi,  
wkrótce  wydasz  swój  kredyt  i  zaczniesz  od  nowa.

Na  przykład:  benzyna,  to  paliwo  jest  używane  do  każdego  typu  samochodu,  
wszystkie  marki  używają  tej  samej  benzyny  wyprodukowanej  z  ropy  naftowej.  Ta  
benzyna  jest  jak  dusza,  nasza  energia.  Ta  energia  z  duszy  wchodzi  do  naszego  
ciała,  nie  ma  znaczenia,  czy  jesteś  piękny  czy  brzydki,  biedny  czy  bogaty,  jest  to  
samo,  nie  ma  różnicy.  Bóg  jest  potężny,  dobry  i  inteligentny  i  posyła  swoje  dzieci  
w  zależności  od  kultury  i  zwyczajów  każdego  kraju.  Więc  lepiej,  żeby  ludzie  przyjęli  
jego  naukę.  Aby  ta  ziemia  była  rajem.  To  jest  Boży  cel.  Bóg  nie  robi  różnicy  między  
rasami  i  religiami.

Bogacz  nie  jest  bogaty  dlatego,  że  ma  osiem  ramion  i  dwie  głowy,  nie,  albo  
dlatego,  że  jest  bardziej  inteligentny.  Wszystko  pochodzi  z  poprzedniego  życia.  
Kiedy  masz  władzę  i  bogactwo  w  swoich  rękach,  musisz  pomagać  ludziom.  Nigdy  
nie  rozkazuj  zabijać  ani  prowadzić  wojen,  które  skracają  twoje  szczęście  i  zdrowie.
Ludzie,  którzy  zabijają  lub  krzywdzą  innych  i  nadal  żyją,  dzieje  się  tak  dlatego,  że  
w  swoim  poprzednim  życiu  zgromadzili  zasługi  i  jeszcze  nie  wydali

5.-  JEDEN  BÓG  ZA  WSZYSTKICH
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Nie  można  finansować  aborcji,  żeby  biedna  matka,  która  nie  ma  pojęcia  o  
konsekwencjach,  zabiła  swoje  dziecko,  bo  to  tak,  jakbyś  zabijała  własne  dziecko.  
Ponieważ  wszyscy  jesteśmy  jednym.  Wszystko,  co  negatywne,  rodzi  negatywne,  staje  
się  dla  ciebie  demonem.  To  nie  jest  gra  dla  dzieci.  Mam  nadzieję,  że  rozumiesz,  co  
mówię.  Jeśli  powodujesz  negatywność,  karzesz  siebie,  ponieważ  negatywność  wraca  
do  ciebie.  Prawo  ludzkie  cię  nie  karze,  ale  twoje  sumienie  tak.  Piekło  istnieje,  niezależnie  
od  tego,  czy  wierzysz  w  Boga,  czy  nie,  sprawiedliwość  potępi  cię  tak  samo.

Wielu  ludzi  nie  rozumie:  Allah,  Bóg  Ojciec  i  Budda  to  ta  sama  osoba.  Jedyne,  co  zależy  
od  kultury,  kraju  czy  rasy,  zmienia  sposób  dotarcia  do  większej  liczby  ludzi,  dotarcia  
do  całego  świata,  zmienia  się  w  zależności  od  kultury.  To  wszystko  to  samo,  inny  wygląd

Im  więcej  zanieczyszczamy,  tym  gorzej  dla  naszej  planety,  a  żyjemy  na  tej  planecie,  nie  
ma  innej,  na  której  moglibyśmy  żyć.  Musimy  o  nią  dobrze  dbać.

Nie  ma  znaczenia,  czy  wierzysz,  czy  nie,  jeśli  zrobisz  źle,  pójdziesz  do  więzienia.  Nikt  
nie  ucieknie,  a  przede  wszystkim  sam  się  karzesz.  Więc  kiedy  masz  władzę  lub  
bogactwo,  wykorzystaj  to  i  pomóż  innym.  Więc  w  następnym  życiu  będziesz  żył  jak  
król.  Pamiętaj  dobrze:  jeśli  czynisz  dobro  innym,  czynisz  to  sobie.  Warto  robić  to  dla  
innych.  Jak  aktorzy/rasy  porno.  Najgorszą  zbrodnią  jest  pornografia.

Nie  wolno  nam  różnicować:  trzy  religie  to  jeden,  ten  sam  Bóg.

cały  swój  kredyt,  ale  w  każdej  chwili  możesz  zostać  z  niczym.  To  tak,  jakby  ojciec  
zostawił  synowi  dużo  pieniędzy  w  spadku  i

Im  więcej  porno  pogarszasz,  tym  gorzej  skończysz.  Będziesz  miał  śmiertelną  starość.  
Nikt  nie  kończy  się  dobrze.  Wasze  dzieci,  wasze  wnuki  zakończą  się  śmiercią.

syn  nie  przestaje  wydawać  na  bzdury  i  natychmiast  wydaje  swoje  dziedzictwo.

W  ciągu  jednej  nocy  wszystko  można  stracić.  Na  przykład  w  kasynie  w  krótkim  czasie  
możesz  stracić  1  000  000  dolarów.  Tak  jak  rządzący,  kiedy  mówią  „aborcja,  aborcja,  
aborcja…”,  uważajcie,  oni  marnują  całą  zasługę  swojego  poprzedniego  życia.  Zdrowie,  
bogactwo,  pieniądze,  twoje  szczęście,  twoje  życie  szybko  zmieni  się  na  negatywne.  
Ostrożny!  Nie  marnuj!  Skorzystaj  z  okazji,  aby  pomóc  ludziom.  Nie  powinieneś  
zatrzymywać  ani  grosza  od  innych,  bo  drogo  za  to  zapłacisz.  Bóg  ukarze  cię  w  każdej  
chwili,  nie  wykorzystuj  innych  ani  nie  wykorzystuj  podatków,  aby  wzbogacić  się  lub  
przynieść  korzyści  swojej  rodzinie  lub  przyjaciołom.  Prędzej  czy  później  drogo  za  to  
zapłacisz.  Jasne.  Nikt  nie  ucieka.

Pamiętajcie  dobrze:  nie  łamcie  prawa  Bożego,  to  nie  jest  dziecinna  zabawa...  Bóg  jest  
potężny,  w  każdej  chwili  może  być  trzęsienie  ziemi,  tajfun,  powódź...  jakieś  nieszczęście  
i  zostajemy  z  niczym.  W  ciągu  30  lat  światowa  populacja  zmniejszy  się  o  70%,  ponieważ  
będzie  wiele  trzęsień  ziemi  i  klęsk  żywiołowych.

Nie  dbamy  o  przyrodę  i  środowisko,  w  warstwie  ozonowej  jest  coraz  większa  dziura,  
każdego  dnia  coraz  bardziej  zanieczyszczamy  ziemię  i  co  się  dzieje?  Ponosimy  
konsekwencje,  pogoda  szaleje,  takie  są  konsekwencje.
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Każdy  lubi  swój  kraj  pochodzenia,  nikt  nie  chce  uciekać,  a  tym  bardziej  z  łodzią  płynącą  
przez  morze  z  wieloma  niebezpieczeństwami,  nikt.  Gdyby  bogate  kraje  pomagały  
biednym,  solidaryzowały  się  z  nimi,  nikt  nie  opuszczałby  ich  kraju  w  poszukiwaniu  
lepszego  życia.  Gdybyśmy  naprawdę  wszyscy  czuli  się  jednością,  bogate  kraje  
pomagałyby  biednym  i  każdy  żyłby  w  swoim  kraju  szczęśliwie  iw  pokoju.  Dzieje  się  tak,  
że  bogate  kraje  są  samolubne  i  troszczą  się  tylko  o  swoich  obywateli.  Gdyby  nie  było  
różnicy  między  mną,  tobą  i  nim,  gdybyśmy  wszyscy  czuli  się  jednością,  ten  świat  byłby  
bardzo  szczęśliwy,  byłby  rajem  dla  wszystkich.

Staram  się  dotrzeć  do  wszystkich  zakątków  świata,  aby  nauczanie  było  zrozumiałe  i  
abym  był  dobrym  człowiekiem.  Wszyscy  jesteśmy  nr.  Musisz  to  zrozumieć.  Wszyscy  
musimy  sobie  pomagać,  bo  jesteśmy  jedną  wielką  rodziną.  Nie  ma  mnie,  ciebie,  niego,  
nie.  Wszyscy  musimy  sobie  pomagać.  Aby  wszystkim  dobrze  się  żyło,  bogate  kraje  
muszą  pomagać  biednym.

Pamiętaj  wszyscy  jesteśmy  jednością.

Nie  wolno  ci  miażdżyć  drugiego,  oszukiwać  drugiego  ani  wykorzystywać  ludzi,  
ponieważ  ten  drugi  to  ty.

ale  to  wszystko  to  samo.  Inny  sposób  nauczania,  ale  cel  ten  sam:  stać  się  nieśmiertelnym.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS
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Pierwsze  przykazanie  Prawa  Buddy:  Czcij  ojca  swego  i  matkę  swoją.  Musisz  dobrze  
traktować  ojca  i  matkę,  z  sercem.

Drugie  przykazanie  prawa  Buddy:  Nie  kradnij.  Kradzież  pieniędzy,  które  nie  są  twoje,  
lub  robienie  czegokolwiek,  aby  zdobyć  pieniądze,  które  nie  są  twoje,  jest  kradzieżą.  Jak  
politycy,  którzy  rządzą  i  kradną  ludziom  pieniądze  za  pośrednictwem  prowizji.  Ich  
sumienie  wie,  że  kradną.  Przez  pobieranie  prowizji  każda  praca  jest  droższa  i  płaci  nie  
politycy,  tylko  obywatele,  którzy  płacą  pieniędzmi  z  podatków.  Za  kilka  lat  będziesz  się  
cieszyć  tymi  pieniędzmi,  które  ukradłeś.  Kiedy  umrzesz,  cierpienia  piekielne  czekają  na  
ciebie  przez  miliardy  lat.  Nie  warto  kraść  ani  przyjmować  łapówek  ani  nielegalnych  
prowizji.  Prędzej  czy  później  słono  za  to  zapłacisz.

Ponieważ  wasz  ojciec  i  matka  dali  wam  życie,  żywili  was,  troszczyli  się  o  was,  odziewali  
was,  całym  sercem  dali  wam  wykształcenie.  To  jest  pierwsze  przykazanie:  czcij  ojca  
swego  i  matkę  swoją.

Twoje  imię  zostanie  splamione  i  będziesz  źle  wyglądać  przed  swoją  rodziną  i  
społeczeństwem.  Jeśli  posłuchają  mnie  ci,  którzy  kradną,  szybko  zwróćcie  skradzione  
pieniądze  i  czyńcie  dobre  uczynki,  aby  oczyścić  obrazę.

Kiedy  jesteś  starsza,  nie  powinnaś  dokonywać  aborcji,  nawet  jeśli  zezwala  na  to  prawo.  
Gdyby  twoi  rodzice  dokonali  aborcji,  nie  urodziłbyś  się.

Witam  10  przykazań  prawa  Buddy.  Są  one  podobne  do  10  przykazań  prawa  Bożego.  
Bardzo  podobna.

Twój  ojciec  i  matka  dali  ci  życie,  dali  ci  wszystko.  Jeśli  dokonasz  aborcji,  będziesz  mieć  
negatywne  konsekwencje  dla  swojej  przyszłości.  Miej  oko!  Radzę  szanować  życie.  Nie  
zabijaj  żadnej  żywej  istoty,  nawet  robaka,  robaka,  a  tym  bardziej  dziecka,  zanim  się  
urodzi,  krew  z  twojej  krwi,  musisz  to  zrozumieć.  Ty  też  nie  powinieneś  zabijać  natury;  
wycinanie  drzew,  zanieczyszczanie  powietrza,  wody...  to  wszystko  zabija  przyrodę.  
Musicie  pomagać  ludziom,  swoimi  czynami  i  słowami  dawać  im  do  zrozumienia,  że  nie  
należy  zabijać  żadnego  zwierzęcia.

Kiedy  zabijamy  zwierzę  i  je  jemy,  nie  wiemy,  jaki  może  mieć  wirus  i  czym  może  nas  
zarazić.  Podobnie  jak  małpy,  jedząc  małpie  mięso,  wielu  ludzi  zostało  zarażonych  
wirusem  AIDS,  miliony  ludzi  na  świecie  zmarło  z  powodu  tego  wirusa.  Zabijając  i  jedząc  
krowy,  wiele  osób  zaraziło  się  wirusem  szalonych  krów  i  zmarło.  Stało  się  to  również  
poprzez  jedzenie  ptasiego  mięsa,  wiele  osób  zostało  zarażonych  wirusem  ptasiej  grypy.  
Jeśli  jesz  zwierzęta,  możesz  zarazić  się  ich  wirusami.

Dla  buddyzmu  10  przykazań  to:

6.-  DZIESIĘĆ  PRZYKAZAŃ  PRAWA  BOGA  BUDY
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Piąte  przykazanie  prawa  Buddy:  Nie  prowokuj  bójek.

Pragnienie  seksu:  z  miłości  czy  czegokolwiek,  na  tym  świecie  jest  wiele  zgonów  z  tego  powodu.  
Znalezienie  jakiejkolwiek  wymówki  do  uprawiania  seksu  jest  przestępstwem.  To  nie  działa.  W  
żadnym  wypadku  nie  można  uprawiać  seksu  pozamałżeńskiego.  Żadna  wymówka  nie  działa.  
Musisz  to  zrozumieć.  Żądza  pieniędzy:  Za  pieniądze  skorumpowani  politycy  pobierają  prowizje  
za  wzbogacenie  się,  oszukiwanie  ludzi,  okradanie  ludzi,  zabijanie  ludzi,  sprzedawanie  narkotyków,  
krzywdzenie  ludzi,  co  prędzej  czy  później  ma  swoje  konsekwencje,  które  zapłacą.

Podżeganie  do  bójek  między  ludźmi  lub  krytykowanie  kogoś  w  celu  oczyszczenia  sumienia  i  
postawienia  go  w  złym  świetle  to  zbrodnia  podlegająca  karze  przez  miliony  lat.

Trzecie  przykazanie  prawa  Buddy:  seks.  To  największa  zbrodnia  tego  świata.  Istnieją  dwa  rodzaje  
seksu  z  myślą  iz  czynami.  Ile  osób  umarło  dla  seksu?  Kobiety,  które  sprzedają  swoje  ciała  za  
pieniądze,  aby  zaspokoić  zachcianki  mężczyzn.  Seks  w  parze,  w  małżeństwie  jest  poprawny.  
Pozamałżeński  seks  to  zły  seks,  to  przestępstwo,  za  które  drogo  zapłacisz.  Seks  pozamałżeński  
nie  jest  dozwolony  w  żadnych  okolicznościach,  pod  żadnym  pretekstem,  nawet  z  miłości.  Jeśli  
kobieta  kręci  filmy  porno  lub  pokazuje  swoje  intymne  ciało,  by  prowokować  mężczyzn  i  namawiać  
ich  do  seksu,  zapłacą  miliardy  lat  piekle.  Rób  pozytywne  rzeczy  dla  ludzi.

Szóste  przykazanie  prawa  Buddy:  Słowo.  Nie  mów  innym  złych  słów.  Szanuj  drugiego.  Słowami  
możesz  zabijać  ludzi,  możesz  sprawić,  że  ludzie  będą  chorzy  i  zdenerwowani.  Uważaj  na  słowa  i  
nie  krzywdź  nimi  nikogo.

Czwarte  przykazanie  prawa  Buddy:  Nie  będziesz  kłamał.  Kiedy  mówisz  kłamstwa,  nie  możesz  
okłamywać  samego  siebie.  Możesz  oszukiwać  ludzi,  ale  nie  możesz  okłamywać  siebie.  Wiesz,  
kiedy  kłamiesz.  Nie  próbuj  manipulować  ludźmi  swoimi  kłamstwami.  Kłamstwo  w  chwili  śmierci  
jest  karane  wyciągnięciem  języka  i  pocięciem  go  na  kawałki.  Ostrożny.  Nie  warto  cierpieć  przez  
miliony  lat,  żeby  opowiadać  kłamstwa,  które  do  niczego  nie  prowadzą.  Jeśli  okłamujesz  ludzi,  nikt  
ci  nie  zaufa.  Twoje  życie  stanie  się  bałaganem.

Kłamca  nie  jest  człowiekiem,  jest  gorszy  od  zwierząt.  Nigdy  nie  kłam,  nawet  jeśli  prawda  nie  jest  
na  twoją  korzyść,  zawsze  mów  prawdę.  Ponieważ  ludzie,  którzy  idą  do  sądu,  kłamią,  aby  wygrać  
procesy,  ta  istota  idzie  do  piekła.  Możesz  oszukać  sędziego,  ale  nie  sumienia.  Kiedy  umierasz,  
wszystko  jest  rejestrowane  i  znane.  W  życiu  pozagrobowym  wszystko  jest  znane.

Siódme  przykazanie  Prawa  Buddy:  Nie  nakłaniaj  ludzi  do  stosunków  seksualnych.  Nie  prowokuj  
nikogo  do  aktów  seksualnych.  To  musi  wiedzieć.  Bardzo  ważne.  Nie  powinieneś  polecać  filmów  
pornograficznych,  klubów  hostess...  aby  ludzie  szli  uprawiać  seks  lub  popełniali  cudzołóstwo.  To  
jest  przestępstwo.  Oko!

Ósme  przykazanie  prawa  Buddy:  Porzuć  pragnienia.  Pięć  pragnień  podsumowujących  pozostałe  
to:  pragnienie  sławy,  seksu,  pieniędzy,  jedzenia  i  snu.  Pragnienie  sławy:  Wielu  ludzi  dla  sławy  
poświęca  wszystko.  Z  tym  bądź  bardzo  ostrożny.
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Dziewiąte  przykazanie  i  prawo  Buddy:  Nie  mścij  się.  Nie  powinieneś  mścić  się  na  
innych,  nawet  jeśli  ludzie  cię  skrzywdzą,  zmiażdżą,  nie  powinieneś  się  mścić.  Jeśli  nie  
porzucisz  myśli  o  nienawiści  i  zemście,  pierwszym,  który  ucierpi  będziesz  ty.  Jeśli  
dźwigasz  ten  ciężar  każdego  dnia,  wpłynie  to  negatywnie  na  twoje  życie.

Bardzo  dziękuję.

Oto  10  przykazań  prawa  Buddy.  Jeśli  potrafisz  wypełnić  te  przykazania,  po  śmierci  
narodzisz  się  w  raju,  aby  cieszyć  się  co  najmniej  9  000  000  000  lat.  Jeśli  ich  nie  spełnisz,  
nie  będziesz  mógł  wejść  do  raju  i  czekają  cię  cierpienia  piekielne.  Dlatego  pomyśl  o  
tym.  kilka  lat  przeżyjemy.

POWRÓT  INDEKS

Nawet  jeśli  masz  absolutną  rację,  zapomnij  o  tej  myśli.

Staraj  się  robić  rzeczy  dobrze  zrobione.

Cieszenie  się  kilkoma  latami  nie  jest  warte  fortuny.  Lepiej  zarabiać  mniej  i  żyć  lepiej.  
Rachunki  nie  wychodzą.  Zarabiaj  legalnie.

W  tym  przypadku  jedynym  rozwiązaniem  jest  przebaczenie,  ponieważ  prędzej  czy  
później  druga  osoba  spotka  karę,  na  którą  zasługuje.  Prawo  bogów  zadba  o  to,  by  
został  ukarany.  Nie  musisz  się  martwić.  Zemsta  jest  dla  ciebie  zła.  Musisz  to  zrozumieć  
i  musisz  się  chronić  i  nie  nosić  w  sobie  tego  uczucia  zemsty,  ponieważ  to  tylko  cię  
skrzywdzi.  Zapomnij  o  tym.  Nie  wkładaj  do  siebie  więcej  śmieci,  nawet  jeśli  masz  
absolutną  rację  na  świecie.  Nie  martw  się,  każdy  dostanie  swoją  karę.

Pragnienie  jedzenia:  Musimy  jeść,  ale  nie  wolno  nam  nadużywać  jedzenia,  zwłaszcza  
mięsa.  Wszystkie  gatunki  przenoszą  swoje  wirusy…  spowodowały  wiele  zgonów.  Nie  
jest  tego  warte.  Mięso  drobiowe,  wołowe,  małpie...  Cały  problem  polega  na  tym,  że  
zabijamy  biednych,  żeby  zachęcić  ich  do  jedzenia.  Jestem  wegetarianinem  od  40  lat  i  
nigdy  nie  miałem  żadnych  problemów  zdrowotnych.  Zęby  mamy  jak  krowy  i  konie,  
jesteśmy  wegetarianami,  nie  jesteśmy  przygotowani  na  mięso  jak  tygrysy  czy  lwy.  
Nasze  jelita  są  bardzo  długie  i  wydalanie  mięsa  zajmuje  nam  dwa  tygodnie  i  dlatego  
gnije  w  nas,  w  przeciwieństwie  do  kotów,  które  szybko  usuwają  zjedzone  mięso.  
Pragnienie  spania:  Wiele  osób  lubi  spać.  Ale  długie  spanie  może  powodować  problemy  
zdrowotne.

Ciało  musi  się  ruszać,  jeśli  się  nie  ruszamy,  ciało  się  rozpada.  Dlatego  musisz  spać  
tylko  tyle,  nie  za  dużo  i  nie  za  mało.  Wystarczająco.  Kiedy  umrzesz,  będziesz  mógł  spać  
przez  miliony  lat  i  nikt  nie  będzie  ci  przeszkadzał,  więc  nie  martw  się.

Dziesiąte  przykazanie  Prawa  Buddy:  czyń  dobro,  a  nie  zło.
Osoba,  która  wie,  że  to,  co  robi,  jest  złe  i  nadal  popełnia  to  przestępstwo.  Wie,  że  to  
boli  i  trwa  i  trwa.  Zawsze  skończysz  w  więzieniu.  Wie,  co  jest  dobre,  a  co  złe,  ale  nadal  
czyni  zło.  Nie  słucha  niczyich  rad.  Ta  osoba  ma  w  głowie  wiele  negatywów.
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Dziesięć  przykazań  jest  jedyną  rzeczą  wymaganą  od  ciebie,  aby  wejść  do  królestwa  bogów.  Jeśli  
spełnisz  wszystko,  czego  żądają  bogowie,  zanim  umrzesz,  będziesz  czystą  duszą,  jak  Jezus.  Jeśli  
potrafisz  je  wypełnić,  będziesz  jak  Jezus  Chrystus.

CO  TO  ZNACZY?  Kochaj  Boga  ponad  wszystko  na  tej  ziemi.  Ponieważ?  ponieważ  wszystko,  co  
widzisz  i  czego  dotykasz,  nie  jest  prawdziwe,  to  czysta  fantazja.  Wszystko,  co  posiadasz,  własność,  
pieniądze,  tytuły,  wszystko,  co  masz,  w  każdej  chwili,  gdy  umierasz,  wszystko  znika  i  nie  masz  
już  nic.  Kiedy  umierasz,  nic  ze  sobą  nie  bierzesz.  Wszystko,  co  masz,  znika.  Zostałeś  z  niczym,  nie  
ma  nic  twojego.  To,  co  masz  na  tej  ziemi,  jest  do  użytku  na  tej  ziemi,  kiedy  umrzesz,  nic  nie  
zabierzesz  ze  sobą.  tak  samo  jak  kiedy

Teraz  opowiem  o  tych  10  przykazaniach:  PIERWSZE:  BĘDZIESZ  

MIŁOWAŁ  BOGA  NADE  WSZYSTKO.

10  przykazań  prawa  Bożego.  Dlaczego  Bóg  ostrzega  nas  przed  tymi  przykazaniami?  Te  
przykazania  obowiązują  wszystkich.  Każdy  człowiek,  wszystkie  dzieci  Boże  muszą  przestrzegać  
tych  10  przykazań  prawa  Bożego.  Kiedy  ktoś  wypełnia  te  10  przykazań,  jest  prawdziwym  
dzieckiem  Bożym,  a  kiedy  umrze,  będzie  żył  w  królestwie  Bożym.  Możesz  wejść  do  królestwa  
bogów.  Musisz  spełnić  100%  tych  przykazań.  To  jest  jak  paszport  do  wjazdu,  a  kiedy  już  wejdziesz  
do  królestwa  bogów,  to  na  zawsze.  Na  tej  ziemi  tylko  20%  rzeczy  idzie  nam  dobrze,  80%  nie  idzie  
dobrze  lub  źle.  Na  tej  ziemi  żyjemy  w  udręce,  problemach,  lękach,  śmierci...  i  wszelkiego  rodzaju  
negatywnych  rzeczach.  W  królestwie  Bożym  życie  jest  nieskończone,  pamiętajcie  dobrze,  kiedy  
wchodzicie,  macie  życie  na  zawsze.  Kiedy  czysta  i  czysta  dusza  przybywa  do  królestwa  bogów,  
wypełniając  10  przykazań,  dopóki  nie  spełnisz  tych  10  wymagań,  nie  możesz  wejść.  Bóg  mówi  
nam  wyraźnie,  że  po  wejściu  masz  kategorię  św.  Święty  nigdy  nie  umiera,  jego  życie  jest  
nieskończone  i  nie  tylko  to,  wszystko  o  czym  myślisz  w  tym  momencie  jest  przed  tobą.  Oznacza  
to,  że  jeśli  chcesz  mieszkać  w  pałacu  zrobionym  ze  złota,  diamentów  i  drogocennych  kamieni,  
jeśli  chcesz  jeść  wszelkiego  rodzaju  jedzenie,  jakie  możesz  sobie  wyobrazić,  wszystko,  o  czym  
myślisz,  wychodzi  na  jaw.  Możesz  żyć  z  ludźmi,  których  kochasz  najbardziej,  ze  swoimi  dziećmi,  
przyjaciółmi,  z  kim  chcesz  na  zawsze.  Nie  tak  jak  tu  na  tej  ziemi,  gdzie  każdy  dba  o  swoje  interesy.  
Na  przykład  w  Hiszpanii,  65%  par,  które  się  rozwodzą,  nikt  nie  ma  czystego  serca,  dlatego  mają  
problemy.  Kiedy  bierzesz  ślub,  przysięgasz  przed  Bogiem,  że  będziesz  kochać  tę  osobę  do  końca  
życia,  na  dobre  i  na  złe,  a  potem  ta  myśl  się  zmienia.  To  nie  jest  jak  królestwo  Boże,  tam  wszystko  
jest  pozytywne  i  można  podróżować  między  gwiazdami  do  dowolnego  miejsca  we  wszechświecie.  
Nasz  układ  słoneczny  nie  jest  jedyny,  istnieją  miliony  milionów  systemów  słonecznych.  Możesz  
podróżować  i  mieszkać  gdzie  chcesz  i  z  kim  chcesz.  Masz  kategorię  św.

7.  10  PRZYKAZAŃ  PRAWA  BOŻEGO.
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Oznacza  to,  że  nie  można  lekceważyć  ani  nazywać  Boga  tak  lekko.  Przysięgam  na  Boga!” .  To  
jest  zabronione.Ludzie  dużo  mówią:  „

Rodzimy  się,  nic  nie  wnosimy  na  ten  świat.  Kiedy  umierasz,  musisz  zostawić  wszystko,  możesz  
zabrać  tylko  swoje  dobre  i  złe  uczynki,  to  jedyna  rzecz,  którą  nosimy.  Jeśli  będziemy  przestrzegać  
10  przykazań,  kiedy  umrzesz,  Bóg  przyjdzie  cię  szukać,  jeśli  nie  będziesz  przestrzegać  10  
przykazań,  przyjdzie  diabeł  i  zabierze  cię  do  piekła.  Próby  w  piekle,  nie  możesz  niczego  ukryć,  to  
tak,  jakby  twoje  sumienie  było  podłączone  do  ekranu.  Wszystkie  twoje  myśli,  wszystkie  twoje  złe  
uczynki  są  widoczne.  To  nie  jest  tak,  jak  próby  tego  świata,  że  przed  sędzią  możesz  kłamać.  Na  
sądzie  piekła  wszystko  będzie  wyglądało  jak  w  filmie,  nie  musisz  nic  mówić.  W  piekle  widzisz  
wszystko.  Nasze  sumienie  jest  jak  czarna  skrzynka  samolotu,  która  rejestruje  wszystkie  twoje  
dobre  i  złe  uczynki.  Nigdy  się  nie  oszukasz,  wszystko  jest  zapisane,  bo  twoja  kochanka  jest  czysta,  
to  twoja  myśl  jest  negatywna,  dlatego  dusza  wszystko  zapisuje.  Nikt  nie  ucieknie,  a  kara  przyjdzie  
taka  sama.  Gdy  wejdziesz  do  piekła,  wyjdziesz  z  niego  dopiero  po  1  000  000  lat.  I  każdego  dnia  
będziecie  torturowani,  dopóki  nie  wypełnicie  kary  za  swoje  negatywne  czyny.  To  nie  jest  jak  
więzienie  tu  na  ziemi  ze  wszystkimi  wygodami.

Popełniasz  wielki  błąd,  Boga  nie  oszukasz.  Bóg  jest  potężny,  jedyny,  wie  wszystko,  jest  naszym  
Ojcem.  Nie  możemy  używać  Jego  imienia  tak  lekko,  musimy  szanować  imię  Boga.  Nie  składaj  
fałszywych  obietnic  w  imię  Boga.  Nie  możesz  zabijać  w  imię  Boga;  wielu  ludzi  używa  imienia  
Boga  do  zabijania.  Według  różnych  kultur,  różnych  krajów,  imię  Boga  może  być  wymawiane  na  
różne  sposoby  z  różnymi  imionami:  Allah,  Budda,  Nasz  Ojcze...  każdy  jak  chce,  ale  jest  tylko  
jeden  Bóg.  Nieważne,  jaką  nazwę  mu  nadamy.  Dziesięć  przykazań  prawa  Bożego  dotyczy  
wszystkich  dzieci  Bożych,  bez  względu  na  rasę  i  kolor  skóry,  biały,  czarny,  żółty,  czerwony…  bez  
względu  na  kolor  skóry.  Wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Bożymi;  kobiety,  dzieci,  przystojni,  brzydcy,  
wysocy,  niscy,  potężni,  milionerzy…  wszyscy  jesteśmy  równi  i  wszyscy  zostaną  ukarani  w  ten  sam  
sposób.

Pamiętaj  dobrze:  nie  wchodź  do  piekła.  Nie  sprzeciwiajcie  się  przykazaniom  prawa  Bożego,  a  
otrzymacie  swoją  nagrodę.  Będziesz  miłował  Boga  ponad  wszystko,  ponieważ  Bóg  jest  na  
zawsze.  Nie  myśl,  że  będziesz  żył  wiele  lat,  ponieważ  każdy  dzień  może  być  twoim  ostatnim  
dniem,  każda  noc  może  być  twoją  ostatnią  nocą.  Nikt  nie  wie.  W  każdej  chwili  możesz  umrzeć.  
Cmentarz  jest  pełen  ludzi  w  różnym  wieku.  Jesteśmy  podróżnikami  na  tej  ziemi.  Jeśli  zdasz  te  10  
testów,  możesz  iść  do  nieba  na  zawsze,  a  jeśli  prowadzisz  negatywne  życie,  możesz  iść  do  piekła  
na  zawsze.  Jeśli  jesteś  negatywny  i  zły,  tylko  demony  będą  cię  chciały  i  czeka  cię  piekło.

PO  DRUGIE:  NIE  BĘDZIECIE  WZYWAĆ  IMIENIA  BOGA  NA  PRÓŻNO.

PO  TRZECIE:  UŚWIĘCISZ  ŚWIĘTA.

Co  jest  ważniejsze?  iść  na  imprezę  lub  do  kościoła,  aby  usłyszeć  słowo  Boże.  Jeśli  nie  wierzysz  w  
Boga,  nigdy  nie  usłyszysz  słowa  Bożego.  Jeśli  zamiast  iść  na  imprezę,  pójdziesz  do  kościoła,  aby  
słuchać  słowa  Bożego,  uczyć  się,  a  potem  myśleć  i  postępować  tak,  jak  Bóg  nakazuje,  będziesz  
Świętym  i  będziesz  żył  w  królestwie  Bożym.  Dlatego  w  wolnym  czasie  musisz  słuchać  słowa  
Bożego,  musisz  przynajmniej  raz  w  tygodniu  chodzić  do  kościoła,  aby  posłuchać  słowa  Bożego.  
to  będzie
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Nożami  i  nożyczkami  zaczynają  ciąć  dziecko  kawałek  po  kawałku,  żeby  się  nie  
urodziło.  Wyciągają  dziecko  kawałek  po  kawałku  z  wnętrza  matki,  a  następnie  
wyrzucają  kawałki  do  śmieci.  Zabijają  dziecko  Boże.

Ten  jest  bardzo  jasny.  Nie  zabijesz.  Nie  zabijać  własnych  dzieci,  jak  wielu  ludzi  robi  
w  przypadku  aborcji.  Zabicie  swojego  dziecka  jest  jak  zabicie  siebie,  ponieważ  twoje  
dziecko  jest  częścią  ciebie,  częścią  twojego  ciała.  Nie  możesz  zabić  własnego  dziecka,  
nawet  zwierzęta  dbają  i  chronią  swoje  dzieci.  Kiedy  zbliżysz  się  do  matki  z  młodymi,  
pokazuje  ci  zęby,  a  jeśli  podejdziesz  zbyt  blisko,  mogą  cię  zabić,  by  chronić  jej  dzieci.  
Musisz  to  zrozumieć.  Nie  możesz  zabijać  w  żadnych  okolicznościach.  Istnieje  wiele  
krajów,  które  zabijają  się  nawzajem,  między  rasami,  jest  wiele  przykładów.  Wojny  w  
imię  Boga  nie  można  prowadzić,  jest  wiele  wojen  i  zabójstw  w  imię  Boga.  Bóg  mówi:  
nie  zabijaj.  W  żadnym  wypadku  nie  wolno  i  nie  wolno  zabijać.  Zabronione  jest  
zabijanie.  Musisz  to  zapamiętać.  Władcy,  podobnie  jak  dyktator  Syrii,  chcą  utrzymać  
przy  władzy  swoją  rodzinę  i  każdy,  kto  podniesie  rękę,  zabija  go.  Jest  to  bardzo  
negatywne  dla  jego  rodziny  i  kraju.  Kiedy  zabijasz,  bardzo  szybko  otrzymasz  karę  
Bożą.  Nikt  nie  ucieka.  Twoje  sumienie  również

Te  demony  idą  prosto  do  piekła  na  1  000  000  lat.

przyniesie  wiele  korzyści.  Nie  bądź  taki  samolubny,  bo  samolubni  ludzie  skończą  w  
piekle.

Jeśli  twoi  rodzice  troszczą  się  o  ciebie  i  dają  ci  wszystko,  powinieneś  zrobić  to  samo  
ze  swoimi  dziećmi.  Musisz  zrobić  to  samo.  Warto  słuchać  i  opiekować  się  rodzicami,  
gdy  podrosną,  a  nie  wysyłać  ich  do  rezydencji  i  zapomnieć,  że  istnieją.  Na  początku  
dzieci  odwiedzają  rodziców  co  tydzień,  potem  co  miesiąc,  potem  raz  w  roku,  aż  w  
końcu  zapominają,  że  rodzice  są  w  domu.  Bóg  mówi  ci,  że  będziesz  szanować  i  
kochać  swoich  rodziców,  tak  jak  oni  cię  kochali,  opiekowali  się  tobą,  karmili,  dali  ci  
wykształcenie,  dom  do  zamieszkania...  wszystko  na  nic.  Teraz  musisz  zwrócić  im  
wszystko  w  taki  sam  sposób,  w  jaki  oni  dali  wszystko  tobie.  Zanim  twoi  rodzice  
opiekowali  się  tobą  z  całego  serca  i  pewnego  dnia,  kiedy  będą  potrzebować  twojej  
uwagi,  musisz  się  nimi  zaopiekować  i  zaopiekować  się  nimi.  Musisz  odwzajemnić  tę  
przysługę.

PO  CZWARTE:  BĘDZIESZ  CZCIŁ  SWOJEGO  OJCA  I  SWOJĄ  MATKĘ.

Musisz  być  dobrym  synem.  dlaczego  Bóg  to  mówi?  Ponieważ  twoi  rodzice  dali  ci  
życie,  to  ciało  nie  spadło  z  nieba,  troszczą  się  o  ciebie,  karmią  cię,  dają  ci  schronienie,  
dają  ci  wykształcenie,  dają  ci  miłość.  Dają  ci  wszystko,  kiedy  nie  masz  nic  i  nie  możesz  
o  siebie  zadbać.  Jesteś  winien  rodzicom  wiele  przysług.  Na  świecie  każdego  roku  
wykonuje  się  ponad  10  000  000  aborcji.  To  ludzie  negatywni,  bandyci,  demony...  Po  
tym,  jak  rodzice  dali  im  życie,  opiekę  i  miłość,  nie  idą  za  przykładem  swoich  rodziców  
i  nie  zabijają  własnych  dzieci.  Ci  ludzie  polegają  na  prawie,  ponieważ  prawo  mówi,  
że  jeśli  urodzi  się  dziecko,  nie  można  go  zabić,  ale  jeśli  jeszcze  się  nie  urodziło,  
można  je  zabić.  Tak  więc  ci  negatywni  ludzie  idą  do  szpitala,  aby  zabić  swoje  dzieci  z  
pomocą  innych  demonów,  którymi  są  pielęgniarki  i  lekarze  dokonujący  aborcji.

Dziś  dla  Ciebie,  jutro  dla  mnie.  Serce  z  sercem.  Zawdzięczasz  życie  swoim  rodzicom.  
Dlatego  Bóg  mówi,  że  będziecie  czcić  ojca  i  matkę  w  taki  sam  sposób,  w  jaki  czcili  
was,  gdy  byliście  mali.  Jeśli  ktoś  nie  jest  dobry  dla  swoich  rodziców,  jest  jak  zwierzę.

PO  PIĄTE:  NIE  ZABIJAJ.

Machine Translated by Google



Czym  są  czyny  nieczyste?  Czyny  nieczyste  to  te,  które  są  wykonywane  z  egoizmu:  ja,  ja,  ja.  Buduj  
szczęście  na  bólu  i  cierpieniu  innych.  Jak  prezydent  Syrii,  który  dla  utrzymania  władzy  zabił  100  
000  obywateli  własnego  kraju.  Zabijaj  niewinnych,  kobiety,  dzieci,  niemowlęta  „w  workach”,  nie  
troszcząc  się  o  życie  innych  ani  ich  cierpienie.  Każdy  akt  samolubstwa  jest  aktem  nieczystym.  
Czyn  nieczysty  polega  na  tym,  że  wszystkie  te  czyny,  które  wykonujesz  w  stosunku  do  innych,  są  
negatywne.  Cokolwiek  robisz,  cokolwiek  robisz,  czy  to  rani  ludzi,  czy  to  dużo,  czy  mało,  jest  
nieczyste.  Zabijanie  i  seks  to  czyny  nieczyste.  Seks  jest  aktem  nieczystym  nr  1,  ponieważ  na  tym  
świecie  drogo  płacimy  za  seks.  Wszelkiego  rodzaju  choroby  przenoszone  są  drogą  płciową.  
Najważniejszy  jest  AIDS.  Każdego  dnia  jest  więcej  zgonów  z  powodu  AIDS,  miliony  aż  do  dzisiaj.  
Gdyby  każdy  uprawiał  seks  tylko  ze  swoim  mężem  lub  żoną,  dziś  na  świecie  nie  byłoby  życia.

Tyle  ludzi  by  nie  zginęło.  Dlaczego  AIDS  rozprzestrzenia  się  tak  szybko?  przede  wszystkim  
dotyczyło  to  wszystkich  nieczystych  czynów  dokonywanych  z  seksem.  Wszyscy  flirtują  i  nie  znając  
ich  imion,  już  uprawiają  seks  bez  zbędnych  ceregieli.  Powyżej  bez  ochrony  jak  zwierzęta.  Czyny  
te  są  drogo  płatne.  Zobacz,  ilu  ludzi  jest  zarażonych  AIDS.  Dlatego  Bóg  mówi:  nie  popełniajcie  
czynów  nieczystych.

ukarze.  Nie  zabijaj  ludzi  ani  zwierząt.  Żyj  i  pozwól  żyć.  Wielu  ludzi  zabija  dla  sportu.  Czy  zabijanie  
zwierzęcia  bez  obrony  jest  sportem?  Wcześniej,  kiedy  Anglicy  podbijali  Afrykę,  uprawiali  także  
sport  myśliwski  z  Murzynami.

Jeśli  je  popełnisz,  drogo  zapłacisz.  Bóg  ostrzega  cię  wcześniej.  Jeśli  zabijesz  swoje  dziecko  poprzez  
aborcję,  poniesiesz  psychiczne  i  fizyczne  konsekwencje.  Politycy,  którzy  zatwierdzają  prawa  
sprzeczne  z  Bogiem  i  poszanowaniem  życia,  drogo  za  to  zapłacą.  Wszyscy  ci  ludzie  to  demony.  
To,  co  robią,  jest  sprzeczne  z  Bogiem.  Robią,  co  chcą,  nie  przestrzegając  prawa  Bożego.  Pewnego  
dnia  będą  musieli  rozliczyć  się  z  Bogiem.  Wszyscy  idą  do  piekła,  nikt  nie  ucieknie.  W  tym  życiu  
będziesz  miał  moc,  ale  nie  będziesz  miał  tej  mocy,  kiedy  umrzesz.  Będziesz  cierpieć  tortury  w  
piekle  w  kółko,  aż  odsiedzisz  swój  wyrok.

Mówili:  uciekaj,  damy  ci  10  minut  przewagi,  a  potem  grupa  bandytów  zacznie  ich  szukać  i  zabijać.  
Czy  to  się  nazywa  sport?  Wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga,  bez  względu  na  kolor  skóry.  Bóg  tak  
nie  mówi,  nie.  Nie  zabijesz.  Ani  ludzie,  ani  zwierzęta.  Zabić  znaczy  zabić.  Musimy  szanować  
wszystkie  żywe  istoty.  Jeśli  cię  nie  ranią  ani  nie  przeszkadzają,  dlaczego  zabijasz?  Chciałbyś,  żeby  
ktoś  cię  zabił?  Pomyśl  o  tym.  Jeśli  nie  chcesz  być  zabity,  nie  zabijaj  drugiego.  Nie  zabijesz  żadnej  
żywej  istoty,  ani  ludzi,  ani  zwierząt,  ani  drzew.  Teraz  jest  wielu  ludzi,  którzy  chcą  dobrze  żyć  i  
wycinać  drzewa  w  górach.  Drzewa  dbają  o  nas  i  zapewniają  nam  wiele  korzyści.  Ścinanie  drzew  
to  to  samo,  co  zabijanie  kurczaków  w  celu  zdobycia  ich  jaj.  Kiedy  zabijesz  kurczaka,  jaja  już  się  
nie  wyklują.  Musisz  to  zrozumieć.  Dlatego  Bóg  mówi:  nie  zabijaj.

PO  SZÓSTE:  NIE  BĘDZIESZ  POPEŁNIAĆ  NIECZYNNYCH  CZYNNOŚCI.

SIÓDMA:  NIE  BĘDZIESZ  KRADŁ.

To  akt  czystego  egoizmu.  Ludzie,  którzy  kradną,  zabierają  to,  co  posiadają  inni,  dla  własnej  
korzyści.  W  wielu  krajach  dzieci  są  kradzione  na  sprzedaż.  W  wielu.  Wojny  są  po  to,  by  rabować
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Pamiętaj  dobrze,  możesz  oszukać  ludzi,  każdego,  sędziego,  ale  nie  siebie  i  swojego  sumienia.

To  jest  ostatnie  przykazanie  Prawa  Bożego.  Nie  próbuj  kraść  ani  posiadać  tego,  co  mają  inni.  
Słowo  dobrze  jest  bardzo  szerokie;  odnosi  się  do  wszelkiego  rodzaju  właściwości,  nie  tylko  
materiałów

PO  DZIEWIĄTE:  NIE  WYRAŻAJ  ZGODY  NA  NIECZYSTE  MYŚLI  LUB  PRAGNIENIA.

inne  kraje  i  zatrzymać  to,  co  mają  inne.  Jeśli  nie,  to  po  co  są  wojny?  kraj  najeżdża  swojego  
sąsiada,  aby  ukraść  wszystko,  co  istnieje.  Wszystkie  kradzieże  są  aktami  negatywnymi  i  
samolubnymi.  Pod  żadnym  pozorem  nikomu  niczego  nie  kradnij.  Nie  możesz  zatrzymać  tego,  
co  nie  jest  twoje,  ani  odebrać  innym  tego,  co  do  nich  należy.  Dlatego  Bóg  mówi:  Nie  kradnij.  
Kradzieży  nigdy  nie  da  się  usprawiedliwić.

To  przykazanie  jest  o  wiele  piękniejsze  niż  inne.  Ponieważ  najpierw,  zanim  popełnisz  jakikolwiek  
czyn,  jest  on  w  twoich  myślach.  Jeśli  twoja  myśl  jest  nieczysta,  jeśli  jest  negatywna,  staje  się  
aktem.  Myśl  jest  pierwszym  krokiem  przed  popełnieniem  jakiegokolwiek  nieczystego  czynu.  
Przed  jakimkolwiek  działaniem  musisz  zatrzymać  myślenie.  Jeśli  nie  myślisz  o  niczym  złym,  nie  
zrobisz  nic  złego.  Jeśli  myślisz  samolubnie,  twoje  działania  są  samolubne.  Terroryści,  zanim  
zabiją  ludzi,  już  kalkulują,  jak  i  gdzie  mogą  dokonać  morderstwa,  studiują  to  i  programują  w  
swoich  umysłach.  Dlatego  Bóg  mówi:  nie  zgodzicie  się  na  nieczyste  myśli  i  czyny.  Wszystkie  
czyny  przed  ich  popełnieniem  przechodzą  przez  myśl.  Jeśli  nieczysta  myśl,  negatywne  pragnienie  
przemknie  przez  twoją  głowę,  musisz  ją  natychmiast  odciąć,  zanim  ta  myśl  stanie  się  czynem.  
Zanim  cokolwiek  zrobisz,  zastanów  się,  czy  chciałbyś,  aby  oni  zrobili  to  tobie.  Pomyślcie,  że  
wszyscy  jesteśmy  jednością,  jesteśmy  jedną  wielką  rodziną,  wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga.  
Żebyście  zrozumieli,  jesteśmy  jak  drzewo,  każdy  człowiek  to  liść,  każda  gałąź  to  kraj,  pień  to  
nasze  pochodzenie,  to  nasz  Ojciec.

PO  ÓSME:  NIE  BĘDZIESZ  SKŁADAĆ  FAŁSZYWYCH  ŚWIADECTW  ANI  KŁAMAĆ.

Zwłaszcza  kłamstwa.  Ilu  ludzi  nie  skłamało?  Duży  czy  mały,  to  nie  ma  znaczenia.  Ludzie  myślą,  
że  małe  kłamstwo  to  nic.  Ale  to  nie  tak.  Najpierw  zaczynasz  od  małego  kłamstwa,  a  kończysz  na  
wielu  i  większych  kłamstwach.  To  jest  jak  kula  śnieżna,  która  zaczyna  się  toczyć  ze  szczytu  małej  
góry  i  staje  się  coraz  większa.  Negatywne  gromadzi  ujemne  i  każdego  dnia  jest  coraz  bardziej  
ujemne.  Nie  będziecie  fałszywie  zeznawać  ani  kłamać.  Ileż  zeznań  na  rozprawie  kłamie!  Adwokat  
wie,  że  jego  klient  jest  winny,  ale  aby  wygrać  proces,  opowiada  tyle  kłamstw,  ile  tylko  może.  Ale  
skoro  klient  płaci,  prawnik  mówi  co  chce  i  kłamie  byle  zarobić.  Nie  wolno  ci  tego  robić.  To,  co  
pobieracie,  to  niewiele,  to  nędza  w  porównaniu  z  tym,  co  będziecie  płacić  w  piekle  przez  miliony  
lat.  Nie  jest  tego  warte.  Cokolwiek,  musisz  powiedzieć  prawdę.

Wszyscy  tworzymy  drzewo.  Jesteśmy  jednością.  Na  ziemi  jesteśmy  jedną  wielką  rodziną.  
Wszystkie  nieczyste  pragnienia  i  myśli  stają  się  czynami.  Następnie  nadchodzą  konsekwencje  
tych  negatywnych  i  nieczystych  czynów.  Jeśli  ta  myśl  jest  słuszna,  ta  ziemia  byłaby  rajem.

DZIESIĄTE  PRZYKAZANIE  PRAWA  BOŻEGO:  NIE  BĘDZIESZ  PRZYJMOWAŁ  WŁASNOŚCI  INNYCH.
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Jeśli  Hiszpania  ma  40  000  000  mieszkańców  i  kradniesz  ludziom  pieniądze,  jesteś  winien  40  
000  000  milionów  ludzi.  Publiczne  pieniądze  nie  są  dotykane.  To  bardzo  poważne.  Kradzież  od  
osoby  lub  kradzież  podatków  z  miasta  to  nie  to  samo,  ponieważ  według  prawa  Bożego  o  wiele  
poważniejsza  jest  kradzież  pieniędzy  ludzi.  Bądź  bardzo  ostrożny  w  stosunku  do  polityków  i  
osób  zajmujących  ważne  stanowiska.  Uważaj  na  tych  ludzi.  Żadne  nie  skończy  się  dobrze.  Nie  
wolno  im  trwonić  ani  grosza  od  ludzi,  bo  Bóg  na  was  patrzy,  a  wtedy  będziecie  musieli  rozliczyć  
się  tu  iw  życiu  ostatecznym.  Bóg  ukarze  ciebie  i  twoje  sumienie.  Wtedy  nie  będziesz  mógł  spać  
spokojnie  i  będziesz  miał  wyrzuty  sumienia  za  kradzież  cudzych  pieniędzy.  Prawie  wszyscy  
politycy  i  partie  zostali  przyłapani  na  kradzieży  i  ściąganiu  haraczy,  widzimy  to  codziennie  w  
wiadomościach.  Płacą  drogo  i  nikt  nie  ucieka.  Zanim  to  zrobisz,  przemyśl  to.  Nie  możesz  
marnować  pieniędzy  ludzi  ani  wykorzystywać  swojej  pozycji  władzy.  Bo  jeśli  to  zrobisz,  drogo  
zapłacisz  i  pójdziesz  do  więzienia  i  nie  tylko  to,  twoje  imię  zostanie  splamione,  jakbyś  był  
bandytą.

1  prawnie;  wykorzystuje  niewinnych  ludzi,  takich  jak  banki,  które  udzieliły  kredytów  
hipotecznych.  Kiedy  nie  możesz  zapłacić  bankowi,  bank  twierdzi,  że  informujesz,  że  podpisałeś  
warunki,  nawet  jeśli  nie  przeczytałeś  drobnego  druku.  Teraz  twoja  nieruchomość  jest  warta  
tylko  50  000  euro,  ale  wcześniej,  kiedy  prosiłeś  o  pożyczkę,  dawali  ci  100  000  euro.  Ten  bank  
legalnie  kradnie,  wykorzystuje  ludzkie  pieniądze.  Wcześniej  bank  powiedział  ci,  że  twoje  
mieszkanie  było  warte  100,  ale  teraz  jest  warte  50,  więc  bank  próbuje  cię  wykorzystać,  gdy  
masz  50.  Prawo  jest  złe,  bo  to  jest  moralnie  nielegalne.  Jeśli  nie  możesz  zapłacić,  eksmitują  cię  
i  wyrzucają  na  ulicę,  a  bank  zabiera  twoje  mieszkanie.  To  legalne  wykorzystywanie  ludzi.

Do  tego  słono  zapłaci,  bo  będzie  miał  proces,  a  jeśli  przegra,  będzie  musiał  zapłacić  100  000  
euro  plus  odsetki  i  wydatki.  Dlatego  Bóg  mówi  nam,  abyśmy  nie  wykorzystywali  i  nie  pożądali  
cudzych  dóbr,  bo  w  końcu  drogo  za  to  płacimy.  Lepiej  zarabiaj  legalnie  dzięki  swojej  inteligencji.  
Politycy;  Kradną  legalnie  i  nielegalnie.  Wykorzystują  swoją  sytuację  i  wpływy,  by  oszukiwać  
uczciwych  ludzi,  kraść  miejskie  podatki,  korzystać  z  dotacji,  by  pomagać  swoim  kumplom,  a  
na  koniec  wszystko  wychodzi  na  jaw.  Wszystko  to  zmierza  donikąd.  Lepiej  być  uczciwym  i  nie  
kraść  ludziom  pieniędzy,  w  końcu  wszyscy  upadną  i  zostaną  zamknięci  w  więzieniu.  Niektórzy  
przed,  inni  po.  Jeśli  okradasz  kogoś  lub  oszukujesz,  jesteś  winien  tylko  tej  osobie.  Ale  jeśli  
kradniesz  lub  oszukujesz  obywateli,  jesteś  winien  wszystkim  obywatelom.

intelektualiści,  myślenie,  pieniądze...  Aby  nie  pożądać,  przed  działaniem  zatrzymajmy  myślenie.  
Przed  działaniem  zawsze  myślimy;  jak  kraść  i  jak  korzystać  z  tego,  co  ma  ktoś  inny,  legalnego  
lub  nielegalnego.  Wykorzystywanie  cudzej  własności  ma  dwa  sposoby,  legalne  i  nielegalne:

2  nielegalnie;  Jest  to  jakakolwiek  forma  kradzieży  lub  oszustwa  ludzi.  Jeśli  ktoś  jest  w  stanie  
wykorzystać  ludzi,  np.  100  000  euro,  na  początku  jest  bardzo  szczęśliwy,  bo  zdobył  100  000  
euro,  ale  zapomina  o  jednym;  Jeśli  oszukuje  biednych  ludzi  na  100  000  euro,  dzięki  swojej  
inteligencji  mógłby  wygrać  1  000  000  euro  bez  oszukiwania.  Niewłaściwie  wykorzystałeś  swoją  
inteligencję.
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Jeśli  podmioty  publiczne,  takie  jak  gminy,  nie  przestają  miażdżyć  ludzi  i  szukać  
problemów,  nie  są  sługami  ludu.  Politycy  muszą  mieć  serce  i  pomagać  ludziom,  a  
nie  miażdżyć  ich  bezlitośnie.  Pierwszym  warunkiem  bycia  politykiem  powinno  być  
serce  ze  złota,  serce  oddane  innym  i  rozwiązywanie  ludzkich  problemów.

Twoja  rodzina  będzie  się  ciebie  wstydzić.  Dlaczego  wszyscy  politycy  zakrywają  
twarze,  gdy  są  aresztowani?  Ponieważ  wiedzą,  że  zrobili  źle  i  wstydzą  się.  Nie  myśl,  
że  zostaniesz  zbawiony  i  że  nigdy  cię  nie  złapią:  wszyscy  oszuści  i  złodzieje  prędzej  
czy  później  dają  się  na  to  nabrać.  To  kwestia  czasu.  Nigdy  nie  idzie  dobrze.  Nie  
warto  spędzić  reszty  życia  w  więzieniu.  Nie  tylko  to,  kiedy  umrzesz,  pójdziesz  do  
piekła  na  co  najmniej  milion  lat.  Piekło  czeka  na  ciebie,  abyś  cierpiał  przez  milion  
lat.  Nawet  jeśli  nie  wierzysz  lub  nie  jesteś  zainteresowany  wiarą,  i  tak  pójdziesz  do  
piekła.  Tam  będziesz  w  więzieniu  i  będą  cię  codziennie  wyprowadzać,  żeby  cię  
zabijać  w  kółko,  aż  skończysz  swój  wyrok.  Niezależnie  od  tego,  czy  wierzysz  w  
prawo,  czy  nie,  kiedy  cię  złapią,  wszyscy  idą  do  więzienia.  Niezależnie  od  tego,  czy  
wierzysz  w  piekło,  czy  nie,  oni  również  wsadzą  cię  do  więzienia,  a  więzienie  w  
piekle  nie  jest  takie,  jak  to  tutaj  pełne  wygód.  Widzisz  dużym  okiem.

Ludzie  nie  wybierają  polityków  ze  względu  na  ich  złote  serca.  Dlatego  jest  nam  
teraz  tak  źle.  Bóg  wie,  że  ten  świat  będzie  coraz  gorszy,  dlatego  ostatnie  
przykazanie  prawa  Bożego  brzmi:  nie  pożądaj  cudzych  dóbr.  Narzucanie  prawa  
innym  i  niestosowanie  się  do  niego  jest  bardzo  niewłaściwe.  Jeśli  ojciec  pali,  jak  
ma  powiedzieć  synowi,  że  palenie  jest  złe?  Musisz  świecić  przykładem,  żeby  
wszystko  było  dobrze.  Jeśli  politycy  kradną  i  popełniają  przestępstwa,  jak  mogą  
żądać,  aby  inni  nie  kradli  i  nie  popełniali  przestępstw?  to  nie  jest  logiczne.  Ci,  
którzy  mają  prawo  w  ręku,  muszą  przestrzegać  go  w  100%,  zanim  będą  wymagać  
od  innych.  Ilu  ludzi  postępuje  zgodnie  z  przykazaniami  Boga?  1%?  reszta,  99%,  to  
egoiści  i  kradną  od  innych  tyle,  ile  mogą.  Jeśli  ukradniesz  grosza,  w  następnym  
życiu  będziesz  musiał  zapłacić.  Będziesz  reinkarnował  się  jako  zwierzę  w  kółko,  
dopóki  nie  spłacisz  wszystkiego,  co  jesteś  winien.  Możesz  być  dziś  politykiem,  bo  
w  poprzednim  życiu  dobrze  ci  szło,  ale  nie  wykorzystuj  tego  teraz,  bo  twój  upadek  
będzie  silniejszy.  Dlaczego  politycy  żyją  tak  wygodnie?  mają  duże  domy,  służbowy  
samochód  z  szoferem,  podróże  pierwszą  klasą...  czy  są  lepsi  od  nas?  Nie,  to  nie  
jest  tak.  Musisz  dawać  przykład,  a  to,  co  robisz,  to  wykorzystywanie  pieniędzy  
podatników,  aby  żyć  lepiej.  Wszystko  to  pochodzi  z  egoizmu:  ja,  ja,  ja.  Jeśli  
pomyślisz  najpierw  o  innych,  a  nie  o  sobie,  nigdy  nie  popełnisz  tego  rodzaju  
grzechów  i  będziesz  żył  szczęśliwie  na  tej  ziemi.

Wszyscy  politycy  są  sługami  ludu.  Nie  są  głowami  ludu.  To  nie  ludzie  służą  
politykom.  Politycy  nie  są  lepsi  od  ludzi.  Trzeba  pomagać  ludziom  żyć  lepiej.  Jeśli  
marnujesz,  kradniesz  i  dajesz  dotacje  przyjaciołom,  okradasz  ludzi  i  to  ma  swoją  
karę,  tu  na  tym  świecie  iw  życiu  ostatecznym.  Kiedy  pewnego  dnia  pójdziesz  do  
więzienia,  twoi  przyjaciele  nie  będą  ci  towarzyszyć.  Nikt  za  ciebie  nie  zapłaci,  nikt  
nic  za  ciebie  nie  zrobi.  Jeśli  jesteś  przedstawicielem  prawa  i  jesteś  nieuczciwy,  
musisz  wyprostować  się,  musisz  dawać  przykład  innym,  bo  nie  możesz  wymagać  
od  nikogo  tego,  czego  nie  jesteś  w  stanie  spełnić.
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!  Miej  oko

Nie  czerpiesz  korzyści  ze  krzywdzenia  innych,  bo  jeśli  wyrządzisz  krzywdę,  to  inni  będą  
chcieli  się  na  tobie  zemścić  i  ty  też  będziesz  miał  zły  czas.  Dlatego  nie  rań,  jeśli  nie  
chcesz,  żeby  oni  cię  skrzywdzili.  Nie  bądź  egoistą  i  myśl  tylko  o  sobie.  Musisz  myśleć  
dobrze  o  sobie,  musisz  być  pozytywnie  samolubny  i  dokładnie  przemyśleć,  co  przynosi  
ci  korzyści,  a  co  ci  szkodzi.  Pamiętaj  dobrze:  Zanim  zaczniesz  pożądać  dóbr  innych  
ludzi,  pomyśl  o  tym.  Zatrzymaj  tę  myśl!  ponieważ  wtedy  poniesiesz  konsekwencje  
pójdziesz  do  więzienia,  a  potem,  kiedy  umrzesz,  pójdziesz  do  piekła.  Pracuj  dla  ludzi  z  
sercem,  a  zbudujesz  raj  na  ziemi.  Jeśli  wszyscy  jesteśmy  egoistami  i  wznosimy  się  
ponad  innych,  aby  uzyskać  lepsze  życie,  nie  troszcząc  się  o  cierpienie  lub  wysiłek  
innych,  ten  świat  będzie  się  pogarszał  i  pogarszał,  ten  świat  stanie  się  piekłem.  Nigdy  
nikogo  nie  wykorzystuj,  nie  oszukuj  nikogo  ani  fałszywymi  obietnicami,  ani  kłamstwami,  
staraj  się  wyciągać  od  ludzi  pieniądze  dla  siebie  lub  żyć  spokojniej  i  lepiej.  Zarabiaj  
uczciwie  i  nie  wykorzystuj  pracy  i  wysiłku  innych  do  lepszego  życia  dla  siebie.

POWRÓT  INDEKS

Bardzo  dziękuję.

Drogo  za  to  zapłacisz,  twoje  sumienie  i  prawa  zarówno  tego  świata,  jak  i  życia  
ostatecznego  ukarzą  cię  na  miliony  lat  w  piekle.  Nigdy  nie  wykorzystuj  ludzi,  bo  wtedy  
ludzie  zemszczą  się  na  tobie  i  będziesz  miał  zły  czas.
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Najpierw  umysł  musi  myśleć  pozytywnie.  Nie  myśl  negatywnie,  ponieważ  negatywne  przynosi  
negatywne,  a  pozytywne  pozytywne.

Zawsze  na  korzyść  innych,  nie  siebie.  To  pozytywne.  Jeśli  nie  odniesiesz  żadnej  korzyści,  gdy  robisz  
pozytywne  rzeczy  dla  innych,  będzie  to  pozytywne  działanie.  Jeśli  zrobisz  coś  dobrego  dla  innych,  a  
nie  dla  swojej  rodziny,  dla  kogoś  nieznanego,  wtedy  poczujesz  bardzo  przyjemne  uczucie  w  swoim  
ciele,  poczujesz  się  szczęśliwy  i  bardzo  pozytywny,  a  to  uczucie,  ta  energia  zapewni  ci  dobre  krążenie  
krwi.

Zgodnie  z  aktami  Wykonywać  działania  na  rzecz  innych.  Wyświadczaj  przysługi  innym.  Nie  na  twoją  
korzyść.  Zawsze  na  korzyść  innych,  nie  na  swoją  korzyść.  Nazywa  się  to  pozytywnym  działaniem,  a  
pozytywne  przynosi  pozytywne,  a  negatywne  negatywne.  Wszystkie  czyny,  które  sprzyjają  tobie,  są  
negatywne,  a  negatywne  pociągają  za  sobą  negatywne.  Wszystkie  twoje  czyny  muszą  być  
wykonywane  dla  innych.  Nie  ma  żadnych  wymówek.  Nie  ma  znaczenia,  co  robisz.  Wydaje  się,  że  
pomagasz  ludziom,  ale  zyskujesz.  To  nie  jest  pozytywne,  to  jest  negatywne  i  ranisz  siebie.

Aby  być  zdrowym,  zobaczmy,  zdrowie  zależy  od  krążenia  krwi.  Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze,  nie  
będziesz  mieć  dobrego  zdrowia.  Negatywne  myślenie,  nerwy,  stres,  złość,  smutek…  wszystkie  te  
uczucia  są  negatywne  i  negatywnie  wpływają  na  Twoje  zdrowie.  Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze  w  
wątrobie,  będziesz  miał  problemy  z  wątrobą,  jeśli  krew  nie  krąży  dobrze  w  sercu,  będziesz  miał  
problemy  z  sercem.  Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze  w  jakiejkolwiek  części  ciała,  będziesz  mieć  problemy,  
zachorujesz,  puchniesz,  krew  zatrzymuje  się,  pojawiają  się  cysty,  guzki  i  rak.  Jeśli  nie  krąży  dobrze,  
wszystko  skończy  się  dla  ciebie  fatalnie.  Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze,  twoje  ciało  przechodzi  kryzys.  
To  jest  logiczne,  to  tak  jak  z  ekonomią  światową,  ekonomią  społeczeństw  czy  państw,  rodzin…  jeśli  
nie  wchodzi,  to  nie  wychodzi.  Jeśli  nie  ma  konsumpcji,  jeśli  ludzie  nie  kupują,  zamykają  się  fabryki.  
Wszystko  się  zatrzymuje,  a  jeśli  się  zatrzymuje,  jest  kryzys.  Jeśli  wszyscy  kupują,  wszyscy  konsumują,  
wszystko  będzie  idealnie  i  nie  będzie  kryzysu.

Pomyśl  życzenie.  Aby  złożyć  życzenia,  każdy  ma  wiele  życzeń,  każdy  ma  wiele  życzeń.  Pierwszym  
życzeniem,  o  które  ludzie  proszą,  jest  zdrowie  i  długie  życie.  Wielu  ludzi  prosi  Boga  o  zdrowie,  Bóg  
nie  może  ci  pomóc.  Żebyś  wiedział,  żeby  mieć  zdrowie  i  długie  życie,  nie  proś  Boga,  zapytaj  siebie.

Możesz  prosić  o  zdrowie  na  dwa  sposoby:

Dopóki  brakuje  zaufania,  wszystko  się  zatrzymuje  i  zaczyna  się  kryzys.  To  jest  jak  krążenie  krwi;  Jeśli  
nie  krąży  dobrze,  będziesz  miał  kryzys.
Aby  tak  się  nie  stało,  zawsze  trzeba  robić  dla  innych  ze  złotym  sercem.

8.-  PYTAJ  SIEBIE  NIE  BOGA
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Po  drugie  to,  co  jesz.  Bądź  bardzo  ostrożny  z  tym,  co  jesz.  Każde  mięso  ma  swoje  
wirusy,  jeśli  masz  pecha  i  zjesz  kawałek  mięsa  zakażonego  wirusem,  ten  wirus  dostanie  
się  do  twojego  organizmu  i  zachorujesz.

Jeśli  je  zjesz  i  będą  miały  wirusy,  zachorujesz,  lepiej  ich  nie  dotykaj.  Codziennie  igrasz  
ze  swoim  zdrowiem  jedząc  zwierzęta.  Tak  jak  my  lata  temu  z  wirusem  wściekłych  krów;  
jedząc  kawałek  mięsa  ludzie  umierali.  Nikt  nie  wie,  ile  nieznanych  wirusów  znajduje  się  
w  organizmach  zwierząt.

Znamy  już  epidemie,  które  wystąpiły  na  świecie  z  powodu  spożycia  mięsa:  w  Azji  ptasia  
grypa  zaraziła  wielu  ludzi  i  drogą  powietrzną,  oddechem  ludzie  chorowali  i  padali  jak  
pluskwy.  AIDS  pochodzi  z  Afryki,  od  małp.  Małpy  zawsze  były  nosicielami  tego  wirusa  i  
nic  im  się  nie  stało,  ale  odkąd  zjedliśmy  ich  mięso,  teraz  złapaliśmy  tego  wirusa.  Ten  
wirus  nie  jest  z  nami  kompatybilny  i  dlatego  odbiera  nam  zdrowie  i  sprawia,  że  
chorujemy  i  wkrótce  umieramy.

Jeśli  pomagasz  innym,  nie  czerpiąc  z  tego  żadnych  korzyści,  zapewni  ci  to  dobrą  energię  
i  będziesz  cieszyć  się  dobrym  zdrowiem  i  długim  życiem.  Jeśli  odniesiesz  korzyść  z  
wykonania  jakiegokolwiek  pozytywnego  działania,  staje  się  ono  działaniem  negatywnym.  
Ponieważ  wszystkie  Negatywne  wpływają  na  krążenie  krwi,  będziesz  mieć  zły  stan  
zdrowia.  To  jest  to,  co  robię  na  co  dzień,  robię  pozytywne  rzeczy  dla  ludzi  i  czuję  się  
bardzo  szczęśliwy,  to  daje  mi  bardzo  pozytywną  energię.  Nawet  ludzie  pytają  mnie:  
dlaczego  jesteś  taki  szczęśliwy?  Czy  wygrałeś  na  loterii?  Dlatego  każdego  dnia  zawsze  
robię  pozytywne  rzeczy  dla  ludzi  i  dzięki  temu  mam  bardzo  dobre  zdrowie.  To  jest  to,  
co  musisz  zrobić.

To  jest  problem.

Jeśli  chcesz  zdrowia  tak  jak  ja,  musisz  zadać  sobie  pytanie,  robiąc  pozytywne  rzeczy  dla  
ludzi  i  nie  czerpiąc  żadnych  korzyści.
Bóg  ci  nie  pomoże,  musisz  wyzdrowieć.

Podobnie  jak  ryby,  ryby  przenoszą  robaki  i  nawet  jeśli  je  ugotujesz,  usmażysz  lub  
zagotujesz  w  bardzo  gorącej  wodzie,  nie  zabijesz  tych  robaków,  a  kiedy  zjesz  tę  rybę,  
zarażasz  się  tymi  robakami.  Nie  wierzysz?  Cóż,  zrób  test:  połóż  kawałek  gotowanego  
mięsa,  nawet  jeśli  jest  spalony  jak  węgiel,  połóż  go  na  talerzu  na  stole  na  tydzień,  a  
zobaczysz,  jak  ten  kawałek  mięsa  czarny  jak  węgiel  gnije  i  wychodzą  robaki.  Robaki  nie  
umierają.  Organizmy  nie  umierają.  Więc  jeśli  masz  pecha  i  zjesz  zainfekowane  mięso,  
zachorujesz.  Nikt  nie  gwarantuje,  że  mięso  jest  wolne  od  wirusów.  Normalnie  sanepid  
kontroluje  fermy,  ale  nie  testuje  wszystkich  zwierząt.  Analizuje  tylko  1  zwierzę,  na  
przykład  krowę,  ale  nie  ma  czasu  na  analizę  wszystkich  krów.  Jeśli  jedna  z  tych  krów  
ma  wirusa,  nie  jest  to  znane  i  trafia  do  spożycia  bez  analizy.  Jeśli  to  zjesz,  zachorujesz.

Istnieje  wiele  rodzajów  rzadkich  chorób,  noszą  one  tę  nazwę,  ponieważ  są  chorobami  
nieznanymi.  Nie  wiadomo  skąd  się  biorą  ani  jak  je  leczyć.  Wszystkie  te  choroby  
pochodzą  od  wirusów  przenoszonych  przez  zwierzęta.  Zwierzęta,  te,  które  biegają  po  
ziemi,  te,  które  latają  w  powietrzu  lub  te,  które  są  pod  wodą,  lepiej  ich  nie  dotykać.
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Aby  uniknąć  problemów  zdrowotnych,  staraj  się  nie  jeść  mięsa  ani  ryb.
Zrób  tak,  jak  ja  jestem  wegetarianinem  od  40  lat  i  nigdy  nie  byłem  chory  ani  nie  byłem  
w  szpitalu  i  nigdy  nie  byłem  u  lekarza.  To  jest  wynik.  Dlatego  jeśli  chcesz  zdrowia,  pytaj  
siebie,  a  nie  Boga.  Uważaj,  co  wkładasz  do  ust.

Bardzo  dziękuję.

Musisz  to  wiedzieć.

Sami  nosimy  wirusy  takie  jak  rak  i  nie  możemy  go  wyleczyć,  jak  mamy  wyleczyć  
nieznane  wirusy  zwierząt?  jeśli  ich  nie  znamy,  nie  możemy  ich  wyleczyć.  Spójrz  na  
wirusa  AIDS,  nie  ma  lekarstwa.

POWRÓT  INDEKS
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Pierwszym  złem  na  świecie  jest  seks.  Dzisiaj  porozmawiamy  o  niektórych  religiach,  które  
wykorzystują  biednych  ludzi,  którzy  nic  nie  wiedzą.  Jest  wielu  ludzi,  którzy  wykorzystują  kobiety  
i  ludzi,  aby  się  wzbogacić.  Istnieje  wiele  „religii”,  które  wykorzystują  biednych  niewykształconych  
ludzi.  Na  przykład  Nauczyciel  prosi  ludzi  o  pieniądze,  obiecując,  że  będzie  miał  szczęście  i  
będzie  zdrowy.

Inny  nonsens  mówi:  kobieta  musi  uprawiać  seks  z  nauczycielem,  żeby  mieć  zdrowie  i  długie  
życie.  Wszystkie  religie  są  dobre,  o  ile  są  zgodne  z  prawem  bogów.  Ale  kobieta  nie  może  
ofiarować  swojego  ciała  panu,  aby  uprawiał  z  nim  seks,  a  po  tym,  jak  mistrz  uprawia  seks  z  tą  
kobietą,  oddaje  ją  innym  wyznawcom  do  uprawiania  seksu.  To  jest  takie  złe.  Jest  to  sprzeczne  
z  prawem  Bożym.  W  wielu  religiach  od  czasu  do  czasu  pojawia  się  nauczyciel,  który  wyrządza  
ludziom  wiele  szkód,  wykorzystując  ludzką  ignorancję.  Ludzie  chcą  być  zdrowi  i  wierzą  we  
wszystko,  co  im  się  mówi.  Ci  „mistrzowie”  to  wykorzystują.  Mówią  kobietom,  że  jeśli  chcą  mieć  
zdrowie  i  długie  życie,  muszą  uprawiać  seks  z  nauczycielem,  żeby  wyleczyć  się  z  chorób  i  długo  
żyć.  Oferują  zdrowie,  szczęście  i  długie  życie  w  zamian  za  seks.

Inną  rzeczą,  o  którą  ci  nauczyciele  proszą  ludzi,  są  pieniądze  na  wzbogacenie  się  i  życie  we  
wszelkiego  rodzaju  wygodach.Jeśli  chcesz  mieć  dobre  zdrowie  i  

długie  życie,  musisz  dawać  pieniądze  ludziom,  którzy  ich  potrzebują,  organizacjom,  które  
pomagają  ludziom  leczyć,  na  przykład  Lekarze  bez  Granic.  Jeśli  chcesz  mieć  długie  życie,  
musisz  przekazywać  ludziom  pieniądze,  aby  oni  także  mogli  przedłużyć  swoje  życie,  lecząc  
swoje  choroby.  Nie  dawaj  pieniędzy  tym  nauczycielom,  którzy  chcą  tylko  skorzystać  i  wzbogacić  
się  na  biednych  ludziach.  Żaden  nauczyciel  nie  jest  Bogiem.  Wszyscy  jesteśmy  osobami  
ludzkimi.  Jeśli  nauczyciel  mówi,  że  jest  Bogiem,  jest  to  kłamstwo.  Nikt  nie  jest  Bogiem.

Po  seksie  z  nauczycielem  nauczyciel  oddaje  je  innym  wyznawcom,  aby  uprawiali  z  nią  seks.  To  
nonsens.  To  jest  sprzeczne  z  Bożym  prawem.  Ten  „nauczyciel”  wykorzystuje  ludzką  ignorancję  
dla  własnych  korzyści.  Bądź  z  tym  bardzo  ostrożny.  Tacy  ludzie  powinni  siedzieć  w  więzieniu.

Ci,  którzy  twierdzą,  że  są  żywym  Bogiem,  chcą  po  prostu  wykorzystać  ludzi  do  darmowego  
seksu  i  pieniędzy,  aby  się  wzbogacić.  To  fałszywi  nauczyciele.  Z  tym  bądź  bardzo  ostrożny.  W  
wielu  krajach  istnieje  wiele  sekt,  które  twierdzą,  że  są  buddystami  tybetańskimi  i  tylko  zyskują.  
Nikogo  nie  oskarżam,  tylko  mówię,  żeby  uważać  na  sekty,  które  podszywają  się  pod  
tybetańskich  buddystów  i  proszą  o  seks  i  pieniądze  w  zamian  za  zdrowie,  szczęście  i  długie  
życie.  Buddyjski  nauczyciel  nigdy  nie  prosi  o  nic  w  zamian  za  nauczanie  właściwej  ścieżki,  za  
pomaganie  innym.

9.-  SEKTY /  RELIGIA  I  SEKTY
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Nie  znam  imion  ani  numerów  telefonów  moich  uczniów,  dlaczego?  Po  prostu  staram  
się  pomagać  ludziom.  Wszystkim,  którzy  tego  potrzebują,  a  ja  nie  proszę  o  nic  w  
zamian.

Obecnie  istnieje  wiele  sekt  nazwanych  imionami  bogów,  które  wykorzystują  ludzi.  Bądź  
z  nimi  bardzo  ostrożny.

Jeśli  nauczyciel  prosi  cię  o  pieniądze  i  seks  z  jakiegokolwiek  powodu  od  swoich  uczniów,  
to  jest  bandytą,  nie  jest  nauczycielem.  To  nieprawda.  On  nie  jest  nauczycielem.  
Nauczyciel  lubi  Jezusa  Chrystusa,  który  poświęcił  się  ludziom,  nie  prosząc  o  nic  w  
zamian,  tak  jak  ja.  Nigdy  nikogo  o  nic  nie  proszę,  tak  jak  Jezus  Chrystus,  który  oddał  
swoje  życie  za  innych,  nie  prosząc  o  nic  w  zamian,  po  prostu  pomagając  ludziom.  Jeśli  
nauczyciel  prosi  cię  o  coś  w  zamian,  to  jest  fałszywym  nauczycielem.  To  bandyta,  który  
chce  cię  tylko  wykorzystać.  Nigdy  nikogo  nie  proszę  o  pieniądze,  pomagam  tylko  tym,  
którzy  ich  potrzebują.

Nauczyciel,  który  nosi  fantazyjne  ubrania  i  mieszka  w  fantazyjnym  domu  z  mnóstwem  
udogodnień  wokół  siebie…  Bądź  z  nimi  bardzo  ostrożny!

Każdy,  kto  jest  zwolennikiem  buddyzmu  tybetańskiego,  powinien  być  bardzo  ostrożny,  
tak  na  wszelki  wypadek.  Ostrzegam  was  tylko,  żeby  nie  zabierali  wam  pieniędzy  i  nie  
zostawaliście  na  ulicy  z  niczym  albo  żebyście  musieli  uprawiać  seks  z  tyloma  ludźmi,  a  
potem  zachorujecie  na  AIDS  lub  inne  choroby  przenoszone  drogą  płciową.  Ostrzegam  
tylko:  uważajcie  na  sekty  proszące  o  seks  i  pieniądze  w  zamian  za  zdrowie,  szczęście  i  
długie  życie.  Na  świecie  jest  wielu  ludzi,  którzy  podszywają  się  pod  nauczycieli  
buddyzmu  tybetańskiego  tylko  po  to,  by  wykorzystać  ludzi  pragnących  zdrowia  i  
długiego  życia.  Wspaniała  opieka.  Z  tym.

Istnieje  wiele  kontrowersji  z  buddystami  tybetańskimi,  prawda  czy  kłamstwo,  nie  
wiem,  mówię  tylko,  żebyście  byli  bardzo  ostrożni.  Tylko  ostrzegam.

Wielki  nauczyciel  nie  prosi  o  nic  w  zamian.

Na  tym  świecie  jest  wielu  dobrych  nauczycieli,  ale  jest  też  wielu  złych  nauczycieli.  Są  
wszystkie  religie:  buddyjska,  katolicka...  Jeśli  chcesz  mieć  pieniądze,  musisz  pomagać  
biednym.  Jeśli  zostało  ci  1  euro,  pomóż  potrzebującym  za  1  euro;  jeśli  zostało  ci  10  
euro,  pomóż  biednym  za  10  euro.  W  ten  sposób  bogowie  ci  pomogą.  Jeśli  pomagasz  
ludziom,  będziesz  mieć  przyjaciół,  nie  ma  znaczenia,  ile  dajesz.  I  nie  ma  ważnej  
wymówki,  po  prostu  to  zrób  i  tyle.  Nie  prosząc  o  nic  w  zamian.  Jeśli  możesz,  pomóż,  nie  
prosząc  o  nic  w  zamian.

Prawdziwy  mistrz  nigdy  nie  prosi  ludzi  o  pieniądze.  Nauczyciel  nigdy  nie  prosi  o  seks  w  
zamian  za  zdrowie  i  długie  życie.  To  jest  wykorzystywanie  ludzi.  Bądź  z  nimi  bardzo  
ostrożny.  Jeśli  prostytutka  nie  chce  uprawiać  seksu,  nie  robi  tego.  Ale  jeśli  należysz  do  
tych  sekt,  musisz  uprawiać  seks  z  mistrzem  i  wszystkimi  wyznawcami...  że  bycie  
bandytą  to  oszust  i  kłamca.  Miej  oko.  Jeśli  nauczyciel  prosi  cię  o  seks  lub  pieniądze,  nie  
jest  prawdziwym  nauczycielem.  Jeśli  nie  prosi  cię  o  absolutnie  nic  i  oferuje  ci  swoją  
pomoc  i  nauczanie,  nie  prosząc  o  nic  w  zamian,  to  jest  to  prawdziwy  nauczyciel,  taki  
jak  ja.

Od  16  lat  za  darmo  uczę  jogi  i  medytacji  w  swoim  domu  i  nie  proszę  o  nic  w  zamian.  
Nie  przyjmuję  w  zamian  ani  centa,  ani  żadnego  prezentu.  Wszystko  robię  za  darmo,  
aby  pomagać  ludziom,  bo  robię  to  z  sercem.

Nie  pozwól,  aby  ludzie  cię  wykorzystywali,  prosząc  o  pieniądze.
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RELIGIA  I  SEKTY

Bądź  bardzo  ostrożny  z  sektami,  które  proszą  o  coś  w  zamian.

Taki  nauczyciel  cię  wykorzystuje  i  musisz  mu  na  to  pozwolić.  Nie  ma  znaczenia,  co  mówi  
ani  jak  to  mówi,  jeśli  zawsze  zabiera  ludziom  pieniądze,  musisz  trzymać  się  od  niego  z  
daleka.  Nauczyciel  musi  dawać  przykład.  Każdy  może  powiedzieć  dobre  słowo,  ale  liczą  
się  czyny.  Nauczyciele,  którzy  tak  postępują,  to  oszuści  i  naciągacze.  Nie  ma  znaczenia,  
czy  mówi  super  cuda.  Ci  nauczyciele  bardzo  dobrze  znają  Biblię,  aby  przekonywać  ludzi  
i  wyciągać  od  nich  pieniądze.

Witam  Religię  i  sektę.  Jaka  religia  jest  dobra,  a  jaka  zła?  Od  razu  warto  wiedzieć  o  dwóch  
rzeczach.  Na  tym  świecie  istnieje  wiele  różnych  religii.  Ważną  rzeczą  w  religii  jest  to,  jak  
robi  rzeczy.  Jest  granica,  której  nikt  nigdy  nie  przekroczy,  nie  ma  znaczenia,  czy  jest  to  
duża  religia  z  wieloma  wyznawcami,  czy  mała,  nie  ma  znaczenia.  Każdy  obserwujący  
powinien  pamiętać:

Każdy,  kto  chce  coś  od  ciebie  wyciągnąć,  jest  oszustem.  Jeśli  cię  o  coś  prosi,  jest  
oszustem,  sektą.  Nie  możesz  prosić  o  seks  ani  pieniądze.  Ci  ludzie  otrzymują  wszystko,  
co  mogą  od  innych,  aby  mogli  dobrze  żyć.

Mniej  więcej  pewnego  dnia  do  mojego  pokoju  jogi  przyszła  starsza  pani,  aby  ćwiczyć  z  
nami  medytację  jogi  i  powiedziała  mi,  że  idzie  na  zajęcia  jogi,  na  których  nauczyciel  
kazał  wszystkim  kobietom  rozebrać  się,  aby  lepiej  ćwiczyć  jogę  i  w  ten  sposób  uzyskać  
dobrą  energię.

1.-  Jeśli  nauczycielem  jest  ksiądz  lub  mnich,  jeśli  za  pieniądze  swoich  uczniów  kupuje  
sobie  dom,  luksusowy  samochód,  spełnia  swoje  zachcianki...  to  jest  sekta.  Jeśli  ludzie  
dają  pieniądze  na  religię,  nauczyciel  powinien  użyć  tych  pieniędzy,  aby  pomóc  ludziom.

Aby  być  zdrowym,  czyń  dobro  dla  ludzi,  a  będziesz  miał  pozytywną  energię  i  poczujesz  
się  bardzo  szczęśliwy:  to  przynosi  dobre  zdrowie.

Pani  powiedziała  mi,  że  wstydziła  się  pokazywać  nagie  ciało,  bo  nie  była  już  młoda,  a  jej  
ciało  było  pomarszczone  i  pełne  miłosnych  rączek.  Jeśli  uprawiasz  jogę,  dlaczego  musisz  
się  rozbierać?

Aby  pomóc  potrzebującym.

Bóg  zawsze  mówi:  przebacz  innym.  Bo  jeśli  nie  wybaczysz,  jeśli  nienawidzisz,  ta  
negatywna  energia,  którą  wytwarza  nienawiść,  zrani  cię  i  będziesz  miał  problemy  ze  
zdrowiem,  bo  zawsze  będziesz  wkurzony,  zły  i  smutny.  Jeśli  ludzie  zrobią  coś  złego  
przeciwko  tobie,  prędzej  czy  później  zapłacą  za  to.  Dlatego  nie  musisz  hejtować  i  złościć  
się,  każdy  będzie  miał  swoją  karę,  nie  martw  się.

Joga  To  nie  ma  nic  wspólnego  z  ubraniami.  Ten  nauczyciel  tylko  wykorzystuje.

2.-  Nauczyciel  nie  może  mieć  żadnych  pragnień.  Jeśli  zobaczysz  nauczyciela  ubranego  
w  fantazyjne  ubrania,  podróżującego  luksusowymi  samochodami,  mieszkającego  w  
rezydencjach  pełnych  wszelkiego  rodzaju  luksusu,  strzeż  się!  Jeśli  ten  nauczyciel  nie  
pracuje...  to  skąd  ma  na  to  pieniądze?  Cóż,  to  jasne,  od  jego  zwolenników.  Jeśli  
wyznawcy  chcą  dawać  pieniądze,  nauczyciel  powinien  za  te  pieniądze  pomagać  
biednym,  a  nie  kupować  rzeczy  i  żyć  w  luksusie.  Trzeba  pomagać  ludziom  w  potrzebie,  
a  nie  wzbogacać  nauczyciela  i  finansować  jego  zachcianki  jak  złote  i  diamentowe  
zegarki  czy  superluksusowe  samochody.  Pieniądze,  które  pochodzą  od  ludzi,  muszą  
wrócić  do  społeczeństwa.  Pieniądze  nie  spadają  z  nieba,  ciężko  je  zarobić.
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Wszyscy  jesteśmy  równi,  nikt  nie  jest  lepszy  od  nikogo.  Nawet  jeśli  jest  nauczycielem.  
Obserwuj,  co  robi,  a  nie  tylko  słuchaj,  co  mówi.  Musisz  uważać.

Jeśli  chcesz  mieć  dobre  zdrowie,  musisz  porzucić  siebie.

POWRÓT  INDEKS

Religia,  jak  nakazuje  Bóg,  nigdy  nie  poprosi  cię  o  pieniądze  ani  nie  namówi  nikogo  na  
seks.  On  tylko  pomaga,  tylko  uczy  i  pomaga  jak  tylko  może.  Nigdy  nie  prosiłem  moich  
uczniów  o  pieniądze  ani  nie  przyjmuję  od  nikogo  prezentów.  Uczę  za  darmo  w  moim  
studio  jogi  od  16  lat.  I  nigdy  nikogo  ani  niczego  nie  wykorzystałem.

Ponieważ  im  więcej  mam,  tym  bardziej  będziesz  samolubny  i  tym  więcej  będziesz  miał  
problemów.  Musisz  opuścić  to  ja  i  pomagać  ludziom.  Zdrowie  zależy  od  Ciebie.  Jeśli  
chcesz  mieć  dobrą  energię,  musisz  pomagać  biednym,  doradzać  ludziom,  aby  byli  
dobrymi  ludźmi,  przekazywać  pieniądze  organizacjom,  które  zajmują  się  pomaganiem  
innym.  Ale  nigdy  nie  dawaj  pieniędzy  na  wzbogacenie  nauczyciela.  A  w  wolnym  czasie  
pomagasz  ludziom.  Jeśli  to  zrobisz,  możesz  mieć  szczęśliwe  i  zdrowe  życie.

3.-  Od  16  lat  ćwiczę  darmową  jogę  w  domu.  Pewnego  dnia  jedna  z  moich  uczennic  
powiedziała:  Chodziłam  na  jogę  do  ośrodka.

Jestem  tutaj,  aby  pomagać  ludziom  i  nic  więcej.  Tak  jasne  i  proste.

Wszystko  inne  to  kłamstwa.  To  właśnie  robią  sekty:  wykorzystują  to,  by  zdobyć  
pieniądze  od  ludzi  i  uprawiać  darmowy  seks.  Uważaj,  jeśli  uprawiasz  seks  z  powodu  
chorób,  którymi  możesz  się  zarazić,  takich  jak  AIDS.

Nauczyciel  kazał  ludziom  się  rozebrać,  kazał  kobietom  zdjąć  z  nas  wszystkie  ubrania,  
aby  otrzymywać  energię  bardziej  bezpośrednio.  Powiedziała  mi,  że  bardzo  się  wstydzi,  
bo  jej  ciało  nie  było  młode  i  miała  miłosne  rączki.  Młodym  dziewczynom  to  nie  
przeszkadzało,  ale  ona  była  bardzo  zawstydzona.  Ten  typ  nauczyciela  chce  wykorzystać  
ludzi,  zobaczyć  nagie  ciała  kobiet.  Proś  o  pieniądze,  a  potem  proś  o  seks,  to  nie  jest  
poprawne.  Jeśli  nauczyciel  mówi,  że  aby  być  buddą,  mieć  długie  życie,  być  pięknym,  
zdrowym...  musisz  się  rozebrać  i  uprawiać  z  nim  seks  albo  poprosi  cię  o  pieniądze...  
wszystko  to  kłamstwo.  Nie  pozwól,  aby  ci  fałszywi  nauczyciele  cię  wykorzystali.

Taka  jest  różnica  między  religią  a  sektą.

Najpierw  musisz  obserwować,  co  robi  nauczyciel,  a  nie  tylko  słuchać  słów.  Każda  
religia,  która  wyciąga  do  ciebie  pieniądze  lub  sięga  po  seks,  jest  oszustwem.  To  wielkie  
kłamstwo.

Mówią  cuda,  ale  w  końcu  chcą  tylko  seksu  i/lub  pieniędzy.  Bez  względu  na  to,  jak  
mówią,  czy  proszą  cię  o  seks  czy  pieniądze,  po  prostu  chcą  cię  wykorzystać  w  imię  
Buddy,  Jezusa  Chrystusa  lub  jakiegokolwiek  innego  boga.  Wiele  religii  mówi  o  
uprawianiu  seksu  razem,  aby  stać  się  Buddą.  Ostrożny!  To  kolejne  wielkie,  wielkie  
kłamstwo.  To  są  oszuści.

Bardzo  dziękuję.
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Wielu  młodych  ludzi  ginie  w  wypadkach  samochodowych,  dlaczego?  Bo  się  spieszą,  bo  chcą  
pokazać,  że  wiedzą  więcej  niż  ktokolwiek  inny  i  że  są  lepsi  od  innych,  zawsze  ode  mnie.  I  ta  jaźń  
doprowadziła  go  do  śmierci.  Dlatego  musisz  myśleć,  że  to  ja  jest  tym,  co  cię  rani.

Wszystkie  te  myśli  poruszają  twoją  świadomość.  Z  każdym  mijającym  dniem,  im  bardziej  
poruszasz  swoją  świadomością.

Dlatego  wszystkie  przyjaźnie  się  rozpadają.  Bo  jeśli  przyjaciele  nie  robią  tego,  co  chcę,  to  koniec  
i  przyjaźń  się  rozpada.  Kiedy  zderzają  się  dwie  opinie,  związek  się  rozpada.  To  mój  problem.  
Widziałem  w  życiu  wielu  bardzo  smutnych  ludzi.  Jeśli  nie  ma  mnie,  nie  ma  smutku.  Im  więcej  ja,  
tym  więcej  będziesz  miał  problemów.  Są  ludzie,  którzy  nie  mogą  spać,  bo  dużo  myślą  o  swoich  
problemach,  o  swoich  pragnieniach…  I  nie  musisz  tyle  myśleć.

Wszelka  nienawiść  pochodzi  od  samego  siebie.  Wszyscy  najpierw  myślą  o  mnie:  jak  chcę,  jak  nie  
chcę,  jak  chcę,  jak  nie  chcę….  Chcę  taki  być  i  nie  chcę  taki  być,  podoba  mi  się  to  lub  nie.  Niektórzy  
są  udręczeni,  bo  myślą  tylko  o  mnie.

Jeśli  ma  nadejść  coś  dobrego,  to  nadejdzie  i  trzeba  to  zaakceptować,  jeśli  jest  złe,  też  trzeba  to  
zaakceptować.  Więc  co  zamierzasz  rozwiązać,  myśląc  tyle?  Najważniejsze  to  zostawić  siebie.

Czasami  sprawy  nie  toczą  się  tak,  jak  chcesz  lub  oczekujesz.  W  życiu  nie  wszystko  idzie  tak,  jak  
chcesz.  A  jeśli  chcesz  100,  będziesz  miał  100  udręki.  Jeśli  chcesz  10,  będziesz  miał  tylko  10  
cierpień.  Jeśli  niczego  nie  chcesz,  nie  będziesz  cierpieć.

Źródłem  zła  jest  egoizm.  Wszelkie  źródło  zła  tkwi  w  egoizmie.  Egoizm  jest  zły  dla  zdrowia,  zły  dla  
myślenia,  zły  na  przyszłość...  Wszelkiego  rodzaju  zło  ma  tylko  jedno  źródło:  jaźń.

Im  większe  masz  ja,  tym  bardziej  będziesz  cierpieć.  Dlatego  musisz  nauczyć  się  odpuszczać  
sobie.  Jak  wielu  ludzi,  chcą  być  milionerami  i  robią  rzeczy  niezgodne  z  prawem,  kradną  pieniądze,  
sprzedają  narkotyki…  wszelkiego  rodzaju  przestępstwa.  Boli.  Tak  nie  może  być.  W  końcu  źle  się  
to  kończy.  Policja  go  złapie  i  wsadzi  do  więzienia,  i  co  z  tego?  To  nie  jest  wygodne,  nigdy  
wygodne.  Dlatego  pomyśl  o  tym,  zanim  zrobisz  coś  złego.  Tak  nie  może  być.

Wszystko  pochodzi  od  siebie.  Nie  musisz  nic  robić,  aby  się  wzbogacić,  jeśli  umrzesz,  nic  nie  
weźmiesz.  kto  wie,  ile  lat  będzie  żył?  Na  cmentarzu  są  nie  tylko  starzy  ludzie,  jest  też  pełno  
młodych  ludzi.

Wiele  osób  jest  hospitalizowanych  z  powodu  szaleństwa,  ponieważ  zanim  zwariują,  dużo  myślą.  
Myśl  dużo  o  „ja”:  chcę,  nie  chcę,  ja,  ja,  ja...  Życie  toczy  się  na  wiele  sposobów.  Są  ludzie,  którzy  
traktują  życie  bardzo  poważnie.  A  kiedy  życzenie  nie  może  zostać  spełnione,  staje  się  bardzo  
rozczarowany  i  smutny,  a  jeśli  ktoś  cię  skrzywdzi,  zawsze  myślisz  o  zemście,  a  to  powoduje  
udrękę.

10.-  POCHODZENIE  WSZELKIEGO  ZŁA.  EGOIZM
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Wszystkie  myśli,  myśl  za  dużo,  staraj  się  myśleć  mniej,  a  dzięki  temu  będziesz  miał  
lepszą  pracę,  lepszą  rodzinę,  lepszy  biznes...  Im  więcej  myślisz,  tym  więcej  problemów  
będziesz  mieć.

Jeśli  myślisz  o  innych,  wszystkie  drzwi  świata  otworzą  się  przed  tobą.

Dlatego  dla  własnego  dobra  nie  powinieneś  myśleć  o  sobie.

Bo  myślenie  szkodzi  zdrowiu,  samopoczuciu,  pracy,  rodzinie,  partnerowi...  Nie  myśl,  
pozwól,  by  coś  się  działo,  dobrze  czy  źle,  to  nie  ma  znaczenia.

Jeśli  jesteś  samolubem,  popełnisz  błąd.  Zostaw  pragnienie,  jeśli  go  nie  zostawisz,  
zwariujesz  od  nadmiaru  myśli.  Dobry  czy  zły,  to  nie  ma  znaczenia.

Jest  wielu  ludzi,  którzy  rozmawiają  ze  sobą,  dlaczego?  ponieważ  ma  dużo  mnie,  dużo  
myśli.  Bierze  wszystko  do  serca.  To  jest  złe,  to  jest  złe  dla  ciebie  i  dla  innych.

Pozytywne  zawsze  przynosi  pozytywne.  Jeśli  tylko  myślisz  i  nie  działasz,  to  jest  to  samo  
co  0.  Widziałem  wielu  ludzi  w  tarapatach…  dużo  kłopotów!  Ponieważ  dużo  myślą,  a  
kiedy  sprawy  nie  idą  tak,  jak  chcesz,  jesteś  rozczarowany  i  smutny.  I  karasz  siebie.  
Dostajesz  tylko  negatywy  dla  siebie.  Tylko  to,  nie  ma  więcej.  Jeśli  uderzysz  głową  w  
ścianę,  zranisz  się.  Dlatego  nie  warto.

Im  więcej  myślisz,  tym  bardziej  usuwasz  negatywne  myśli  ze  swojego  umysłu.  Staraj  się  
mniej  myśleć,  a  będziesz  mieć  dobre  zdrowie,  dobrą  rodzinę,  dobrą  pracę.

Więc  pomyśl  o  tym  dla  własnego  dobra.  Uczę  was:  myślcie  za  innych.  Jeśli  w  takim  
przypadku  myślisz  za  innych,  czeka  cię  dobra  przyszłość.  Będziesz  miał  bardzo  dobrą  
przyszłość.  Jeśli  ze  swoimi  przyjaciółmi  myślisz  przede  wszystkim  o  potrzebach  
przyjaciela,  a  nie  o  swoich,  będziesz  miał  dobre  życie.  Zawsze  będą  z  tobą.  Jeśli  jesteś  
przedsiębiorcą,  pomyśl  najpierw  o  pracowniku,  pracownik  będzie  z  Tobą  całym  sercem  
i  sprawi,  że  zarobisz  więcej  pieniędzy.Jeśli  pracownik  zawsze  myśli  za  szefa,  szef  zawsze  
będzie  myślał  za  pracownika.  Jeśli  pracodawca  nie  myśli  o  pracowniku  lub  nie  dba  o  
niego,  pracownik  nie  będzie  pracował  swobodnie  iw  końcu  firma  to  zauważy.  Nie  ma  
dobra  dla  nikogo.

Jeśli  jesteś  smutny,  przychodzi  do  ciebie  zły  stan  zdrowia,  nie  możesz  spać  ani  jeść,  cały  
dzień  jesteś  jak  zombie….  To  źle  dla  ciebie.  Dlaczego  tak  dużo  myślisz?  Myślenie  o  mnie  
jest  negatywne.  Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  pomyśl  o  innych.  Wszelkiego  rodzaju  zemsta,  
stres  nerwy,  to  nie  ma  znaczenia  z  powodu  lub  bez  przyczyny,  to  jest  złe.  Jeśli  chcesz  
dobrze  żyć,  zostaw  tę  myśl.

Zawsze  inni  przed  tobą.  Więc  twoja  przyszłość  będzie  idealna.  Wszystko  zależy  od  
Ciebie,  tak  jak  chcesz.  Musisz  zdać  sobie  sprawę.

Dlatego  zawsze  wystarczy  pomyśleć  o  potrzebie  drugiej  osoby.  Jeśli  najpierw  myślisz  o  
sobie,  wpadłeś  we  własną  pułapkę,  którą  jest  egoizm.  Musisz  robić  rzeczy,  aby  zadowolić  
innych.  Będziesz  miał  w  życiu  wszystko,  jeśli  będziesz  myślał  o  innych.  Jeśli  zawsze  
myślisz  o  innych,  ludzie  zawsze  będą  mieć  o  tobie  dobre  mniemanie.  I  wyświadcz  sobie  
przysługę.  Wiele  osób  się  myli.  Bo  jeśli  zawsze  myślisz  na  swoją  korzyść,  to  inni  nigdy  
nie  pomyślą  o  tobie.

W  przeciwnym  razie  nigdy  nie  będziesz  żył  dobrze  i  nie  będziesz  miał  dobrej  przyszłości.  
Jeśli  utrudniasz  sobie  życie,  bo  „jesz  kokosa”  i  zabierasz  śmieci  innym,  to  nie  będziesz  
w  stanie  dobrze  żyć,  nigdy  nie  będziesz  dobrze  żyć.
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Pomyśl  tylko  o  innych,  a  twoje  życie  będzie  usłane  różami.

Jeśli  najpierw  pomyślisz  o  innych,  wszyscy  cię  kochają.  Wszystko  to  jest  myśleniem  dla  
ludzi  i  niczym  więcej.

POWRÓT  INDEKS

Bardzo  dziękuję.

Musisz  myśleć  tylko  o  innych,  aby  inni  odwzajemnili  przysługę.
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Każdy  z  nas  jest  biednym,  małym  człowiekiem.  Że  nie  rozumiemy  się  dobrze.  Jeśli  robisz  dla  
innych,  wzbogacasz  się,  to  ja  jednoczy  cię  z  Jezusem  Chrystusem,  jeśli  nie  masz  siebie  i  nie  masz  
egoizmu,  stajesz  się  Duchem  Świętym.  Jeśli  jesteś  samolubem,  stajesz  się  demonem.

Wielu  księży  na  świecie  wywołuje  skandale,  dlaczego?  jeśli  wszyscy  dobrze  znają  Biblię.  Bo  źle  
działają.  Różnica  między  Jezusem  Chrystusem  a  nami  polega  na  tym,  że  Jezus  Chrystus  nie  ma  
siebie,  nie  ma  egoizmu.  Ksiądz  lub  zawsze  myślimy  o  mnie,  jesteśmy  samolubni.  W  tym  
przypadku  mylimy  się  i  popełniamy  wszelkiego  rodzaju  błędy.  Myślę,  mówię,  robię,  lubię,  nie  
lubię,  robię,  nie  robię…  100%  ja.  Jezus  Chrystus  czy  Budda  działają  tylko  dla  ludzi,  nigdy  dla  
egoizmu.  Taka  jest  różnica  między  Nimi  a  nami.  Jezus  Chrystus  umiera  za  ludzi,  a  my  umieramy  
tylko  za  siebie,  nie  za  nikogo.  Jeśli  umrzemy  za  innych,  staniemy  się  nieśmiertelni.

Dwa  duchy.  Gdzie  jest  różnica?  Różnica  polega  na  tym,  że  Duch  Święty  nie  ma  jaźni,  a  diabeł  jest  
czystym  egoizmem,  jest  czystym  ja.

Gdyby  Jezus  Chrystus  był  samolubem,  w  dniu,  w  którym  poszli  go  szukać,  by  go  zabić,  uciekłby,  
uciekłby,  ale  czekał.

Ludzie  nie  wiedzą,  jeśli  ranisz  ludzi  dla  zysku,  gdzie  idziesz  z  tym  zyskiem?  Do  grobu?  Ty  i  ja  
wiemy,  że  kiedy  się  rodzimy,  nic  nie  przynosimy,  a  kiedy  umieramy,  nic  ze  sobą  nie  zabieramy.  
Po  co  ranić  innych?  Myślisz,  że  w  ten  sposób  możesz  cieszyć  się  całym  życiem?  Co  jest  na  całe  
życie?  W

Każdy  z  nas,  jeśli  wiemy,  że  przyjdą  nas  zabić,  uciekamy,  jeśli  jest  nas  100,  100  z  nas  ucieka.  Nikt  
nie  czeka  na  śmierć.

Katolicy,  protestanci,  księża,  mnisi,  nauczyciele...  tak  bardzo,  że  studiujemy  Biblię  i  dlaczego  nie  
możemy  myśleć  lub  zachowywać  się  jak  Jezus  Chrystus:  dlaczego?  Ponieważ  kiedy  studiujemy  
Biblię,  nie  wchodzimy  w  Biblię,  tylko  czytamy,  tylko  studiujemy,  nie  rozumiemy  sercami.  Musimy  
wiedzieć,  jak  stać  się  biblią,  musimy  być  jednością,  musimy  integrować  się  i  być  tylko  jednością.  
Jeśli  potrafisz  zrozumieć,  co  mówi  Jezus  Chrystus,  Budda,  te  słowa  wejdą  do  twojego  umysłu  i  
serca  i  przekształcą  twój  umysł  i  serce  w  umysł  i  serce  Jezusa  Chrystusa.

Dlaczego  Jezus  Chrystus  nie  ucieka?  Ponieważ  nie  ma  siebie,  w  jego  sercu  nie  ma  egoizmu.

Kiedy  się  uczysz,  nie  musisz  czytać  tylko  po  to,  żeby  czytać...  to  nie  działa.

11.-  ZROZUMIEĆ  SERCE  NAUKI.
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cmentarzu  nie  wszyscy  są  starzy  lub  na  emeryturze,  jest  też  wielu  młodych  ludzi.  
Jak  co  weekend,  wiele  osób  ginie  w  wypadkach  z  różnych  przyczyn.

Z  każdym  dniem  bardziej  psujemy  przyrodę,  dlatego  z  każdym  dniem  jest  więcej  
klęsk  żywiołowych  i  epidemii.  Tylko  oddychamy  i  umieramy  od  zarażenia.  Jeśli  
więc  chcemy  dobrze  żyć,  nie  wolno  nam  psuć  przyrody.  Spójrz,  co  się  stało  w  
Japonii:  przemijające  trzęsienie  ziemi?  Wszyscy  musimy  dbać  o  przyrodę.  Nie  
próbujmy  zawrzeć  paktu  z  diabłem,  jak  ten  nuklearny:  sprzedajemy  diabłu  nasze  
dusze.  Musimy  korzystać  z  naturalnych  energii,  takich  jak  słońce,  wiatr,  woda…

Nawet  jeśli  nie  wierzysz.  Jeśli  popełnisz  przestępstwo,  wierz  lub  nie,  prawo  ukarze  
cię  tak  samo.  Nawet  jeśli  nie  wierzysz  w  piekło,  kiedy  umrzesz,  będziesz  cierpieć,  
wierz  lub  nie,  nikt  nie  ucieknie.

Wszystko,  co  robimy,  jest  przyczyną  cierpienia,  które  teraz  mamy,  wszystko  
pochodzi  z  zanieczyszczenia  powietrza  i  żywności.  Zanim  ziemia  była  rajem,  teraz  
mamy  trzęsienia  ziemi,  tsunami,  tornada,  ulewne  deszcze  czy  susze...  wszystko  
bierze  się  z  naszego  egoizmu.  Bo  z  każdym  dniem  coraz  bardziej  psujemy  przyrodę  
i  takie  są  konsekwencje.  Mądry  człowiek  mówi,  że  za  30  lat  ta  ziemia  będzie  miała  
tylko  20%.  To  jest  możliwe.  Bo  z  każdym  dniem  jesteśmy  bardziej  egoistyczni  i  
używamy  coraz  więcej  chemicznych  substancji,  które  psują  przyrodę.

Dlatego  wszystkie  problemy  biorą  się  z  egoizmu.  Egoizm  zepsuł  naturę.  Klęski  
żywiołowe,  ponieważ  używamy  dużo  chemii.  Niemcy  wiele  osób  umiera  z  powodu  
skażonej  żywności.  Jeśli  umieścisz  chemikalia  zabijające  robaki  w  owocach  i  
warzywach,  to  jemy  te  chemikalia  i  to  nas  boli.  Podobnie  jak  zwierzęta,  są  sztucznie  
tuczone  chemikaliami,  które  następnie  zjadamy  i  zanieczyszczają  nasze  ciała.

Jeśli  wszyscy  czytają  Biblię  i  rozumieją,  co  Bóg  chce  nam  powiedzieć,  jeśli  
rozumiemy  sercem,  nie  będziemy  robić  tego,  co  robimy.  Rządy,  partie  polityczne…  
nie  powinny  wydawać  na  bzdury  i  kaprysy,  które  leżą  w  ich  własnym  interesie,  z  
egoizmu  i  kiedy  ludzie  cierpią.  W  Andaluzji  rząd  wydał  miliony  euro  na  bzdury,  a  
ludzie  głodują.  Ponad  5  000  000  bezrobotnych  i  polityków  marnujących  pieniądze.  
Co  to  jest?  Czysty  egoizm.  Jeśli  rząd  myślał  o  swoich  ludziach,  jak  Jezus  Chrystus,  
który  zawsze  myślał  o  innych...  jeśli  ludzie  zaciskają  pasa,  rząd  musi  zaciskać  pasa,  
jeśli  ludzie  cierpią,  rząd  musi  cierpieć  i  nie  marnować  ani  grosza.  Wtedy  
gwarantuję,  że  natychmiast  wyjdziemy  z  kryzysu.  Zatrudniono  by  więcej  osób.  
Gdzie  są  pieniądze?  Każdy  chce  żyć  dobrze  i  wygodnie,  a  oni  miażdżą  ludzi,  
czerpiąc  ich  krew.  Jak  mamy  podnieść  głowy? .  Jeśli  ktoś  nie  robi  tego  dobrze,  
musisz  zmienić  osobę  lub  partię.  Nie  ma  znaczenia,  która  partia  lub  kto,  tak  długo,  
jak  robisz  to  dla  innych,  jak  Jezus  Chrystus.  Nie  będąc  samolubnym.

Egoizm  szkodzi  ludziom.  Ludzie  nie  mogą  nic  zrobić,  ale  Bóg  może.  I  zapewniam  
was,  że  poniosą  karę  zgodnie  z  prawem  wszechświata.  Nie  zapomnij  o  tym.  Kiedy  
umrą,  odsiedzą  swój  wyrok.
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Teraz  w  2012  roku  mamy  ponad  40  000  000  zarażonych  AIDS.
Ta  choroba  jest  szeroko  rozpowszechniona  wśród  homoseksualistów.  Wszystko,  co  
próbuje  zerwać  z  naturą,  kończy  się  źle.  Bóg  stwarza  mężczyznę  i  kobietę,  a  teraz  
każdego  dnia  spotyka  się  coraz  więcej  ludzi:  mężczyźni  z  mężczyznami  i  kobiety  z  
kobietami.  Jakby  to  był  żart:  ksiądz  ogłasza  męża  i  męża  lub  żonę  i  żonę.  To  wydaje  się  
zabawne  deklarować  kobietę  i  kobietę.  A  zatem  za  50  lat  w  tej  krainie  nie  będzie  już  
nikogo.  Ponieważ  nie  będziemy  mieć  dzieci,  a  ludzkość  pozostanie  bez  potomstwa.  
Gdyby  twój  ojciec  lub  twoja  matka  byli  homoseksualistami  lub  lesbijkami,  nie  byłoby  
cię  na  tym  świecie,  ponieważ  dwóch  mężczyzn  nie  może  spłodzić  dziecka  ani  dwie  
kobiety.  Nie  urodziłbyś  się.  Dlatego  to,  co  lubisz,  to  jedno,  ale  sprzeciwianie  się  naturze  
to  drugie.  Oczywiście  wiemy,  że  geje  i  lesbijki  nikogo  nie  krzywdzą,  ale  prawda  jest  
taka,  że  natury  nie  możemy  złamać.  Jak  idziemy  wbrew  naturze  i  patrzymy  jaka  jest  
pogoda,  pełna  klęsk  żywiołowych.  Dlatego  chciałbym,  aby  każdy  czytał  Biblię  i  wchodził  
w  Biblię,  aby  zrozumieć  sercem.  I  stań  się  jak  Jezus  Chrystus.

Aborcja  ma  bardzo  zły  wpływ  na  was,  na  waszą  partię…  nie  możecie  dać  pozwolenia  na  
zabijanie  własnego  narodu,  własnej  rasy.  Lubić  lub  nie  lubić.  Nie  możesz  przerwać  
ciąży.  Zgodnie  z  prawem  Bożym  wszyscy  jesteśmy  równi:  przystojni,  brzydcy,  bogaci,  
biedni,  dzieci,  dorośli...  wobec  prawa  Bożego  wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  Nie  dlatego,  
że  się  nie  urodziłeś,  nie  masz  praw,  prawo  jest  takie  samo  dla  wszystkich.

Myśl  i  rób  to  samo,  co  Jezus  Chrystus,  aby  stać  się  Jezusem  Chrystusem.

Każdego  dnia  musisz  zmieniać  się  krok  po  kroku,  tak  jak  Jezus  Chrystus.  Jeśli  wszyscy  
tak  postąpią,  ziemia  stopniowo  stanie  się  rajem.

Bardzo  dziękuję.

Ale  jeśli  nadal  będziemy  postępować  z  takim  egoizmem,  każdego  dnia  będzie  więcej  
klęsk  żywiołowych,  więcej  chorób...  jak  AIDS:  30  milionów  zgonów  na  świecie  z  powodu  
tej  choroby.  Każdego  dnia  notuje  się  ponad  7000  nowych  przypadków  AIDS.
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Aby  iść  do  nieba,  nie  możesz  myśleć  o  mnie,  o  mnie,  o  mnie.

To  jest  to,  co  musisz  zrobić  i  co  robią  ci  bogowie.  Wielu  ludzi  manipuluje  i  postępuje  inaczej  
niż  mówi  Biblia.  Ani  Biblia  Jezusa  Chrystusa,  ani  Biblia  Buddy,  ani  Koran  nie  mówią,  że  należy  
zabijać.  Nigdy.  Zawsze  z  dobrym  sercem  ratujcie  ludzi.  Nigdy  nie  powiedział,  że  umieszczanie  
bomb  na  ciele  w  celu  zabicia  ludzi  idzie  do  nieba.

Przez  kwadratową  głowę.  Ponieważ  zawsze  myśli,  że  jestem  lepszy,  że  moja  rasa  jest  lepsza,  
że  moje  myślenie  jest  lepsze.  Wszystko  mi  idzie.  W  tym  społeczeństwie  wszystko  jest  poruszane  
przez  jaźń.

To  czysty  egoizm.  Gwarantuję  ci,  że  ci  ludzie  nie  idą  do  nieba.

Aby  iść  do  nieba,  trzeba  mieć  czyste  serce,  serce  ze  złota.

W  tym  kraju  politycy  nie  przestają  wydawać  pieniędzy  obywateli  na  własne  interesy.  Nie  
przestają  bezlitośnie  wydawać  pieniędzy.  Kiedy  skończy  się  jego  gorąca  passa,  to,  co  robił  w  
przeszłości,  czeka  go  kara  Boża.  Żaden  grosz  od  ludzi  nie  może  się  zmarnować.

On  pójdzie  do  piekła.  Myśl  mądrze.  Jeśli  robisz  wszystko  z  dobrym  sercem,  wszystko.

Jak  Jezus  Chrystus,  jak  Budda,  jak  Mahomet.  Nie  mylisz  się.

Jeśli  wydajesz,  musisz  wydawać  to  z  korzyścią  dla  ludzi.  Jeśli  masz

Niebo.  Raj  jest  tam,  gdzie  jest  Bóg,  Jezus  Chrystus,  Allah  lub  Budda.  To  wszystko  ta  sama  
kategoria  nieba.  Niebo  jest  tylko  jedno,  nie  ma  dwóch  ani  trzech.

Jak  powiedział  „Allah  jest  wielki”,  ponieważ  pomagał  ludziom  swoim  sercem,  uczył  ludzi  być  
dobrymi.  To  jest  poprawne.  A  jeśli  ktoś  mówi  coś  przeciwnego  do  tego,  co  powiedział  nam  
Allah,  Jezus  Chrystus  czy  Budda,  to  jest  to  manipulacja.  Ta  osoba  jest  zainteresowana,  jest  jak  
demon,  bo  próbuje  manipulować  słowem  bogów.

Każdy,  kto  mówi  ci,  że  zabijając  ludzi  idziesz  do  nieba,  jest  niemożliwy.  Wszyscy,  którzy  idą  do  
nieba,  to  ci,  którzy  pomagają  ludziom,  ci,  którzy  oddają  swoje  życie  za  innych.  Nie  zabijanie  
ludzi.  To  totalna  pomyłka.  Wielu  ludzi  manipuluje  słowami  Biblii.  Nie  są  posłuszni.

Aby  wejść  do  nieba,  musisz  zachowywać  się  jak  Jezus  Chrystus,  Mahomet  lub  Budda.  Zawsze  
rób  dla  innych,  pomagaj  ludziom,  dawaj  ludziom  dobre  rady,  poświęcaj  się  dla  ludzi.

Zawsze  iść  do  nieba  to  zawsze  pomagać  ludziom,  wyświadczać  ludziom  przysługi,  poświęcać  
się  dla  ludzi.  Ponieważ  aby  pójść  do  nieba,  nie  można  mieć  egoizmu.  Jeśli  istnieje  różnica  
między  ja-ty-on,  to  każdy  walczy  o  swoje  interesy,  a  ty  jesteś  egoistą.  Na  tej  ziemi  od  czasów  
starożytnych  zawsze  toczą  się  wojny  między  krajami  lub  wojny  domowe  w  obrębie  jednego  
kraju.  Wszystko  to  z  powodu  różnic,  z  powodu  egoizmu,  ponieważ  każdy  myśli,  że  jest  lepszy  
od  drugiego  i  chce  mieć  rację.

12.-  RAJ
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Wszyscy  mają  karę  od  Boga.  Nikt  nie  ucieka.  Nic.  Za  wszystko,  co  zrobisz,  drogo  
zapłacisz.  Najpierw  karze  cię  sumienie.  Wszystkie  dusze  dzieci  będą  prosić  cię  o  
zemstę,  przyjdą  po  ciebie,  aby  się  zemścić.  Mogą  odebrać  ci  życie  i  zdrowie.  Ponieważ  
wszystkie  dusze  dzieci  przyjdą  po  ciebie.  To  kwestia  czasu.

Każdy  obywatel  ma  swoje  sumienie,  swoje  serce.  Sumienie  i  Biblia  to  nie  dwie  różne  
rzeczy,  to  jedno,  a  nie  dwie  różne  rzeczy.  Tak  dla  twojej  wiadomości,  jeśli  zabierzemy  
Biblię,  zabierzemy  sumienie.  Na  przykład,  jeśli  kobieta  nie  chce  mieć  dziecka,  zabija  
je.  Dlaczego  to  robisz?  Jeśli  nie  chcesz  mieć  dzieci,  masz  operację  lub  bierzesz  
pigułki,  aby  ich  uniknąć.  Sposobów  na  nieposiadanie  dzieci  jest  wiele.

Nie  wolno  przeciwstawiać  się  bogom.  Powinieneś  pomagać  w  kontroli  urodzeń,  aby  
nie  mieć  dzieci,  ale  nigdy  nie  pomagaj  w  aborcji  ani  nie  wyrażaj  zgody  na  to.  Musisz  
pomóc,  aby  urodziły  się  wszystkie  dzieci.  Daj  wszelkiego  rodzaju  pomoce  i  
udogodnienia  dla  narodzin  dzieci.  Nie  możesz  zabijać  własnego  narodu,  swoich  
rodaków.  Nie  możesz.  Ile  lat  będziesz  żył?  A  kiedy  umrzesz,  co?  Prawo  bogów  ci  nie  
wybaczy.  Oko  za  oko  i  ząb  za  ząb.  Uważaj  z  tym.  Jesteś  niczym  i  nikim.  W  pewnym  
momencie  dostajesz  ataku  serca  i  umierasz.  Jesteś  nikim.  Jesteś  niczym.  Nie  staraj  
się  być  jak  Bóg.  Nie.  Jesteś  demonem,  nie  jesteś  Bogiem.

Jeśli  pewnego  dnia  zajdziesz  w  ciążę  i  nie  chcesz  dziecka,  to  oddajesz  je  do  adopcji.  
Dlaczego  zabijać?  Politycy,  którzy  opowiadają  bzdury  przeciwko  bogom,  jak  legalna  
aborcja,  wyobrażają  sobie,  że  wasi  rodzice  robią  to  samo,  wy  i  cała  wasza  partia,  bez  
względu  na  to,  do  jakiej  partii  należycie,  gdyby  popierali  aborcję,  nie  byłoby  was  
tutaj,  na  tym  świecie.  Zanim  się  urodziłeś,  już  by  cię  zabili,  byłbyś  już  martwy.

wywieziony  z  miasta,  musi  w  nim  zainwestować.  To  jest  dobry  władca.  Ci,  którzy  
próbują  robić  awantury,  zakończą  się  źle,  jak  ci,  którzy  opowiadają  się  za  aborcją,  
którzy  myślą  tylko  o  zabijaniu  dzieci  przed  ich  urodzeniem.  Nikt  nie  jest  Bogiem,  aby  
odbierać  komuś  życie.

Zabijanie  jest  negatywne,  jest  jak  diabeł.  Pamiętaj  dobrze.  Sumienie  zamierza  
rozliczyć  się.

Nie  mogłeś  być  prezydentem  ani  zastępcą.  Nie  byłoby  cię  tu  dzisiaj.

Jeśli  spróbujesz  być  Bogiem,  staniesz  się  diabłem  i  pójdziesz  do  piekła.

Więc  już  wiesz.  Aby  iść  do  nieba,  trzeba  pomagać  ludziom,  poświęcać  się  dla  innych.  
Jeśli  będziecie  zachowywać  się  jak  Jezus  Chrystus,  jak  Budda,  jak  Mahomet,  z  
pewnością  pójdziecie  do  nieba.

Po  tym,  jak  twoja  matka  i  ojciec  wyświadczą  ci  przysługę,  dając  ci  życie,  opiekując  
się  tobą,  kształcąc  cię,  nie  pozwalasz  innym  mieć  takiej  możliwości.  Sprawiasz,  że  
most  przechodzi,  a  kiedy  przejdziesz  na  drugą  stronę,  usuwasz  most,  aby  nikt  inny  
nie  mógł  przejść.  To  się  nazywa  czysty  egoizm.

Pamiętaj  dobrze.  Nie  jesteśmy  bogami,  nie  możemy  nikomu  nakazać  zabijania.  Nie  
możemy.  To  będzie  miało  poważne  konsekwencje.  Politycy,  władcy,  możni  mogą  być  
dlatego,  że  w  innym  przeszłym  życiu  czynili  dobro  dla  ludzi,  ale  jeśli  sprzeciwiają  się  
prawu  bogów,  zabierając  edukację  religijną,  aby  ludzie  nie  wierzyli  w  Boga  lub  w  
Nic,  ci  ludzie  są  bardzo  niebezpieczne.  Są  bardzo  samolubni.  Jeśli  mogą  cię  pokonać,  
pokonają  cię.

Kiedy  już  raz  wejdziesz  do  nieba,  będziesz  miał  wiele  korzyści.
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Czytaj  Biblię  Jezusa  Chrystusa,  Koran,  Biblię  Buddy...  a  jeśli  zrobisz  to,  co  mówi  Biblia,  
będziesz  Bogiem.  Pójdziesz  do  nieba  Niebo  lub  piekło.

Jeśli  zrobisz  to  całym  sercem  z  rodziną,  przyjaciółmi,  społeczeństwem,  państwem,  
wszystko  ułoży  się  dla  ciebie  pozytywnie.  Jeśli  chcesz,  aby  twoje  życie  było  pozytywne,  
jedynym  sposobem  jest  pozytywne  nastawienie  do  innych.  Możesz  więc  spełnić  
wszystkie  życzenia.  Egoizm  w  końcu  przynosi  negatywne  skutki  i  kończy  się  fatalnie.  
Jeśli  chcesz  żyć  bardzo  dobrze,  musisz  robić  wszystko  dobrze,  zgodnie  z  prawem.  W  
ten  sposób  twoje  szczęście  i  bogactwo  trwają  wiecznie.  To  właśnie  musisz  zrozumieć:  
nie  powinieneś  wykorzystywać  ludzi.  W  życiu  są  dwie  drogi:

To  zależy  od  Ciebie.  Pomóż  swojej  rodzinie,  pomóż  przyjaciołom,  pomóż  sąsiadom,  
pomóż  społeczeństwu,  pomóż  państwu...  Jeśli  to  zrobisz,  twoje  życie  będzie  rajem,  
będzie  niebem.  Wszystko  zależy  od  Ciebie.  Radzę  ci  iść  ścieżką  raju.  Będziesz  żył  lepiej,  
wygodniej,  ciesząc  się  doskonałym  zdrowiem,  długim  życiem  i  wielkim  szczęściem

1  pomagaj  innym  iść  do  nieba  lub,

Teraz  wyjaśnię  korzyści  płynące  z  pójścia  do  nieba.

2  działać  samolubnie,  aby  iść  do  piekła.

Każdy  Bóg,  jak  Jezus  Chrystus,  jak  Budda,  jak  Mahomet,  wszyscy  oni,  mogą  urodzić  się  
w  dowolnym  kraju,  gdzie  chcą,  gdzie  chcą.  Przed  narodzinami  same  projektują  swoje  
życie  zgodnie  z  tym,  czego  każdy  chce.  Jeśli  chcesz  urodzić  się  księciem,  urodzisz  się  
księciem,  jak  Budda.  Jeśli  chcesz  urodzić  się  w  biednej  rodzinie,  wybierasz  narodziny  w  
biednej  rodzinie,  tak  jak  Jezus  Chrystus.  Czego  chcesz.  Przygotowujesz  swoje  życie  i  to,  
jak  chcesz  je  przeżyć.  W  każdej  chwili  możesz  przyjść  lub  odejść,  jak  chcesz.  Nie  tak  jak  
my,  którzy  w  każdej  chwili  mogą  umrzeć,  na  przykład  na  zawał,  wypadek…  wszystko  
może  się  zdarzyć.  Jesteśmy  niczym,  jesteśmy  0.  Nie  wiemy,  kiedy  umrzemy,  ani  kiedy  
nadejdzie  nasza  ostatnia  noc.  Wielu  ludzi  wstaje,  wychodzi  na  ulicę  i  bierze  samochód,  
a  potem  nie  wraca,  bo  mieli  wypadek,  zginęli  na  drodze.  Codziennie  na  drogach  ginie  
mnóstwo  ludzi.  Nikt  nie  wie,  kiedy  jest  jego  ostatnia  noc.  Nikt.  Dlatego  musisz  myśleć,  
że  dzisiaj  jest  twoja  ostatnia  noc.  I  musisz  dobrze  czynić  ludziom,  więc  pójdziesz  do  
nieba.  Nie  próbuj  zabijać  ludzi  ani  zdobywać  ich  pieniędzy.  Nie  jest  tego  warte.  Przez  
chwilę  egoizmu  poświęcasz  większość  dla  dobra  siebie,  który  jesteś  mniejszością.  Jak  
politycy,  którzy  poświęcają  ludzi  dla  własnej  korzyści.  Ponieważ  nie  mają  prawa  
marnować  pieniędzy  ludzi.  Pieniądze  nie  są  twoje.  Gdyby  to  były  ich  pieniądze,  każdy  
robi  ze  swoimi  pieniędzmi,  co  chce,  ale  nie  z  pieniędzmi  innych.

Po  dotarciu  do  nieba  możesz  podróżować  po  całym  wszechświecie.  Możesz  urodzić  się  
w  dowolnym  układzie  słonecznym,  na  dowolnej  planecie,  gdziekolwiek  chcesz.  Z  
egoizmem  nigdzie  nie  pójdziesz,  urodzisz  się  biedny  albo  rybą...  najgorsze,  co  może  
być.  Aby?

Każdy  grosz,  który  wydajesz  i  nie  jest  twój,  dobrze  się  mu  przyjrzyj.  Bo  wszystko  ma  
swoje  konsekwencje.  Dlatego  kiedy  rodzisz  się  w  niebie,  to  na  zawsze.  Już  nigdy  nie  
umrzesz.  Bo  w  niebie  każdy  ma  czyste  serce.  Jeśli  serce  ma  mnie,  mnie,  mnie,  to  jest  
samolubne  i  wtedy  na  pewno  pójdzie  do  piekła.
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JAK  DOSTAĆ  SIĘ  DO  RAJU

Cóż,  wiesz,  jedyne  co  musisz  zrobić,  aby  dobrze  żyć  i  sprawić,  by  wszyscy  cię  
kochali,  mieć  długie  życie  i  szczęście,  to  ofiarować  swoje  życie  ludziom,  z  całego  
serca.  Nie  ma  to  znaczenia  dla  nikogo,  z  jakiejkolwiek  kategorii  społecznej,  
przystojny  czy  brzydki.  Oferta  z  sercem  dla  każdego.  Więc  będziesz  miał  świat  w  
swoich  rękach.  Więc  nigdy  nie  będziesz  miał  choroby  i  zawsze  będziesz  miał  
szczęście,  tak  jak  ja.  Uprawiam  jogę  od  40  lat  i  zawsze  myślę  pozytywnie  i  zawsze  
pozytywnie  do  ludzi.  Przez  40  lat  nigdy  nie  chorowałem.  To  jest  wynik.  Jeśli  nie  
masz  zdrowia,  nie  masz  nic,  dlatego  myśl  tak  jak  ja:  zawsze  pozytywnie.  Nigdy  nie  
wykorzystuj  ludzi,  pomagaj  ludziom,  więc  skorzystasz.  Jeśli  będziesz  mnie  słuchać  
i  pomagać  ludziom  tak  jak  ja,  twoje  życie  na  tej  ziemi  będzie  fantastycznym  rajem.

także  usunąć  swoje  choroby,  ponieważ  wszystkie  choroby  pochodzą  z  negatywnego  
myślenia.  Gniew,  smutek,  to  negatywne  myślenie.  Wiesz  już,  że  aby  usunąć  
wszystkie  rodzaje  chorób,  musisz  najpierw  usunąć  swoje  negatywne  myślenie.

Wielu  ludzi,  jak  mnisi,  zakonnice,  księża...  dlaczego  porzucają  życie  prywatne  i  
poświęcają  się  Kościołowi?  to  nie  bez  powodu:  aby  pewnego  dnia  dotrzeć  do  raju.  
Robią  rzeczy  zgodnie  z  Bożym  przykazaniem,  tak  jak  Jezus  Chrystus,  aby  dostać  
się  do  nieba.  Ale  nie  zapominajmy  o  jednym:  wszystko,  co  robimy,  musimy  robić  
tak,  jak  robił  to  Jezus  Chrystus,  robić  wszystko  dla  innych,  a  nie  dla  siebie.  Religie,  
które  mają  najwięcej  wyznawców  na  świecie;  Katolicy,  protestanci,  mormoni...  
mają  ten  sam  cel:  podążać  za  przykładem  Jezusa  Chrystusa,  postępować  jak  on  i  
umrzeć  jak  on.  Wszystko  po  to,  by  dostać  się  do  nieba.

Ale  powiem  ci  jedną  rzecz,  abyś  nie  zapomniał:  zadaj  sobie  pytanie,  czy  wierzysz,  
że  to  jest  Jezus  Chrystus.  Wiele  osób  mówi  tak,  tak,  tak...  dlatego  zostałam  
zakonnicą  lub  księdzem.  Ale  jeśli  naprawdę  wierzyłeś  w  Jezusa  Chrystusa,  jeśli  
wierzyłeś  w  Jego  słowo,  musisz  zademonstrować  to  swoimi  czynami,  swoimi  
myślami,  a  nie  tylko  słowami.  Jezus  Chrystus  wiedział,  że  następnego  dnia  
Rzymianie  przyjdą  go  szukać,  aby  go  zabić,  i  znał  wszystkie  próby,  które  go  czekały.  
Gdyby  Jezus  Chrystus  myślał  tak  jak  my,  uciekłby,  uciekłby,  żeby  się  ukryć.  I  
dlaczego  Jezus  Chrystus  wiedząc  o  tym  nie  uciekł?  ponieważ  był  gotów  umrzeć  za  
ludzkość,  za  nas.  Oznacza  to,  że  Jezus  Chrystus  myśli  tylko  o  innych,  a  nie  o  sobie.  
Dlatego  jeśli  naprawdę  wierzysz  w  Jezusa  Chrystusa,  wierzysz  w  Jego  słowo,  musisz  
myśleć,  mówić  i  działać  jak  Jezus  Chrystus.  Jeśli  robisz,  myślisz  i  mówisz  tylko  50%  
tego,  co  on  robi,  a  Jezus  Chrystus  mówi,  to  znaczy,  że  wierzysz  w  niego  tylko  w  
50%.  Jeśli  dużo  mówisz  i  nic  nie  robisz,  nawet  jeśli  mówisz,  że  wierzysz,  to  
nieprawda.  Jeśli  naprawdę  wierzysz  w  Biblię,  w  słowo  Jezusa  Chrystusa,  z  pewnością  
twoje  czyny  są  takie  same  jak  te  Jezusa  Chrystusa  w  100%.  To  jest  pewne.  Dlatego  
wielu  ludzi  każdego  dnia  popełnia  wiele  grzechów,  a  po  popełnieniu  grzechu  idą  
się  wyspowiadać,  prosić  Boga  o  przebaczenie.  To  jest  poprawne.

Kiedy  usuniesz  negatywną  myśl  ze  swojego  umysłu,  musisz  poświęcić  się  dla  
innych  i  ofiarować  swoje  życie  innym.  Ta  pozytywna  myśl  zwycięża  wszystko;  twoją  
chorobę,  twój  pech  i  daje  ci  długie  życie.  Nie  ma  innego  wyjścia.  Nie  ma  innego  
rozwiązania.

Machine Translated by Google



Nie  można  dwa  razy  popełnić  tego  samego  grzechu.  Myśl  mądrze.  Za  pierwszym  
razem,  gdy  popełnisz  grzech,  przyjaciele,  rodzina,  a  nawet  prawo,  jeśli  grzech  nie  jest  
bardzo  poważny,  przebacz  ci.  Ale  jeśli  ponownie  popełnisz  ten  sam  grzech,  nikt  ci  nie  
wybaczy,  ani  przyjaciele,  ani  rodzina,  ani  prawo.  Nikt  dwa  razy  nie  przełknie.  Skorzystaj  
więc  z  tej  pierwszej  i  ostatniej  okazji,  aby  naprawić  swój  błąd.  Ponieważ  po  raz  drugi  
nie  masz  już  kredytu,  nikt  ci  nie  uwierzy  ani  nie  zbliży  się  do  ciebie.  I  koniec:  przyjaciele  
cię  opuszczają,  rodzina  ci  nie  ufa…  wszyscy  zostawiają  cię  na  boku.  Zostaniesz  sam  na  
tym  świecie.  Raz  jest  dobrze,  dwa  razy  nie.  Więc  nie  zapomnij  o  tym.  Jeśli  naprawdę  
wierzysz  w  Jezusa  Chrystusa,  w  Biblię,  jeśli  naprawdę  wierzysz,  a  nie  tylko  czytasz  i  
zapamiętujesz,  musisz  to  udowodnić  czynami,  a  nie  tylko  słowami.  To  pokazuje,  że  
naprawdę

Większość  ludzi  żałuje  kłamstwa,  ile  osób  po  spowiedzi  nie  popełnia  ponownie  tego  
samego  błędu?  bardzo  niewielu,  prawie  nikt.

myślisz.

Jeśli  ponownie  popełnisz  ten  sam  grzech,  nie  pokutowałeś  i  oszukujesz  siebie  i  Boga.  
To  jest  fałszywa  skrucha.  Będziesz  miał  problemy  ze  sobą,  jeśli  będziesz  to  robić  dalej.  
Bóg  nie  będzie  miał  problemów.  Każdy  płaci  za  swoje  grzechy.  Nie  myśl,  że  nikt  nie  
zna  twoich  grzechów.  Pierwszym,  który  się  dowie,  jesteś  Ty.  Wiesz,  że  oszukujesz  ludzi,  
miażdżysz  ludzi,  znęcasz  się  nad  ludźmi...  kto  nie  wie,  kiedy  krzywdzisz  ludzi?  jesteś  
pierwszym,  który  wie,  że  to  nie  jest  dobrze  zrobione.  W  krótkim  czasie  dowie  się  o  tym  
cały  świat,  ponieważ  wszystko  jest  znane.  W  telewizji  widać,  że  codziennie  jest  jakaś  
wiadomość,  że  policja  złapała  tę  osobę,  tę  drugą...  polityków,  bandytów,  złodziei,  
gangsterów...  wszystkich  tych  ludzi,  którzy  oszukują  ludzi.

Ale  bez  prawdziwej  pokuty  popełnisz  ponownie  ten  sam  grzech.  Dzięki  prawdziwej  
pokucie  i  prośbie  Boga  i  ludzi  o  przebaczenie,  jeśli  naprawdę  żałujesz,  nie  popełnisz  
tego  samego  błędu,  tego  samego  grzechu.  To  jest  prawdziwa  skrucha.

To  tylko  kwestia  czasu.  Niemożliwe,  że  gdy  ktoś  zrobi  coś  źle,  nikt  się  o  tym  nie  dowie.  
To  niemożliwe.  Prędzej  czy  później  cię  złapią.

Jeśli  dzisiaj  popełnisz  jakikolwiek  grzech,  idź  do  spowiedzi  i  poproś  Boga  o  przebaczenie,  
a  jutro  ponownie  popełnisz  ten  sam  grzech,  ponownie  poproś  o  przebaczenie  i  
powtarzaj  to  samo,  to  dlatego,  że  nie  żałujesz.  Czy  uważasz,  że  jest  ci  przykro?  nie,  
oczywiście,  że  nie,  oszukujesz  siebie  i  Boga.  Nie  możesz  oszukać  siebie,  a  tym  bardziej  
Boga.  Prawdziwa  pokuta  nie  polega  na  ponownym  popełnieniu  tego  samego  grzechu.

To  tak,  jakbyś  miał  ogień  i  przykrył  go  papierem,  prędzej  czy  później  ogień  spali  papier  
i  zobaczysz,  że  pod  papierem  jest  ogień.  Nie  możesz  oszukiwać.  Dlatego  mówię  ci,  
żebyś  dobrze  się  zastanowił,  zanim  zrobisz  coś  złego.  Możesz  popełnić  każdy  grzech  
tylko  raz,  jeśli  zrobisz  to  dwa  razy,  jest  to  złe  dla  ciebie,  dla  twojej  przyszłości  i  życia  
ostatecznego.

Kiedy  to  robisz,  naprawdę  żałujesz.  Są  dwa  rodzaje  pokuty,  prawdziwa  i  fałszywa.
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I  dlaczego  nie  potrafimy  chodzić  po  wodzie?  ponieważ  mamy  dużo  mnie.  Jesteśmy  
egoistami.  A  Jezus  Chrystus  myśli  tylko  o  tobie,  o  innych,  o  innych.  To  jest  różnica.  Nie  
próbuj  wykorzystywać  ludzi,  nawet  trochę,  bo  za  to  zapłacisz

karo.

Bardzo  dziękuję.

Swoimi  czynami  pokazuj,  że  postępujesz  tak,  jak  nakazuje  Bóg.  To  jest  wiara  w  Jezusa  
Chrystusa  całym  sercem.  Jeśli  potrafisz  działać,  myśleć  i  mówić  jak  Jezus  Chrystus,  
będziesz  jak  Jezus  Chrystus.  Jezus  Chrystus  w  swoim  życiu  dokonał  wielu  cudów,  takich  
jak  chodzenie  po  wodzie.

Postępuj  jak  Jezus  Chrystus,  a  osiągniesz  raj.

POWRÓT  INDEKS
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To  samolubne:  nie  podoba  mi  się  to,  dlatego  cię  zabijam.  Wszystko  bierze  się  z  
egoizmu.  Gdyby  wszyscy  myśleli,  że  ja  to  ty,  a  ty  to  ja,  nie  byłoby  problemu.  Masz  
problem?

Ponieważ  robisz  tylko  dla  innych,  nie  interesując  się  sobą,  robisz  dobrze.  Jeśli  
robisz  to  tylko  dla  swoich  interesów,  postępujesz  samolubnie.  Aby  czynić  dobro,  
trzeba  mieć  myśl  o  równości:  wszyscy  jesteśmy  równi.  Jak  jesteśmy  tacy  sami?  Ani  
bogaci,  ani  biedni,  ani  szczęśliwi,  ani  pechowi,  ani  piękni,  ani  brzydcy…  wszyscy  
należymy  do  tej  samej  kategorii.  Musisz  okazywać  ten  sam  szacunek  osobie  
bogatej  i  biednej,  każdej  rasie.  Wszyscy  jesteśmy  równi  i  nie  ma  nikogo  lepszego.  
To  robienie  rzeczy  właściwie.

Więc  pomagam  ci,  bo  jesteś  mną.  I  wzajemnie;  Jeśli  mam  problemy,  pomóż  mi.  
Ponieważ  wszyscy  jesteśmy  jednym.  Jesteś  głodna?  Karmię  cię,  bo  jesteś  mną.

Jeśli  pójdziemy  dalej;  Tak  samo  należy  traktować  zwierzęta,  przyrodę,  wodę...  nie  
zanieczyszczać  wód,  nie  wycinać  drzew,  nie  palić  lasów...  szanować  przyrodę  i  
zwierzęta  jak  siebie.  Kiedy  zanieczyszczamy,  sami  drogo  zapłacimy.  Musimy  
korzystać  z  energii  naturalnej,  takiej  jak  słońce,  woda  i  powietrze,  nie  wolno  nam  
wykorzystywać  tego,  co  jest  pod  ziemią,  jak  ropa  naftowa,  ponieważ  w  końcu  
ziemia  pozostanie  pusta  w  środku  i  wszyscy  pójdziemy  na  dno.

Wszystko,  co  widzisz,  traktuj  jakbyś  był  sobą.  Musimy  podziękować  wodzie,  niebu,  
ziemi...  bo  inaczej  sobie  zaszkodzimy.  Musimy  żyć,  jeśli  klęsk  żywiołowych  jest  
coraz  więcej,  to  dlatego,  że  natura  ostrzega  nas,  że  traktujemy  ją  jako  coś  
gorszego.  Dlatego  dzisiaj  mamy  tak  wiele  problemów  na  tej  ziemi,  ponieważ  nie  
traktujemy  przyrody  tak,  jakbyśmy  byli  sobą.

Co  jest  dobre?  Czym  jest  zło?

Wojny  to  kolejne  zło  na  świecie:  dlaczego  są  wojny?  Ponieważ  jesteśmy  
samolubami  i  myślimy  tylko  o  Mnie.  Wszyscy  myślą  o  sobie,  o  swoich  
zainteresowaniach,  rozróżniają  ja,  ty,  on.

Dobro:  czynienie  dobra  oznacza,  że  to,  co  robisz,  przynosi  korzyść  innym,  a  nie  
tobie  osobiście.  To  czyni  dobro.

13.-  DOBRO  I  ZŁO
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Gdybyśmy  wszyscy  dbali  o  siebie  nawzajem,  nie  byłoby  terrorystów,  złodziei,  złych  
ludzi,  bo  kto  chce  zrobić  sobie  krzywdę?  Gdyby  wszyscy  troszczyli  się  o  siebie  z  
całego  serca,  ten  świat  byłby  rajem.  Ludzie  by  się  dobrze  czuli.  Rząd  nie  przestaje  
mówić:  aborcja,  aborcja,  aborcja!  Nie  przestaje  zabijać.

Ci  ludzie  się  mylą,  nikt  nie  jest  lepszy,  wszyscy  jesteśmy  tej  samej  natury,  ponieważ  
wszyscy  jesteśmy  jednym,  jesteśmy  tacy  sami,  nawet  ze  zwierzętami  i  całą  
przyrodą.  Im  więcej  różnic,  tym  więcej  problemów  masz  na  tej  ziemi.  Musimy  się  
uczyć:  wszyscy  jesteśmy  jednością.  Nie  jesteśmy  we  dwoje.  Jeśli  postrzegasz  drugą  
osobę  jako  siebie,  ta  ziemia  stałaby  się  rajem.

Wszystkie  rodzaje  śmierci,  nie  ma  znaczenia,  czy  ma  najmniejszą  główkę,  czy  małe  
ramiona,  czy  to,  że  jest  w  łonie  matki,  to  czysty  egoizm,  to  są  czyny  bez  sumienia,  
bez  serca.

Twój  syn  jest  moim  synem,  a  mój  syn  jest  twoim  synem  i  wszyscy  troszczymy  się  o  siebie  nawzajem.

Za  pieniądze,  które  rządy  wydają  na  wojny,  mogą  wyżywić  całą  ziemię.  Moglibyśmy  
pomóc  całemu  światu.

Płód  cię  nie  boli,  więc  dlaczego  chcesz  go  zabić?  Co  z  tego  masz?  Płód  nie  zrobił  ci  
nic  złego.  Dlaczego  rząd  chce  zabijać  swoich  przyszłych  obywateli?  Dzięki  nim  kraj  
może  wyjść  z  kryzysu.  Ten  płód  jeszcze  przed  urodzeniem  może  być  bardzo  
dobrym  przywódcą  i  pomóc  wydobyć  kraj  z  kryzysu.

Więc  ta  ziemia  byłaby  rajem.  Jeśli  nie,  jak  żyjemy?  Jeśli  to  robisz,  to  znaczy,  że  robisz  
to,  co  Bóg  nakazuje,  robisz  sumiennie,  z  czystym  i  czystym  sercem.  Robisz  to  dla  
innych,  ale  nie  z  litości,  ale  dlatego,  że  jesteśmy  jednością  i  nikt  nie  chce  zrobić  
sobie  krzywdy.

Nie  inwestuj  pieniędzy  w  bomby,  aby  zabijać,  zabijać,  zabijać…  w  końcu,  co?  
Dlaczego  to  robią?  Ponieważ  istnieją  różnice  między  tobą  a  mną.  Gdybyśmy  
wszyscy  byli  jednością,  nie  byłoby  wojen.

Jeśli  twoi  rodzice  pomogli  ci  się  narodzić,  to  dlaczego  ty  nie  pomagasz  narodzić  się  
innym?  Jeśli  nie  chcesz  dziecka,  oddajesz  je  do  adopcji  i  tyle.  Dlaczego  musisz  
zabijać?  Wyobraź  sobie,  że  jesteś  płodem...  czy  chciałbyś  zostać  zabity?

Drugi  to  ty.  To  nie  jest  inny.  Wszyscy  tworzymy  ciało  i  aby  to  ciało  funkcjonowało,  
jedno  musi  dbać  o  drugie.  Jak  dbasz  o  każdą  część  swojego  ciała.  Czy  wiesz,  ile  
komórek  ma  Twoje  ciało?  Miliony  komórek.  Czy  wiesz,  ile  jest  ludzi  na  świecie?  
Miliony  ludzi  i  każda  osoba  jest  jak  komórka  w  większym  ciele.  Jeśli  osoba,  kraj  lub  
terytorium  wyrządzają  krzywdę  innej  osobie,  wtedy  wszystko  wpłynie  na  całość,  
na  innych.  Albo  nie?  Myślisz.

Dlaczego  znęcają  się  nad  sobą?  Ponieważ  niektórzy  uważają,  że  są  lepsi  od  innych.  
Jak  niektórzy  mężczyźni,  którzy  źle  traktują  kobiety,  ponieważ  myślą,  że  są  od  nich  
gorsze.

Wszyscy  jesteśmy  jednością,  z  czystym  sercem.  Proszę,  wiele  nieletnich  kobiet,  
które  dokonały  aborcji,  nie  ma  pojęcia,  kim  są
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POWRÓT  INDEKS

Na  miłość  boską.  Z  serca  do  serca.  Wszystko  złe,  co  robimy  na  tej  ziemi,  chociaż  prawo  
ustanowione  przez  ludzi  nie  karze,  prawo  bogów  to  ukarze.  Zapamiętaj  moje  słowa.

Bardzo  dziękuję.

czyn.  Jeśli  jakakolwiek  ciąża  jest  niechciana,  nie  zabijaj  dziecka,  daj  tym  kobietom  
możliwość  urodzenia  dziecka.

Kiedy  umrzesz,  zaczną  się  twoje  problemy.
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Oba  są  snami  i  żaden  nie  jest  prawdziwy.  Ludzie  mówią  Ach!...  życie,  życie,  życie...  
ale  to  nie  jest  prawdziwe.  Ale  traktujemy  rzeczy  tak,  jakby  były  prawdziwe.  To,  co  
widzisz  i  czego  dotykasz,  jest  tylko  na  kilka  lat  lub  kilka  miesięcy,  kilka  dni  lub  kilka  
minut,  ponieważ  nie  wiemy,  kiedy  umrzemy.  W  każdej  chwili  możemy  umrzeć.  
Niektórzy  przed,  inni  po,  ale  wszyscy  umrzemy.  Kiedy  kładziemy  się  spać,  nie  wiemy,  
czy  to  nie  będzie  nasza  ostatnia  noc.  Wiele  osób  po  wstaniu  ulega  wypadkowi,  
choruje  i  umiera.  Każda  noc  może  być  twoją  ostatnią.  Kto  gwarantuje,  że  to  nie  
będzie  Twoja  ostatnia  noc?

Tak  jak  w  życiu,  jeśli  ktoś  ma  dużo  pieniędzy,  kiedy  umiera,  gdzie  się  podziały  jego  
pieniądze?  Pieniądze  nie  zabiorą  cię  do  grobu.

Na  tej  ziemi,  z  tak  wieloma  milionami  ludzi…  dla  ilu  ludzi  będzie  to  ich  ostatnia  noc?  
W  najmniej  spodziewanym  momencie  możesz  umrzeć.  Nie  ma  nic  pewnego,  nie  ma  
nic  realnego.

Jeśli  jest  chora,  nie  może  też  korzystać  z  pieniędzy.  Wszystko,  co  mamy,  nie  jest  
niczym  rzeczywistym,  tak  jak  wszystko  nie  jest  niczym  rzeczywistym.  Dlatego  nie  
musisz  brać  wszystkiego  tak  poważnie.  Jak  kiedy  śpisz,  kiedy  nadchodzi  noc  i  śnimy,  
czasami  mamy  przerażające  sny,  na  przykład  śnisz,  że  ktoś  cię  goni,  żeby  cię  zabić  
iw  tych  snach  pocisz  się  ze  strachu,  masz  całe  ubranie  mokre.

Kiedy  umierasz,  nic  nie  bierzesz  ze  sobą.  Nie  ma  znaczenia,  czy  jesteś  milionerem,  
szlachcicem,  biedakiem…  żyjesz  bardzo  dobrze  i  szczęśliwie…  nic  nie  jest  prawdziwe.  
Jeśli  wiesz,  że  nic  nie  jest  prawdziwe,  nie  bierz  życia  tak  poważnie.  Nie  ma  nic  
prawdziwego.  Miłość,  nie  ma  nic  prawdziwego,  bo  kiedy  umierasz,  jeśli  nie  ma  ciała,  
co  kochasz?  Nic  nie  jest  prawdziwe.  Jeśli  to  zrozumiesz,  możesz  żyć  dobrze  i  
szczęśliwie.

Kiedy  się  budzisz,  myślisz:  Dzięki  Bogu,  to  wszystko  było  snem.  Ale  kiedy  masz  sen,  
myślisz,  że  jest  prawdziwy,  dlatego  tak  bardzo  się  pociłeś  ze  strachu.  Kiedy  się  
budzisz,  mówisz:  dzięki  Bogu,  to  wszystko  było  snem!

Ale  mylisz  się,  bo  kiedy  się  budzisz,  wchodzisz  w  kolejny  sen.  Jest  sen  z  zamkniętymi  
oczami  i  inne  z  otwartymi  oczami.

Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  musisz  się  uczyć.  To,  czego  doświadczamy,  jest  tym  samym,  
co  ekran  telewizora,  włączasz  dowolny  kanał  i  pojawiają  się  wszelkiego  rodzaju  
różne  obrazy,  a  jeśli  próbujesz  zrobić  jakikolwiek  obraz,  na  przykład  pieniądze,  
bierzesz  tylko  ekran.

ŻYCIE  TO  MIRAŻ,  ŻYCIE  TO  TEATR.

14.-  ŻYCIE.
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A  ciało  ma  miliony  komórek,  każde  ciało  to  mały  wszechświat.  Każda  komórka  
naszego  ciała  ma  w  sobie  kolejny  milion  komórek.  Dlatego  każda  komórka  ma  
swoją  własną  myśl  i  może  się  poruszać,  idzie  tam,  gdzie  chce.  I  te  komórki  
komunikują  się  ze  sobą,  tak  jak  ja  komunikuję  się  z  wami.  Dlatego  lekarz  odkrywa,  
że  komórka  rakowa  przed  śmiercią  przekonuje  inne  zdrowe  komórki  i  stają  się  
one  złymi  komórkami.  Dlatego  rak  nigdy  nie  jest  wyleczony,  dlaczego?  Ponieważ  
komórki  komunikują  się  ze  sobą,  zarażają  się  nawzajem.  Ponieważ  są  źli  ludzie,  
na  przykład  złodziej,  jeden  uczy  drugiego,  a  złodziei  jest  coraz  więcej.  I  wszystkie  
razem  dobre  komórki  i  złe  komórki  żyją  razem  w  tym  wszechświecie.  Jesteśmy  jak  
komórka  w  większym  wszechświecie,  jakim  jest  świat.

Abyś  zrozumiał,  co  mówię;  jesteśmy  komórką  większego  świata.  W  komórce  są  
inne  mniejsze,  aw  każdej  z  nich  są  inne  komórki,  a  w  nich  są  inne…  Wszystkie  te  
komórki  tworzą  moje  ciało,  a  moje  ciało  jest  w  społeczeństwie,  a  to  społeczeństwo  
jest  w  państwie  i  państwo  w  kraju,  a  wszystkie  kraje  tworzą  tę  ziemię.  Ziemia  wraz  
z  planetami  tworzy  układ  słoneczny,  a  ten  układ  słoneczny  jest  częścią  
wszechświata  pełnego  układów  słonecznych.  Abyś  zrozumiał,  jak  to  się  dzieje.  
Nasz  układ  słoneczny  to  tylko  część  wszechświata  pełnego  układów  słonecznych.  
To  nie  jedyny  układ  słoneczny  w  tym  wszechświecie,  nie.  Jesteśmy  częścią  systemu

Jeśli  masz  życzenie  i  nie  możesz  go  spełnić,  jesteś  smutny...  jeśli  masz  dziesięć  
życzeń,  będziesz  10  razy  smutniejszy,  jeśli  masz  milion  życzeń,  będziesz  milionem  
smutne  czasy.  Dlatego  żeby  dobrze  żyć,  robić  to  co  trzeba  i  nie  próbować  
wykorzystywać  innych.  Wiele  osób  mówi:  patrz,  patrz,  wykorzystałem  tę  biedną  
kobietę/mężczyznę  i  dziś  mam  milion  euro.  Ale  ta  osoba  się  myli.  Gdyby  nie  
wykorzystywał  ludzi,  dziś  miałby  nie  milion,  jeśli  nie  10  milionów  euro.  Bo  w  
poprzednim  życiu  dobrze  mu  się  powodziło  i  musiał  mieć  10  milionów  ale  skoro  
w  tym  życiu  oszukiwał  i  miażdżył  ludzi  to  będzie  mógł  tylko  milion  dostać.  Gdyby  
zrobił  to  uczciwie,  ten  człowiek  mógłby  dziś  mieć  10  milionów.  Wiele  osób  nie  wie.  
Ludzie  myślą:  trzeba  walczyć,  żeby  mieć  pieniądze.  To  pewne,  trzeba  pracować,  
żeby  mieć  pieniądze,  ale  są  dwa  sposoby  pracy,  jeden  pracować  uczciwie,  a  drugi  
pracować  wykorzystując  ludzi,  jak  bandyta.  A  wydawanie  go  ma  również  dwa  
różne  sposoby;  Jeden  to  wydawać  dla  kaprysu,  jak  wielu  sławnych  ludzi,  na  
przykład  hollywoodzkich  aktorów,  którzy  zarabiają  tyle  pieniędzy  i  nie  wiedzą,  co  
zrobić  z  tyloma  milionami...  Jak  wszyscy  kończą?  uzależnieni  od  narkotyków,  
wszyscy  kończą  na  narkotykach.  Gdyby  te  pieniądze  zostały  zainwestowane  w  
robienie  dobrych  rzeczy,  na  przykład  założenie  fundacji  pomagającej  ludziom,  
byliby  święci.  Ale  jak  mówią  wszystko  dla  mnie,  wszystko  dla  mnie...  jedzą  jak  
wszyscy,  kilogram  jedzenia  dziennie?  Wszyscy  mamy  mniej  więcej  taki  sam  żołądek  
i  nie  ma  miejsca  na  więcej.  Jedzą  mięso,  ryby,  owoce  i  warzywa,  na  tym  świecie  
nie  ma  nic  innego  do  jedzenia.  Wszystko,  co  muszą  zrobić,  to  wzbogacić  się  
duchowo,  ponieważ  muszą  pomagać  innym.  Dlaczego  musimy  pomagać  innym?  
No  to  ci  wyjaśnię.  Każdy  z  nas  jest  jak  komórka  ciała.
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Wszystko,  co  ludzie  ci  robią,  dobre  i  złe,  jest  snem.  To  sen  z  otwartymi  oczami,  ale  to  wciąż  
sen.  Jesteśmy  aktorami  w  filmie.  Każdy  odgrywa  swoją  rolę.  Taki  jak  ja,  który  przy  moich  
dzieciach  pełnię  rolę  ojca,  przy  żonie  męża,  u  przyjaciół  przyjaciela,  u  uczniów  nauczyciela.  
Każdy  pełni  wiele  ról.  Musisz  dobrze  zagrać  role,  które  grasz,  tak  jak  ja.  Spróbuj  pomóc  złym  
komórkom  stać  się  dobrymi,  ponieważ  jeśli  nie  pomożesz,  pewnego  dnia  te  komórki  mogą  
stać  się  złymi  komórkami.  Dla  dobra  wszystkich.

Nawet  ręka,  która  uderza,  jest  zła.  Ból  jest  przekazywany.

Wszystko  ma  przyczynę  i  skutek.  Pamiętaj  dobrze:  nie  bierz  rzeczy  tak  osobiście.  Jak  co  roku  w  
Hiszpanii  wielu  mężczyzn  zabija  swoje  żony  i  wszyscy  powtarzają  ten  sam  nonsens:  jeśli  to  nie  
dla  mnie,  to  nie  dla  nikogo.  Zapominają  jednak,  że  mężczyzna,  kobieta  i  zwierzęta  należą  do  
tej  samej  kategorii,  żadna  nie  jest  lepsza.  Kobieta  nie  jest  twoja  ani  mężczyzna  żadnej  kobiety.  
Pamiętaj  dobrze:  nikt  nie  jest  własnością  nikogo.  Żadne  zwierzę  nie  jest  niczyją  własnością.  
Każdy  ma  swoje  życie,  własną  myśl.  Jeśli  nie  traktujesz  dobrze  swojej  żony  lub  męża,  a  ten  
drugi,  bo  źle  się  czuje,  chce  się  rozstać,  to  dobrze,  ale  nie  możesz  się  zemścić,  bo  to  była  twoja  
wina.

Oznacza  to,  że  jeśli  rodzina  źle  wychowuje  swoje  dziecko,  pewnego  dnia  to  dziecko  będzie  
terrorystą  lub  mordercą,  w  tym  przypadku  rówieśnicy  źle  wychowali  swoje  dziecko  i  ich  dziecko  
może  skrzywdzić  innych.  Nawet  jeśli  urodziłeś  się  w  jakimkolwiek  kraju  na  świecie,  w  
miasteczku,  jeśli  nie  wykształcisz  się  dobrze,  któregoś  dnia  możesz  skrzywdzić  każdego.  Jeśli  
rodzina  dobrze  wykształci  swoje  dziecko,  to  dziecko  będzie  zbawicielem  tego  świata.

układu  słonecznego  spośród  milionów  układów  słonecznych  tworzących  wszechświat.

Nigdy  nie  możesz  zawsze  myśleć  o  Mnie,  o  mnie,  o  mnie...  bo  twoje  życie  "potoczy  się  w  dół"  
będzie  fatalne.  Nigdy  nie  możesz  mieć  Mnie,  Mnie,  Mnie.  Pamiętaj  dobrze:  jesteśmy  komórką  
świata,  a  ciało  ma  milion  komórek,  jeśli  jeden  dba  o  drugiego,  a  drugi  o  drugiego,  to  ciało  jest  
zdrowe.

To  może  uczynić  twoje  życie  o  wiele  lepszym.  Dlatego  musisz  zrozumieć,  że  ty,  ja  i  on  nie  
istniejemy.  Wszyscy  jesteśmy  jednym,  nie  jesteśmy  dwoma.

W  tym  przypadku,  jeśli  pomożesz  komuś  innemu,  ten  inny  pomoże  tobie.  Nie  pomagasz  
drugiemu,  pomagasz  sobie.  Ponieważ  wszyscy  tworzymy  zestaw.  Jeśli  ranisz  drugiego,  ranisz  
siebie.

Wszystko  będzie  perfekcyjne.  Jeśli  nauczysz  innego  być  dobrym,  ten  inny  nauczy  drugiego  być  
dobrym  iw  ten  sposób  cały  kraj  będzie  dobry.  To  właśnie  musisz  zrobić.  Nie  rozróżniaj  ty,  ja,  
on.  Wszyscy  jesteśmy  nr.  Jeśli  traktujesz  drugiego  tak,  jakbyś  był  sobą,  nie  możesz  go  
skrzywdzić,  ponieważ  nikt  nie  chce  skrzywdzić  siebie.  Jeśli  traktujesz  innych  tak,  jakby  byli  
sobą,  ten  świat  byłby  rajem  i  wszyscy  będą  cię  dobrze  traktować.  Tak  samo  jak  polityka.  Jeśli  
ludzie  zaciskają  pasa  z  powodu  kryzysu,  rząd  też  musi  zaciskać  pasa  i  nie  może  marnować  ani  
grosza.  Jeśli  ludzie  jeżdżą  metrem,  rząd  musi  jechać  metrem.  Jeśli  ludzie  jeżdżą,  rząd  jeździ.

Jeśli  dobrze  zrozumiesz,  co  mówię,  ten  świat  będzie  rajem.

Na  przykład  nasze  ciało.  Jeśli  twoja  prawa  ręka  uderza  w  lewą  rękę,  ból  z  lewej  ręki  
rozprzestrzenia  się  na  całe  ciało.
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Dlaczego  życie  jest  snem?

Nie  możemy  być  egoistami  i  walczyć  o  siebie.  Jeśli  w  końcu  nic  nie  weźmiemy,  to  dlaczego?  
Dlaczego  nie  zamienimy  tego  egoizmu  na  hojność  i  pomoc  ludziom?

Dlaczego  wyrządzamy  tyle  szkód  i  wprowadzamy  ludzi  w  błąd?  Ponieważ?

Kiedy  tygrys  umiera,  zostawia  skórę,  my  zatrzymujemy  jego  skórę  i  głowę.  I  co  zostawiamy?  
Jezus  Chrystus  opuszcza  swoje  imię,  opuszcza  swoje  słowo,  opuszcza  swoją  dobroć,  opuszcza  
swoje  serce.  Budda  zostawia  w  sercu  swoje  słowo,  swoje  pismo,  swoją  Biblię  i  swoje  czyny.

Jedyne,  co  niesiemy  ze  sobą  po  śmierci,  to  nasze  dobre  i  złe  uczynki,  to  nasze  sumienie.

Ponieważ  wszyscy  jesteśmy  jednym.  Tak  wychodzi  z  kryzysu.  Jeśli  ludzie  są  biedni,  a  rząd  bogaty,  
jeśli  ludzie  zaciskają  pasa,  a  rząd  nie,  to  nie  może  tak  być.  Gdybyśmy  wszyscy  myśleli  o  sobie  
nawzajem  jak  o  sobie,  tutaj  byłby  raj.  Jeśli  każdy  pójdzie  za  swoimi  interesami,  sprawy  potoczą  
się  bardzo  źle.  Ponieważ  starasz  się  dobrze  bawić,  nie  myśląc  o  ludziach,  którzy  mają  źle.  Ile  
milionów  rodzin  musi  cię  dla  ciebie  poświęcić?  Aby  rodzina  mogła  dobrze  żyć….  Ile  rodzin  musi  
cierpieć?  To  jest  grzech.

Jak  Mahomet  i  wszyscy  ci  wielcy  przywódcy  religijni.  Po  tak  długim  czasie  wciąż  o  nich  myślimy,  
bo  oddali  wszystko  dla  ludzi.  Oni  idą  przez  to  życie  pomagając  ludziom,  a  my  myślimy  tylko  
samolubnie,  myślimy  tylko  o  sobie.  Jakie  są  różnice?  Po  śmierci  idą  do  nieba  na  całą  wieczność,  a  
my  nie  zabieramy  ze  sobą  niczego  przez  nasze  egoistyczne  czyny.

Świadomość  jest  jak  „czarna  skrzynka”  samolotu,  w  której  rejestrowane  jest  wszystko,  co  robimy  
w  życiu.

Porównaj  swoje  działania  z  działaniami  wszystkich  tych  świętych  ludzi.  Dlaczego  ich  nie  lubimy?,  
zostawiając  nasze  słowa  i  dobre  rady,  pomagając  ludziom.  Jeśli  robisz  dobre  rzeczy  dla  innych,  
robisz  dobrze  dla  siebie  i  dla  swojego  sumienia.

Kto  nie  śpi  tak  jak  my?  Jezus  Chrystus.  Obudził  się  z  tego  snu,  którym  jest  życie.  Jedyną  rzeczą,  
którą  pamiętamy  o  osobie,  kiedy  umiera,  są  jej  czyny.  Jak  Jezus  Chrystus,  jak  Budda  czy  wszyscy  
ludzie,  którzy  poświęcają  swoje  życie  służbie  ludziom.  Pamiętamy  ich  po  czynach,  próbują  nas  
obudzić  z  tego  snu  o  życiu,  abyśmy  nie  śnili  dalej  fantazją.  Skoro  wiemy,  że  na  końcu  wszystko  
kończy  się  na  0,  to  po  co  tak  często  walczymy?

Życie  jest  jak  sen,  bo  kiedy  się  rodzimy,  przychodzimy  z  niczym  i  przez  całe  życie  gromadzimy  
bogactwo,  a  kiedy  umieramy,  nic  ze  sobą  nie  zabieramy.  Jeśli  nic  nie  zabierzemy  ze  sobą  w  tę  
podróż,  jaką  jest  życie,  w  końcu  nic  ze  sobą  nie  zabierzemy.  Jeśli  nic  nie  bierzemy,  dlaczego  tak  
bardzo  się  kłócimy?  Co  robimy?  A  jeśli  nic  nie  weźmiemy.
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Dlaczego  życie  jest  teatrem?

Wielu  ludzi  gra  role  bardzo  nieszczęśliwych  ludzi,  inni  milionerów  i  są  szczęśliwi,  
wszystkie  te  role  nie  są  prawdziwe,  bo  to  co  my  mamy,  bogactwo,  szczęście,  
wszystko  co  oni  mają,  kiedy  przestajemy  oddychać,  to  koniec.  Wszystkie  te  
interpretowane  spektakle  można  zakończyć  w  dowolnym  momencie,  czyli  w  życiu  
trzeba  wiedzieć,  że  wszystko,  co  widzimy,  dotykamy  i  posiadamy  jest  chwilowe,  nie  
trwa  wiecznie.  Przychodzimy  na  ten  świat  samotnie  i  z  pustymi  rękami,  a  kiedy  
pewnego  dnia  odchodzimy,  odchodzimy  sami,  jedna  osoba  iz  pustymi  rękami.

Więc  teraz  już  wiesz,  że  życie  jest  snem,  wykorzystaj  je,  by  całym  sercem  pomagać  
innym,  bo  kiedy  umrzesz,  poniesiesz  ze  sobą  tylko  swoje  czyny.

Jedyną  rzeczą,  którą  nosimy  ze  sobą,  jest  nasze  sumienie,  czyli  to,  co  idzie  z  nami.

Więc  masz  czyste  sumienie.

Dobre  uczynki  będą  miały  swoje  owoce,  a  złe  uczynki  również  będą  miały  swoje  
owoce.  Wiele  osób  się  gubi  i  walczy  w  tym  życiu  o  wszystko  co  posiada,  wierząc,  że  
będzie  to  trwało  wiecznie,  dlatego  wielu  ludzi  robi  wszystko,  co  trzeba:  krzywdzi  
ludzi,  oszukuje  i  oszukuje,  by  za  wszelką  cenę  dostać  to,  czego  chcą. .

Nie  popełnij  błędu,  jesteśmy  aktorami  w  filmie,  to,  co  gramy  w  tym  życiu,  to  czysty  
teatr,  ponieważ  każdy  z  nich  gra  kilka  ról.

W  każdej  chwili  każdy  z  nas  może  umrzeć.  Nie  tylko  starzy  umierają,  każdy  może  
umrzeć,  niemowlęta,  młodzi,  starzy...  cmentarz  jest  pełen  ludzi  w  każdym  wieku.  
Nikt  nie  gwarantuje,  że  dożyjesz  starości.  W  każdej  chwili  możemy  umrzeć.  
Wykorzystaj  swoje  życie  i  pomagaj  innym,  całym  sercem.

Niedawno  w  wiadomościach  pojawiła  się  sprawa  dilera  narkotyków,  który  w  swoim  
ogrodzie  zrobił  50-metrową  piwnicę,  aby  ukryć  się  przed  policją  i  mieszkał  tam  
przez  wiele  lat.  Miał  pieniądze  i  władzę,  ale  żył  jak  szczur,  żeby  nie  dać  się  złapać  
policji.  Zastanówmy  się,  jakie  życie  prowadził,  żył  jak  szczur  pod  ziemią,  nie  mógł  
wychodzić  na  zewnątrz,  aw  końcu  został  schwytany.

Na  przykład  gram  rolę  ojca,  syna,  męża,  przyjaciela,  wujka  czy  nauczyciela,  każdy  
z  nich  pełni  kilka  ról.  Cała  ta  interpretacja  polega  na  tym,  że  to,  co  gramy,  książę,  
król,  milioner,  szczęściarz  lub  pechowiec,  wszystkie  te  role  są  czystą  fantazją,  nie  
są  prawdziwe.

Odkąd  byłeś  mały,  twój  ojciec  i  matka  opiekują  się  tobą,  karmią,  wychowują,  dają  
ci  ciepło  i  dużo  miłości,  więc  najpierw  musisz  być  wdzięczny  ojcu  i  matce.  Jeśli  nie  
wiesz,  jak  podziękować  rodzicom  za  całe  dobro,  które  dla  ciebie  zrobili,  nie  możesz  
uważać  się  za  osobę.

Machine Translated by Google



Pomyśl,  że  każda  noc  może  być  ostatnią,  cmentarz  jest  pełen  nie  tylko  starych  
ludzi,  ale  także  wielu  młodych  ludzi.  Wiele  osób  ginie  w  wypadkach  drogowych,  
gdyby  wiedzieli,  że  tego  dnia  zginą  w  wypadku  drogowym,  z  pewnością  by  nie  
wyjechali.  Nie  musisz  robić  planów  na  odległą  przyszłość,  teraz  musisz  zrobić  coś  
dla  siebie,  pomagając  innym,  ponieważ  w  dniu,  w  którym  będziesz  miał  problem,  
ci  ludzie  ci  pomogą.

Robienie  dobrych  rzeczy  z  serca  jest  dla  ciebie  dobre,  bo  pomagasz  ludziom  czynić  
dobro,  nie  prosząc  o  nic  w  zamian,  ale  musisz  to  robić  anonimowo,  żeby  nikt  o  
tobie  nie  mówił  i  nie  musiałeś  się  tym  chwalić.

Jeśli  jesteś  samolubem  i  myślisz  tylko  o  sobie,  nie  będziesz  miał  nikogo  po  swojej  
stronie.  Nikt  nie  chce  być  z  osobą,  która  myśli  tylko  o  sobie.

Jeśli  się  tym  chwali,  to  jego  czyny  nie  są  czyste,  robienie  rzeczy  z  tym  warunkiem  
to  czysty  biznes  i  lepiej  tego  nie  robić,  jest  to  czyn,  który  musi  płynąć  z  serca  i  nie  
należy  go  twierdzić,  powtarzać  ani  mówić,  ale  to  autopropaganda.  Kiedy  pomagasz  
ludziom,  nie  mówisz  o  tym,  to  musi  być  czysty  i  dobry  uczynek.

Ta  osoba  spędzi  resztę  życia  w  więzieniu  tylko  po  to,  by  cieszyć  się  kilkuletnim  
bogactwem,  resztę  życia  zapłaci  za  swoje  błędy.  Kiedy  umrze,  będzie  musiał  
rozliczyć  się  ze  swoim  sumieniem,  z  Bogiem  i  z  prawem  Bożym,  koszmar  zacznie  
się  po  jego  śmierci,  bo  prawo  ludzkie  tylko  go  więzi,  prawo  Boskie  sprawi,  że  
będzie  miał  codzienną  wyrok  śmierci  na  setki,  tysiące  i  miliony  lat.  To  nie  jest  tego  
warte,  to  typ  osoby,  która  nie  rozumie,  że  życie  to  nic,  my  tylko  odgrywamy  rolę,  
nie  musisz  być  tym  złym.

Jeśli  zrobisz  dobry  uczynek,  osoba,  której  pomogłeś,  zawsze  będzie  o  tym  pamiętać,  
a  Bóg  odpłaci  za  twój  czyn.

Jest  jak  szczur  przechodzący  przez  ulicę,  wszyscy  go  szukają  i  nienawidzą,  nikt  go  
nie  lubi.  Ci  ludzie  myślą  tylko,  że  zarabiając  niewielkie  pieniądze  w  krótkim  czasie,  
bardzo  się  mylą.

Ponieważ  życie  jest  teatrem,  musimy  starać  się  pomagać  ludziom,  te  dobre  uczynki  
są  jedyną  rzeczą,  która  pójdzie  z  nami,  kiedy  odejdziemy.  Bez  względu  na  całe  
bogactwo,  pieniądze,  majątek,  dzieci  i  partnera,  kiedy  umierasz,  idziesz  sam.  Twoja  
rodzina  nie  zamierza  popełnić  samobójstwa,  aby  ci  towarzyszyć,  przychodzisz  na  
ten  świat  sam  i  odchodzisz  sam.

Ludzie,  którzy  grają  dobrego  faceta,  szerzą  miłość  do  ludzi  i  do  siebie.  Zanim  
pokochasz  innych,  musisz  pokochać  siebie,  musisz  szanować  siebie,  musisz  robić  
rzeczy,  które  mogą  sprawić,  że  wzniesiesz  głowę  ku  Bogom,  a  nie  robić  rzeczy,  
które  powodują,  że  opuszczasz  twarz  ze  wstydu,  musisz  usprawiedliwić  się  przed  
najpierw  siebie.  Nie  możesz  sam  sobie  zrobić  wyrzutów  sumienia,  dlatego  musisz  
robić  wszystko  dobrze,  aby  móc  spać  spokojnie.
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Aby  być  z  nimi  w  porządku,  najpierw  musisz  o  nich  myśleć  i  robić  dla  nich  różne  rzeczy.  To  jest  
jak  lustro,  kiedy  okazujesz  miłość,  lustro  odwzajemnia  miłość,  nie  próbuj  oszukiwać,  kłamstwo  
musi  być  pokryte  10  kłamstwami,  aby  pokryć  jedno,  setką  kłamstw,  aby  pokryć  dziesięć,  jedno  
kłamstwo  po  drugim  prowadzi  donikąd.  Możesz  oszukać  raz,  ale  nie  więcej,  to  nie  ma  
przyszłości.

Ateiści  nie  wierzą  w  piekło,  ale  mówię  im,  żeby  wierzyli  w  50%,  że  istnieje,  a  w  50%,  że  nie  
istnieje.  Biblia  zawsze  mówi  o  niebie  i  piekle,  czy  ci  się  to  podoba,  czy  nie,  istnieją  i  istnieją.  
Jakie  jest  wytłumaczenie  tego,  że  niektórzy  ludzie  rodzą  się  książętami,  a  inni  w  biednych  
krajach,  gdzie  umierają  z  głodu,  podczas  gdy  inni  są  bardzo  bogaci.  Te  różnice  są  wynikiem  
poprzedniego  życia,  Bóg  jest  sprawiedliwy,  każdy  zbiera  to,  co  zasiał.  Wszystkie  negatywy  z  
poprzedniego  życia  są  zbierane  w  tym  życiu  przy  nieszczęściu.  Jeśli  w  tym  życiu  masz  szczęście  
i  wszystko  idzie  idealnie,  to  dlatego,  że  w  poprzednim  życiu  zasiałeś  pozytywne  rzeczy,  
pomogłeś  ludziom  i  dlatego  zebrałeś  pozytywne  rzeczy  w  tym  życiu.  Ludzie  zazdroszczą  tym,  
którym  dobrze  się  żyje,  ale  wszystko  zależy  od  tego,  co  każdy  zrobił.  Jeśli  w  poprzednim  życiu  
czyniłeś  dobrze,  to  tak,  jakbyś  w  poprzednim  życiu  zaoszczędził  dużo  pieniędzy,  aby  cieszyć  
się  tym  życiem,  jeśli  w  tym  życiu  masz  pecha,  to  co  musisz  zrobić,  to  pomóc  innym  swoim  
czasem,  jeśli  możesz  pomóc  komuś  1  centem,  możesz  pomóc  komuś,  kto  potrzebuje  tego  
bardziej  niż  ty,  1  cent  dobrego  uczynku  równa  się  100  000  milionera.  Jeśli  milioner  daje  100  
000,  a  biedny  1  cent,  w  oczach  Boga  ma  to  taką  samą  wartość,  to  znaczy,  jeśli  milioner  daje  
10%  swojej  fortuny,  w  tym  przypadku  100  000,  a  biedny  ma  tylko  1000  i  daje  100,  te  100  
odpowiada  100  000  milionera.  Przed  Bogiem  nie  liczy  się  ilość,  ale  to,  co  jest  dawane  z  serca,  
inaczej  wszyscy  milionerzy  poszliby  do  nieba,  a  wszyscy  biedni  do  piekła.

Zawsze  musisz  robić  rzeczy  z  serca,  aby  wszyscy  cię  kochali,  będziesz  miał  szczęśliwą  rodzinę,  
ludzie  zaufają  twojej  firmie,  będziesz  uczciwym  człowiekiem  i  zajdziesz  daleko,  ale  jeśli  nie  
przestaniesz  myśleć  o  siebie  i  nie  przestajesz  kłamać  i  oszukiwać,  ludzie  nie  podejdą  do  ciebie  
ani  nie  pomogą,  gdy  będziesz  w  tarapatach,  droga  do  piekła  rozpocznie  się,  gdy  umrzesz.  Są  
ludzie,  którzy  nie  wierzą  w  piekło,  ale  to  nie  znaczy,  że  nie  istnieje.

W  rzeczywistości  większość  milionerów  idzie  do  piekła,  ponieważ  są  samolubni  i  myślą  tylko  o  
sobie  i  dzieleniu  się  swoim  majątkiem  z  rodziną.  Biedni  są  bardziej  wyrozumiali  i  zawsze  
pomagają  innym  biednym  ludziom  i  dlatego  idą  do  nieba.  Żeby  wszystko  dobrze  się  potoczyło  
trzeba  pomagać  innym,  to  tak  naprawdę  robienie  tego  dla  siebie,  trzeba  pomagać  innym  bo  
inni  odwdzięczą  się  z  serca,  a  jak  spróbujesz  wykorzystać  innych  to  jest  to  "chleb  dla  dziś  i  
głodni  jutra”,  depczą  innym,  aby  się  wznieść.  Musisz  robić  rzeczy  dla  innych,  ponieważ  przynosi  
to  korzyści  bezpośrednio  i  pośrednio.  Jeśli  kłamiesz  i  oszukujesz  innych,  tylko  sobie  zaszkodzisz,  
a  inni  będą  tylko  czekać  na  swój  moment,  aby  się  zemścić,  a  nie  jest  życiem  ciągłe  pilnowanie  
się.
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Dlaczego  życie  jest  mirażem  i  iluzją?

Wiemy,  że  do  jedzenia  potrzebujemy  mało  pieniędzy,  ile  pieniędzy  potrzebujemy  do  jedzenia?  
niewiele  już  wiemy.

Życie  jest  snem,  jesteśmy  aktorami  w  teatrze  lub  filmie,  życie  nie  jest  prawdziwe.  Dlatego  staraj  
się  nie  myśleć  o  sobie,  myśl  o  innym.

Ile  kosztuje  jedzenie?  Jeśli  kupisz  to  na  rynku,  a  następnie  ugotujesz  w  domu,  ile  możesz  
wydać?  20  czy  30  euro?  jest  mało.  Jestem  wegetarianinem,  jednego  dnia  mogę  wydać  5  euro  
na  jedzenie;  Kupuję  owoce,  warzywa,  płatki...  Wystarczy  mi  5  euro,  więcej  mi  nie  potrzeba.

Jesteśmy  aktorami  w  tym  życiu,  nie  powinieneś  myśleć,  że  gramy  prawdziwe  role,  co  jest  
prawdziwe?  Kiedy  umierasz,  nie  zabierasz  ze  sobą  absolutnie  nic.

Na  przykład  za  1  euro  kupujesz  paczkę  spaghetti  i  jesz  co  najmniej  dwa  razy.  Oznacza  to,  że  
jeśli  jesz  w  domu,  możesz  zjeść  za  0,50  centa.  To  samo  spaghetti,  jeśli  idziesz  do  restauracji,  
daje  mniej  więcej  ten  sam  koszyk,  jakość  może  być  wyższa,  może  być  warta  najwyżej  3  lub  4  
euro  więcej.  Ale  ile  płacisz  za  zjedzenie  tego  spaghetti  w  restauracji?  Płacisz  30,  50,  100  euro  w  
zależności  od  restauracji,  do  której  się  wybierasz.  I  dlaczego  tyle  płacisz?  płacisz  za  to  kaprysem,  
spaghetti,  podstawa  jest  taka  sama.  Tak  Jedna  osoba  jedząca  w  domu  może  wydać  0,50  centa,  
a  inna  w  restauracji  może  wydać  do  100  euro.  Baza  jest  ta  sama.  Wiemy,  że  wszystko  jest  
kaprysem.  Wiemy,  że  utrzymanie  tego  organizmu  kosztuje  niewiele.  Kaprysy  są  tym,  co  
kosztuje.  Podobnie  jak  samochody,  za  3000  lub  4000  euro  masz  samochód,  który  zabierze  Cię  
z  jednego  miejsca  do  drugiego,  a  są  samochody  warte  1  000  000  lub  więcej.  Służą  temu  
samemu  celowi,  ale  za  kaprysy  drogo  płacimy.

Ludzie  wiedzą,  że  życie  to  miraż.  I  dlaczego  nadal  działa  w  ramach  tej  iluzji  iw  ramach  tej  
fantazji?  Wszyscy  wiemy,  że  kiedy  zdejmujemy  buty  w  nocy,  może  to  być  nasza  ostatnia  noc.  
Być  może  już  nigdy  nie  założymy  butów,  bo  umrzemy.  Wiele  osób  wkłada  buty  rano  i  już  ich  
nie  zakłada,  bo  w  ciągu  dnia  dostało  ataku  i  zmarło  albo  uległo  wypadkowi.  Nie  ma  znaczenia,  
ile  masz  lat,  czy  jesteś  młody,  czy  stary,  czas  przychodzi  dla  nas  wszystkich,  niektórzy  przed,  a  
inni  po.

Jeśli  to  nie  jest  prawdziwe,  to  po  co  kłamać  i  zabijać  dla  zysku,  jeśli  w  końcu  to  nic  nie  da,  w  
każdej  chwili  możemy  zginąć  od  wypadku  drogowego,  wypadku  w  pracy,  napadu...

My  na  tym  świecie  żyjemy  w  iluzji,  mirażu.  Co  jest  prawdziwe?  Na  przykład  ten  kontroler  jest  
tutaj  w  tej  chwili  iz  czasem  się  psuje  i  wyrzucasz  go.

To,  co  wiemy,  to  to,  że  wszyscy  umrzemy.  Wszyscy,  nikt  nie  uniknie  śmierci.  Nikt,  nikt  nie  wie,  
kiedy  umrze,  my  możemy  umrzeć  wszędzie.  nieprawda.Ilu  ludzi  wie,  że  kiedy  pewnego  dnia  
się  obudzą,  będzie  to  ostatni  dzień  ich  życia?

Nikt  nie  może  zagwarantować,  jak  długo  będziesz  żył,  musisz  wykorzystać  każdy  dzień,  aby  
zrobić  coś  dla  innych,  aby  nadać  sens  naszemu  życiu,  jeśli  myślisz  samolubnie,  skończysz  sam,  
w  więzieniu  i  zostaniesz  ukarany,  gdy  nadejdzie  czas .
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To  ramię,  które  dzierży  dowództwo,  to  ciało,  które  mamy,  za  kilka  lat  gnije  i  znika.  Ciało  umiera  
i  nie  ma  już  kości.  Gdzie  jest  ciało?  to  zniknęło.  Na  tym  świecie  nie  ma  nic  rzeczywistego,  
wszystko  jest  mirażem.  Pomyśl  o  tym,  jeśli  nie  ma  nic  prawdziwego,  dlaczego  wyrządzasz  tyle  
krzywdy,  wyrządzasz  tyle  krzywdy  ludziom,  zabijając,  miażdżąc,  maltretując...  Co  dostajesz?  
Przede  wszystkim  rząd,  ponieważ  pieniądze  nie  są  jego,  wydaje  je  na  co  chce  i  rozdaje  komu  
chce.  Te  pieniądze  należą  do  ludzi,  którzy  grosz  po  groszu  na  nie  zapracowali.  Pieniądze  
pochodzą  od  obywateli  i  muszą  do  nich  wrócić.  Biedni  nie  muszą  pomagać  bogatym,  to  nie  
jest  właściwe.  Politycy  biorą  pieniądze  od  ludzi,  aby  przekazać  je  bankom.  W  tym  roku  w  
Hiszpanii,  w  ciągu  tych  dziewięciu  miesięcy  2012  roku,  Bankia  straciła  7,053  mln  euro.

Więc  tutaj  będzie  raj.

Nic  nie  jest  prawdziwe,  jedyne,  co  się  liczy,  to  nasze  czyny.

A  ludzie  muszą  płacić  tym  bankierom,  którzy  nie  wiedzą,  jak  zarządzać  swoimi  biznesami,  a  
rząd  musi  podnieść  podatki  i  zabrać  pieniądze  z  dowolnego  miejsca,  aby  przekazać  je  bankom.  
Wyobraź  sobie,  że  rząd  potrzebuje  40  miliardów  na  pokrycie  banków.  Wyobraźcie  sobie  z  tymi  
pieniędzmi!Ilu  rodzinom  można  by  pomóc!  I  zamiast  pomagać,  bierze  pieniądze  od  ludzi,  żeby  
pomóc  bogatym.  Bogaty  człowiek  pomaga  innemu  bogaczowi.  Bankierzy  mają  dużo  pieniędzy  
i  wiele  rzeczy.  Po  co  im  pomagają,  skoro  tego  nie  potrzebują?  Pieniądze  są  potrzebne  ludziom,  
którzy  mają  bardzo  zły  czas.  W  Hiszpanii  jest  1  700  000  rodzin,  w  których  żaden  z  członków  nie  
pracuje,  oboje  są  bezrobotni  i  nie  mają  pieniędzy  na  jedzenie.  Życie  jest  iluzją,  jedyną  rzeczą,  
którą  naprawdę  masz,  jest  to,  co  robisz,  twoje  dobre  lub  złe  uczynki.  To  właśnie  zabierasz  ze  
sobą,  kiedy  umierasz.  Dlatego  wszystko  w  tym  życiu  jest  mirażem.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS
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Zwykle  ludzie  wybierają  tę  drogę.  Ścieżka  czystego  egoizmu:  chcę  tego,  nie  chcę  tamtego.  
Wszyscy  myślą  o  nim  w  pierwszej  kolejności.  To  jest  pierwsza  ścieżka.

Wyobraź  sobie,  że  pokroją  cię  kawałek  po  kawałku,  co  o  tym  myślisz?  Myślisz  tylko  o  sobie,  jesteś  
egoistą.  Rząd,  który  zgadza  się  na  stosunki  seksualne  między  nieletnimi,  mówiąc,  że  nic  się  nie  
dzieje,  bo  jeśli  zostaniesz

Pierwsza  ścieżka  to  ścieżka  egoizmu.  Dla  mnie,  dla  mnie  i  dla  mnie.

Życie  ma  dwie  ścieżki.

Problem  polega  na  tym,  że  wszyscy  myślimy  o  sobie,  a  to  oznacza,  że  nie  myślimy  o  innych.  To  
się  nazywa  negatyw.

Wadą  tej  ścieżki  jest  to,  że  w  każdej  sytuacji  zawsze  myślisz  o  sobie,  a  nigdy  o  innych,  zawsze  na  
pierwszym  miejscu  są  twoje  interesy.  W  takim  przypadku  nigdy  nie  będziesz  mieć  przyjaciół.  Jeśli  
jesteś  samolubem,  nie  będziesz  miał  dobrego  partnera,  ponieważ  jeśli  myślisz  tylko  o  sobie,  a  
nie  myślisz  o  swojej  żonie,  jak  będzie  dobrze.  Jeśli  wszyscy  będą  walczyć  o  swoje  interesy,  jak  
będzie  dobrze?  W  rodzinie  tak  samo,  z  ojcem,  matką,  dziećmi...  Tobie  też  nie  będzie  dobrze,  bo  
myślisz  tylko  o  sobie  zamiast  o  innych.  Musisz  postawić  się  na  miejscu  drugiej  osoby,  w  tym,  
czego  potrzebuje  druga  osoba,  a  nie  w  tym,  czego  potrzebujesz  Ty.  Jeśli  myślisz  tylko  o  swoich  
interesach,  a  nie  o  interesach  drugiej  osoby.  Daleko  nie  zajedziesz.  Podobnie  jak  ludzie,  którzy  
sprzedają  narkotyki,  broń  lub  cokolwiek  negatywnego,  nie  obchodzi  ich,  czy  wyrządzą  krzywdę,  
czy  za  pomocą  tej  broni  zabiją  ludzi,  czy  za  pomocą  narkotyków  zniszczą  życie  i  rodziny,  myślą  
tylko  o  Zarabiać  pieniądze.  To  jest  czysty  egoizm.  Dba  tylko  o  swoje  interesy,  tak  jak  ludzie,  
którzy  kradną,  nie  myśli  o  krzywdzie,  jaką  wyrządza  drugiemu.  Ludzie,  którzy  oszukują  innych,  
aby  się  wzbogacić,  nie  dbają  o  to,  czy  inni  cierpią.  Rząd,  który  wydaje  pieniądze  i  wysiłek  ludzi  na  
bzdury,  myśląc  tylko  o  ich  dobru,  to  czysty  egoizm.  Każdą  złotówkę  trzeba  przemyśleć  100  razy  
zanim  ją  wydasz,  bo  te  pieniądze  nie  są  twoje,  tylko  ludzi,  którzy  na  nie  zapracowali  swoim  
wysiłkiem.  To  ma  konsekwencje.  Jego  sumienie  i  Bóg  go  ukarzą.  Rządy,  które  dają  pieniądze  na  
aborcję,  aby  pomóc  w  zabijaniu  własnego  narodu,  poniosą  konsekwencje,  dusza  dziecka  pomści  
wszystkie  strony  zaangażowane  w  jego  morderstwo.  Rząd,  który  to  zatwierdza,  lekarz,  który  tnie  
dziecko  kawałek  po  kawałku,  żeby  wyjąć  je  z  łona  matki,  i  matka,  która  zgadza  się  na  to  
morderstwo.

15.-  ŻYCIE  MA  DWIE  ŚCIEŻKI
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Jeśli  ktoś  cię  źle  traktuje,  jeśli  zrobisz  komuś  złą  minę,  ten  drugi  również  pokaże  ci  swoją  
złą  minę.

Mamy  to  samo  ciało,  jedno  większe,  drugie  mniejsze,  mamy  duszę  i  dziecko  też  ma  
duszę.  Wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  Nie  mów  mi,  że  oczy  dziecka  nie  są  oczami  jak  
nasze,  że  jego  serce  nie  bije  jak  nasze...  jakie  mamy  prawo  zabijać?  Zabijanie  nigdy  nie  
jest  dobre.  Pomyśl  o  tym.  Ludzi  można  oszukiwać,  ale  nie  w  sumieniu.  Ponieważ  
będziesz  miał  koszmary,  nie  będziesz  miał  przyjaciół  ani  rodziny.  Nigdy  nie  powinieneś  
kłamać,  nawet  jeśli  prawda  cię  rani.  Musisz  być  szczery  ze  względu  na  siebie.  Najpierw  
trzeba  podnieść  głowę  i  powiedzieć  to  głośno.  Zawsze  mówię  prawdę,  nawet  jeśli  to  
szkodzi  moim  interesom.  Nigdy  nie  możesz  przegapić  prawdy.  Musisz  być  szczery.  
Kłamstwo  nigdy  nie  zajdzie  daleko.

Jeśli  pomagasz  ludziom,  kiedy  tego  potrzebują  i  nie  szukasz  wymówek,  po  prostu  
pomóż  tyle,  ile  możesz,  ludzie  odwdzięczą  się  podwojeniem  tego,  co  im  dałeś.  Fakty  są  
warte  tysiąca  słów.

Dopóki  stawiasz  się  przed  wszystkimi,  twoja  droga  prowadzi  do  piekła.  W  każdej  chwili  
możesz  umrzeć,  więc  póki  żyjesz,  staraj  się  zejść  z  tej  ścieżki  egoizmu.

ciąży  jest  odpowiedzialna  za  bezproblemową  likwidację  twojego  syna,  jest  to  bardzo  
negatywny  rząd  i  wszyscy  poniosą  konsekwencje.

Liczą  się  fakty.

Drugim  sposobem  jest  zrozumienie,  że  jaźń  nie  jest  ważna.  To  opuścić  I.  Ta  druga  
ścieżka  jest  przeciwieństwem  pierwszej  ścieżki.  Dla  własnego  dobra  musisz  najpierw  
pomyśleć  o  drugiej  osobie,  a  nie  o  sobie,  o  czymkolwiek.  W  każdej  sytuacji.

Za  pieniądze  ludu  zabija  swoich,  przyszłych  obywateli,  a  ponieważ  kobieta  jest  głupia,  
zgadza  się  na  zabicie  syna.  Ale  wtedy  sumienie  i  prawo  Boże  surowo  ich  ukarzą.  
Konsekwencje  są  bardzo  poważne.  Twoje  sumienie  nigdy  nie  będzie  spokojne.  Po  
dwóch  aborcjach  zapomnij  o  kolejnych  dzieciach,  ponieważ  za  każdym  razem  będziesz  
mieć  mniejsze  szanse  na  potomstwo,  twoja  macica  nie  będzie  już  w  stanie  utrzymać  
kolejnej  ciąży,  a  kiedy  będziesz  chciała  mieć  dzieci,  nie  będziesz  mogła.  Pomyśl  o  tym,  
zanim  zrezygnujesz.

Jeśli  chcesz  dobrego  życia,  zawsze  działaj  z  sercem  na  dłoni,  więc  gwarantuję,  że  
dostaniesz  wszystko,  czego  zapragniesz.

Zawsze  myśl  o  interesach  drugiej  osoby.  Jeśli  będziesz  z  życzliwością  i  miłością  do  
innych,  inni  będą  traktować  cię  z  życzliwością  i  miłością.  To  jest  jak  lustro.  To,  co  
pokazujesz  w  lustrze,  jest  tym,  co  odbija  się  w  lustrze  i  obrazem,  który  do  ciebie  wraca.

Jeśli  nie  chcesz  mieć  swojego  dziecka,  oddaj  je  do  adopcji,  jest  wiele  osób,  które  chcą  
adoptować,  ponieważ  nie  mogą  mieć  dzieci.  Jestem  pewien,  że  twój  syn  będzie  żył  
bardzo  szczęśliwie,  nie  musisz  go  zabijać.  Wiele  osób  czeka  na  adopcję.  Nie  można  
powiedzieć,  że  zanim  dziecko  się  urodzi,  nie  jest  człowiekiem,  wszyscy  jesteśmy  równi  i  
mamy  takie  same  prawa.
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Bardzo  dziękuję.

Jeśli  ktoś  w  kółko  popełnia  te  same  błędy,  nie  jest  mu  naprawdę  przykro.

Pamiętaj  dobrze,  że  drugi  sposób  to  wykonywać  swoje  działania  z  myślą  o  innych,  nic  
nie  mówiąc,  swoimi  działaniami  pomagasz,  nie  żądając  niczego  w  zamian.

POWRÓT  INDEKS

Zawsze  najpierw  myśl  o  drugim.  Każdy,  kto  popełnia  błędy,  jeśli  naprawdę  tego  żałuje  i  
nie  popełnia  ich  ponownie,  jego  życie  się  zmieni.

Nigdy  nie  oszukuj  ludzi.
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Negatywne  przynosi  negatywne.  Jeśli  twoje  myślenie  jest  pozytywne,  twoje  życie  zmieni  się  na  
pozytywne  i  będziesz  miał  szczęście,  a  ludzie  będą  ci  pomagać  i  każdego  dnia  będziesz  mógł  spełnić  
wszystkie  swoje  życzenia.  Nigdy  nie  możesz  kłamać,  zawsze  musisz  dotrzymywać  słowa,  aby  ludzie  
cię  kochali.  Pozytywne  przynosi  pozytywne,  a  negatywne  przynosi  negatywne.

2.  Twoje  rodzeństwo  zawsze  się  kłóci,  zawsze  kłóci,  dogaduje  się  ze  sobą,  jeśli  nie  potrafisz  dogadać  
się  z  własną  rodziną,  to  jak  możesz  dogadać  się  z  przyjaciółmi?  Jeśli  ta  sama  krew  nie  jest  w  stanie  
dogadać  się,  nigdy  nie  będziesz  w  stanie  dogadać  się  z  innymi.  To  niemożliwe.  Jeśli  chcesz  odnieść  
sukces,  musisz  wiedzieć,  że  zawsze  musisz  robić  coś  dla  innych.  Jeśli  nie  dogadujesz  się  z  rodziną  i  
nie  ma  miłości,  jak  możesz  mieć  miłość  do  innych.

4.  Jeśli  twoje  działania  szkodzą  innej  osobie  i  myślisz  tylko  o  sobie.

Wtedy  poniesiesz  porażkę.

Jeśli  wykorzystujesz  innych,  aby  osiągnąć  zysk,  nawet  jeśli  dużo  się  uczyłeś,  jest  to  dla  ciebie  
bezużyteczne.  Dlaczego  studiujesz  Biblię?  Biblia  nie  jest  do  zapamiętywania,  ale  do  robienia  i  
przestrzegania  wszystkiego,  co  nam  mówi,  do  postępowania  zgodnie  z  dziesięcioma  przykazaniami.

3.  Jeśli  twoja  myśl,  twoje  serce  i  twoje  słowo  są  fałszywe,  to  jest  to  kłamca,  jeśli  oszukujesz  ludzi  i  
wykorzystujesz  ludzi  dla  własnych  interesów.  Nie  ma  znaczenia,  czy  twoja  rodzina  zostawi  ci  
pieniądze,  wygodny  dom...  to  nie  potrwa  długo.  Jeśli  jesteś  kłamcą,  bogactwo  nie  będzie  trwało  
długo,  ponieważ  negatywność  pociąga  za  sobą  negatywność.  A  negatywny  to  pech,  zły  stan  zdrowia,  
to  wszystko  są  porażki.  To  są  konsekwencje  twojego  negatywnego  myślenia.

10  przykazań,  10  wskazówek,  jak  odnieść  sukces  w  tym  życiu.

Jeśli  siejesz  winogrona,  jabłka  nie  mogą  rosnąć.  Myśl  mądrze.

1.  Jeśli  nie  jesteś  dobry  dla  swojego  ojca  i  matki,  nie  proś  o  nic  Boga,  ponieważ  Bóg  nie  może  ci  
pomóc.  Bo  jeśli  nie  myślisz  o  swoim  ojcu  i  matce,  którzy  tyle  ci  dają,  troszczą  się  o  ciebie,  wychowują,  
troszczą  się  o  ciebie  i  wszystko  z  czystą  miłością  nie  oczekując  niczego  w  zamian,  jeśli  nie  wiesz  jak  
to  odwzajemnić  przysługę  i  nie  opiekujesz  się  rodzicami,  gdy  są  chorzy,  jesteś  gorszy  od  zwierząt.  
Jeśli  nie  jesteś  dobry  dla  swoich  rodziców,  to  jest  najgorsza  rzecz,  jaką  możesz  zrobić:  nie  wiedzieć,  
jak  podziękować

16.-  10  RZECZY,  KTÓRE  SĄ  W  ŻYCIU
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9.-  Jeśli  nie  zadbasz  o  swoje  życie,  ani  lekarze,  ani  lekarstwa  nie  będą  w  stanie  cię  
wyleczyć.  Jeśli  w  nocy  pójdziesz  na  dyskotekę  i  zażyjesz  tabletki,  żeby  nie  zasnąć  przez  
całą  noc,  w  końcu  przypłacisz  to  zdrowiem  życiem.  Uważaj  na  swoje  zdrowie.  Jedz  
porządnie,  jeśli  nie  masz  zdrowia,  twoje  życie  jest  skończone.  Jeśli  źle  traktujesz  swoje  
ciało,  twoje  ciało  szybko  się  wyczerpuje.  Dbaj  o  zdrowie.  Kiedy  jest  czas  na  sen,  śpij.

7.  Kiedy  masz  pecha,  jeśli  zawsze  coś  robisz  i  nie  idzie  ci  dobrze,  a  inni  ludzie  robią  
wszystko  i  zawsze  idzie  dobrze,  pamiętaj  dobrze,  życie  jest  jak  noc  i  dzień,  kiedy  
wszystko  idzie  nie  tak,  spróbuj  się  zrelaksować,  spróbuj  się  nauczyć  coś  pożytecznego,  
jak  studiowanie  lub  nauka  zawodu  w  tym  czasie,  ponieważ  kiedy  przychodzi  do  ciebie  
szczęście,  może  ci  to  pomóc.

Kiedy  masz  pecha,  to  tak,  jakbyś  był  w  nocy,  noc  jest  ciemna,  bądź  cierpliwy,  bo  po  
nocy,  co  nadchodzi?  nadchodzi  świt  słońce  wzejdzie,  dzień,  światło,  powodzenia.  I  vice  
versa,  kiedy  ludziom  się  poszczęści,  to  jest  jak  słońce  w  południe,  ale  nie  ciesz  się,  bo  
noc  i  ciemność  wkrótce  nadejdzie.

Bóg  dał  nam  10  przykazań,  abyśmy  ich  przestrzegali,  a  nie  uczyli  się  ich  na  pamięć.

Dlatego  mówię  wam,  że  życie  to  szczęście,  pech,  szczęście  -  pech  -  pech  i  tak  toczy  się  
w  kółko.  Dlatego  dobrze  zapamiętaj:  kiedy  masz  pecha,  nie  smuć  się,  a  tym  bardziej  nie  
popełniaj  samobójstwa,  bo  gdy  zniknie  ciemność  nocy,  nadejdzie  dzień.

5.  Jeśli  myślisz,  że  ja,  ja,  ja,  ja...  myślisz,  że  jesteś  lepszy.  Jeśli  myślisz  w  ten  sposób,  jeśli  
myślisz,  że  ponieważ  masz  dużo  studiów  uniwersyteckich,  jesteś  lepszy  niż  ci,  którzy  nie  
mają  studiów,  którzy  są  gorsi  i  wszyscy  są  głupi.  Jesteś  w  błędzie.  Bo  człowiek,  który  ma  
dużo  studiów,  jest  zawsze  bardzo  życzliwy  dla  ludzi,  dla  ludzi,  którzy  mało  wiedzą,  ten,  
kto  patrzy  na  ludzi  z  góry,  to  po  co  w  takim  razie  tytuły?  aby  sprowadzić  nieszczęście  na  
twoje  życie,  ponieważ  jeśli  patrzysz  na  innych  jako  gorszych,  uważaj  na  tych  ludzi,  oni  
przyniosą  tylko  nieszczęście.

8.-  Jeśli  zarabiasz  nielegalnie  będąc  bandytą  iw  ten  sposób  pomagasz  ludziom,  to  jest  
to  bezużyteczne.  Jeśli  wykorzystujesz  ludzi,  oszukujesz  ich,  aby  zdobyć  pieniądze.  
Dlatego  jeśli  chcesz  mieć  dobrą  przyszłość,  musisz  uczciwie  zarabiać  pieniądze.  Ilu  
oszustów  trafia  do  więzienia!  nie  jest  tego  warte.

6.  Jeśli  robisz  rzeczy  nielegalne,  aby  szybko  rosnąć  i  osiągać  szybkie  korzyści,  jeśli  nie  
postępujesz  zgodnie  z  normami  społecznymi,  próbujesz  tylko  wykorzystać  innych,  to  
nie  jest  inteligencja,  tylko  siejesz  źle  dla  swojego  jutro.  Zawsze  rób  wszystko  tak,  jak  
Bóg  nakazuje,  aby  nie  schrzanić.  Dlatego  nie  myśl,  że  jesteś  bardzo  mądry,  jak  mówią,  
jesteś  mądry.  Dlatego  pamiętajcie  i  nie  bądźcie  mądrzy,  kto  posunie  się  za  daleko,  ten  
ucierpi.
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Seks  mężczyzny  z  mężczyzną  kończy  się  śmiertelnie.  Te  relacje  są  tymi,  które  najbardziej  
rozprzestrzeniają  AIDS.  Seks  analny  jest  sprzeczny  z  naturą.  Drogo  zapłacisz  za  
utrzymanie  tego  typu  relacji.  Nie  będziesz  miał  zdrowia.  Jeśli  chcesz  długiego  życia  w  
zdrowiu,  nie  rób  tego,  co  szkodzi  zdrowiu.  Ci  ludzie  nie  krzywdzą  nikogo,  ale  działają  
wbrew  własnej  naturze.  Gdybyśmy  wszyscy  byli  homoseksualistami,  nie  urodzilibyśmy  
się,  w  krótkim  czasie  rasa  ludzka  zniknęłaby,  ponieważ  mężczyzna  z  mężczyzną  i  kobieta  
z  kobietą  nie  mogą  mieć  dzieci.  To  czysty  kaprys,  a  kaprysy  są  drogie.  W  końcu  wszyscy  
ci  ludzie  kończą  śmiertelnie.  Zgodnie  z  prawem  bogów  wszyscy  ci  ludzie  idą  do  piekła.  
Staraj  się  żyć  dobrze,  normalnie,  tak  jak  Bóg  zamierzył.  Twoja  przyszłość  jest  w  twoich  
rękach.

Kiedy  jest  czas  na  jedzenie:  jedz.  Nie  baw  się  jedzeniem,  jedz  umiarkowanie.  Jeśli  nie  
jesteś  zdrowy,  nie  masz  nic.  Jeśli  nie  będziesz  jeść,  aby  być  piękną  i  szczupłą,  w  końcu  
zachorujesz.  Będziesz  bardzo  ładna,  ale  nie  będziesz  zdrowa.  Pamiętaj  dobrze  nie  igraj  
ze  zdrowiem  bo  bez  zdrowia  nie  masz  nic.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS

To  po  prostu  rada.

10.-  Seks.  Jeśli  uprawiasz  seks  pozamałżeński,  idziesz  do  piekła.
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Jaka  jest  różnica  między  żywym  ciałem  a  martwym  ciałem?  Zupełnie  jak  zgaszona  żarówka  i  
zapalona  druga.  Żarówka  jest  wyłączona,  ponieważ  nie  dociera  do  niej  prąd,  a  świeci,  gdy  
prąd  do  niej  dociera,  tak  jak  nasze  ciało,  żyje,  ponieważ  dusza  jest  w  środku  i  umiera,  gdy  
dusza  opuszcza  ciało.  Dlatego  spróbuj  zrozumieć:  nie  należy  walczyć  o  maszynę  ciała,  to  wielki  
błąd,  należy  walczyć  o  wolność  duszy.

Ciało  jest  jak  samochód.  Aby  samochód  działał,  potrzebuje  tysięcy  części.  Nie  potrzebujesz  
tylko  silnika,  potrzebujesz  wielu  rzeczy.

Przestań  pragnąć  tego  ciała.  Jeśli  zrozumiesz,  że  twoje  ciało  jest  =  0  i  że  w  każdej  chwili  możesz  
umrzeć  (nie  wiemy,  kiedy  będzie  nasza  ostatnia  noc,  cmentarz  jest  pełen  emerytów,  ale

Walka  o  to  ciało  jest  niewłaściwa,  ponieważ  później,  gdy  umiera,  nie  ma  nic.  To  nie  jest  
logiczne,  w  końcu  walczyliśmy  o  nic.  Aby  coś  mieć,  nie  wolno  walczyć  o  tę  maszynę  z  krwi  i  
kości,  bo  w  końcu  co  się  ma?  Nic.  Kiedy  umierasz,  nic  ze  sobą  nie  bierzesz.  Jeśli  nic  nie  bierzesz,  
to  o  co  walczysz?

Dlaczego  cierpisz,  skoro  w  końcu  nic  nie  bierzesz.  Krzywdzisz  ludzi,  aby  uzyskać  korzyści.  
Dlatego  jedyną  rzeczą,  aby  coś  osiągnąć,  jest  walka  o  swojego  ducha.

Ja  to  wszechświat,  wszechświat  to  ja.  To  tak  samo,  jak  powiedzieć,  że  ja  jestem  wszechświatem,  
a  wszechświat  to  ja.  Tak  jak  gdybym  był  wolny.  Co  to  znaczy  być  wolnym?  Aby  uwolnić  się  od  
duszy,  uwolnić  się  od  myśli,  uwolnić  się  ode  mnie,  daję  wam  przykład,  abyście  zrozumieli:  
jesteśmy  teraz  jak  żaba  uwięziona  w  studni.  Patrzymy  w  niebo  i  widzimy  tylko  ten  kawałek  
nieba,  który  pozwala  nam  zobaczyć  wyjście  ze  studni.  My  sami  wpadliśmy  do  studni  i  jesteśmy  
uwięzieni.

W  Biblii  nie  ma  mowy  o  reinkarnacji,  ale  jeśli  chcesz,  możesz  pójść  na  sesję  hipnozy  i  sam  
będziesz  mógł  zobaczyć  swoje  przeszłe  życia.  To  ciało  jest  do  wykorzystania  i  wyrzucenia.  To  
jest  jak  samochód,  kiedy  się  zestarzeje,  przestaje  działać  i  zmieniamy  go  na  inny.  Ciało  jest  
takie  samo,  pewnego  dnia  przestaje  działać  i  umieramy.  Dusza  opuszcza  ciało,  a  kiedy  to  się  
dzieje,  ciało  staje  się  trupem,  sztywniakiem.

Jeśli  chcesz  być  wolny,  musisz  zrozumieć  jedną  rzecz:  to  ciało  wygasa  i  umiera  w  każdej  chwili.  
Z  wielu  powodów  pęka.  To  jak  maszyna  z  krwi  i  kości,  która  potrzebuje  wielu  elementów,  aby  
działała:  serce,  mózg,  wątroba…  wiele  rzeczy  i  ma  miliony  komórek,  a  wewnątrz  każdej  komórki  
są  miliony  komórek…

17.-  JESTEM  WSZECHŚWIATEM,  WSZECHŚWIAT  JEST  MNIE.
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Zabijaj  ludzi,  aby  utrzymać  władzę.  To  jest  czysty  egoizm.  Jeśli  przestaniesz  być  
egoistą,  możesz  być  wolny.  Na  innych  planetach  mają  bardzo  zaawansowaną  
technologię  znacznie  bardziej  niż  my,  dlaczego?  ponieważ  tutaj  na  ziemi  jesteśmy  
bardzo  samolubni,  a  nasze  życie  trwa  kilka  lat,  najwyżej  około  100  lat,  a  do  
wynalezienia  wielkich  rzeczy  potrzeba  wielu  lat  badań  i  studiów.  Na  innych  
planetach  życie  trwa  1000  lat,  dlatego  mogą  badać  dłużej.  Gdybyśmy  żyli  tysiąc  lat  
od  siebie,  równie  dobrze  moglibyśmy  mieć  tak  zaawansowaną  technologię.  
Ponieważ  oni

Dlatego  mówię  wam:  Ja  jestem  wszechświatem,  a  wszechświat  to  ja.  Aby  zrozumieć  
ten  temat,  musisz  zrozumieć,  że  to  ciało  nie  jest  mną,  jest  tym,  czego  używasz.  Jak  
żarówka.  Jesteś  obecny.  Jeśli  żarówka  pęknie,  wyjmujesz  ją,  wyrzucasz  i  wkładasz  
nową,  wtedy  prąd  ponownie  zapala  kolejną  żarówkę.  W  ten  sposób  dusza  
współpracuje  z  tym  ciałem.  Przychodzimy  na  ten  świat,  aby  zrozumieć  duszę,  nie  
przychodzimy  na  ten  świat,  aby  się  wzbogacić  i  stracić  wszystko  w  dowolnym  
momencie,  gdy  umrzemy.  Musisz  zrozumieć,  że  musisz  walczyć  o  swoją  duszę,  
aby  była  wolna.  Większości  ludzi  zależy  tylko  na  ciele,  dają  najróżniejsze  zachcianki,  
aby  to  ciało  zaspokoić.  Musisz  podnieść  poziom  wiedzy  o  duszy.  Spójrz  w  
społeczeństwie,  jest  wiele  rodzajów  ludzi:  są  ludzie,  którzy  nie  potrafią  czytać  ani  
pisać,  są  ludzie,  którzy  mają  doktorat,  jest  wiele  poziomów,  trzeba  podnieść  
poziom  poznania  duszy.  Jeśli  potrafisz  opuścić  tę  jaźń,  będziesz  wszechświatem  i  
będziesz  mógł  podróżować  po  wszechświecie.  Jeśli  wierzysz,  że  to  ciało  to  ja,  nigdy  
nie  wydostaniesz  się  z  tego  ciała,  nigdy  nie  wydostaniesz  się  ze  studni.

są  też  ludzie  w  każdym  wieku),  jeśli  zrozumiesz,  że  nie  jesteś  ciałem,  staniesz  się  
wolny.

Możemy  budować  tylko  samoloty,  które  latają  z  jednego  miejsca  na  drugie  na  
ziemi  lub  statki,  które  docierają  na  Księżyc  lub  Marsa.  Ponieważ?  ponieważ  
jesteśmy  bardzo  egoistyczni  i  myślimy  tylko  o  tym,  jak  zdobyć  pieniądze  i  jak  
poprawić  życie  tego  ciała,  aby  dać  ciału  zachcianki.  Wiele  osób  troszczy  się  tylko  o  
dobro  swoje  i  swojej  rodziny.

Na  przykład  prezydent  Syrii,  który  w  celu  utrzymania  władzy  i  zapewnienia  swojej  
rodzinie  wszelkiego  rodzaju  bogactwa  i  wygód,  bezlitośnie  miażdży  swój  lud.  
Kiedy  ludzie  podnoszą  głos:  to  ich  zabija.  Wszystkich,  którzy  sprzeciwiają  się  jego  
pomysłom,  zabija.  To  jest  egoizm.

To  tak,  jakbyś  wszedł  do  pokoju  i  sam  zamknął  drzwi.  Jesteś  w  środku  i  jeśli  chcesz  
być  wolny,  otwórz  drzwi  i  wyjdź.  Wszechświat  jest  nieskończony.  Wiele  osób  bierze  
narkotyki  i  dochodzi  do  różnego  rodzaju  doznań.  Jeśli  chcesz  prawdziwych  wrażeń,  
jeśli  chcesz  podróżować  między  gwiazdami  przez  nieskończoność  i  mieć  
nieskończone  życie,  jeśli  chcesz  być  wolnym,  wolnym  podróżnikiem  między  
gwiazdami  i  między  milionami  układów  słonecznych  i  wszechświatów,  po  prostu  
musisz  opuścić  jaźń  ciała.  Nie  jesteśmy  jedynymi  żywymi  istotami  we  
wszechświatach.  Słyszeliśmy  już,  że  odwiedzają  nas  kosmici,  życie  istnieje  na  
innych  planetach  i  wszechświatach,  o  których  nie  wiemy.  Nie  jesteśmy  w  stanie  
wyprodukować  statków,  które  podróżują  przez  wszechświat  do  innych  
wszechświatów,  nie  jesteśmy  w  stanie  wyprodukować  tych  statków  kosmicznych.

Nie  ufaj,  że  dożyjesz  starości,  staraj  się  wykorzystywać  każdy  dzień,  każdą  godzinę,  
każdą  minutę,  każdą  sekundę,  aby  być  wolnym  jak  ja.  Zrozumiałam  bardzo  dobrze,  
że  muszę  walczyć  o  swoją  duszę,  aby  była  wolna.
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Z  odmową  nigdy  dobrze  się  nie  skończy,  „to  chleb  na  dziś  i  głód  na  jutro”,  bo  
prędzej  czy  później  drogo  za  to  zapłacisz.  Jeśli  wyrządzisz  ludziom  krzywdę,  ludzie  
odpłacą  ci  10  krzywd.

Nie  ma  przełożonych  nad  innymi,  wszyscy  mamy  ciało,  to  samo  ciało.  W  swoich  
poprzednich  żywotach  mogłeś  być  czarny,  Afrykanin…  nie  ma  znaczenia,  jakiej  
marki  jest  żarówka,  wszyscy  jesteśmy  żarówkami.  Nie  ma  więc  różnic  między  
kobietami  i  mężczyznami.  Nawet  zwierzęta  mają  dusze  takie  jak  my.  Wielu  
mężczyzn,  którzy  tak  bardzo  lubią  być  kobietami  i  poddają  się  operacjom,  żeby  
wyglądać  jak  kobiety,  zakładać  piersi,  ubierać  się  jak  kobiety...  Mówię  ci,  że  nie  
trzeba  tego  wszystkiego  robić,  jeśli  tak  bardzo  chcesz  być  kobietą,  Gwarantuję,  że  
w  następnym  życiu  urodzisz  się  kobietą.  Nie  musisz  próbować  zmieniać  swojej  
natury.  Jeśli  zaakceptujesz,  że  to  ja  jest  tylko  ciałem,  będziesz  wolny  i  będziesz  
mógł  podróżować  między  gwiazdami,  a  wszystko,  czego  zapragniesz,  będzie  w  
twoich  rękach.  Tylko  to.  Jeśli  nie  jesteś  rozczarowany  tym  ciałem,  możesz  mieć  
długie  życie  w  zdrowiu.  Przez  40  lat  nigdy  nie  zachorowałem,  nigdy  nie  byłem  w  
szpitalu,  40  lat  idealnie,  nie  miałem  wypadku  ani  nie  złamałem  żadnej  kości.  
Ponieważ  zrozumiałem,  że  to  ciało  nie  jest  mną.  To  jest  to,  czego  używam  w  tym  
życiu.

Dlatego  chciałbym,  żebyście  mnie  posłuchali,  żebyście  zrozumieli  sercem.  
Jedynym,  który  może  cię  uratować,  jesteś  ty  sam,  nie  Bóg.  Boże  co  możesz  zrobić?  
Jest  wielu  ludzi,  którzy  studiują  Biblię  przez  wiele  lat,  ale  ilu  ludzi  zwraca  uwagę  na  
to,  co  mówi  Biblia  i  co  mówi  Jezus  Chrystus?  Jeśli  czytasz  i  nie  rozumiesz,  to  jest  
bezużyteczne.  Jezus  opuszcza  samego  siebie,  dlatego  może  czynić  cuda:  
wskrzeszać  umarłych,  uzdrawiać  chorych,  chodzić  po  wodzie,  znać  swoją  
przyszłość...  jeśli  potrafisz  zrozumieć,  że  to  ciało  to  nie  ja,  możesz  dokonywać  
cudów  jak  Jezus  Chrystus.  Jezus  Chrystus  myśli  tylko  o  ludziach,  nigdy  o  sobie.

Jestem  moją  duszą.  Przy  pozytywnym  myśleniu  nie  ma  egoizmu  i  cały  twój  
organizm  będzie  pozytywny  i  nie  będziesz  miał  żadnej  choroby  jak  ja.

czy  mogą  żyć  dłużej?  ponieważ  mają  złote  serca,  a  my  jesteśmy  bardzo  samolubni.  
To  jak  latarka,  trzymamy  ją  włączoną  przez  24  godziny,  nie  przestajemy  myśleć

Dlaczego  niektórzy  ludzie  chorują  na  raka?  bo  ma  dużo  mnie:  chcę,  chcę,  lubię  to,  
nie  lubię  tego…  zawsze  myślę  o  tym,  jak  zaspokoić  ciało.  Jeśli  nie  dostajesz  tego,  
czego  chcesz,  denerwujesz  się  i  chorujesz.  Cokolwiek  zrobisz  dla  ciała,  stopniowo  
zakończysz  swoje  życie.  Dbaj  o  swoje  ciało  z  pozytywami,  myśl  najpierw  o  innych.  
To  się  nazywa  być  pozytywnym.  Jeśli  jesteś  pozytywnie  nastawiony  do  ludzi,  ludzie  
odwrócą  się  pozytywnie  do  ciebie.

W  ciągu  dnia  i  nocy  mamy  miliony  myśli  na  sekundę,  a  kiedy  śpimy,  myślimy  w  
snach.  Dlatego  nasza  energia  się  wyczerpuje,  zużywa  się  ją  szybciej.  Na  innych  
planetach  włączają  energię  tylko  wtedy,  gdy  jej  potrzebują,  więc  starczają  na  
dłużej.  To  jest  jak  samochód,  nigdy  go  nie  wyłączasz,  zawsze  jeździ,  jak  taksówki,  
które  jeżdżą  bez  przerwy,  dlatego  wytrzymują  mniej  niż  prywatny  samochód.  
Dlatego  jeśli  chcesz  mieć  długie  życie,  szczęście,  być  wolnym  wystarczy,  że  
przestaniesz  walczyć  o  to  ciało.

Jeśli  pomagasz  ludziom,  ludzie  odwdzięczają  się  sercem.

Nie  wolno  ci  rozróżniać  między  mną,  tobą,  nim,  między  krajami,  między  rasami…  
wszyscy  jesteśmy  jednym  i  wszyscy  jesteśmy  równi.
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Chciałbym,  żebyś  zrozumiał,  że  wszystko  zależy  od  Ciebie.

Biblia  jest  po  to,  abyś  zrozumiał  i  wiedział,  jak  masz  postępować  w  życiu.  Biblia  nie  służy  tylko  do  
zapamiętywania.  Jest  tak,  abyś  zrozumiał,  jak  musisz  działać,  aby  być  wolnym.  Praktykuj  i  postępuj  
jak  Jezus  Chrystus.  Nie  zapamiętywać  i  nic  więcej,  trzeba  działać.  Wszyscy  starają  się  być  wolni.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS

Nikogo  innego.

Dlatego,  żeby  być  wolnym,  trzeba  po  prostu  zrozumieć,  że  to  ciało  to  nie  ja  i  że  wszyscy  jesteśmy  
równi,  wszyscy  jesteśmy  jednością.  Zwierzęta,  przyroda,  gwiazdy,  Bóg...  Jeśli  myślisz  i  postępujesz  
jak  Bóg,  staniesz  się  Bogiem.  Nie  proś  o  nic  Boga,  zapytaj  siebie.  Jeśli  chcesz  zdrowia,  szczęścia,  
długiego  życia...  zadaj  sobie  pytanie.  Jak  zapytać?  z  całym  pozytywnym  myśleniem  ludzi,  aby  
wszystkie  twoje  życzenia  się  spełniły.  Same  pozytywne  życzenia.  Negatywne  pragnienia  mają  
negatywne  konsekwencje.
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Musisz  dbać  o  informacje,  które  do  Ciebie  docierają;  musisz  przestać  myśleć  
negatywnie.  Kiedy  myślisz  o  czymś  negatywnym,  ranisz  siebie.  Jeśli  chcesz  być  zdrowy,  
musisz  powstrzymać  wszelkiego  rodzaju  myśli  o  smutku,  udręce,  negatywnych  
myślach,  ponieważ  odbijają  się  one  na  twoim  zdrowiu.  Twój  umysł  wysyła  informacje  
do  całego  ciała,  przez  nerwy,  które  komunikują  mózg  z  kręgosłupem  do  całego  ciała  i  
to  jest  chore.  Umysł  komunikuje  się  z  ciałem  przez  kręgosłup.  Jeśli  umysł  jest  
zablokowany,  informacja  jest  zablokowana  i  nie  dociera  do  reszty  ciała  i  pojawiają  się  
choroby.  Wszystko  ma  swój  początek  w  umyśle.  Staraj  się  nie  denerwować,  nie  
prowokować.  Pod  żadnym  pozorem  nie  złość  się  ani  nie  smuć,  bo  za  to  wszystko  
zapłacisz  swoim  zdrowiem.  To,  co  pojawia  się  w  umyśle,  wpływa  następnie  na  ciało.

Jak  się  chronić?  Ludzie  nie  wiedzą,  jak  się  chronić.  Jeśli  ty  nie  chronisz,  kto  chroni  ciebie?

Z  pewnością  się  zemści.  To  jest  złe  dla  Ciebie.  Jeśli  chcesz  się  chronić,  pomagaj  ludziom,  
a  ludzie  będą  cię  chronić.  Jeśli  wyrządzisz  ludziom  krzywdę,  ludzie  odpłacą  ci  z  
odsetkami.  W  tym  przypadku  nie  chronisz  siebie,  wręcz  przeciwnie,  robisz  sobie  
krzywdę.  Swoimi  działaniami  porzuć  egoizm,  jeśli  zawsze  najpierw  myślisz  o  mnie,  
ranisz  siebie.  Nikt  nie  ucieka.  To  kwestia  czasu.  To  ciało  nie  trwa  w  nieskończoność.  
Poprzez  ciało  popełniamy  samolubne  czyny,  widać  w  wiadomościach,  że  każdy,  kto  
popełnia  czyny  negatywne,  źle  się  kończy.  Aby  chronić  się  przed  samym  sobą,  musisz  
najpierw  zadbać  o  swoje  działania  i  myśli.  Negatywna  myśl  jest  poważniejsza  niż  
negatywne  czyny,  ponieważ  każdy  negatywny  czyn  ma  swoje  źródło  w  negatywnej  
myśli.  Negatywna  myśl  staje  się  negatywnym  działaniem.

Jeśli  informacje,  które  wpuścisz  do  swojego  umysłu,  są  negatywne,  dotrą  one  do  reszty  
ciała  i  zachorujesz.

Każdy  przyjaciel,  rodzina,  znajomy…  jeśli  nie  przestaną  „jeść  kokosa”,  nie  przestaną  
przysparzać  ci  problemów  i  nie  przestaną  liczyć  swoich  smutków;  musisz  powiedzieć  
stop!  Jeśli  wszyscy  mówią  ci  o  twoich  smutkach,  a  ty  je  umieszczasz

Wiele  osób  uważa,  że  oszukiwanie  ludzi  dla  zysku  jest  dla  nich  dobre.  Ale  mylisz  się.  
Jeśli  oszukujesz  ludzi  i  miażdżysz  ludzi,  sprzeciwiasz  się  prawu  bogów  i  ludzi:  to  jest  złe  
dla  ciebie.  Bo  jeśli  skrzywdzisz,  oszukasz,  wykorzystasz,  ludzie  będą  czekać  na  okazję  
do  zemsty.

18.-  CHROŃ  SIĘ  PRZED  SOBĄ.
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Robi  sobie  krzywdę,  powoli  popełnia  samobójstwo.  Ponadto  pieniądze  są  wydawane  na  powolne  
popełnianie  samobójstw,  czy  to  logiczne?  Jedyny  wróg  jest  w  tobie.  Wszyscy  ludzie  mają  w  sobie  
dwie  twarze:  jedną  pozytywną  i  jedną  negatywną.

Jak  alkohol;  jeśli  wypijesz  szklankę  alkoholu,  jest  to  dobre  dla  twojego  organizmu,  ale  jeśli  wypijesz  
za  dużo,  aż  się  upijesz,  uszkadza  to  wątrobę,  ciało  i  umysł.

Postąpisz  źle,  będzie  to  miało  negatywne  konsekwencje.  To  wszystko  z  czystego  egoizmu,

Życie,  które  ma  dwie  ścieżki:  jedną  negatywną,  a  drugą  pozytywną:  ścieżka,  którą  chcesz  podążać,  
zależy  od  ciebie.  Jeśli  człowiek  ma  zdrowie,  dobre  życie,  szczęście...  to  dlatego,  że  wybiera  pozytywną  
drogę.

Jeśli  zrobisz  coś  niezgodnego  z  prawem,  poniesiesz  negatywne  konsekwencje.  Jedyną  przyczyną  
tego  wszystkiego  jest  egoizm.

w  myślach  źle  skończysz.  Twoja  głowa  będzie  coraz  większa.  Łapiesz  smutek,  nerwy,  wszelkiego  
rodzaju  smutki...  i  nie  możesz  tego  znieść.  To  tak,  jakby  twoja  rodzina,  przyjaciele,  ktokolwiek,  był  
na  plaży  i  prosił  o  pomoc.

Jeśli  chcesz  mieć  wszystko  pozytywne;  Twoja  rodzina,  Twoje  zdrowie,  Twoje  życie,  Twoja  praca…  
musisz  myśleć  i  działać  pozytywnie.  Większość  ludzi  wybiera  negatywną  ścieżkę,  ponieważ  są  
samolubni:  ja,  ja,  ja.  W  każdym  razie  pierwszą  myślą  jest  JA;  wykorzystać,  z  interesu,  jak  dla  mnie  
najlepiej...  inni  to  nie  moja  sprawa.  Dlatego  większość  buduje  swoje  dobro  ponad  bólem  i  
cierpieniem  innych.  Nie  dba  o  ból  innych,  to  jest  problem.  Ta  osoba  wybiera  negatywną  ścieżkę.

Skaczesz,  aby  ich  uratować,  ale  nie  umiesz  pływać,  a  tym  bardziej,  aby  ratować  innych.  W  tym  
przypadku  zamiast  zwłok  z  wody  wychodzą  dwa  zwłoki.  Nie  musisz  poświęcać  się  dla  innych.  Jeśli  
umiesz  pływać  i  skoczysz,  żeby  kogoś  uratować:  to  dobrze.  Ale  nie  umieraj  na  darmo.  Nawet  jeśli  
to  twoja  rodzina,  jeśli  nie  możesz  nic  zrobić.  Jeśli  wszystkie  smutki  twojej  rodziny,  przyjaciół,  
własne...  umieścisz  je  w  swojej  głowie,  w  końcu  skończysz  trzęsąc  się  z  nerwów.

W  każdej  chwili  dostaniesz  ataku,  który  odbije  się  na  Twoim  życiu  i  zdrowiu.  Dlatego  powinieneś  
umieścić  Stop.  Każdą  rodzinę  lub  przyjaciela,  który  ma  na  ciebie  negatywny  wpływ,  musisz  się  od  
niego  oddzielić,  zachować  bezpieczną  odległość,  z  szacunkiem;  to  cię  chronić.  Każda  osoba,  która  
komunikuje  się  z  tobą  i  przekazuje  informacje,  które  mają  na  ciebie  negatywny  wpływ,  musi  położyć  
kres.  W  takim  przypadku  musisz  powiedzieć  tej  osobie,  że  nie  chcesz,  aby  przekazywała  ci  tego  
typu  informacje,  ponieważ  sprawia  to,  że  czujesz  się  źle  i  smutno.  To  cię  chroni.  Jak  na  przykład  
palenie.  Wiemy,  że  palenie  papierosów  jest  toksyczne  dla  twojego  organizmu  i  nadal  palisz.  Każdy  
papieros  zabiera  5  minut  Twojego  życia.  Ci  ludzie,  którzy  się  nie  chronią.

To,  co  siejesz  dzisiaj,  zbierzesz  jutro:  siejesz  negatywne,  zbierasz  negatywne /  siejesz  pozytywne /  
zbierasz  pozytywne.
To  tylko  kwestia  czasu.  Prawo  karmy  nie  wybacza,  czy  ci  się  to  podoba,  czy  nie.  Prędzej  czy  później  
przyniesie  to  negatywne  skutki.
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Każdy  ma  prawo  do  życia.  W  pokoju.  Jeśli  nikt  z  tobą  nie  zadziera,  dlaczego  miażdżysz  innych?  
Dlaczego  wykorzystujecie  najsłabszych?  Wszystko  ma  swoje  konsekwencje.

Staraj  się  chronić,  nie  jedz  tak  dużo  mięsa  i  jeśli  to  możliwe,  przestań  jeść  mięso.  Życie  jest  
ważniejsze  niż  kawałek  mięsa,  wielu  ludzi  umarło  za  kawałek  mięsa.  Chroń  swój  umysł  i  ciało.

Świat  staje  się  coraz  bardziej  egoistyczny.  Zabijamy  zwierzęta,  aby  je  zjeść:  bezlitośnie.  Mięso  ma  
swoje  białka,  ale  przenosi  też  wirusy.

Jeśli  ty  się  nie  ochronisz,  kto  cię  ochroni?

Prawo  ludzkie  zezwala  na  aborcję,  ale  żyjemy  kilka  lat,  prawo  ludzkie  chroni  cię  za  życia,  ale  kiedy  
umrzesz,  ani  prawo  Boże,  ani  twoje  sumienie  ci  nie  wybaczą,  będziesz  musiał  zapłacić  za  to  
morderstwo.  Lekarze  dokonujący  aborcji  zabijają  niewinne  istoty,  oni  też  będą  karani  za  zabijanie  
tych  płodów.  Będą  cierpieć  przez  milion  lat  za  każdy  płód,  który  zabiją,  i  umrą  w  ten  sam  sposób,  
w  jaki  zabili.

Dzisiaj  mówimy  o  „rzadkich  chorobach”,  co  to  jest?  Dlaczego  każdego  dnia  jest  więcej  rzadkich  
chorób?  Ponieważ?

Wirus  AIDS  pochodzi  od  małpy.  Mając  kaprys,  by  zjeść  jego  mięso,  teraz  miliony  ludzi  są  
zarażone.  Inne  przykłady  to  wściekłe  krowy,  ptasia  grypa…  uważaj  na  mięso!

Wiemy,  że  jest  źle  i  dlaczego  na  świecie  jest  tylu  alkoholików?  Ponieważ  ci  ludzie  zabijają  się  
nawzajem,  wybrali  negatywną  ścieżkę,  aby  zemścić  się  na  sobie.  Nieświadomie  lub  świadomie  
wydobywasz  demona,  którego  nosisz  w  sobie.  To  tak,  jakbyś  wziął  kamień  i  włożył  go  do  buta.  
Nikt  nie  może  cię  skrzywdzić,  jeśli  nie  chcesz.  Dlatego  musisz  zrozumieć,  że  wszystko  jest  
kaprysem:  jak  palenie,  wiesz,  że  cię  boli  i  palisz,  to  nie  jest  logiczne,  na  dodatek  palisz  pieniędzmi  
z  potu  czoła.  To  jest  wybór  negatywnej  ścieżki  dla  ciebie,  efekt  będzie  dla  ciebie  negatywny.

Piekło  jest  nie  tylko  po  śmierci,  jest  wszędzie:  rozejrzyj  się  wokół  siebie,  ile  jest  cierpienia!  W  
szpitalach  jest  dużo  ludzi  cierpiących.  Uważaj,  co  robisz!  bo  wszystko  ma  swoje  konsekwencje.

Więc  dlaczego  to  robisz?  ponieważ  ta  osoba  jest  samolubna,  jest  negatywna.

Nie  krzywdź  innych:  nie  czyń  innym  tego,  czego  nie  chcesz,  aby  tobie  zrobili.

Nigdy  nie  zapominaj,  że  wszystko  ma  swoje  konsekwencje;  Dobre  i  złe.
Nie  myśl,  że  nigdy  cię  to  nie  dotknie.  Gwarantuję  Ci,  że  Cię  to  dotknie,  to  tylko  kwestia  czasu.  
Dlatego  musisz  się  chronić.
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Każdy,  kto  ma  na  ciebie  negatywny  wpływ,  musi  zachować  bezpieczną  odległość,  aby  
nie  miał  na  ciebie  wpływu.  Nie  rób  głupich  rzeczy.

Szukaj  pozytywnej  ścieżki  i  porzuć  egoizm.

Jedyną  osobą  odpowiedzialną  za  twoje  czyny  jesteś  ty  sam.  Nie  obwiniaj  innych.

Bardzo  dziękuję.

Wszystkie  kaprysy,  takie  jak  narkotyki,  mają  cię  zabić.  Służą  tylko  do  powolnego  
zabijania.  Ludzie  to  wiedzą,  ale  żeby  mieć  sensacje,  robią  nonsensy.  Jeśli  chcesz  mieć  
dobre  doznania,  rób  jogę-medytację.  Dzięki  jodze,  kiedy  jesteś  zrelaksowany,  możesz  
podróżować  poza  gwiazdy,  twoja  dusza  oddziela  się  od  ciała,  a  następnie  powraca,  a  
wszystko  to  bez  skutków  ubocznych.

POWRÓT  INDEKS

Chroń  siebie,  dla  własnego  dobra  nie  krzywdź  innych,  bo  krzywdzisz  siebie.  Szanuj  
prawo.

Wszystko  pochodzi  od  wirusów  mięsnych.  Pomyśl,  zanim  zjesz  mięso.

Jeśli  chcesz  mogę  Cię  nauczyć  jogi-medytacji  i  będziesz  mógł  mieć  wszystkie  te  
doznania.  Możesz  przyjechać  do  Barcelony,  aby  dowiedzieć  się,  że  nauczę  Cię  całkowicie  
za  darmo.

Nawet  jeśli  żyjesz  dobrze  ze  wszystkimi  wygodami,  jeśli  zjesz  kawałek  mięsa  i  zostanie  
zainfekowany,  twoje  dobre  życie  się  skończy.

Dlatego  od  ponad  40  lat  nie  jem  mięsa,  medytuję  jogę  i  nigdy  nie  mam  problemów  
zdrowotnych.  Jeśli  nie  masz  zdrowia,  co  masz?  Jaki  jest  pożytek  z  posiadania  wspaniałej  
rodziny,  dobrej  pracy,  dobrego  biznesu...  jeśli  jesteś  chory?  Nie  jest  tego  warte.  Pomyśl  
o  tym.

Jeśli  chcesz  mieć  nadprzyrodzone  moce,  naucz  się  medytacji  jogi.
Nigdy  nie  używaj  czarów,  to  jest  negatywne.
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Kiedy  masz  negatywne  myśli,  wpływa  to  na  komunikację  między  mózgiem  a  resztą  ciała,  ta  
komunikacja  jest  blokowana,  a  informacje  nie  docierają  do  reszty  ciała.  Więc  kiedy  ludzie  mają  
tego  rodzaju  myśli,  odczuwają  ból

Pozytywne  przyciąga  pozytywne,  a  negatywne  przyciąga  negatywne.  Jak  uniknąć  stresu,  nerwów,  
smutku,  złości  na  granicy  samobójstwa?  Bardzo  łatwo,  pozostawiając  siebie.  Cały  stres  pochodzi  
od  samego  siebie.  I  myślę,  że  nie  myślę,  lubię  to,  nie  lubię  tego,  chcę,  nie  chcę.  Dlaczego  tak  się  
zachowujesz?

Aby  uniknąć  stanów  nerwowych,  nie  myśl  tyle  o  mnie.  Nie  wiemy,  ile  lat  będziemy  żyć,  na  
cmentarzach  są  nie  tylko  ludzie  starzy,  ale  i  młodzi.  Śmierć  może  przyjść  do  ciebie  w  każdej  
chwili,  przez  przypadek,  alkohol,  narkotyki...  Jest  wiele  powodów,  by  umrzeć  młodo.  Ci  ludzie  nie  
są  w  stanie  kontrolować  umysłu:  jeśli  masz  tani  i  szybki  samochód,  kiedy  hamujesz  lub  skręcasz  
na  zakręcie,  nie  możesz  tego  kontrolować,  nie  jesteś  w  stanie  kontrolować  prędkości.  Tak  jak  
młodzi  ludzie,  którzy  biorą  narkotyki  i  upijają  się...  nie  są  zdolni  do  myślenia  dla  własnego  dobra.  
Cały  ten  stres  wynika  z  traktowania  rzeczy  tak  osobiście,  kiedy  to,  czego  chcesz,  nie  wychodzi,  
czego  chcesz,  stajesz  się  nerwowy  i  zestresowany.  Jeśli  ktoś  wyrządzi  ci  krzywdę,  pragniesz  
zemsty,  a  to  nie  jest  dla  ciebie  dobre.  Jeśli  utrzymasz  te  uczucia  zemsty,  wpłynie  to  na  twoje  
myślenie,  nie  będziesz  żył  dobrze,  jeśli  najpierw  zachowasz  zemstę,  wpłynie  to  na  ciebie,  
ponieważ  nie  możesz  żyć  dobrze,  ani  szczęśliwie,  ani  spokojnie.  Ponieważ  mózg  łączy  się  z  resztą  
ciała  przez  kręgosłup  i  przekazuje  uczucie  zemsty  i  smutku.

Myśl,  myśl,  myśl...  myśl,  że  to  ja  ciała  zawsze  myśli  o  wszystkim,  kiedy  jest  samotne.  Jeśli  ludzie  
żyją  samotnie  lub  samotnie,  jest  znacznie  gorzej.  Nie  rozmawiając  z  nikim,  myśli,  myśli  i  myśli  
głównie  o  przeszłości.  Większość  ludzi  myśli  o  negatywnych  i  smutnych  rzeczach,  które  ich  
spotkały,  niewielu  myśli  o  dobrych  wspomnieniach  i  szczęśliwych  chwilach.  Pomyśl...  jeśli  jesteś  
sam,  co  za  przyszłość,  z  samotnością  będzie  cała  czarna.  Kiedy  myślisz  negatywnie,  łączysz  3  
negatywne  myśli:  o  wszystkich  rzeczach,  które  poszły  nie  tak  z  przeszłości,  których  doświadczyłeś,  
z  teraźniejszości,  która  jest  teraz,  i  z  przyszłości,  która  cię  czeka.  W  ten  sposób  pojawiają  się  
choroby  psychiczne,  a  potem  mówisz  do  siebie  i  odpowiadasz  sobie.  Potem  lądujesz  w  szpitalu  
psychiatrycznym.  Dlaczego  ci  ludzie  tak  źle  kończą?  Bo  myśli  tylko  o  mnie,  mnie,  mnie.

19.  POZYTYWNE  PRZYCIĄGA  POZYTYWNE  I  NEGATYWNE  PRZYCIĄGA  
NEGATYWNE.
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2  Doradzaj  ludziom,  aby  postępowali  właściwie

Wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  Prezydent  jest  wart  tyle  samo,  co  każdy  obywatel  kraju.  Wobec  
prawa  wszyscy  jesteśmy  równi  i  wobec  bogów  też.  Wszyscy  jesteśmy  równi,  mężczyźni  i  
kobiety,  nie  ma  nikogo  lepszego  od  drugiego.  Jeśli  dusza  wejdzie  w  ciało  kobiety,  staje  się  
kobietą,  jeśli  wejdzie  w  ciało  mężczyzny,  stanie  się  mężczyzną,  jeśli  dusza  wejdzie  w  ciało  
zwierzęcia,  stanie  się  zwierzęciem.  Ale  dusza  jest  ta  sama.  Wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  Nie  
możesz  różnicować,  wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  Wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Bożymi,  nie  ma  
dziecka  Bożego  gorszego  od  innego.  To  jest  równość.

Jeśli  jesteś  negatywny,  będziesz  zadawał  się  z  negatywnymi  ludźmi,  takimi  jak  ty.

Drogo  płacimy  za  cały  nasz  egoizm:  niszczymy  planetę.  Każdego  dnia  dochodzi  do  kolejnych  
klęsk  żywiołowych,  tajfunów,  tsunami,  susz,...  trzęsień  ziemi.  Niszczymy  planetę  i  płacimy  za  
to.  Zabijanie  zwierząt  lub  jakiejkolwiek  żywej  istoty  to  kaprys.  Nikt  nie  może  wiązać  swojego  
życia  z  cierpieniem  innych.  Nikt  nigdy  nie  może  dla  kaprysu  i  mieć  więcej,  wykorzystywać  
innych.  Że  nie  możesz  jeździć  swoim  życiem  z  bólem  drugiego.  Tak  nie  może  być.  Są  politycy,  
którzy  mówią,  że  przed  urodzeniem  nikt  nie  jest  osobą  i  aprobują  aborcję.  Jak

3  Zostań  wolontariuszem  wszędzie  tam,  gdzie  potrzebują  Twojej  pomocy.

Pozytyw  z  plusem  i  minus  z  minusem.  Słono  zapłacisz  za  wszystkie  swoje  zachcianki,  nie  tylko  
tutaj,  ale  także  po  śmierci.

brzuchu,  drży  w  nogach,  ma  problemy  z  oddychaniem...  każdy  z  nich  dzieje  się  w  najsłabszym  
punkcie  ciała.  Ci  ludzie  nie  wiedzą,  jak  się  kontrolować.  Traktuje  życie  bardzo  poważnie.  Nie  
możesz  zostawić  rzeczy.  W  życiu  nie  zawsze  dostajesz  to,  czego  chcesz.  Problemem  jest  jaźń.  
Rodzimy  się  z  pustymi  ramionami,  nic  nie  przynosimy  na  świat,  umierając  nic  ze  sobą  nie  
zabieramy.

Jeśli  jesteś  bogaty,  musisz  zwrócić  część  tych  pieniędzy  społeczeństwu,  aby  każdego  dnia  mieć  
więcej  pieniędzy.  Kiedy  robisz  coś  dobrze,  poczujesz  się  bardzo  pozytywnie  i  szczęśliwy,  
będziesz  szczęśliwy  w  środku  i  będziesz  przekazywać  tę  radość  innym.  Ta  pozytywna  energia  
aktywuje  twoją  obronę,  aktywuje  krążenie  krwi,  jest  dobra  dla  twojego  zdrowia,  twoje  życie  
zawsze  będzie  szczęśliwe  i  wszystko  się  ułoży.  Jeśli  ktoś  robi  smutną  minę,  nigdy  nie  znajdzie  
pracy  ani  przyjaciół.

Nie  liczą  się  pieniądze,  władza,  majątek...  kiedy  umierasz,  musisz  zostawić  wszystko.  A  poza  
tym  nie  wiemy,  kiedy  odejdziemy  z  tego  świata.  Każda  noc  może  być  twoją  ostatnią.  Dlatego  
musisz  zrozumieć,  że  jeśli  masz  pieniądze  i  chcesz  kontynuować  szczęście  we  wszystkich  
aspektach  swojego  życia,  musisz  zrobić  trzy  rzeczy:

1  Z  dostępnymi  pieniędzmi  na  pomoc  innym.

Nikt  nie  będzie  chciał  cię  widzieć.  Każdy  chce  wokół  siebie  pozytywnej  energii.  Pozytywne  
przynosi  pozytywne,  a  negatywne  przynosi  negatywne.  Patrzysz  na  to  społeczeństwo:  ludzie  
odnoszą  się  do  siebie  według  swojego  stanu,  złodzieje  ze  złodziejami,  narkomani  z  
narkomanami,  politycy  z  politykami.  Każdy  ze  swoim  rodzajem.

Jeśli  jesteś  dobrym  człowiekiem,  zadajesz  się  z  dobrymi  ludźmi,  takimi  jak  ty.
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Zaakceptuj  życie  takim,  jakie  jest.  Nie  ma  znaczenia  dobrze  czy  źle.  To  jest  życie,  co  zrobimy?  Spróbuj  
wybaczyć  innym,  a  w  ten  sposób  zapomnisz  o  negatywnych  wspomnieniach,  aby  nie  wpływały  one  
na  twój  mózg.  Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  musisz  wybaczać  innym,  aby  móc  żyć  w  pokoju.

POWRÓT  INDEKS

Każdą  negatywną  myśl  musisz  odrzucić,  abyś  mógł  dobrze  żyć.  Trzeba  umieć  przestać  myśleć.  Jeśli  
wszystko,  czego  chcesz,  nie  wyjdzie,  wyjdzie  wkrótce,  nie  martw  się.

nie  są  ludźmi?  Czym  oni  są?  Czy  oni  są  dziwakami?  przed  narodzeniem  lub  po  urodzeniu  wszyscy  
jesteśmy  dziećmi  Bożymi.  Zanim  się  urodzimy,  żyjemy  w  łonie  matki,  jesteśmy  małymi  ludźmi.  
Wszyscy  jesteśmy  ludźmi.  Płód  też  ma  serce,  takie  jak  ty  i  ja.  Jego  organizm  równy  naszemu.  Tak  jak  
osoba  biedna  jest  osobą,  tak  osoba  bogata  jest  również  osobą.  Nie  można  powiedzieć,  że  biedny  
człowiek  jest  zwierzęciem.  Biedny  człowiek  może  być  biedny  dzisiaj,  ale  jutro  może  być  bogaty.  
Bogaty  człowiek  może  być  dziś  bogaty,  a  jutro  biedny.  Bo  życie  zawsze  się  kręci.

Jedyną  osobą,  która  może  cię  skrzywdzić,  jesteś  ty  sam.  Wszystko  to  jest  czystym  egoizmem.  
Wszystko,  co  myślisz  i  co  robisz,  zawsze  robisz  z  egoizmu.

Bogacz  żyje  jak  słoneczny  dzień,  ale  potem  nadchodzi  noc  i  uważaj,  nadchodzi  pech.  Życie  się  kręci.  
Dlatego  jeśli  jesteś  milionerem,  pomagaj  innym,  bo  życie  kręci  się  i  nie  wiesz,  kiedy  przyjdzie  ci  
przeżyć  pecha.  Po  dniu  przychodzi  noc,  tak  jak  po  świetle  przychodzi  ciemność.  Czy  lubisz  noc,  czy  
nie,  pech...  każdy  dotyka  swojej  chwili.  Jeśli  masz  pecha,  trzymaj  się  i  nie  smuć,  bo  szczęście  wkrótce  
nadejdzie,  a  jeśli  masz  szczęście,  nie  ciesz  się,  bo  pech  przyjdzie  później.  Jedyne,  co  powinieneś  
zrobić,  gdy  masz  pecha,  to  aktywować  swoje  szczęście,  pomagając  innym.

Nigdy  nie  myśl  ja,  ja,  ja  i  nie  myśl  o  przeszłości.  Bo  jeśli  nie  przestaniesz  myśleć,  mózg  oszaleje  i  
skończysz  u  psychiatry,  a  psychiatra  może  ci  dać  tylko  leki,  żeby  cię  ogłupić.

Myśl  mądrze.

Bardzo  dziękuję.
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Trzeba  wykorzystać  pieniądze,  aby  pomóc  ludziom,  którzy  naprawdę  tego  potrzebują,  
a  nie  wydawać  pieniądze,  jak  ten  piosenkarz,  który  zrobił  solidną  złotą  wannę  do  swojej  
łazienki.  W  ten  sposób  bardzo  szybko  wydajesz  swój  kredyt,  a  gdy  kredyt  się  skończy,  
może  ci  się  stać  wiele  rzeczy...  umrzeć  przez  przypadek,  poważnie  zachorować...  Jeśli  
marnujesz  pieniądze,  a  potem  nie  pracujesz,  aby  zarobić  więcej ,  za  chwilę  zostaniesz  
bez  niczego.  Jeśli  pójdziesz  do  kasyna,  w  ciągu  jednej  nocy  możesz  stracić  miliony.  
Pieniądze  są  wycofywane  ze  społeczeństwa  i  muszą  do  niego  wrócić.  To  ciało  może  
umrzeć  w  każdej  chwili  i  wszystko  się  skończy.  Jeśli  w  życiu  nie  masz  szczęścia  w  miłości,  
pracy,  zdrowiu,  rodzinie...jeśli  masz  problemy  wszelkiego  rodzaju,  codziennie  pomagaj  
ludziom  w  potrzebie.

Kredyt  jest  tym,  co  otrzymujemy  w  tym  życiu  za  dobre  uczynki  wobec  innych.  Dzięki  
tym  dobrym  uczynkom  otrzymujemy  kredyt.  Na  przykład:  w  życiu,  jeśli  pomagasz  
ludziom  i  widzisz,  że  wszyscy  ludzie  są  jak  twoja  rodzina,  logicznie  rzecz  biorąc,  gdy  
ktoś  ma  kłopoty  lub  problemy,  pomagasz  bez  zastanowienia.  Dzięki  tym  działaniom  
zyskujesz  uznanie.  Na  tym  świecie  jest  wielu  bogatych,  wpływowych,  sławnych...  z  
mnóstwem  pieniędzy  i  sławy.  Ludzie,  którzy  mają  wszystko,  czego  pragną.  Dlaczego  ci  
ludzie  umierają  młodo?  przez  narkotyki,  alkohol  i  złe  życie.  Powodem  jest  to,  że  nie  
odróżnia  dobra  od  zła  i  wykorzystuje  wszystko,  co  ma,  by  kupować  narkotyki  i  alkohol.  
Ci  ludzie  mogą  mieć  pieniądze,  być  piękni  i  sławni,  ponieważ  w  przeszłości  robili  bardzo  
dobre  uczynki,  a  teraz  w  tym  życiu  mogą  cieszyć  się  zasługą  swojego  przeszłego  życia.  
Dlaczego  na  tym  świecie  jest  tak  wielu  ludzi  biednych  i  potrzebujących?  Skąd  tak  wiele  
różnic  między  jednym  a  drugim?  ponieważ  niektórzy  mają  kredyt  do  wydania,  a  inni  
nie.

I  wydaje  dużo  pieniędzy  na  kaprysy.  Bądź  z  tym  bardzo  ostrożny!  uważaj,  wielu  ludzi  
umiera  z  głodu.

Za  swoje  pieniądze  pomagaj  potrzebującym  i  doradzaj  ludziom,  aby  przestali  wyrządzać  
krzywdę.  Więc  zarabiasz  kredyt.  Kiedy  masz  kredyt,  prosisz  Boga  o  to,  czego  chcesz,  a  
Bóg  ci  pomoże.  Dopóki  są  to  pozytywne  życzenia,  nigdy  nie  proś  o  nic  negatywnego.  
Proszenie  Boga  i  nie  pomaganie  innym  nic  ci  nie  da.  Aby  mieć  to,  o  co  prosisz,  musisz  
czynić  dobro.  Jeśli  postrzegasz  społeczeństwo  tak,  jakby  to  była  twoja  rodzina,  logicznie  
rzecz  biorąc,  pomożesz.  Jeśli  postrzegasz  ją  jako  osobę  trzecią,  która  nie  ma  z  tobą  nic  
wspólnego,  nie  zamierzasz  jej  pomóc.

Piosenkarka  niedawno  miała  wannę  wykonaną  z  litego  złota.

20.  KREDYTY
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Mężczyzna,  kobieta,  dziecko,  zwierzę...  wszyscy  jesteśmy  równi  i  nikt  nie  jest  lepszy  od  nikogo.  
Jeśli  myślisz,  że  jesteś  lepszy,  będziesz  miał  zły  czas.

POWRÓT  INDEKS

Myślimy,  że  jesteśmy  lepsi  od  zwierząt,  dlatego  je  zabijamy,  żeby  je  zjeść  i  zobacz  ile  chorób  
przysporzyło  nam  jedzenie  mięsa.  Chorób  rzadkich  jest  coraz  więcej.  A  ludzie,  którzy  cierpią  na  
tego  typu  choroby,  to  ludzie,  którzy  jedzą

Wszyscy  jesteśmy  rodziną  jak  twój  ojciec,  matka,  brat,  żona,  syn,  wnuk…  bez  względu  na  rasę  czy  
kolor  skóry.

mięso.

Jeśli  widzisz  drugiego  jako  swoją  rodzinę,  pomożesz  mu  i  nie  będziesz  wydawać  pieniędzy  jak  ten  
piosenkarz,  który  zrobił  sobie  wannę  ze  złota.  Solidna  złota  kąpiel,  ile  istnień  ludzkich  może  
uratować?  myśleć.  Aby  uratować  życie  dziecka,  potrzebujesz  tylko  40  euro.  Każdy  może  to  zrobić,  
kwestia  chęci  lub  nie  chęci.  Gdybyś  zobaczył  tych  wszystkich  ludzi  w  potrzebie  jak  własną  rodzinę,  
na  pewno  byś  im  pomógł.  Jeśli  możesz  to  zrobić,  twoje  życie  będzie  fantastyczne,  a  twoje  życzenia  
się  spełnią.  Wszystko  będzie  dobrze.  Jeśli  masz  złote  serce,  całe  twoje  życie  będzie  idealne.  
Problemy  zdrowotne  biorą  się  z  negatywnych  myśli,  takich  jak  smutek,  udręka,  nerwy,  chęć  
zemsty...  oraz  z  mięsa,  które  jemy.  Mięso  zawiera  białka,  które  są  dobre  dla  organizmu,  ale  
zawiera  również  wirusy.  Jeśli  zjesz  kawałek  zainfekowanego  mięsa,  możesz  umrzeć.  Jest  wielu  
ludzi,  którzy  zmarli  z  powodu  wirusów  zwierzęcych,  takich  jak  ptasia  grypa,  świńska  grypa,  
choroba  wściekłych  krów…  Przez  zjedzenie  kawałka  małpiego  mięsa  AIDS  przeszło  na  człowieka  i  
wielu  ludzi  zmarło  z  powodu  tej  choroby,  a  miliony  zakażonych  na  świecie.  To  jest  tego  warte?  
NIE.  Jak  mówi  przysłowie  „kaprysy  są  drogie”.

Każdą  żywą  istotę,  którą  próbujesz  zabić,  patrz,  jak  ucieka.  Nikt  nie  chce  umierać!  Nie  jedz  
zwierząt,  to  żywe  istoty,  takie  jak  my,  szanuj  je.  Jeśli  nie  chcesz,  żeby  ktoś  cię  zabił,  nie  zabijaj  
nikogo.  Obserwuj  mrówki,  spróbuj  zabić  jedną,  patrz  jak  ucieka.  Nikt  nie  lubi  umierać.  Więc  nie  
jedz  mięsa.  Nie  zabijaj  żadnej  żywej  istoty.  Nie  rób  nikomu  tego,  czego  nie  chcesz,  żeby  ci  zrobili.  
Mężczyzna  jest  silniejszy  fizycznie  od  kobiety,  dlatego  od  początku  opowieści  mężczyzna  miażdży  
kobietę.  Czy  uważasz,  że  to  sprawiedliwe?  Wszyscy  jesteśmy  równi  przed  Bogiem.

Żyjemy  kilka  lat,  staraj  się  dbać  o  swoje  zdrowie,  aby  dobrze  żyć  przez  czas  Twojego  pobytu  na  
tej  ziemi.

Bardzo  dziękuję.
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Ostatnio  w  Hiszpanii  codziennie  wychodzą  na  jaw  afery  korupcyjne  polityków.  
Jesteśmy  12  marca  2013  roku.  Problemem  jest  egoizm.  Ponieważ  myślisz  tylko  o  
„ja”  w  sobie.  Ludzie  myślą,  że  mogą  ukraść  publiczne  pieniądze  bez  wiedzy  innych.  
Prawie  wszyscy  politycy  są  zamieszani  w  skandale.  Wszyscy  ci  ludzie  mają  
wykształcenie  i  są  dobrze  ukształtowani  intelektualnie.  Idą  zbyt  mądrze.  Myślą,  że  
nie  będą  musieli  ponosić  konsekwencji.  Czy  każdy,  kto  kradnie,  czy  to  polityczny,  
czy  prywatny,  jest  zdemaskowany?  Pomyśl  o  tym.  Prawie  100%  odkryte.  To  kwestia  
czasu.  Skażą  cię,  wsadzą  do  więzienia  i  zabiorą  wszystko,  co  masz.  Skoro  wiedzą,  
że  kradzież  źle  się  skończy,  to  dlaczego  kradną?  ponieważ  mają  dziecinną  myśl,  że  
nie  zostaną  odkryci.  To  tylko  kwestia  czasu.

Każdy,  kto  mnie  słucha  i  zamierza  popełnić  przestępstwo,  niech  to  przemyśli.  
Każdemu  prędzej  czy  później  grozi  kara.  Jeśli  kradniesz  pieniądze  z  miasta,  jesteś  
winien  całemu  miastu.  Jeśli  Hiszpania  ma  ponad  40  milionów  ludzi,  jesteś  winien  
tym  40  milionom  ludzi.  A  jak  płacisz?  W  następnych  życiach  ci  ludzie  będą  rodzić  
się  jako  zwierzęta  przez  miliony  lat,  aby  zapłacić  wszystkim  ludziom,  których  
ukradli.  Nie  kradnij,  będziesz  miał  mniej  pieniędzy,  ale  będziesz  żył  dużo  lepiej  i  
spokojniej.  Pieniądze,  biżuteria  i  kosztowności  są  zawsze  w  sejfach,  ponieważ  nikt  
nie  odważy  się  ich  założyć.  Więc  po  co  to  jest?  trzymać  je  w  sejfie?  Jeśli  lubisz  
biżuterię,  idź  do  sklepu  jubilerskiego  i  nic  Cię  to  nie  kosztuje.Czym  różni  się  
posiadanie  ich  w  sejfie  w  domu  od  sejfu  w  sklepie  jubilerskim?  nic.  Dlaczego  więc  
wydajesz  tyle  pieniędzy  na  biżuterię?  Tylko  po  to,  żeby  je  zobaczyć?  Diament  jest  
kamieniem,  nie  je  się.  Więc  jaki  jest  pożytek  z  jego  posiadania?  Konsekwencje  
kradzieży  tak  dużej  ilości  pieniędzy  od  ludzi  są  bardzo,  bardzo  poważne.  Ludzie  
nie  są  w  stanie  zrozumieć.  Ludzie  kradną,  oszukują,  oszukują  się  nawzajem,  gdzie  
ci  ludzie  skończą?  w  więzieniu.

Innym  przykładem  są  banki,  one  też  okradają  ludzi,  oszukują  i  sprzedają  produkty  
z  drobnym  drukiem,  które  są  wtedy  bezwartościowe  i  nie  można  odzyskać  
pieniędzy.  To  oszustwo.  Ludzie  ufają  bankom,  a  banki  zatrzymują  ich  pieniądze.  
Co  więcej,  tracą  pieniądze,  ponieważ  nie  znają  się  na  biznesie,  a  potem  wszyscy  
płacimy  za  ich  niegospodarność.  Ludzie  pomagają  bankom,  a  banki  wykorzystują  
ludzi.  Wcześniej,  kiedy  udzielali  Ci  kredytu  hipotecznego  na  zakup  mieszkania,  
bank  wyceniał  mieszkanie  na  kwotę  x,  która  obejmowała  nie  tylko  mieszkanie,  ale  
także  samochód,  roboty,  meble...

21.  JA,  EGOizm  i  jego  konsekwencje.
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Politycy  opowiadający  się  za  aborcją  nie  sądzą,  że  żyją  dzięki  matce,  która  nie  dokonała  aborcji.  
Gdyby  ich  matki  myślały  tak  jak  one,  nie  urodziłyby  się.  Ich  matki  zabiłyby  je,  zanim  się  urodziły.  
Politycy,  którzy  aprobują  aborcję  i  płacą  za  to,  by  kobiety  dokonywały  aborcji,  pójdą  do  piekła  na  
miliardy  lat.  Wszyscy,  którzy  opowiadają  się  za  aborcją  i  zabijają  swoich  rodaków,  są  dziećmi  
diabła.

Podstawą  wszystkich  chorób  psychicznych  jest  JAŹŃ.  Egoizm.  Zbytnia  miłość  do  ciała.  Dusza  nie  
ma  potrzeb;  On  nie  je,  nie  musi  się  ubierać  ani  posiadać  pieniędzy,  własności,  diamentów  czy  
klejnotów.  Co  może  wytrzymać  ciało?  maksymalnie  100  lat.  Cmentarze  są  nie  tylko  stare,  są  też  
młode.  Twoje  ciało  jest  jak  trup,  który  się  porusza,  ponieważ  ma  duszę.  Ciało  ma  służyć  duszy,  a  
nie  dusza  ciału.  Nieważne  ile  masz  lat,  w  każdej  chwili  możesz  umrzeć,  nie  łudź  się,  że  będziesz  
żył  wiele  lat,  tego  nie  wiesz.  Nikt  nie  wie.  Ciało  jest  jak  samochód,  który  należy  do  ciebie,  ale  to  
nie  ty.  Prowadzisz  go,  ale  to  nie  ty.  Ciało  jest  tym,  co  nosimy,  podobnie  jak  ubrania,  które  nosimy,  
ale  to  nie  ja.

Kiedy  umrą,  pójdą  do  piekła  na  miliony  lat.  Żyj  i  pozwól  żyć.

Problemem  ludzkości,  jedynym  problemem  ludzkości  jest:  ja,  ja,  ja.  To  samolubne,  samolubne,  
samolubne.

Kiedy  pewnego  dnia  nie  możesz  spłacić  kredytu  hipotecznego,  wtedy  bank  mówi,  że  twoje  
mieszkanie  jest  warte  dużo  mniej.  Nie  możesz  go  zwrócić,  ponieważ  jego  wartość  jest  znacznie  
mniejsza  niż  to,  co  jesteś  winien  bankowi.  Zostajesz  wtedy  bez  mieszkania  i  dodatkowo  masz  
zadłużenie  w  banku.  Bank  robi  tę  sztuczkę,  aby  skorzystać  z  biednych  ludzi.  Każde  oszustwo  jest  
działaniem  negatywnym.  A  wszystko,  co  negatywne,  pociąga  za  sobą  negatywne.  Nie  ma  więcej.  
To  ciało  w  każdej  chwili  może  umrzeć.  Kiedy  powietrze  nie  dostaje  się  do  płuc,  przestajesz  
oddychać  i  umierasz.  W  ciągu  jednego  dnia  to  ciało  gnije,  wypełnia  się  robakami,  pęcznieje,  
wypływa  płyn...  to  dlaczego  kochasz  to  ciało?  To  ciało  nie  jest  tobą.  To  jest  to,  czego  używasz.

Obecnie  istnieje  wiele  rzadkich  chorób  u  ludzi.  Powodem  jest  to,  że  jesz  mięso.  Każdy  gatunek  
ma  inne  wirusy.

Dlatego  nie  bądź  niewolnikiem  swojego  ciała.  Myśl  powinna  rządzić  ciałem,  a  nie  odwrotnie.

Wszyscy  ludzie,  którzy  kradną,  oszukują,  oszukują,  zabijają…  wszyscy  robią  to  tylko  dla  dobra  
swojego  ciała.  Wszystko  z  korzyścią  dla  organizmu.  To  ciało  kosztuje  niewiele  w  utrzymaniu.  Co  
jesz  na  co  dzień?  Maksymalnie  2  lub  3  kilogramy  jedzenia.  Jedzenie  kosztuje  niewiele.  Stek  na  
targu  może  kosztować  5  euro,  aw  restauracji  50  lub  100  euro.  Hiszpania  ma  ponad  6  milionów  
bezrobotnych,  a  politycy  nadal  kradną  i  oszukują  ludzi,  pobierając  prowizje  za  wszystko.  Nie  
mają  współczucia  dla  ludzi,  którzy  mają  trudności.

Kiedy  jesz  mięso  zwierzęce,  wirus,  który  zjadłeś,  przechodzi  do  twojego  organizmu.

Nie  ma  znaczenia,  czy  gotujesz  mięso,  wiele  wirusów  nie  umiera,  a  kiedy  jesz  to  skażone  mięso,  
stajesz  się  zarażony  i  chory.  Jeśli  chcesz  być  zdrowy,  staraj  się  nie  jeść  mięsa.
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Im  dłuższy  oddech,  tym  dłuższe  będzie  twoje  życie.

Wymówki  służą  samooszukiwaniu  się.  Nie  stawiaj  warunków,  kiedy  komuś  pomagasz,  
bo  wtedy  pozostajesz  egoistą.  Jeśli  komuś  pomagasz,  musisz  to  robić  bez  stawiania  
warunków.  Jest  wielu  milionerów,  którzy  mają  hotele  z  tysiącami  łóżek.  Ta  osoba,  bez  
względu  na  to,  ile  ma  łóżek,  może  spać  tylko  w  jednym  łóżku  w  nocy.  Nie  możesz  spać  
w  tysiącu  łóżek  na  raz.  Jaki  jest  pożytek  z  posiadania  miliardów,  jeśli  nie  potrzeba  aż  
tak  dużo  do  życia,  żeby  mieć  je  w  banku?  Nie  szukaj  wymówek,  aby  zdobyć  więcej  
pieniędzy  oszukując,  oszukując…  to  jest  kaprys  ciała,  a  nie  konieczność.  Potrzeba  
twojego  ciała  jest  niewielka.  Czy  Twój  organizm  potrzebuje  aż  tylu  milionów?  Kiedy  
umrzesz,  co  twoje  ciało  zrobi  z  tyloma  milionami,  czy  zabierzesz  je  do  grobu  i  będziesz  
najbogatszym  trupem  na  cmentarzu?  co  dobrego  jest  w  takiej  ilości  pieniędzy,  jeśli  nie  
ma  ich  twoje  ciało

Pamiętaj,  że  tlen  musi  dotrzeć  do  całego  organizmu,  aby  czuć  się  dobrze.

Każdy  myśli  tylko  o  sobie  i  innych,  którzy  mają  przerąbane.  Służą  tylko  twojemu  ciału.  
Ale  to  ciało  jest  bezwartościowe,  kiedy  umrzesz,  nikt  go  nie  chce,  ludzie  nie  jedzą  
ludzkiego  mięsa.  Jeśli  to  ciało  jest  nic  nie  warte,  dlaczego  żyjesz  tylko  dla  niego?  Spróbuj  
tym  ciałem  pomóc  ludziom.  Im  bardziej  rozpieszczasz  ciało,  tym  gorzej,  bo  z  każdym  
dniem  będzie  ono  prosić  cię  o  więcej  i  więcej,  a  ty  będziesz  coraz  bardziej  niewolnikiem  
swojego  ciała.  Politycy  dobrze  zarabiają.  Po  7  latach  pracy  otrzymują  maksymalną  
emeryturę.  Jeśli  zawsze  martwisz  się  o  wszystko,  spowoduje  to  stan  nerwów  i  stres,  
który  nie  jest  tego  wart.

Umysł  zawsze  myśli:  podoba  mi  się  to/nie  podoba  mi  się  to,  źle  się  czuję/czuję  się  
dobrze,  chcę  tego/nie  chcę  tamtego…  zawsze  myśli  o  mnie.  To  jest  problem.  Zostaw  to  
wszystko  i  żyj  szczęśliwie.  Przestań  tyle  o  mnie  myśleć.

Jeśli  masz  problemy,  wyjaśnię,  jak  powinieneś  się  zrelaksować.
To  bardzo  proste:  uprawiaj  jogę  w  dowolnej  pozycji  i  gdziekolwiek  chcesz.  Pracujesz  
lub  odpoczywasz.  Musisz  tylko  skoncentrować  się  na  oddychaniu,  na  powietrzu,  które  
dostaje  się  do  twoich  płuc,  a  następnie  wychodzi  ustami.  Nie  słuchaj  żadnych  myśli,  
które  przychodzą  ci  do  głowy,  po  prostu  pomyśl  o  swoim  oddechu.  Zajmij  swój  umysł,  
koncentrując  go  na  oddychaniu;  Jak  powietrze  wchodzi  i  wychodzi  z  płuc.  Stopniowo  
poczujesz  się  zrelaksowany.  Musisz  spróbować  sprowadzić  powietrze  poniżej  pępka.  
Nie  przez  usta,  przez  nos.  Oddychaj  powoli,  dobrze,  miękko  i  długo.  Spróbuj  
przyzwyczaić  się  do  tego  sposobu  oddychania,  dopóki  nie  będziesz  w  stanie  tego  robić  
przez  24  godziny.

Każdego  dnia  powinieneś  ćwiczyć  jogę  przez  30  minut,  nieważne  o  której  godzinie,  
każda  pora  jest  dobra.  Jeśli  nie  możesz  kontrolować  swojego  umysłu  lub  przestać  
myśleć,  istnieje  inna  formuła:  recytuj  mantrę.  Nauczę  cię  bardzo  prostej  mantry:  „A-mi-
tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A  mi-tuo-fo,  A-  mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-
mi-tuo-fo…”  Recytuj  tę  mantrę,  recytuj  ją  całą  swoją  myślą.  Zajmij  cały  swój  umysł  tą  
mantrą.  W  ten  sposób  cię  leczy,  ratuje  i  chroni  przed  chorobami  psychicznymi.  Poza  
tym  to  nic  nie  kosztuje.  Jeśli  chcesz  żyć  szczęśliwie  i  spełnić  wszystkie  swoje  życzenia,  
wystarczy,  że  wyrecytujesz  tę  mantrę.

Jeśli  zawsze  myślisz  przede  wszystkim  o  swoich  gustach,  pragnieniach,  interesach  
przed  interesami  innych,  jest  to  samolubne.  Nie  ma  żadnych  wymówek.
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Chociaż  prawo  tego  świata  na  to  pozwala,  w  zaświatach  za  to  przestępstwo  grozi  kara  
miliardów  lat  męki  w  piekle.  Istnieje  wiele  metod  antykoncepcji,  aby  uniknąć  ciąży,  jeśli  
nie  chcesz  mieć  dzieci  i  lubisz  uprawiać  seks  i  cieszyć  się  nim,  zastosuj  środki  
ostrożności.  Możesz  codziennie  cieszyć  się  seksem  ze  swoim  partnerem  tyle  razy,  ile  
chcesz,  to  normalne,  ale  jeśli  nie  chcesz  mieć  dzieci,  zachowaj  środki  ostrożności,  
ponieważ  jeśli  kobieta  zajdzie  w  ciążę,  nie  będzie  mogła  dokonać  aborcji.  Szanuj  życie:  
żyj  i  pozwól  żyć  innym.

POWRÓT  INDEKS

Jeśli  zajdziesz  w  ciążę  i  nie  chcesz  mieć  dziecka,  oddaj  je  do  adopcji,  jest  wiele  par,  które  
desperacko  chcą  adoptować  dziecko.  W  Hiszpanii  na  adopcję  dziecka  trzeba  czekać  
około  10  lat.  Jeśli  nie  kochasz  syna,  nie  zabijaj  go.  Oddaj  go  do  adopcji,  Twoje  dziecko  
może  mieć  bardzo  szczęśliwe  życie  z  parą,  która  będzie  się  nim  bardzo  dobrze  
opiekować  i  dobrze  wychować,  może  nawet  będzie  miało  lepsze  życie  niż  to,  które  
możesz  mu  zaoferować.

Potrzebujesz  tego.  Ciało  o  nic  nie  prosi,  to  umysł  swoimi  negatywnymi  myślami  
oszukuje  to  ciało.  Nie  ma  więcej.

Proszę,  posłuchajcie:  dzisiaj  mówiłem  o  egoizmie,  który  jest  podstawą  wszelkiego  zła.  
Pamiętaj  dobrze:  aby  wszystko  dobrze  się  w  życiu  potoczyło  musisz  oddawać  swoje  
serce  innym,  aby  inni  odwdzięczyli  Ci  się  całym  sercem.  Staraj  się  myśleć  pozytywnie,  a  
wszystko  będzie  dobrze.

Rozwody,  po  co  tyle  rozwodów,  skoro  przed  ślubem  wszyscy  obiecują  sobie,  że  będą  
się  kochać  do  końca  życia?  Obiecują,  że  jeden  zaopiekuje  się  drugim  na  całe  życie.  
Dlaczego  więc  jest  tak  dużo  rozwodów?  Mąż  powinien  myśleć  o  dobru  żony,  a  żona  o  
dobru  męża.  Kiedy  dajesz  kobiecie  swoje  serce,  kobieta  odwzajemnia  cię  podwójnym  
sercem.  Jeden  i  drugi,  każdy  myśli  o  swoich  interesach.  Mąż  myśli  o  swoich  interesach,  
a  żona  o  swoich.  Więc  jeśli  interesy  są  różne,  zderzają  się  i  małżeństwo  się  rozpada.  
Wszystko  przez  egoizm.  To  boli  ich  oboje,  ale  najpoważniejszą  rzeczą  jest  to,  że  boli  to  
również  dzieci.  Kiedy  ktoś  się  żeni,  obiecuje  przed  Bogiem,  że  będzie  ze  swoją  żoną/
mężem  na  całe  życie.  A  więc  oszukują  Boga.  Wszystko  to  wynika  z  czystego  egoizmu,  
ma  na  celu  myślenie  tylko  o  mnie,  o  mnie,  o  mnie.  Nie  każcie  cierpieć  niewinnym  
dzieciom,  które  jako  dorośli  nie  mają  nic  wspólnego  z  waszymi  „rzeczami”.  Na  tym  
świecie  jest  coraz  więcej  egoizmu.

Aborcja.  Para  uprawiająca  seks  jest  normalna,  ale  jeśli  nie  chcą  mieć  dzieci,  powinni  
podjąć  środki  ostrożności,  a  jeśli  tego  nie  zrobią  i  kobieta  zajdzie  w  ciążę,  nie  może  
dokonać  aborcji,  bo  to  morderstwo.

Musimy  sobie  pomagać  z  serca,  to  jedyny  sposób,  aby  wszyscy  żyli  szczęśliwie.

Bardzo  dziękuję.
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Im  bardziej  coś  ci  się  podoba,  jeśli  tego  nie  dostajesz,  tym  więcej  nieszczęść,  
więcej  rozczarowań.  Komórka  jest  bardzo  ważna  dla  zdrowia.  Komórki  są  ważne  
dla  tego  organizmu.  To,  co  myślisz,  że  przekazujesz  do  komórek,  nie  zapominaj  o  
tym.  Jeśli  myślisz  negatywnie;  mszcząc  się,  oszukując  ludzi,  myślisz  o  zrobieniu  
krzywdy...  te  negatywne  myśli,  to  przekazuje  je  do  twoich  komórek.  Jeśli  masz  złe  
myśli,  negatywne  myśli,  jednocześnie  przekazujesz  je  do  swoich  komórek.  Jeśli  
jesteś  czystym  egoizmem,  twoje  komórki  są  również  egoistami  i  wszystkie  komórki  
w  twoim  ciele  stają  się  twoimi  wrogami.  wyobrażać  sobie!  myślisz  o  przekształceniu  
dobrych  komórek  w  złe  komórki.  Komórki  robią  to,  co  myślisz.  Dlatego  gdy  ktoś  
Cię  obraża,  a  Ty  skaczesz,  wpadasz  w  złość,  nie  potrafisz  się  opanować  i  bierzesz  
sprawy  tak  do  siebie,  że  będziesz  cierpieć  z  powodu  złego  stanu  zdrowia  i  chorób.  
Zdrowie  zależy  od  krążenia  krwi.  Jeśli  krew  nie  krąży,  jeśli  się  złościsz,  smucisz,  
bierzesz  sprawy  do  serca,  będziesz  mieć  więcej  chorób.  Wszystkie  rodzaje  
negatywnego  myślenia,  niezależnie  od  tego,  czy  masz  rację,  czy  nie,  mogą  
wpływać  na  krążenie.  Jeśli  wpływa  to  na  krążenie  krwi,  możesz  mieć  wszelkiego  
rodzaju  zawały  serca.  Wszystkie  silne  doznania  są  szkodliwe,  w  każdej  chwili  mogą  
zatrzymać  serce.  Jeśli  też  jesteś  bardzo  szczęśliwy.  Wszystkie  emocje  dobre  lub  
złe,  musisz  je  kontrolować.  Wszystko,  co  przekracza  granice,  jest  złe.  Kiedy  dziecko  
się  rodzi,  o  co  prosi?  tylko  jedzenie  i  ubrania,  aby  były  ciepłe.  Nie  prosi  cię  o  nic  
więcej.  Z  tym  ma  dość.  Nie  prosi  o  markowe  ciuchy,  samochód  czy  dom.  Po  prostu  
poproś  o  podstawy.  Ponieważ  mają  mało  pragnień,  na  ogół  cieszą  się  dobrym  
zdrowiem.  Z  wiekiem  ma  coraz  więcej  pragnień,  coraz  więcej. ...

Zanim  oszukasz  ludzi  i  zmiażdżysz  ludzi,  twoje  komórki  uczą  się  od  ciebie,  a  także  
niszczą  się  nawzajem.  Musisz  wiedzieć,  że  negatywne  przynosi  negatywne,  a  
pozytywne  pozytywne.  Jeśli  chcesz  mieć  dobre  zdrowie,  najpierw  musisz  myśleć  
dobrze  i  robić  dobre  uczynki.

Jeśli  masz  100  życzeń,  będziesz  miał  100  problemów  i  100  niechęci,  jeśli  nie  
będziesz  mógł  ich  spełnić.  Jeśli  masz  1  000  000  życzeń,  będziesz  mieć  1  000  000  
antypatii  i  najprawdopodobniej  dostaniesz  zawału  serca.

Cześć.  Skąd  się  biorą  choroby?  Jak  się  je  leczy?  Lekarze  mogą  wyleczyć  tylko  30%  
każdej  choroby,  którą  możesz  mieć,  70%  zależy  od  ciebie.  Rzeczy  w  życiu  trzeba  
robić  z  pozytywnym  myśleniem.  Jeśli  weźmiesz  sobie  do  serca  cokolwiek,  czego  
chcesz,  będziesz  rozczarowany.  Im  bardziej  bierzesz  sprawy  do  serca,  tym  większe  
rozczarowanie.

22.  CHOROBY.  JAK  SIĘ  PRZYCHODZĄ  I  JAK  ICH  LECZYĆ.
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Pomyśl  o  tym.  Jeśli  prędzej  czy  później  zapłacisz  więzieniem,  dlaczego  popełniasz  przestępstwa?  
Każda  osoba,  która  popełni  negatywny  czyn,  prędzej  czy  później  za  to  zapłaci.  Nikt  nie  ucieka.  
Prędzej  czy  później  pójdziesz  do  więzienia,  więc  lepiej  tego  nie  rób.  Będziesz  miał  złe  imię,  
będziesz  miał  złe  imię  przed  społeczeństwem,  pozostaniesz  zły  przez  długi  czas  w  społeczeństwie.  
Czy  warto  popełniać  przestępstwa,  by  cieszyć  się  kilkoma  latami? ...  to  czeka  na  ciebie  więzienie.  
Nie  warto,  lepiej  być  szczerym  wobec  siebie  i  ludzi.  Wydajesz  swoje  pieniądze,  jak  chcesz,  ale  
pieniędzy  innych  nie  można  tknąć.  Podobnie  jak  politycy,  którzy  wydają  i  kradną  ludziom  
pieniądze,  zapłacą  za  to

Jeśli  pójdziesz  z  pozytywnym  nastawieniem  do  swojej  rodziny,  przyjaciół,  swojego  biznesu...  
wszystko  wokół  ciebie  będzie  pozytywne.  Jeśli  pójdziesz  z  negatywnym  nastawieniem,  stanie  się  
coś  przeciwnego:  będziesz  miał  wszystko  negatywne.  Jeśli  postępujesz  uczciwie  sercem,  myślami  
i  czynami,  wszystko  ułoży  się  doskonale.  Jeśli  tylko  prosisz,  prosisz  i  prosisz  i  chcesz  więcej,  
więcej  i  więcej...  nie  będziesz  żył  szczęśliwie,  ponieważ  zawsze  chcesz  więcej  niż  masz  i  to  jest  
chciwość.  Kiedy  pewnego  dnia  twoje  serce  się  zatrzyma  i  umrzesz,  nie  zabierzesz  ze  sobą  nic  do  
grobu.  To,  co  zabieramy  ze  sobą,  kiedy  umieramy,  to  nasze  czyny,  nasze  sumienie,  jak  czarna  
skrzynka  samolotu.  Świadomość  waży  wszystko.  To  życie  zwraca  ci  wszystko.  Jeśli  ludzie  robią  
dobre  uczynki,  ludzie  odpłacą  ci  dobrymi  uczynkami.  Wręcz  przeciwnie,  jeśli  popełniasz  
negatywne  czyny,  negatywne  czyny  zostaną  ci  zwrócone.  To  prawo  przyczyny  i  skutku.

Lepiej  być  zaszczycony  z  tobą  iz  ludźmi.  Pieniądze  ludu  są  dla  ludu,  a  nie  dla  ciebie  i  twoich  
przyjaciół.  W  tym  życiu  jesteś  karany  przez  prawo,  ale  kiedy  umrzesz,  będziesz  karany  przez  
prawo  bogów  przez  miliony  lat.  Zbrodnie,  które  popełniasz  na  tym  świecie,  zapłacisz  za  nie  na  
tym  świecie  i  w  życiu  ostatecznym.  Wierz  lub  nie,  ale  pójdziesz  do  piekła.  Podobnie  jak  terroryści,  
którzy  nie  uznają  lub  nie  szanują  prawa,  pójdą  do  więzienia,  czy  tego  chcą,  czy  nie.  Nie  zostaną  
zwolnieni.  Dlatego  nie  bądźcie  rozczarowani  rzeczami  tego  ciała.  Ciało  składa  się  z  wody  i  
gorącego  powietrza,  dlaczego  walczysz?  Mając  niewiele  można  być  szczęśliwym,  nie  trzeba  
wielkich  domów,  samochodów,  markowych  ubrań...  nie  trzeba  tego  wszystkiego.  Z  podstawami  
możesz  być  bardzo  szczęśliwy  jak  dzieci.

karo.

Jeśli  twoje  myśli  i  działania  są  pozytywne,  twoje  komórki  będą  pozytywne,  będziesz  miał  dobre  
krążenie  krwi  i  wszystko  będzie  dla  ciebie  idealne.  Dzięki  temu  możesz  cieszyć  się  dobrym  
zdrowiem  i  długim  życiem.

Jeśli  postępujesz  źle  i  oszukujesz  ludzi,  aby  żyli  lepiej,  drogo  zapłacisz.  Lepiej  być  spokojnym  i  
zadowolonym  z  tego,  co  się  ma.  Musisz  zadowolić  się  tym,  co  ma  twój  mąż  lub  twoja  żona.  
Jestem  pewien,  że  na  świecie  są  lepsi  mężowie  i  lepsze  żony,  to  na  pewno,  nie  jesteś  najbogatszym  
przystojniakiem...  na  świecie.  Ale  jeśli  chcesz  żyć  w  pokoju,  musisz  zadowolić  się  tym,  co  masz.  Z  
tym,  co  cię  dotknęło.

Zawsze  jest  ktoś  lepszy  od  każdego.  Każdy  ma  to,  co  dostaje.  Jeśli  jesteś  wart  100  euro,  musisz  
znaleźć  męża  za  100  euro.  Jeśli  twój  mąż  jest  wart  50,  ty  jesteś  wart  50.  Każdy  ma  swój  poziom.  
Jeśli  masz  5,  nie  możesz  kupić  czegoś,  co  jest  warte  10.  Musisz  więc  zadowolić  się  tym,  co  jest  
warte  5.
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LECZYĆ  CHOROBY  CIAŁA  I  UMYSŁU

Żyj  ze  swoimi  możliwościami.  Co  masz,  co  zarabiasz,  z  tego  trzeba  żyć.  Nie  próbuj  żyć  ponad  
stan,  ponieważ  nie  będziesz  szczęśliwy.

Zrób  wszystko,  aby  zarobić  więcej  pieniędzy  w  ramach  prawa.  Jeśli  nie  jesteś  zadowolony  z  
tego,  co  masz,  nie  będziesz  mógł  żyć  w  pokoju.  Aby  być  zdrowym  zawsze  mieć  pozytywne  
myślenie,  pozytywną  energię.  Aby  mieć  pozytywną  energię,  musisz  zrobić  trzy  rzeczy:  pomagać  
ludziom  pieniędzmi,  zostać  wolontariuszem  i  doradzać  ludziom  dobrym  słowem,  aby  działali  
właściwie.  Będziesz  bardzo  szczęśliwy  i  stopniowo  twój  nastrój  będzie  pozytywny.  Jeśli  jesteś  
pozytywny,  twoje  życie  stopniowo  stanie  się  pozytywne.

Nie  wolno  wam  myśleć  o  różnicach:  wszyscy  jesteśmy  równi,  wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga…  
nie  ma  różnic  między  mężczyznami,  kobietami  i  zwierzętami.  Jeśli  nie  ma  różnic...  pomyśl  o  
tym...  Ten  świat  będzie  rajem.

To  jedyna  rzecz,  która  może  uwolnić  cię  od  choroby.  Tak  jak  ja,  nie  chorowałem  od  40  lat  i  
nigdy  nie  byłem  w  szpitalu.  To  nie  ma  znaczenia,  dobre  czy  złe,  to  jest  to,  czego  dotyka.  Musisz  
zadowolić  się  tym  co  masz.  co  możesz  zrobić?  Nawet  jeśli  uderzysz  głową  o  ścianę,  nie  rozbijesz  
jej,  więc  po  co  się  bić?  Jeśli  będziesz  smutny,  niczego  nie  rozwiążesz,  wszystko  się  pogorszy,  
zniszczysz  własne  zdrowie.  Dlatego  dobre  lub  złe  rzeczy  nie  mają  znaczenia,  więc  możesz  żyć  
spokojnie  i  bardzo  szczęśliwie.

A  jeśli  nie  jesteś  zadowolony  z  tego,  co  masz,  jeśli  nie  akceptujesz  tego,  co  otrzymałeś,  nigdy  
nie  będziesz  szczęśliwy  w  tym  życiu.  Wiele  osób  rozwodzi  się  z  tego  powodu,  wszyscy  szukają  
czegoś  więcej.  Ptak  w  twojej  dłoni  jest  lepszy  niż  100  latania,  jeśli  puścisz  ptaka  w  dłoni,  
będziesz  sam.  Wtedy  zostajesz  z  niczym.  Samotność  jest  wielkim  wrogiem  mężczyzny/kobiety  
i  będzie  cię  stopniowo  zabijać:  to  jest  najgorsze.  Musisz  zadowolić  się  tym,  co  masz.  Bo  jeśli  
poszukasz  lepiej,  w  końcu  możesz  zostać  z  niczym.  Więc  będziesz  żyć  szczęśliwie.

W  ten  sposób  będziesz  mieć  dobre  zdrowie,  dobrą  przyszłość  i  będziesz  żył  jak  w  raju.

Jeśli  masz  problemy  nerwowe,  problemy  z  myśleniem,  smutek,  udrękę,  złość...  wszelkiego  
rodzaju  negatywne  myśli  mogą  mieć  wpływ  na  twoje  zdrowie.  Przede  wszystkim  problemy  
psychiczne.  Wszystkie  te  problemy  z  mózgiem,  jedyną  rzeczą,  która  może  cię  wyleczyć,  jest  
recytowanie  mantry.  Tabletki  w  ogóle  nie  pomagają  ani  nie  leczą.  To  tylko  narkotyki,  żeby  cię  
znokautować.  Kiedy  działanie  pigułek  mija,  te  same  myśli  wracają,  ponieważ  nie  jesteś  w  stanie  
ich  kontrolować.  Tak  wiele  nerwów  i  zmartwień  wpłynie  na  twoje  zdrowie  i  wtedy  nadejdą  
choroby  takie  jak  rak.  Istnieją  tysiące  chorób,  które  mogą  przyjść  do  ciebie  z  tych  stanów  
nerwowych  i  smutku.  Nauczę  cię  teraz  mantry,  abyś  mógł  ją  recytować  za  każdym  razem,  gdy  
te  negatywne  myśli  przyjdą  ci  do  głowy.  Powtarzaj  tę  mantrę  bez  przerwy,  aż  wszystkie  złe  
myśli  i  stany  nerwowe,  stres  i  poczucie  smutku  miną.  Musisz  powtarzać,  aż  znikną;  1  godzina,  
2  godziny,  3  godziny...  1  dzień,  dwa  dni,  trzy  dni...  tydzień...  miesiąc...  powtarzaj  mantrę  tak  
długo,  jak  potrzebujesz  usunąć  negatywne  myśli.
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Więc  myśli  muszą  ustawiać  się  w  kolejce,  aby  wejść  do  twojego  umysłu.  Jeśli  
pozwolisz  swojej  myśli  się  uwolnić,  wtedy  te  złe  myśli  pojawią  się  ponownie.  
Dlatego  musisz  powtarzać  mantrę,  aż  wszystkie  myśli,  które  czekają  w  kolejce,  by  
wejść  do  twojego  umysłu,  znikną.  Czekają  tak  długo,  że  w  końcu  się  męczą  i  
odchodzą.  Nie  ma  innego  wyjścia.

Jeśli  nie  przywiązujesz  wagi  do  rzeczy,  nie  będziesz  cierpieć,  ponieważ  wszystko  jest  dla  
ciebie  takie  samo.  Dlatego  nie  przywiązujesz  wagi  do  rzeczy.  W  życiu  wszystko  jest  takie  
samo.  Pomyśl  o  tym.

Tak  się  leczy.  nie  ma  innego  cudu.  Możesz  uzdrowić  tylko  siebie.

„Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-  tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo  
-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na  -mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo-fo ,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-
tuo-fo,  Na-mo  Ami-  tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo..  ”.

Jeśli  nie  chcesz,  nie  musisz  tego  powtarzać  na  głos.  Wystarczy  mieć  to  w  myśli  i  
powtarzać  w  myślach  24  godziny  na  dobę.  Jeśli  masz  tę  mantrę  w  myślach,  żadna  
inna  myśl  nie  przyjdzie  ci  do  głowy.  Wszystkie  negatywne  myśli  odchodzą.  
Ponieważ?  Ponieważ  tak  długo,  jak  twój  umysł  jest  zajęty,  nic  nie  może  wejść.  To  
tak,  jakbyś  brał  coś  ręką,  podczas  gdy  twoja  ręka  jest  zajęta,  nie  możesz  wziąć  
czegoś  innego.

Teraz  powtarzasz  i  zapamiętujesz  tę  mantrę:

Kto  umieścił  te  myśli  w  twojej  głowie?  ty  i  tylko  Ty.  Dlatego  tylko  Ty  możesz  usunąć  
te  negatywne  myśli.  Nikt  nie  może  cię  wyleczyć:  nikt.  Możesz  uzdrowić  tylko  siebie.  
Z  pigułkami  tylko  się  oszołomisz.  Nie  powinieneś  brać  wszystkiego  tak  poważnie,  
wszystko  nie  ma  znaczenia.  Jeśli  przywiązujesz  wagę  do  rzeczy,  będziesz  bardzo  
cierpieć.  Jeśli  nadacie  wagę  10,  będziecie  cierpieć  10.  Jeśli  nadacie  wagę  100,  
będziecie  cierpieć  100.  Jeśli  nadacie  wagę  1  000  000,  będziecie  cierpieć  1  000  000.
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Na  tym  świecie  są  trzy  rodzaje  ludzi,  którzy  nigdy  nie  chorują.

Więc  najpierw  musisz  zachowywać  się  jak  dobry  człowiek,  musisz  mieć  pozytywne  myślenie.  Jeśli  masz  
całe  pozytywne  myślenie,  wysyłasz  pozytywne  informacje  przez  kręgosłup  do  całego  ciała  i  cały  
organizm  otrzymuje  tę  pozytywną  energię.  Jeśli  lubisz  tych  ludzi,  zawsze  będziesz  cieszyć  się  dobrym  
zdrowiem.

1.-  Ludzie,  którzy  są  dobrzy

Co  to  jest  dobra  osoba?  to  ten,  który  każdego  dnia  spełnia  3  dobre  uczynki:

Pierwszy  dobry  czyn:  robi  wszystko,  co  w  jego  mocy,  aby  pomóc  ludziom.

Tabletkami  niczego  nie  rozwiążesz.  Co  lekarz  może  dla  ciebie  zrobić?  Czy  zamierza  podłączyć  przewody  
do  twojej  głowy  i  podać  prąd  elektryczny?  Inaczej  nie  usuniesz  z  głowy  negatywnych  myśli.  Jedyną  
rzeczą,  która  może  cię  uratować,  jest  recytowanie  mantry,  której  cię  nauczyłem.  Powtarzaj  tyle  razy,  
dni,  tygodni,  miesięcy...  aż  te  myśli  się  zmęczą  i  odejdą.  Więc  twój  umysł  będzie  zdrowy  i  twoje  ciało  
też.  Posłuchaj  mnie.  To  jedyne,  co  może  ci  pomóc.  Jest  1  000  000  razy  lepsze  niż  lekarze  i  pigułki.  
Jedyną  osobą,  która  może  cię  uzdrowić,  jesteś  ty  sam.  Nie  ma  takiego  drugiego.  Nikt  nie  może  ci  
wyprać  mózgu.  Nikt.  Tylko  ty.  Umieściłeś  w  swoim  umyśle  złe  informacje  i  musisz  je  wyrzucić.

Pozostałymi  pieniędzmi  pomaga  potrzebującym.

Drugi  dobry  uczynek:  ten,  który  dobrymi  słowami  doradza  ludziom  właściwe  postępowanie.  Ma  się  
dobrze.

Ta  mantra  może  uratować  ci  życie.

Kiedy  taka  myśl  zacznie  pojawiać  się  w  twoim  umyśle,  szybko  wyrecytuj  tę  mantrę,  a  natychmiast  
wyrzucisz  ją  ze  swojego  umysłu.

Trzeci  dobry  uczynek:  Wolontariusze.  Poświęcają  swój  wolny  czas  na  pomoc  ludziom.

Zanim  się  zemścisz,  popełnisz  przestępstwo,  skrzywdzisz  ludzi.....  Szybko  powtórz  tę  mantrę  i  popraw  
swoje  myślenie.  Pozostawia  cię  jak  nowy.  Więc  ratujesz  siebie.  Jeśli  zamierzasz  zdradzić  kogoś  myślą,  
czynem  lub  słowem,  jedyną  rzeczą,  która  może  cię  uratować,  jest  mantra.  Ta  mantra  jest  cudowna,  
trzeba  być  przekonanym,  że  będzie  dobrze.  Ta  mantra  to  imię  Boga.  Tylko  to  może  cię  uratować  i  
oczyścić  myślenie.

Te  trzy  czynności  należy  wykonywać  codziennie,  a  nie  raz  na  jakiś  czas.

LUDZIE,  KTÓRZY  NIGDY  NIE  CHORUJĄ.

U  dobrego  człowieka  myśl  jest  pozytywna.  Jeśli  twoje  myślenie  jest  pozytywne,  pozytywna  energia  z  
twojego  umysłu  przechodzi  przez  kręgosłup  do  reszty  ciała.  W  przeciwnym  razie,  jeśli  myśl  jest  
negatywna,  ta  negatywna  energia  przechodzi  do  reszty  ciała  i  blokuje  nerwy,  komunikacja  między  
mózgiem  a  resztą  ciała  nie  dociera  i  osoba  zachoruje.
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Że  nie  ma  nic  prawdziwego.  Jeśli  nie  ma  nic  prawdziwego,  nie  bierzesz  rzeczy  tak  osobiście  i  
rzeczy  nie  mogą  na  ciebie  wpływać.  Jeśli  potrafisz  to  wyjaśnić,  możesz  być  jak  Bóg.  Możesz  
robić  co  chcesz,  nikt  nie  może  cię  skrzywdzić.

Drugi  przystanek  negatywnego  myślenia.  Kontroluj  swoje  negatywne  myślenie.  Zawsze  myśl  
pozytywnie.

Te  trzy  typy  ludzi  to  ci,  którzy  nigdy  nie  chorują.

Kolejna  sprawa:  jedzenie.  Jesteśmy  zwierzętami  wegetariańskimi,  mamy  zęby  takie  jak  u  krów  
i  koni.
Nasze  jelita  są  dwanaście  razy  dłuższe  niż  u  zwierząt  mięsożernych.

Jeśli  myślisz  negatywnie,  będziesz  mieć  złe  zdrowie,  ponieważ  twoje  ciało  otrzyma  negatywną  
energię.  Nie  ma  znaczenia  słusznie  czy  nie.  Jeśli  ludzie  cię  wykorzystują,  jeśli  cię  zdradzają,  
krzywdzą,  masz  pełne  prawo  się  zemścić.  Jeśli  pozostaniesz  z  tą  negatywną  myślą,  poniesiesz  
konsekwencje.  Ponieważ  jesteś  pełen  negatywnej  energii,  a  to  odbije  się  na  Twoim  zdrowiu.

Oni  jedzą  i  wyjmują  szybko,  my  jemy,  a  wyjęcie  wszystkiego,  co  jemy,  zajmuje  kilka  dni.  Mięso  
psuje  się  w  jelitach,  a  to  odbija  się  na  naszym  zdrowiu.  Jak  szalone  krowy,  kiedy  krowy  chorują,  
przenoszą  je  na  nas,  kiedy  jemy  ich  mięso.  Jeśli  nie  jemy  ich  mięsa,  ich  choroby  nas  nie  
dotykają.  Wirusy  nie  giną,  nawet  jeśli  dobrze  je  ugotujesz.  Każde  zwierzę  ma  swoje  choroby,  
tak  jak  małpa,  która  jest  nosicielem  AIDS  i  nic  jej  się  nie  dzieje,  ale  inaczej  wpływa  na  nasze  
zdrowie.  Dlatego  jeśli  nie  jemy  ich  mięsa,  mamy  mniejsze  ryzyko  zachorowania.

Musimy  jeść  zboża,  owoce,  warzywa...  przy  tym  wszystkim  mamy  już  dość.

Ludzie,  którzy  myślą  pozytywnie,  zawsze  cieszą  się  dobrym  zdrowiem,  ponieważ  myślą  
pozytywnie.

2.-  Ludzie,  którzy  mają  mniej  myśli.

Na  przykład  ja  jestem  wegetarianką  od  40  lat  i  nigdy  nie  chorowałam,  w  ogóle  nie  chodzę  do  
lekarza,  bo  czuję  się  doskonale.  Jeśli  nie  masz  zdrowia,  co  masz?

Nie  myśl  tyle.  Jeśli  masz  mniej  myśli,  masz  mniej  pragnień,  a  ta  osoba  może  być  zdrowa.

Dlatego,  aby  być  zdrowym:

3.-  Osoba,  która  wie,  że  wszystko,  co  widzi  i  czego  dotyka,  to  czysta  fantazja.

Najpierw  musisz  być  dobrym  człowiekiem  i  wykonać  trzy  pozytywne  czyny  dla  ludzi.
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Bardzo  dziękuję.

Dobre  zdrowie,  musisz  je  zdobyć,  nawet  lekarze  nie  mogą  ci  pomóc.

Najlepiej  nie  ruszać  myśli,  ani  pozytywnej,  ani  negatywnej.

POWRÓT  INDEKS

Trzeci.  Zostaw  tę  myśl  w  spokoju,  nie  przywiązuj  wagi  do  tego,  co  się  dzieje,  to  nie  ma  
znaczenia,  nie  poruszaj  myśli.  Kiedy  poruszasz  myślami,  poruszasz  sercem,  a  to  wpływa  
na  twoje  zdrowie.  Cokolwiek  zobaczysz  lub  dotkniesz,  dobre  lub  złe,  spróbuj  to  opuścić.  
Więc  będziesz  miał  dobre  zdrowie.

Ważny  jest  też  ruch,  nie  można  tak  po  prostu  siedzieć  przed  telewizorem  i  drapać  się  
po  brzuchu.  Ciało,  jeśli  się  nie  porusza,  szybko  się  rozkłada.  Spacery,  delikatna  
gimnastyka…
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23.  ZIARNA  DOBRA  I  ZŁA.

Ziarno  Dobra  oznacza,  że  w  naszej  świadomości  jesteśmy  bogiem,  jesteśmy  doskonałą  
duszą.  Ale  nosimy  w  sobie  ziarno  zła,  ponieważ  żyjemy  w  tym  świecie  fantazji.  To,  co  
widzimy  i  czego  dotykamy  na  tym  świecie,  jest  fantazją  i  zamieniamy  ją  w  
rzeczywistość.  Przekształcamy  tę  fantazję  w  rzeczywistość.  Dlatego  musimy  nauczyć  
się  odróżniać  dobro  od  zła.  Wielu  ludzi  czyni  zło,  ponieważ  nie  wiedzą,  jak  odróżnić  
dobro  od  zła  i  popadają  w  zakłopotanie.

Jeśli  chcesz  być  dobrym  człowiekiem,  najpierw  myśl  o  wszystkim  pozytywnie,  mów  
do  każdego  pozytywne  słowa.  Ponieważ  każda  osoba  ma  pozytywną  i  negatywną  
część.  Jeśli  chcesz,  aby  wszyscy  byli  dla  ciebie  dobrzy  i  mieli  szczęście,  powinieneś  
porozmawiać

I  tak  musimy  próbować  uczyć,  zamiast  krytykować  i  wytykać  palcami.  Wszyscy  ludzie,  
którzy  czynią  zło  na  tym  świecie,  dzieje  się  tak  dlatego,  że  nikt  ich  nie  nauczył,  co  jest  
dobre,  a  co  złe,  i  dlatego  są  zdezorientowani.

W  takim  przypadku  musimy  nauczać.  Musimy  uczyć  od  samego  początku,  zanim  się  
urodzimy.  Matka,  odkąd  jest  w  ciąży,  musi  uczyć  syna  dobrymi  myślami.  Kiedy  
dziecko  się  rodzi,  musi  też  uczyć  swoimi  czynami,  bo  dziecko,  choć  nie  umie  mówić,  
widzi  i  uczy  się.  To,  że  nie  mówi,  nie  znaczy,  że  nie  rozumie.  Dziecko  uczy  się  
wszystkiego,  co  widzi  i  słyszy.  Dlatego  jeśli  chcesz  zapewnić  dziecku  dobrą  przyszłość,  
najpierw  musisz  dawać  przykład,  zarówno  ojcu,  jak  i  matce.  Więc  syn  uczy  się  na  twoim  
przykładzie.  Dlatego  też,  jeśli  ojciec  lub  matka  postąpią  źle,  dziecko  źle  się  uczy,  
ponieważ  robi  dokładnie  to  samo,  co  jego  rodzice.

Nosimy  w  naszej  świadomości  dwa  nasiona.

Pierwszym  nasieniem  jest  dobro.  Zawsze  nosimy  to  w  naszej  świadomości.  Ale  
nosimy  w  sobie  także  inne  nasienie:  nasienie  zła.  To  ziarno  zła  jest  tym,  które  uczy  się  
i  rośnie  na  tym  świecie.

Dlatego,  aby  ziarno  dobra  mogło  rosnąć  i  przynosić  owoce,  potrzebuje,  abyś  zachowywał  
się  tak,  jakby  było  drzewem.

Drzewo  potrzebuje:  gleby,  wody,  słońca,  nawozów...  do  wzrostu.  Dlatego,  aby  
ziarno  dobra  mogło  wyrosnąć,  potrzebuje  Twoich  dobrych  uczynków.

Machine Translated by Google



Jeśli  dobrze  posadzisz,  dobrze  rośnie.

Wszystko,  co  zrobimy  źle,  w  taki  czy  inny  sposób,  prędzej  czy  później  wróci,  zapłacisz  
znacznie  drożej.  Liczby  zawsze  nigdy  nie  wychodzą.  Najpierw  karzesz  siebie,  jeśli  
wpadniesz  na  nią  na  ulicy,  sam  ze  wstydu  spuścisz  twarz,  nie  będziesz  mógł  spojrzeć  
na  jego  twarz,  dlatego  się  karzesz.  Jeśli  jesteś  dobrym  człowiekiem  i  wszędzie  się  
wybierasz,  wszyscy  cię  kochają,  to  jest  dobre  życie.

Ziarno  zła  Wszyscy  mamy  w  sumieniu  ziarno  zła.  Dlatego  przed  zrobieniem  
czegoś  część  naszego  sumienia  mówi:  tak,  tak,  zrób  to!  A  druga  część  naszego  
sumienia  mówi:  nie,  nie,  nie  rób  tego!  To  jest  walka  między  dobrem  a  złem.

Dlatego  jeśli  robisz  bzdury  na  tym  świecie  i  chcesz  wykorzystywać  ludzi,  pamiętaj  
dobrze:  cokolwiek  od  ludzi  bierzesz  dla  własnej  korzyści,  lub  wyrządzasz  ludziom  
krzywdę,  pamiętaj

pozytywne  słowa,  musisz  myśleć  pozytywnie,  musisz  działać  pozytywnie.  Czyń  
dobro  dla  ludzi.  Jeśli  robisz  coś  dobrego  dla  ludzi,  jeśli  poświęcasz  się  dla  swoich  
przyjaciół,  dla  swojej  rodziny,  dla  ludzi,  wszyscy  dziękują  Ci  całym  sercem.  Każdy  
będzie  chciał  być  twoim  przyjacielem  i  być  z  tobą.  Będziesz  najlepszym  ojcem  i  
dobrym  obywatelem.  Dlatego  poświęcasz  niewiele  w  zamian  za  wiele.

Jeśli  podlewasz,  nawozisz  i  pielęgnujesz  ziarno  zła,  ono  rośnie.  Ziarn  zła  jest  wiele:  na  
przykład:  normalny  człowiek,  który  wchodzi  w  świat  narkotyków,  zażywa  narkotyki….  
Gwarantuję,  że  prędzej  czy  później  umrze  z  przedawkowania.  To  jest  twoja  przyszłość.  
Zanim  umrze,  skrzywdzi  każdego,  aby  zdobyć  pieniądze  i  zapłacić  za  narkotyki.To  jest  
ziarno  zła.  Jeśli  się  nie  zbliżysz,  nigdy  nie  rośnie.  Jeśli  krzywdzisz  ludzi,  prędzej  czy  
później  ktoś  będzie  chciał  się  zemścić  i  przyjdzie  po  ciebie.  Dopóki  nie  podlewasz  i  nie  
nawozisz  nasienia  zła,  ono  nie  wyrośnie.  To  zależy  od  nas  samych,  od  tego  jak  chcemy  
żyć.  Jeśli  chcemy  żyć  fantastycznie  lub  jak  szczur  uciekający  zewsząd,  bo  nikt  tego  nie  
chce  i  wszyscy  mówią:  zabij,  zabij!

Jeśli  chcesz  uzyskać  trochę  korzyści  od  ludzi,  ludzie  sprawią,  że  zapłacisz  znacznie  
więcej.  Jeśli  wykorzystasz  choćby  odrobinę  ludzi,  ludzie  sprawią,  że  drogo  za  to  
zapłacisz.  Dlatego  jeden  krok  wstecz  to  dziesięć  kroków  do  przodu.

Abyś  zrozumiał:  na  tym  świecie,  w  tym  społeczeństwie,  musisz  poświęcić  coś  z  tego,  
co  masz  dla  innych,  nie  chcąc  ani  nie  prosząc  o  nic  w  zamian,  aby  bardziej  poruszyć  
ludzkie  serca.  W  takim  przypadku  możesz  dostać  wszystko,  czego  chcesz  i  możesz  
dostać  wszystko,  czego  chcesz  na  tym  świecie.  Każda  dobra  okazja  zawsze  
powie  ci  pierwsza.  To  jest  ziarno  dobra.

To  jest  nasienie  dobra  i  zła.

Nie  ma  negatywnego  czynu,  który  pozostaje  bez  konsekwencji.
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Dlatego  jeśli  chcesz  być  Świętym  w  życiu  pozagrobowym,  jest  to  bardzo  proste:  postępuj  jak  
Jezus  Chrystus,  umrzyj  za  innych,  żyj  dla  innych.  Jak  Budda,  który  poświęcił  ponad  49  lat  na  
nauczanie  ludzi  bez  odpoczynku,  ani  w  soboty,  ani  w  niedziele.  Od  49  lat  zawsze  pracuje  dla  
ludzi.  Poświęcenie  dla  innych.  Musimy  uczyć  się  od  tych  ludzi.  Dają  tylko  wodę  i  nawóz  temu  
ziarnu  dobra,  dlatego  stali  się  światowymi  liderami.  W  życiu  wszystko  zależy  od  tego,  jak  chcesz,  
żeby  było:  wszystko  zależy  od  ciebie.  Dlatego  należy  dbać  o  nasienie  dobra.  Zapomnij  o  ziarnie  
zła,  które  przynosi  nam  tylko  negatywne  rzeczy.  Nie  wróży  to  nic  dobrego:  początkowo  wydaje  
się,  że  odnosisz  korzyści,  ale  z  czasem  drogo  zapłacisz  za  konsekwencje,  przyjdą  do  ciebie  i  
będziesz  miał  problemy.  Pamiętaj  dobrze:  nie  próbuj  wykorzystywać  innych  do  wzbogacenia  się,  
bo  zapłacisz  bardzo,  bardzo  drogo.  Masz  wiele  świadectw,  które  potwierdzają  to,  co  mówię.  Na  
początku  może  się  wydawać,  że  wszystko  idzie  dobrze,  ale  w  krótkim  czasie  sprawy  przyjdą  ci  
źle.  Jeśli  robisz  coś  źle,  myślisz,  że  piekło  na  ciebie  czeka:  bramy  piekła  otwierają  się  dla  ciebie  i  
będziesz  cierpieć,  aby  zapłacić  za  to,  co  zrobiłeś.

Jeśli  sprawisz,  że  ziarno  dobra  wzrośnie,  wejdziesz  do  raju:  raj  czeka  na  ciebie  Nie  ma  tak  wielu  
problemów  jak  na  tym  świecie,  z  tak  wieloma  klęskami  żywiołowymi,  z  takim  cierpieniem...  
Dlatego  możemy  zamienić  tę  ziemię  w  raj .  Musimy  tylko  zapłodnić  i  nawodnić  ziarno  dobra,  a  
wszyscy  będziemy  żyć  w  raju.

cóż,  nie  tylko  sumienie  cię  karze,  ludzie  cię  karzą,  prędzej  czy  później  masz  zemstę.  Kiedy  
umrzesz,  wszystkiego,  co  osiągnąłeś  na  tym  świecie,  nie  weźmiesz  niczego,  zupełnie  nic.

Zanim  nawozicie  i  podlewacie  ziarno  zła,  pomyślcie  o  tym.

Powyżej  w  każdej  chwili  możesz  umrzeć.  Nikt  nie  zna  chwili  ani  dnia,  w  którym  umrzemy.  Nikt  
nie  wie.  Kiedy  powietrze  nie  wchodzi,  wszystko  się  kończy.  Atak  serca,  atak  mózgu...  w  każdej  
chwili  możesz  umrzeć,  bez  ostrzeżenia.

Więc  nie  myśl,  że  będziesz  żył  wiele  lat.  Nikt  ci  niczego  nie  zapewnia.  Dlatego  staraj  się  dobrze  
żyć,  staraj  się,  aby  wszyscy  cię  kochali.  W  takim  przypadku  musisz  dodać  wodę,  glebę  i  nawóz  do  
ziarna  dobra.  Nie  ma  innego  sposobu  na  dobre  i  doskonałe  życie.

Bo  to  przyniesie  złe  konsekwencje  dla  Ciebie,  Twojej  rodziny,  Twoich  dzieci,  
Twoich  wnuków...  Pomyśl  o  tym.

W  życiu  nie  musisz  walczyć  ani  walczyć,  zostaw  to,  to  nie  ma  znaczenia,  jest  w  porządku,  trochę  
cierpienia  jest  w  porządku.  Nie  myśl  tyle:  „Cierpię,  cierpię…  to  nie  ma  znaczenia.  Jeśli  potrafisz  
wybaczyć  drugiemu,  płacisz  ziarno  dobra.  Nie  myśl  o  zemście,  bo  w  końcu  ból  będzie  dla  
wszystkich  i  nikt  nic  nie  wygra.  Dlatego  nigdy  nie  myśl  o  zemście.  Zemsta  karmi  tylko  ziarno  zła.  
Nie  martw  się,  Bóg,  jego  sumienie  i  ludzie  zemszczą  się  za  ciebie.  Nie  musisz  się  mścić.  
Zapominać!  Inni  będą  mieli  zły  czas,  jesteś  tylko  ofiarą.  Więc  nie  będziesz  musiał  oglądać  się  za  
siebie.  Kto  ogląda  się  wstecz,  to  ludzie,  którzy  boją  się,  że  zrobili  źle  i  boją  się  zemsty  innych.  
Dlatego  tym  ludziom  nie  żyje  się  dobrze,  zawsze  w  strachu...
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POWRÓT  INDEKS

Więc  spróbuj  żyć  w  tym  pozytywnym  świecie.  Ponieważ  negatywne  przynosi  tylko  
negatywne,  a  nikt  nie  lubi  negatywnych.  Jeśli  nie  lubisz  negatywnych  rzeczy,  nie  rób  
negatywnych  rzeczy,  więc  na  tym  świecie  wszyscy  żyjemy  szczęśliwie.

Bardzo  dziękuję.

Dlatego  stara  się  dbać  o  ziarno  dobra.  Tak  będzie  rosło,  a  Twoje  życie  będzie  cudowne,  
daj  światło,  wodę  i  nawóz  ziarnu  dobra,  które  nosisz  w  sobie.  Proszę,  posłuchaj  mnie:  
nic  nie  zabieramy  na  tamten  świat,  tylko  nasze  sumienie  i  nasze  dobre  uczynki.  Nie  
warto  czynić  zła  dla  zysku.  Wtedy  drogo  zapłacisz  za  konsekwencje:  czeka  cię  piekło.  
Są  ludzie,  którzy  twierdzą,  że  piekła  nie  ma,  no  cóż,  a  jeśli  istnieje,  to  jakie?  Istnieje  
50%  szans,  że  istnieje,  więc  na  wszelki  wypadek,  co  się  dzieje?  Budda  i  Jezus  Chrystus  
mówią,  że  tak,  więc  na  wszelki  wypadek  lepiej  nie  karmić  nasienia  zła.  Więc,  teściu,  nie  
będziesz  cierpiał  i  nie  będziesz  miał  złych  chwil  w  piekle.

Dlatego  życzę  wam  wszystkim  zrozumienia  i  dobrego  postępowania  dla  siebie  i  dla  
innych.
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24.  POKUTA

Igrasz  z  ludźmi,  z  ludzkimi  uczuciami,  próbujesz  oszukać  ludzi,  oszukujesz  ludzi,  a  
więc  oszukujesz  siebie.  Słono  za  to  zapłacisz:  gwarantowane.  Słono  zapłacisz.  Kiedy  
nadejdzie  twój  czas,  prędzej  czy  później  to  tylko  kwestia  czasu.  Jeśli  nie  chcesz  
mieć  złych  chwil  w  przyszłości,  musisz  poprosić  o  przebaczenie.  Każdy,  kogo  
skrzywdziłeś.  Prośba  o  przebaczenie  może  uratować  twoją  przyszłość.  Jeśli  chcesz,  
aby  twoja  przyszłość  była  świetlana,  aby  mieć  dobrą  rodzinę,  aby  mieć  wiele  
dobrych  rzeczy,  musisz  całym  sercem  prosić  o  przebaczenie.

Każdy  człowiek  w  swoim  życiu  zawsze  popełnia  błędy.  Wszyscy  popełniamy  błędy  
przez  całe  życie.  Są  poważne  błędy  i  mniej  poważne  błędy.  Najważniejszą  rzeczą  
jest  pokuta  z  całego  serca.

Prawdziwym  żalem  jest  to,  że  kiedy  już  rozpoznałeś  własne  błędy  i  otworzyłeś  
swoje  serce,  by  prosić  o  przebaczenie,  w  przyszłości  nie  popełnisz  ponownie  tego  
samego  błędu.  To  jest  prawdziwy  żal.  Jeśli  dzisiaj  poprosisz  o  przebaczenie,  a  jutro  
znowu  popełnisz  ten  sam  błąd,  to  nie  jest  ci  przykro.

Dlatego  kiedy  prosisz  o  przebaczenie,  stajesz  się  uczciwym  mężczyzną  lub  kobietą.  
Ale  pamiętaj  dobrze,  jeśli  poprosisz  o  przebaczenie,  konsekwencje  będą  znacznie  
mniejsze.  Jeśli  nie  poprosisz  o  przebaczenie,  gdy  pewnego  dnia  nadejdzie  twój  
czas,  zostaniesz  ukarany  przez  super  bandę  biednych  ludzi.  Jeśli  poprosisz  o  
przebaczenie,  warto.  W  takim  przypadku  im  szybciej  poprosisz  o  przebaczenie,  
tym  szybciej  Twoje  życie  zmieni  się  na  pozytywne.  Pamiętaj  dobrze.

Jeśli  kogoś  skrzywdziłeś,  za  cokolwiek.  Jeśli  dla  własnego  dobra  lub  interesu  
skrzywdzisz  kogoś,  ta  osoba  chce  otrzymać  przebaczenie,  wystarczy,  że  całym  
sercem  o  przebaczenie  poprosi,  musi  całym  sercem  prosić  o  przebaczenie.  Jeśli  
musisz  ponieść  konsekwencje,  musisz  ponieść  konsekwencje.  W  takim  przypadku,  
po  otrzymaniu  prośby  o  przebaczenie,  musisz  spłacić  swój  dług  wobec  osoby,  
którą  skrzywdziłeś.  Ale  trzeba  to  robić  całym  sercem.  Otwórz  swoje  serce  i  pokornie  
i  szczerze  proś  o  przebaczenie.  Wszyscy  popełniamy  błędy:  wszyscy,  niektórzy  
bardziej,  inni  mniej.  Ważne  jest,  aby  prosić  o  przebaczenie,  nawet  jeśli  ukarzą  cię,  
znieważą  lub  nakrzyczą  na  ciebie,  a  jeśli  musisz  ponieść  konsekwencje,  muszą  one  
zostać  zapłacone.  W  ten  sposób  wyglądasz  dobrze  ze  sobą.  Więc  możesz  iść  z  
podniesioną  głową.  Nie  zawsze  pochylasz  głowę,  gdy  kogoś  widzisz.  Podnieś  
głowę  i  proś  o  przebaczenie.  Podchodzisz  do  osoby,  którą  skrzywdziłeś  i  prosisz  o  
przebaczenie.  Jeśli  skrzywdziłeś  ojca  lub  matkę,  szczerze  proś  o  przebaczenie.
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Większość  ludzi  mówi:  „dobra,  dobra,  jeśli  poprosisz  mnie  o  przebaczenie  w  jakikolwiek  
sposób,  z  całego  serca,  wybaczam  ci”  i  wracasz  do  bycia  twoim  przyjacielem.  Może  
nawet  stać  się  częścią  twojej  rodziny.

Jeśli  ktoś  cię  skrzywdził,  a  ty  chowasz  urazę  i  pragniesz  zemsty,  cały  dzień  myślisz  o  tej  
myśli  o  zemście,  a  to  cię  rani.

Musisz  zdać  sobie  sprawę,  że  na  tym  świecie,  nawet  jeśli  w  to  nie  wierzysz,  istnieje  
kara  bogów.  Ci  ludzie  mówią:  Boga  nie  widziałem,  dlatego  nie  wierzę.  Nie  wierzy  w  
karę,  bo  nie  widzi  i  nie  czuje.  Ale  w  tym  świecie  jest  wiele  rzeczy,  których  nie  można  
zobaczyć  ani  poczuć,  ale  które  istnieją.  Na  przykład:  pilot  do  telewizora.  Po  naciśnięciu  
przycisku  telewizor  włącza  się  lub  wyłącza,  zwiększa  lub  zmniejsza  głośność….  Nie  
widzisz  fal,  ale  one  istnieją.  To  jak  bogowie,  jak  twoja  własna  energia,  że  nawet  jeśli  jej  
nie  widzisz,  to  nie  znaczy,  że  nie  istnieje.

Dlatego  istnieje  szczęście  lub  pech.  Jeśli  chcesz  dobrze  żyć  i  mieć  dobrą  przyszłość,  
pamiętaj  dobrze:  zawsze  proś  o  przebaczenie,  żałuj  tego,  co  zrobiłeś  źle.  A  jeśli  ktoś  
cię  skrzywdzi,  musisz  wybaczyć,  nawet  jeśli  masz  wszelkie  powody  na  świecie.

Jedyną  rzeczą,  aby  Twoja  przyszłość  potoczyła  się  pomyślnie,  błagaj  o  przebaczenie  
kogo  skrzywdziłeś,  błagaj  o  przebaczenie  i  jeśli  to  konieczne,  uklęknij  przed  swoją  
ofiarą  i  błagaj  o  przebaczenie.  Jeśli  oni  mogą  ci  wybaczyć,  ty  możesz  wybaczyć  sobie.  
Bo  jeśli  nie  prosisz  o  przebaczenie,  masz  myśl,  która  rejestruje  wszystko,  co  robisz.  
Jeśli  skrzywdzisz  i  zmiażdżysz  kogoś  tą  negatywną  myślą  o  krzywdzeniu  ludzi,  wpłynie  
to  na  twoje  myślenie  i  zdrowie.  Za  każdym  razem,  gdy  robisz  coś  złego,  kumulujesz  
negatywną  energię  i  znajdziesz  wokół  siebie  coraz  więcej  negatywnych  rzeczy:  pech,  
zły  stan  zdrowia,  ludzie  cię  nie  kochają,  zła  przyszłość,  zła  praca,  twoje  małżeństwo  się  
rozpadnie...

Najpierw  musisz  pomyśleć  o  drugiej  osobie.  Jeśli  myślisz  najpierw  o  „mnie”,  o  swoich  
własnych  interesach,  każdego  dnia  zaangażujesz  się  więcej

Ponieważ  kiedy  osoba  jest  negatywna,  niemożliwe  jest,  aby  miała  wspaniałe  życie.

Niektórzy  otrzymują  karę  przed,  a  inni  po.  Karzesz  się,  drogo  płacisz,  to  kwestia  czasu.  
Prędzej  czy  później  słono  za  to  zapłacisz.  Nikt  nie  uniknie  ich  kary.  A  jeśli  nie  przeprosi,  
twoja  kara  będzie  dużo,  dużo  większa.  Jeśli  prosisz  o  przebaczenie,  czasami  nawet  cię  
nie  potępiają,  nie  ponosisz  konsekwencji.  Bo  kiedy  całym  sercem  błagasz  o  
przebaczenie,  większość  ludzi  ci  wybacza.

błędy.

Pamiętaj  dobrze:  musisz  prosić  o  przebaczenie,  ponieważ  zraniłeś,  najpierw  bogów,  
potem  ludzi,  a  po  trzecie  siebie.  Każdy  błąd  bierze  się  z  egoizmu,  im  więcej  mnie,  tym  
więcej  błędów.  Jest  wielu  ludzi,  którzy  nigdy  tego  nie  żałują  i  za  każdym  razem,  gdy  ich  
życie  się  pogarsza,  szybciej  się  starzeją  i  przydarza  im  się  coraz  więcej  złych  rzeczy.

Aby  więc  uniknąć  kolejnych  błędów:
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Pamiętaj  dobrze:

A  potem  nie  może  już  żyć  w  pokoju.  Kiedy  myślisz  o  przeszłości,  teraźniejszości  lub  przyszłości,  nie  
możesz  dobrze  żyć:  niczym  z  przeszłości,  złym  lub  dobrym.

Dwie  ważne  rzeczy  w  życiu:  błaganie  o  przebaczenie  od  ludzi,  których  skrzywdziłeś  i  przebaczenie  
ludziom,  którzy  cię  skrzywdzili.

Pokonanie  zła  z  przeszłości  z  żalem,  bez  chowania  urazy,  jest  dla  ciebie  najlepsze.

W  takim  przypadku  możesz  żyć  w  dobrym  zdrowiu,  dobrej  przyszłości,  dobrej  rodzinie,  wszystko  
będzie  cudowne.

Nie  martw  się,  Bóg,  społeczeństwo  i  ludzie  zadbają  o  ukaranie  ludzi,  którzy  czynią  zło.  Każdy  będzie  
wiedział,  jakim  jest  człowiekiem,  jego  przyszłość  będzie  najgorsza.  Nie  jest  konieczne,  abyśmy  
oddawali  sprawiedliwość  za  szkody,  które  nam  wyrządzają.

Ludzie  ranią  nas  przy  wielu  okazjach,  ale  nie  chowają  urazy,  wybaczanie  innym  jest  dla  ciebie  
korzystne:  możesz  mieć  młodą,  bystrą,  przyjazną  twarz  z  dobrą  przyszłością.  Kiedy  jesteś  zły,  zawsze  
myśl,  że  to  już  się  stało.  I  zapomnij  o  tym.

Bo  tą  negatywną  myślą  blokujesz  nerwy,  które  idą  od  głowy  do  kręgosłupa,  a  stamtąd  do  całego  
ciała,  do  całego  organizmu.  Zapytaj  dowolnego  lekarza,  wszyscy  się  zgodzą.

Pamiętaj  dobrze:  aby  dobrze  żyć,  są  trzy  rzeczy:

1º  zapomnieć  o  przeszłości

Kiedy  kanały  są  zablokowane,  chorujesz,  a  życie  jest  krótsze.  Jeśli  w  życiu  nie  masz  zdrowia,  co  masz?  
Dlatego  dla  własnego  dobra:  jeśli  chcesz  mieć  długie  życie,  szczęście  i  zdrowie,  musisz  zrobić  dwie  
rzeczy:  prosić  o  przebaczenie,  gdy  kogoś  skrzywdzisz,  a  jeśli  zrani  cię  inny,  musisz  wybaczyć  tej  
osobie  z  całego  serca .  Jeśli  nie  wybaczysz,  jak  będziesz  żyć,  jeśli  cały  dzień  myślisz  o  zemście,  
zemście,  zemście...  jak  będziesz  mieć  dobre  zdrowie?

Nie  jest  możliwe.

2.  zapomnij  o  prezencie,  nie  myśl  tak  dużo,

Dlatego  dla  własnego  dobra  musisz  nauczyć  się  wybaczać  innym.  Jeśli  nie  nauczysz  się  wybaczać  
innym,  zranisz  siebie.  Musisz  wybaczyć  i  błagać  o  przebaczenie  i  pokutować  z  serca.  Prawdziwa  
pokuta  nie  oznacza  ponownego  popełnienia  tego  samego  błędu  w  przyszłości:  to  znaczy  prawdziwa  
pokuta.

3º  nie  myśl  o  przyszłości.

Jeśli  dzisiaj  tego  żałujesz,  a  jutro  nadal  popełniasz  te  same  błędy,  to  nie  jest  ci  naprawdę  przykro.

Wiele  osób  myśli  o  przyszłości;  niektórzy  myślą  w  negatywnej  przyszłości,  czy  cokolwiek,
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Jedyne,  co  się  liczy,  to  ty.

To  jest  gorsze  niż  najgorsze.  Najsilniejszym  wrogiem,  jakiego  mamy,  jesteśmy  my  
sami,  więc  pomyśl  o  tym  dla  własnego  dobra;  Wszystko  zależy  od  Ciebie,  a  nie  od  
kogoś  innego.

POWRÓT  INDEKS

Bardzo  dziękuję.

Bóg,  prawo,  społeczeństwo  ukarze  za  was.  Dlatego  porzuć  zemstę  i  urazę,  nawet  jeśli  
masz  absolutną  rację.  Więc  będziesz  miał  długie  życie,  dobre  zdrowie  i  dobrą  
przyszłość.  Jeśli  chcesz  być  zdrowy,  musisz  mieć  pozytywne  myślenie,  jeśli  nie,  jak  
możesz  żyć,  jeśli  masz  nienawiść  każdego  dnia,  twoja  twarz  staje  się  pełna  nienawiści.  
Nawet  jeśli  masz  rację,  nawet  jeśli  jesteś  ofiarą,  zapomnij  o  tym,  ponieważ  oprócz  
drugiej  osoby,  która  cię  rani,  ranisz  siebie.
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25.  LĘKI,  LĘKI  I  KOSZMARY

W  tym  życiu  musisz  nauczyć  się  nie  mieć  lęków  ani  lęków.  Skąd  biorą  się  lęki  i  lęki?  Przychodzą  
po  życzenia.  Co  chcemy  posiadać.  Lęk  o  swoje  życie,  o  swoją  przyszłość,  o  wszystkie  swoje  
pragnienia;  to  powoduje  u  ciebie  lęki.  Im  więcej  mam,  tym  więcej  pojawi  się  przed  nim  lęków  i  
lęków.  Im  bardziej  kochane  jest  jaźń  tego  ciała,  tym  gorzej  będzie  i  nie  będziesz  żył  w  pokoju.  
Jasne.  Twoja  ostatnia  noc  może  być  dowolnym  dniem.  Każdego  dnia  na  świecie  umiera  wielu  
ludzi.

Z  różnych  powodów.  Istnieje  wiele  rodzajów  wypadków.  Nikt  nie  wie,  kiedy  umrą.  Śmierć  może  
przyjść  do  ciebie  w  każdej  chwili  z  milionów  powodów.  Umierając...  wszyscy  umrzemy.  Wszyscy  
umrzemy.  Kto  nie  umiera?  To  ciało  jest  moje,  nie  ja.  Jeśli  to  zrozumiesz,  że  dusza  jest  tym  samym,  
co  lokator,  że  pewnego  dnia  musimy  opuścić  to  ciało,  to...  Dlaczego  robimy  tyle  negatywnych  
czynów,  jak  oszustwo,  oszustwo,  aby  wykorzystać  ludzi  dla  dobra?  tego  ciała?  Będziesz  miał  dwa  
problemy.  Najpierw  ze  swoim  sumieniem,  wiesz,  że  to  nie  jest  dobrze  zrobione.  Wszystkie  będą  
strachem.  Im  więcej  negatywnych  czynów  popełnisz,  tym  więcej  będziesz  mieć  lęków  i  obaw.  
Jeśli  popełnisz  dziesięć  negatywnych  czynów  przeciwko  ludziom,  będziesz  miał  dziesięciu  
wrogów.  Wszyscy  będą  czekać  na  okazję  do  zemsty.  Jeśli  masz  milion  wrogów,  będziesz  miał  
milion  lęków.  Wszyscy  będą  czekać,  aż  przyjdzie  po  ciebie  pechowa  chwila.  Każdy  ma  swoje  
chwile  szczęścia  i  chwile  pecha.  Jeśli  kiedy  masz  szczęście,  zamiast  pomagać,  miażdżysz  ludzi  i  
wykorzystujesz  ich,  kiedy  masz  pecha,  przyjdą  po  ciebie.  Dlatego  nie  wykorzystuj  swojej  sytuacji  
bogactwa  i  władzy,  ponieważ  twoje  szczęście  nie  będzie  trwało  całe  życie.  Dziś  twoja  kolej,  a  
jutro  kolej  na  innych.  To  cykl  życia.  Wszystkie  lęki  pochodzą  od  tej  jaźni,  jaźni  ciała.  Zrozumcie,  
że  to  ciało  jest  jednorazowego  użytku.  I  nic  więcej.  Jesteśmy  duszą,  a  to,  co  zawsze  nosimy  w  
naszej  duszy,  to  nasze  czyny  i  nasze  sumienie.  To  nigdy  nie  znika.  Dlatego  staraj  się,  aby  to  ja  
było  jak  najmniejsze,  abyś  był  osobą,  która  nie  rozróżnia  mnie,  ciebie,  niego  i  społeczeństwa.

Jeśli  nie  czynisz  różnic,  nie  oszukasz  drugiego,  nie  zmiażdżysz  drugiego,  ani  nie  wykorzystasz  
drugiego,  ponieważ  inny  to  ty  i  nie  krzywdzisz  siebie.  W  tym  przypadku  będziesz  rybą  w  wodzie.  
Wszędzie  będziesz  mile  widziany.  Wszyscy  cię  kochają  i  szanują.  Nie  będziesz  miał  żadnych  lęków  
ani  lęków.  Musisz  zaakceptować  życie  takim,  jakie  jest,  z  jego  chwilami  szczęścia  i  chwilami  
pecha.  Wszystko,  co  posiadasz  na  tym  świecie,  kiedy  umrzesz,  zostawisz  wszystko.
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Innym  strachem  jest  choroba,  jeśli  się  boisz,  twój  umysł  myśli:  mam  problemy  ze  zdrowiem,  
mam  problemy  ze  zdrowiem…  a  twój  własny  umysł  powoduje  chorobę.  Ty  „jesz  kokos”.  Jeśli  
wydasz  rozkaz  z  mózgu  ciału,  że  masz  problemy  zdrowotne,  ciało  zachoruje.  Umysł  kontroluje  
twoje  ciało.  Jeśli  twój  mózg  myśli  negatywnie,  twoje  ciało  będzie  popełniać  negatywne  czyny.  
Jeśli  umysł  mówi  ciału:  „przeskocz  przez  balkon”,  ciało  przeskakuje  przez  balkon.  Ciało  zawsze  
słucha  umysłu.  Jeśli  swoim  umysłem  wydasz  swojemu  ciału  rozkaz  wykonywania  pozytywnych  
czynów,  twoje  ciało  pomoże  ludziom.

Życie  się  zmienia  i  każdy  musi  przeżyć  dobre  i  złe  chwile.  Nie  przywiązujcie  tak  wielkiej  wagi  
do  spraw  tego  świata.  Jeśli  twoja  żona  cię  zostawi,  nie  musisz  popełniać  samobójstwa,  na  tym  
świecie  jest  wiele  lepszych  kobiet,  a  jeśli  twój  mąż  cię  zostawi,  na  pewno  znajdziesz  innych  
mężczyzn  o  wiele  lepszych  od  twojego  męża.  Na  świecie  są  miliony  ludzi.  Więc  nie  martw  się,  
po  twoim  nieszczęściu  przyjdzie  szczęście  i  możesz  znaleźć  lepszego  męża/żonę  niż  ten,  który  
cię  zostawił.  pewnie,  że  masz  Jeśli  zawsze  najpierw  robisz  dla  innych,  najpierw  ofiaruj  swoje  
serce...  drugi  zareaguje  w  ten  sam  sposób.  Zwróci  ci  się  z  większym  sercem.

Dlatego  staraj  się  mieć  to  mniejsze  ja,  ponieważ  im  mniejsze  jest,  tym  mniej  będziesz  mieć  
lęków  i  lęków.  Im  więcej  masz  pieniędzy,  tym  więcej  masz  obaw.  Jeśli  masz  1  000  000  euro,  
masz  1  000  000  obaw,  jeśli  masz  10  euro,  masz  10  obaw,  a  jeśli  nie  masz  ani  centa,  nie  masz  
żadnego  strachu,  ponieważ  skoro  nie  masz  nic,  nikt  nie  może  cię  oszukać  ani  zranić.  Milioner  
ma  o  wiele  więcej  obaw,  bo  boi  się,  że  ktoś  go  oszuka,  że  jego  rodzina  zostanie  porwana…  
trzeba  ich  chronić  wychodząc  z  domu,  żeby  nie  zostali  okradzeni  i  wszędzie  chodzą  ze  
strachem.  Dlaczego  bandyci  nie  zadzierają  z  biednymi?  bo  nie  mają  nic  do  zabrania.  Dlatego  
jeśli  nie  masz  nic,  czego  będziesz  się  bać?  tak  się  dobrze  żyje.

Jeśli  myślisz  o  negatywnych  czynach,  twoje  ciało  będzie  ranić  ludzi.

Po  co  korzystać  z  innych,  aby  dostać  coś  na  krótki  czas,  że  masz  zamiar  żyć  tym  ciałem?  Jeśli  
jesteś  negatywny,  przyciągniesz  negatyw:  każdego  ze  swoim  gatunkiem:  jak  złodziej  ze  
złodziejem,  narkoman  z  narkomanem...  każdy  ze  swoim  gatunkiem.  Dlatego  negatyw  będzie  
się  łączył  z  negatywem.  Musisz  to  zrozumieć.  W  życiu  musisz  przyjąć  sercem  wszystko,  co  
masz,  czy  to  dobre,  czy  złe.  Jest  wielu  ludzi,  którzy  popełniają  samobójstwo  z  powodu  drobnych  
problemów,  ale  to  niczego  nie  rozwiąże.  Ci  ludzie  muszą  zrozumieć,  że  każdy  ma  swoje  pecha,  
jak  również  swoje  szczęście.  Poczekaj  trochę,  aż  po  ciemności  nadejdzie  świt  i  wzejdzie  słońce.  
Nie  ciesz  się,  gdy  szczęście  przychodzi  do  ciebie,  ponieważ  po  szczęściu  przyjdzie  pech.

Jeśli  dasz  komuś  coś  negatywnego,  ten  drugi  zwróci  więcej  minusów.  To  jest  życie.  Takie  jest  
prawo  karmy.  Jeśli  ktoś  cię  skrzywdzi,  nie  martw  się,  nie  musisz  się  mścić.  On  sam  się  ukarze,  
ukarze  go  prawo  Boże,  ukarze  go  jego  sumienie.  Wszystkie  negatywne  czyny,  które  
popełniamy,  są  „chlebem  na  dziś  i  głodem  na  jutro”,  czyli  donikąd.
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Jeśli  chcesz  zmienić  kraj,  a  ludzie  cię  popierają,  możesz  założyć  partię  i  zostać  prezydentem.

Ci  ludzie,  którzy  zabijają  niewinnych  w  imię  Boga,  nie  troszcząc  się  o  nic,  nigdy  w  żadnej  Biblii  
nie  mówi,  że  zabija  się  niewinnych.  Niewinni  ludzie  nie  są  niczemu  winni.  Jeśli  masz  problem,  
powinieneś  go  rozwiązać  z  kimkolwiek,  z  rządem,  politykami…  ale  nie  zabijaj  niewinnych  ludzi.  
Ci  ludzie  nie  wiedzą;  jeśli  zabijesz  człowieka,  pójdziesz  do  piekła  na  1  000  000  lat.  Jeśli  zabijesz  
10  osób,  pójdziesz  do  piekła  na  10  000  000  lat.  Po  wyjściu  z  piekła  odrodzą  się  jako  zwierzęta  
iw  ten  sposób  przeżyją  1  000  000  lat,  a  potem  urodzą  się  jako  bardzo  biedni  ludzie.  Ludzie,  
którzy  twierdzą,  że  ten,  kto  zabija  w  obronie  idei  religijnych,  idzie  do  nieba,  jest  kłamstwem.  
To  słowo  diabła.

W  żadnym  wypadku  żadne  zabójstwo  nie  może  być  usprawiedliwione.  Nie  ma  usprawiedliwienia  
dla  żadnej  przyczyny.  Zabijanie  jest  zabronione  przez  prawo  bogów.  Nie  ma  przebaczenia.  
Żadna  przyczyna  nie  jest  ważna.  O  tym  trzeba  się  przekonać.  Możesz  walczyć  o  to,  czego  
chcesz,  ale  nigdy  nie  używaj  przemocy.  Przemoc  pociąga  za  sobą  przemoc.

Jeśli  większość  tak  chce,  to  tak  będzie.  Ale  nigdy  nie  rób  tego  gwałtownie.  Nawet  jeśli  twoje  
pomysły  są  dobre,  nigdy  nie  zmusisz  ich,  by  cię  posłuchali,  stosując  przemoc  i  morderstwo,  
aby  twoje  pomysły  się  spełniły.  Spróbuj  przekonać  ludzi,  że  twoje  pomysły  są  dobre,  a  jeśli  cię  
poprą,  rozkręć  imprezę.  Jeśli  popiera  cię  większość,  możesz  realizować  swoje  pomysły,  ale  
pamiętaj  dobrze:  pod  żadnym  pozorem  nie  wolno  zabijać,  żeby  coś  zdobyć.  Nawet  nie  w  imię  
Boga.  Wszyscy  ludzie,  którzy  wykorzystują  morderstwa  do  obrony  jakiejkolwiek  sprawy,  drogo  
za  to  zapłacą.  Nikt  nie  ucieka.  Kiedy  mają  swój  moment  pecha,  zapłacą  słono  iz  odsetkami.

Musisz  zrozumieć,  że  życie  się  zmienia.  Wszyscy  mamy  chwile  pecha  i  szczęścia.  Nie  musisz  
być  smutny,  upijać  się  ani  popełniać  samobójstwa...  nie  potrzebujesz  tego  wszystkiego,  kiedy  
masz  zły  czas.  Wszystko  się  ułoży.

Pod  żadnym  pozorem  nie  krzywdź  innych.  Wszystkie  kończą  się  fatalnie.  Jeśli  ktoś  cię  skrzywdzi,  
musisz  wybaczyć  i  zapomnieć,  ponieważ  ta  osoba  jest  ignorantem,  musimy  współczuć  tej  
osobie.  Ponieważ  ci  ludzie  źle  wyrządzają  krzywdę,  prawo  ich  karze,  społeczeństwo  ich  karze,  
a  ich  życie  będzie  śmiertelne,  a  kiedy  umrzesz,  pójdziesz  do  piekła  i  pozostaniesz  w  piekle  1  
000  000  lat  i  każdego  dnia  będziesz  recytował  śmierć  raz  po  raz  do  czasu  odbycia  kary.  Ludzie,  
którzy  myślą,  że  wyrządzanie  krzywdy  innym  jest  korzystne,  mylą  się.  Nigdy  nie  pokazuj  palca,  
gdy  ktoś  się  myli,  staraj  się  edukować  dobrym  słowem,  aby  zrozumiał  i  zmienił  swoje  
zachowanie.  Przemoc  odwzajemnia  przemoc  i  to  się  nigdy  nie  kończy.  Jest  wielu  ludzi,  którzy  
popełniają  błędy,  na  przykład  terroryści  umieszczają  bomby  na  swoich  ciałach,  aby  
przeprowadzać  ataki  w  miejscach  publicznych,  takich  jak  rynki.

Wszyscy  bogowie  są  za  życiem.  Żadna  religia  nie  jest  za  zabijaniem  i  jeśli  ktoś  w  imieniu  
jakiejkolwiek  religii  mówi,  że  trzeba  zabijać,  to  manipuluje  biednymi  ignorantami,  którzy  nie  
wiedzą,  jak  odróżnić  dobro  od  zła.  Twoje  ciało  nie  jest  twoje,  należy  do  twojego  ojca  i  matki,  
którzy  ci  je  dali.  Jesteś  jak  najemca  używający  tego  ciała.  Nie  wolno  zabijać  ciała  własnego,  a  
tym  bardziej  ciała  innych.
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W  tym  życiu  śnimy,  ale  nie  wiemy,  że  śnimy.  To  ciało  rodzi  się  i  umiera,  wszystko,  co  
masz  w  tym  życiu,  kiedy  umrzesz,  będziesz  musiał  wszystko  zostawić,  niczego  ze  sobą  
nie  zabierzesz.  Wszystko  jest  snem.  Dlatego  nie  myśl,  że  życie  jest  prawdziwe,  
wszystko  jest  czystym  snem.  To  tylko  sen.  Jeśli  to  zrozumiesz,  nie  będziesz  traktował  
życia  tak  osobiście  i  będziesz  żył  zadowolony,  radosny  i  szczęśliwy.  Nie  czyńcie  nikomu  
nic  złego  i  wypełniajcie  swoje  obowiązki,  abyście  się  nie  bali  i  żyli  w  pokoju.  Tak  jakbyś  
nie  płacił  podatków,  prędzej  czy  później  będziesz  musiał  je  zapłacić  i  to  wraz  z  
odsetkami.

Wiele  osób  podczas  snu  ma  koszmary,  które  czasami  powodują  śmierć.  Kiedy  śpimy,  
nie  jesteśmy  świadomi,  że  to,  o  czym  śnimy,  jest  tylko  snem.  Uważamy,  że  to,  o  czym  
śnimy,  jest  rzeczywistością  i  dlatego  wielu  ludzi  umiera  na  atak  serca,  ponieważ  
myślą,  że  to,  o  czym  śnią,  jest  rzeczywistością.  Niespełnione  życzenia  i  myśli  o  zemście  
powodują  koszmary.  Te  negatywne  myśli  mogą  zmienić  twój  sen  w  horror.

Koszmary,  które  mamy  podczas  snu.  Wielu,  wielu  ludzi  ma  koszmary  podczas  snu,  
już  nie  wstają,  bo  umierają.  Dlaczego  podczas  snu  możemy  dostać  zawału  serca  i  
umrzeć?  Większość  śmiertelnych  ataków,  których  doświadczamy  podczas  snu,  ma  
swoje  źródło  w  bardzo  dużym  koszmarze  sennym.  Dlatego  sen  jest  bardzo  
niebezpieczny  dla  życia.  Problem  polega  na  tym,  że  kiedy  śnimy,  nie  wiemy,  że  śnimy,  
wierzymy,  że  żyjemy  rzeczywistością,  nie  rozróżniamy,  czy  to  sen,  czy  prawdziwe  
życie.  Zamieniamy  sen  w  rzeczywistość.  To  po  prostu  fantazja,  ale  ponieważ  nie  
rozróżniamy  rzeczywistości  od  snu,  wierzymy,  że  to,  o  czym  śnimy,  jest  tym,  czym  
żyjemy.  Na  przykład,  jeśli  śnisz,  że  ktoś  atakuje  cię  nożem,  naprawdę  wierzysz,  że  to  
się  dzieje.  Umysł  przechodzi  w  stan  szoku,  a  ciało

To  będzie  gorsze,  bo  możesz  zostać  z  niczym.  Podatki  są  wykorzystywane  do  budowy  
szpitali  i  poprawy  dobrobytu  ludzi.  Pomagamy  sobie  nawzajem.  Jeśli  zrobisz  to  z  
sercem,  twoje  życie  będzie  doskonałe.  Po  zapłaceniu  podatków  pieniądze,  które  
pozostały,  są  czyste,  abyś  mógł  dobrze  żyć.  Jeśli  będziesz  oszukiwać  lub  działać  wbrew  
prawu,  w  każdej  chwili  cię  odkryją  i  będzie  gorzej,  bo  zabiorą  ci  wszystko.  Wszystko  
ma  swój  moment.  Im  więcej  negatywnych  czynów  popełnisz,  tym  więcej  będziesz  
mieć  koszmarów  i  lęków.  Rachunki  nie  wychodzą.  Pomagaj  ludziom  i  wypełniaj  swoje  
obowiązki.  W  ten  sposób  będziesz  żył  dobrze  w  zdrowiu  i  szczęściu  i  nie  będziesz  się  
bał  niczego  ani  nikogo.

Kiedy  zrozumiesz,  że  życie  się  zmienia  i  wszyscy  mamy  swoje  dobre  i  złe  chwile,  wtedy  
będziesz  żył  spokojnie  i  nie  będziesz  się  bał.  Strach  zabija.

Podobnie  jak  w  ataku  z  11  września  w  Nowym  Jorku,  wiele  osób  skakało  ze  szczytów  
budynków  w  pustkę.  Ci  ludzie,  zanim  dotarli  na  ziemię,  zginęli.  Za  kilka  sekund,  jeśli  
myślisz,  że  za  kilka  sekund  uderzysz  o  ziemię  i  będziesz  jak  papka,  zanim  spadniesz  
na  ziemię,  umysł  już  odebrał  ci  życie,  potwierdzają  to  lekarze.  Siła  umysłu  jest  
niezwykła.  Siła  myśli  na  dobre

umrzeć.

KOSZMARY
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Kiedy  negatyw  jest  lepszy,  ta  osoba  jest  czystym  egoizmem,  nie  myśli  o  innych,  
myśli  o  innych  tylko  dla  własnej  korzyści  bez  miłosierdzia  i  bez  zasad.  Nigdy  nie  
powinieneś  nikogo  wykorzystywać  w  żadnych  okolicznościach.  Całe  cierpienie,  
które  wyrządzasz  innym  dla  własnej  korzyści,  kończy  się  śmiercią.  Prawo  karmy  
działa  wcześniej  czy  później  i  zbierzesz  to,  co  zbierzesz,  niezależnie  od  tego,  czy  
będzie  to  pozytywne,  czy  negatywne.  Nikt  nie  ucieka.  To  musisz  wiedzieć.  Oglądaj  
telewizję,  codziennie  w  wiadomościach  pojawiają  się  przypadki  osób,  które  
popełniły  przestępstwo  i  zostały  zatrzymane  przez  policję.  Codziennie  mnóstwo  
przypadków.  Jeśli  postępujesz  wbrew  swoim  zasadom,  swojemu  sumieniu  wbrew  
prawu  i  prawu  Bożemu,  nie  unikniesz  kary.  Najpierw  odbije  się  to  na  twoim  
zdrowiu,  a  potem  będziesz  musiał  zapłacić  za  swoje  przestępstwo.

Aby  nie  mieć  koszmarów  w  snach,  musisz  zrozumieć,  że  to  ciało  jest  moje,  to  nie  
ja.  Jak  moje  ubrania,  mój  samochód,  moje  mieszkanie...  one  są  moje,  nie  ja.  Jesteś  
swoim  sumieniem,  swoją  duszą.  Ciało  jest  używane  tylko  przez  duszę  na  tym  
świecie.  Aby  nie  umrzeć  przedwcześnie,  musisz  podejść  do  życia  bardziej  
zrelaksowany,  nie  brać  rzeczy  tak  osobiście.

i  na  złe.  Musicie  zdać  sobie  sprawę,  że  to  ciało  porusza  się,  ponieważ  umysł  ma  
energię,  ma  duszę  i  ma  świadomość.

Im  bardziej  osobiście  bierzesz  sprawy,  tym  bardziej  będziesz  cierpieć.  Kiedy  masz  
pecha,  jest  jak  noc,  a  kiedy  masz  szczęście,  jest  jak  dzień.  Co  przychodzi  po  dniu?  
nadchodzi  noc,  a  po  nocy  przychodzi  dzień.  Takie  jest  życie,  zmienia  się.  Kiedy  
dotknie  cię  pech,  nie  obwiniaj  nikogo,  nie  bądź  na  nikogo  zły,  czekaj  cierpliwie  na  
szczęście,  aż  wzejdzie  słońce.

Trup  to  ciało  takie  jak  nasze  i  dlaczego  się  nie  rusza?  ponieważ  brakuje  mu  energii,  
duszy,  sumienia.  Dlatego  ta  moc  myśli  może  uratować  ci  życie,  ale  może  też  cię  
zabić.  Jest  jak  moneta,  która  ma  dwie  strony.  Musisz  kontrolować  swój  umysł  i  nie  
pozwolić  umysłowi  kontrolować  ciebie.  Trzeba  umieć  odróżniać  rzeczywistość.  W  
tym  celu  musisz  ćwiczyć  jogę,  aby  mieć  silne  sumienie  i  kontrolować  swój  umysł.  
Wewnątrz  ciebie  masz  dwa  rodzaje  myśli,  dwie  energie,  jedną  pozytywną  i  jedną  
negatywną.  Cokolwiek  robimy,  myślimy:  robię  to,  nie  robię  tego,  lubię  to,  nie  lubię  
tego,  chcę  tego,  nie  chcę  tego…  myślimy  o  zabijaniu,  nie  zabijaniu,  zabieraniu  
zemsta  czy  nie  zemsta...  zawsze  myślisz  o  dwóch  rzeczach,  jednej  pozytywnej,  
drugiej  pozytywnej,  drugiej  negatywnej.  Te  dwie  myśli  powinieneś  spróbować  
kontrolować  poprzez  medytację  jogi  i  dobre  uczynki  wobec  ludzi,  aby  mieć  
pozytywne  myślenie,  ponieważ  to  pozytywne  myślenie  da  ci  pozytywną  energię.

Większość  ludzi  ma  bardzo  wysokie  negatywne  myślenie.

Jeśli  masz  problemy  w  życiu  i  nie  możesz  tego  znieść  i  popełnisz  samobójstwo,  
niczego  nie  rozwiążesz,  a  dodatkowo  wszystko  skomplikujesz.  Niczego  nie  
rozwiązujesz  i  wszystko  jest  skomplikowane  dla  rodziny,  przyjaciół  i  ludzi  wokół  ciebie.
Nie  tylko  to  zgodnie  z  prawem  bogów,  w  życiu  pozagrobowym  czeka  cię  wiele  
cierpienia,  będziesz  karany  zmuszaniem  się  do  popełnienia  samobójstwa  w  taki  
sam  sposób,  jak  robiłeś  to  w  tym  życiu,  co  7  dni  przez  wiele  lat.  Ból,  który  
odczuwasz,  gdy  dusza  opuszcza  ciało,  jest  bardzo  intensywny  i  nie  da  się  go  opisać  
słowami.  Ten  rodzaj  bólu,  kiedy  dusza  ma  opuścić  ciało...  nie  wyobrażasz  sobie  
takiej  udręki.  Pomyśl  o  tym.  Pogorszasz  sytuację  tutaj,  w  zaświatach.
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Każdy  rodzaj  snu  ma  podstawę.  Jeśli  nie  ma  mnie,  nie  ma  snu.
Tylko  żywy  sen.  Skąd  się  biorą  sny?  Pochodzą  z  twoich  niespełnionych  pragnień.  Udręka,  złość,  
twoje  nieszczęście  lub  szczęście…  wszelkiego  rodzaju  pozytywne  lub  negatywne  pragnienia  
powodują  twoje  sny.  Im  bardziej  jesteś  kapryśny  i  samolubny,  tym  więcej  będziesz  mieć  snów  
i  koszmarów.  Im  bardziej  kochasz  swoje  ciało,  tym  więcej  koszmarów  będziesz  mieć.  Im  więcej,  
tym  więcej  koszmarów.  Ciało  ma  kilka  lat.  Kiedy  się  rodzimy,  nic  nie  przynosimy,  nawet  1  
centa,  a  kiedy  umieramy,  nic  nie  bierzemy.  Wszystko,  co  posiadasz,  to  czysta  fantazja.

Nie  martw  się  żadnym  problemem,  wkrótce  go  rozwiążesz  i  nadejdzie  twój  czas  szczęścia.

Czy  warto  tak  bardzo  walczyć  o  rzeczy  tego  świata?  Pomyśl  o  tym.

Każdy  odpowiada  za  swoje  czyny,  jeśli  masz  problemy  postaraj  się  je  rozwiązać  i  nie  popełnić  
samobójstwa.  To  nie  jest  poprawne,  musisz  być  odpowiedzialny  za  swoje  działania  i  tylko  ty  
możesz  naprawić  swoje  rzeczy,  ponieważ  każdy  jest  odpowiedzialny  za  swoje  działania.  Kiedy  
masz  szczęście,  nie  bądź  szczęśliwy,  ponieważ  szczęście  nie  będzie  trwało  wiecznie.  Życie  się  
kręci  i  każdy  ma  swoją  kolej.  Jeśli  chcesz,  aby  twoje  szczęście  trwało  całe  życie,  musisz  zrobić  
trzy  rzeczy:  po  pierwsze,  z  pieniędzmi,  które  ci  zostały,  pomóż  ludziom.

Po  drugie,  radzi  ludziom  czynić  dobro,  a  po  trzecie,  pomaga  innym.  Nie  oczekuj  niczego  w  
zamian,  musisz  pomagać  nie  oczekując  niczego  w  zamian,  całym  sercem  i  incognito,  tak  aby  
nikt  nie  wiedział,  że  pomagasz.  Dzięki  temu  Twoje  sumienie  będzie  zawsze  radosne  i  
zgromadzisz  pozytywną  energię.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS
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26.  PRZESZŁOŚĆ,  TERAŹNIEJSZOŚĆ,  PRZYSZŁOŚĆ.

Żyć  w  zdrowiu  i  długim  życiu,  z  dobrą  przyszłością,  dobrą  miłością,  dobrą  rodziną  i  żyć  na  ścieżce  
róż,  jak  Bóg  nakazuje.
Przede  wszystkim  musisz  zrozumieć  3  rzeczy:  1.  Przeszłość.  Każda  osoba  ma  jakiś  smutny  moment  
w  swojej  przeszłości,  jakiś  niechciany  moment,  jakiś  zły  moment,  ten  moment,  kiedy  ludzie  cię  
ranią,  krzywdzą  społeczeństwo,  rodzinę  lub  przyjaciół.  O  tym  musisz  zapomnieć.  Jeśli  chowasz  
urazę  w  swoim  myśleniu,  to  tak,  jakbyś  wrzucał  do  domu  wszelkiego  rodzaju  śmieci.  Żyjesz  w  
środku,  a  kiedy  śmieci  gniją,  ty  gnijesz  razem  ze  śmieciami.  Ten  naród  nie  rozumie.  Oczywiście  
ludzie  cię  ranią.  Kiedy  ludzie  cię  krzywdzą,  masz  prawo  się  zemścić,  nienawidzić.  Na  pewno  tak.  Ale  
dopóki  żywisz  urazę  i  zemstę,  najpierw  ranisz  siebie,  a  nie  wroga,  nie.  Zraniłeś  siebie.  Ponieważ  
kiedy  masz  tego  typu  negatywne  myśli,  mózg  blokuje  nerwy,  które  komunikują  kręgosłup  z  resztą  
ciała  od  szyi.  Jeśli  zawsze,  nieprzerwanie,  24  godziny  na  dobę,  przez  cały  rok,  masz  tę  negatywną  
myśl  i  chowasz  urazę  jak  najbardziej,  to  oczywiście  wpłynie  to  na  cały  Twój  organizm...  Lekarze  
udowodnili,  że  tak  nie  jest  dobrze  dla  nas.  A  ponieważ  nam  to  nie  odpowiada,  nie  pozostaje  nic  
innego,  jak  tylko  przebaczyć.  Musimy  wybaczać  innym,  tak  jakbyśmy  wybaczali  sobie.  Dlaczego  
mamy  przebaczać,  skoro  tak  bardzo  nas  zraniono?  dla  naszego  dobra.  Nie  ze  względu  na  tego,  
który  nas  rani.  Jeśli  ktoś  musi  ukarać,  zapewniam  cię,  mówi  prawo  wszechświata;  każdy  ma  swoje  
sumienie  i  każdy  sam  siebie  karze.  Bóg  też  karze,  nie  musisz  chować  urazy,  nie  musisz  sam  
wymierzać  sprawiedliwości.  Sumienie  go  ukarze,  nie  musisz  się  tym  przejmować.

Jeśli  ktoś  nas  skrzywdzi,  to  tak,  jakbyśmy  spłacili  dług  wobec  tej  osoby  i  nie  byli  już  nic  jej  winni.  To  
tak,  jakbyś  poprosił  o  pożyczkę  z  banku.  Po  otrzymaniu  kredytu  musisz  zapłacić.  Co  za  lekarstwo.

Dlatego  musisz  wybaczyć  tę  przeszłość,  aby  mieć  dobrą  teraźniejszość  i  lepszą  przyszłość.  Jeśli  
jesteś  pełen  nienawiści,  zemsty  i  negatywnego  myślenia,  nie  będziesz  żył  dobrze.  Będziesz  szalony.  
Wiele  osób  przez  to  przeszło  i  przeżyło  traumę,  ponieważ  nigdy  tego  nie  zapomną.  Jak  powiedział  
Budda:  Wszystkie  rzeczy  nie  są  dziełem  przypadku.  Istnieją  dwa  powody,  które  wyjaśniają,  dlaczego  
ludzie  cię  krzywdzą:  po  pierwsze,  jeśli  skrzywdziliśmy  tę  osobę  w  naszym  poprzednim  życiu,  
logicznie  rzecz  biorąc,  ta  osoba  ma  prawo  do  zemsty.

To  jest  pierwsza  możliwość.
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Czy  ci  się  to  podoba,  czy  nie,  wierz  lub  nie,  wszyscy  podlegają  temu  prawu.

Ponieważ?  ponieważ  wiedzą,  że  robią  źle  iw  każdej  chwili,  każdego  dnia  ktoś  może  po  niego  
przyjść.  To  nie  jest  życie.  Zawsze  szukając  wszędzie.

Tak  jak  terroryści,  którzy  nie  wierzą  w  prawo,  kiedy  dokonują  aktu  terrorystycznego.

Ich  domy  są  chronione  wszelkimi  rodzajami  zabezpieczeń,  dlaczego?  ponieważ  wiedzą,  że  
ranią  ludzi.  Ci  ludzie  nie  mogą  dobrze  żyć.  Sumienie  zawsze  karze.

Ten  terrorysta,  niezależnie  od  tego,  czy  wierzy  w  prawo,  czy  nie,  nadal  jest  skazany  i  
trafia  do  więzienia.

Dlatego,  aby  dobrze  żyć,  najpierw  trzeba  zapomnieć  o  przeszłości.

Życie  jest  takie  samo.  Wielu  ludzi  mówi:  „Nie  wierzę  w  Boga,  nie  wierzę  w  nic”  Ale  każdy,  kto  
spełni  czyn  negatywny,  prawo  wszechświata,  prawo  sumienia,  ukarze  go.

Inna  sprawa:  jeśli  w  poprzednim  życiu  skrzywdziliśmy  kogoś  i  zamiast  ofiar  byliśmy  agresorami  
i  zrobiliśmy  krzywdę,  to  w  takim  razie

Po  drugie,  jeśli  nie  jesteś  nic  winien  i  oni  cię  skrzywdzą,  nie  martw  się.

Nie  ma  żadnego  wyjątku.  Tak  to  jest.

Dlatego  ludzie,  którzy  nigdy  nie  mogą  zapomnieć  o  złej  przeszłości,  żyją  w  złym  zdrowiu  i  żyją  
tylko  kilka  lat.  Jedyne,  co  może  nas  skrzywdzić,  to  my  sami,  a  nie  ktoś  inny.  Zrobiliśmy  sobie  
krzywdę.  Dlatego  jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  musisz  zapomnieć  o  przeszłości.

Otrzymasz  kapitał  plus  odsetki  w  tym  życiu  lub  w  następnym  życiu.

Gwarantuję,  że  naliczycie,  i  to  z  wysokimi  odsetkami.  To  gwarantuję.

Musisz  zapomnieć  o  przeszłości.

Nie  martw  się  o  to.  Ta  osoba  może  uciec  dzisiaj,  ale  nie  ucieknie  jutro.

Jeśli  potrafisz  to  zrozumieć,  zapomnieć  o  przeszłości,  możesz  żyć  teraźniejszością  bardzo  
dobrze  i  bardzo  spokojnie.  W  swoim  teraźniejszości  nie  będziesz  musiał  oglądać  się  za  siebie,  
idąc  ulicą,  aby  zobaczyć,  czy  ktoś  po  ciebie  nie  idzie.  Możesz  chodzić  bardzo  spokojnie,  to  
bardzo  ważne.  Ludzie,  którzy  zranili,  zawsze  patrzą  wstecz.  Zupełnie  jak  gangsterzy.

Takie  jest  prawo  wszechświata,  takie  jest  prawo  świadomości.

Zawsze  mają  ochroniarzy  chroniących  się  z  przodu  iz  tyłu.
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Jeśli  dzisiaj  prosisz  o  przebaczenie,  a  jutro  znów  popełniasz  te  złe  czyny,  to  naśmiewasz  się  z  
prawa  bogów.  Jeśli  naprawdę  żałujesz,  nie  popełnisz  ponownie  negatywnych  czynów.  To  jest  
prawdziwa  skrucha.

Każda  osoba  ma  swoją  ostatnią  noc.  Na  cmentarzu  są  nie  tylko  starzy  ludzie,  jest  też  wielu  
młodych  ludzi.  Nie  myśl  „będę  żył  wiele  lat”  nikt  nie  wie.  Dlatego  chcę,  abyście  wykorzystywali  
każdą  minutę  swojego  życia,  aby  czynić  dobro  dla  innych.  Czyny  te  są  zapisane  w  twoim  
sumieniu,  a  kiedy  umierasz,  jedyną  rzeczą,  którą  zabieramy  do  życia  pozagrobowego,  są  
czyny,  dobre  lub  złe,  ciało  rozpada  się  i  staje  się  trupem.

Czekam,  czekam...  nie  martw  się,  jeśli  to  ma  nadejść,  to  nadejdzie.

Jeśli  ktoś  jest  pełen  negatywnych  czynów,  logicznie  idzie  do  piekła.  Jeśli  osoba  jest  pełna  
pozytywnych  czynów,  ta  osoba  ma  inne  poza,  inne  miejsce  docelowe  poza  tym  układem  
słonecznym.

Aby  dobrze  żyć  w  teraźniejszości  i  być  bardzo  zrelaksowanym,  musisz  zapomnieć  o  swojej  
przeszłości.

Poza  układem  słonecznym  jest  28  poziomów.

Dlatego,  ponieważ  nie  wiemy,  co  przyniesie  nam  przyszłość,  nie  martw  się,  co  ma  nadejść,  
nadejdzie.  Każdej  nocy,  kiedy  kładziemy  się  spać,  nie  wiemy,  kiedy  umrzemy.

To,  co  musimy  zrobić,  to  prosić  o  przebaczenie,  błagać  o  przebaczenie  tego,  kogo  
skrzywdziliśmy  i  zastanowić  się,  jak  zadośćuczynić  tej  krzywdzie.  Staraj  się  ciągle  prosić  o  
przebaczenie  i  okazywać  żal  w  jakikolwiek  sposób.  Musisz  błagać  o  przebaczenie.  Kiedy  twoje  
sumienie  naprawdę  odczuje  wstyd  z  powodu  tego,  co  zrobiłeś,  możesz  żyć  w  pokoju  i  żyć  w  
dobrym  zdrowiu  i  dobrej  przyszłości.

Każda  sekunda,  która  upływa  w  teraźniejszości,  staje  się  przeszłością.  Dlatego  też  nie  możesz  
myśleć  o  teraźniejszości,  nie  mówiąc  już  o  przeszłości.

Ludzie  tacy  jak  my,  którzy  cierpią  z  powodu  egoizmu  lub  z  jakiegokolwiek  innego  powodu,  
muszą  błagać  o  przebaczenie.  Nie  wystarczy  iść  do  kościoła  i  prosić  Boga  o  przebaczenie.  Bo  
jeśli  po  wyjściu  znów  cię  boli,  to  znaczy,  że  tak  naprawdę  nie  żałujesz  zła,  które  wyrządziłeś.

Żal  musi  być  w  twoim  sercu.  Kiedy  uznamy  nasze  błędy  i  błagamy  o  przebaczenie  i  nie  
popełniamy  ponownie  tego  rodzaju  negatywnych  i  samolubnych  czynów,  wtedy  naprawdę  
jest  nam  przykro.

Przyszłość  jest  niepewna.  Co  ma  nadejść,  czy  dobre,  czy  złe,  nie  wiemy,  więc  nie  ma  potrzeby  
martwić  się  o  przyszłość.  Jeśli  musi  pójść  źle,  martw  się  lub  nie  martw  się,  pójdzie  tak  samo.

Jeśli  to  musi  nadejść,  cóż,  nie  bądź  szczęśliwy,  nie  bądź  szczęśliwy.
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Z  przeszłości  pamiętaj  tylko  pozytywne  chwile,  aby  mieć  pozytywną  teraźniejszość.  W  
teraźniejszości  zawsze  myśl  pozytywnie  i  wykonuj  pozytywne  działania,  a  wtedy  będziesz  
mieć  pozytywną  przyszłość.  W  Internecie  jest  wiele  osób,  które  mówią:  aby  mieć  dobrą  
przyszłość,  wystarczy  myśleć  pozytywnie.

Bardzo  dziękuję.

To  nie  jest  poprawne.  Pozytywne  myślenie  to  tylko  projekt.  Najważniejsze,  żeby  ten  
projekt  zrealizować.  Kiedy  robisz  projekt,  musisz  go  wykonać.  Jeśli  tylko  myślisz  i  nie  
działasz,  nigdzie  nie  zajdziesz.

POWRÓT  INDEKS

Dlatego  to,  co  musisz  wiedzieć,  to:

1  Pomyśl  o  pozytywnych  działaniach.

Możemy  ulepszać  zgodnie  z  naszymi  działaniami  i  myślami.

2  Zrealizuj  ten  projekt  poprzez  pozytywne  działania  pomagające  ludziom.

Co  myślisz.  Pozostaje  tylko  w  ramach  projektu,  marzenia  i  nikomu  nie  służy.

Budda  powiedział:

„Jeśli  chcesz  wydostać  się  z  tego  kręgu  reinkarnacji,  narodzin  i  śmierci,  zapomnij  o  
przeszłości,  teraźniejszości  i  przyszłości”.

W  internecie  widziałem  wiele  stron,  które  mówią  tylko  o  pozytywnym  myśleniu,  ale  
samo  myślenie  to  za  mało,  nigdzie  się  nie  wybierasz.  To  jest  jak  bycie  we  śnie.

Ciało  jest  tym,  czego  używamy  do  nauki.  Wiele  osób  myli  się  myśląc,  że  ciało  to  ja.

Pamiętaj  dobrze,  liczą  się  pozytywne  czyny,  co  przynosi  efekty.  Jeśli  nie  jest  to  zrobione,  
to  dodatnie  jest  równe  0.

Ciało  to  nie  ja.  Jeśli  potrafisz  to  zrozumieć,  możesz  być  dobry  dla  swojej  rodziny,  
partnera,  przyjaciół,  społeczeństwa  i  całego  świata.  Aby  to  osiągnąć,  musisz  zapomnieć  
o  wszystkich  myślach  o  przeszłości,  teraźniejszości  i  przyszłości.

Z  tego  powodu  życzę,  aby  wszyscy  moi  przyjaciele  na  świecie,  w  Internecie,  
wysłuchali  mnie.
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27.  MIEJ  ZDROWIE,  BOGACTWO  I  MIŁOŚĆ.

Im  więcej  myślisz,  tym  więcej  problemów  będziesz  mieć.

Ten  Budda  przychodzi  z  pomocą  każdemu,  kto  recytuje  jego  imię.

Dlatego  jeśli  chcesz  dobrego  zdrowia,  recytuj  Amituofo  przez  cały  czas,  gdziekolwiek  
jesteś;  praca,  spacery...  to  wnosi  pozytywną  energię  do  wszystkiego.  Będziesz  bardzo  
szczęśliwy,  będziesz  miał  długie  życie  ze  swoim  partnerem.  Jakakolwiek  myśl  o  
egoizmie,  myśli  Amituofo.  Jeśli  jesteś  zazdrosny,  myśli  Amituofo,  to  jedyna  rzecz,  która  
może  ci  pomóc.  Nie  ma  innego  wyjścia.

Ale  musisz  recytować  z  czystym  sercem,  z  miłością  iz  sercem

Pomyśl  tylko  o  Amituofo.  Jeśli  chcesz  wyjść  z  jakiegokolwiek  kryzysu,  pomyśl  tylko  o  
Amituofo.

Jeśli  chcesz  mieć  zdrowie,  bogactwo  i  miłość,  powinieneś  recytować  mantrę:  Amituofo,  
Amituofo,  Amituofo….  Musisz  wypełniać  myśl  tą  mantrą  w  każdej  chwili,  zawsze  myśląc  
o  AMITUOFO.  Jeśli  się  zdenerwujesz,  pomyśl  o  Amituofo,  aby  móc  usunąć  tę  negatywną  
myśl.  Jeśli  jesteś  smutny,  również  recytuj  mantrę.

Kiedy  masz  negatywną  myśl  o  zemście,  pomyśl  o  Amituofo.

Aby  się  zrelaksować,  pomyśl  o  Amituofo,  a  kiedy  już  będziesz  zrelaksowany,  pomyśl  o  
rozwiązaniu  na  przyszłość.  Jeśli  masz  problemy  biznesowe  lub  musisz  podjąć  ważną  
decyzję,  powinieneś  najpierw  się  zrelaksować,  ponieważ  nie  możesz  dobrze  myśleć  w  
nerwach.  Aby  się  zrelaksować,  musisz  recytować  mantrę  Amituofo.  To  jest  technika,  
której  używam.  Każdy  problem  w  życiu,  ćwiczę  jogę  i  recytuję  mantrę,  aby  się  
zrelaksować,  a  potem,  kiedy  jesteś  zrelaksowany,  myślę  o  problemie,  który  mnie  
martwi  i  sam  znajduję  idealne  rozwiązanie,  aby  rozwiązać  problem.

Dlatego  uwierzcie  mi,  każda  decyzja  biznesowa,  zdrowotna  czy  miłosna,  przede  
wszystkim  trzeba  się  zrelaksować,  żeby  się  zrelaksować  trzeba  pomyśleć  o  mantrach.  
Każdy,  kto  ma  problemy  psychologiczne,  staje  się  agresywny  lub  wariuje...  to  dlatego,  
że  za  dużo  myśli.  Aby  wyleczyć  tego  typu  chorobę,  wystarczy  pomyśleć  o  tej  mantrze  i  
wyrecytować  ją:  Amituofo,  Amituofo,  Amituofo….  Pomyśl  tylko  o  tej  mantrze,  a  
stopniowo  się  odprężysz.  Musisz  skoncentrować  się  na  tej  mantrze  przez  24  godziny.  
Nie  powinniście  myśleć  więcej  niż  ta  mantra.  Ponieważ  ta  mantra  Amituofo,  Amituofo...  
jest  jak  recytowanie  Ojcze  nasz,  to  jest  imię  Buddy.
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Gwarantuję  ci,  że  pójdziesz  do  nieba,  z  Jezusem  lub  z  Buddą,  z  kim  chcesz.  Ale  musisz  
recytować  z  całą  miłością  swojego  serca  i  bez  innej  myśli,  jedyną  myślą  musi  być  ta  
mantra.

Bardzo  dziękuję.

Minęło  dużo  czasu,  miliardy  lat,  odkąd  ta  mantra  istniała.  A  każdy,  kto  ją  recytuje,  
osiągnął  szczęście  i  długie  życie  w  zdrowiu.  A  po  śmierci  też  odnajdziesz  szczęście.  Jeśli  
wierzysz  w  niebo,  idziesz  do  nieba,  jeśli  w  nic  nie  wierzysz,  rodzisz  się  na  nowo.  
Wszystko  zależy  od  naszego  myślenia.  Kiedy  umieramy,  jedyne,  co  zabieramy  ze  sobą,  
to  nasze  myśli,  nasza  świadomość,  wszystko  inne  pozostaje,  nasze  ciało  gnije.  Wszystko  
umiera  z  wyjątkiem  naszych  działań,  naszych  myśli,  naszej  świadomości.

POWRÓT  INDEKS

Może  to  poprawić  jakość  twojego  życia,  twój  umysł  i  zdolność  do  dobrego  życia.

Aby  dostać  się  do  nieba,  wystarczy  wyrecytować  mantrę:  Amituofo,  
Amituofo...  i  nic  więcej.

maksymalne  stężenie.  Każdy,  kto  poprosi  o  pomoc,  otrzyma  ją.

Dlatego,  aby  mieć  dobre  życie,  czuć  się  szczęśliwym  iz  sercem  pełnym  miłości.  Musisz  
myśleć,  że  wszystko,  co  widzisz,  to  dobrzy  ludzie.  Nie  możesz  rozróżnić  ciebie,  mnie,  
jego.  Dlatego  ta  mantra  może  ci  pomóc,  nic  innego  nie  może  ci  pomóc.  Pamiętaj  
dobrze.  Ta  mantra  jest  mantrą  zbawienia.  Sprawdź  to.  Każdy  rodzaj  choroby,  
każdy  rodzaj  problemu,  jeśli  możesz  recytować  tę  mantrę  24  godziny  na  dobę,  
skoncentrowany,  z  pewnością  twoje  życie  i  twoje  zdrowie  poprawią  się,  ponieważ  
aktywuje  to  twoją  osobistą  obronę.

To  obietnica  od  tego  Boga  Amituofo.  To  nie  żart.

W  historii  każdy,  kto  prosił  tego  Buddę  o  pomoc,  pomagał  mu.

Pozytywne  myślenie  jest  tym,  co  pomaga  w  zdrowiu.  Zdrowie  nie  zależy  od  medycyny.  
Rozwiązuje  cię  tylko  na  chwilę,  ale  potem  przy  negatywnym  myśleniu  choroba  znów  
wychodzi  lub  staje  się  coraz  poważniejsza.  Dlatego  jedyną  rzeczą,  która  może  ci  pomóc,  
jest  ta  mantra,  zaufaj  tej  mantrze,  to  nic  nie  kosztuje,  to  nic  nie  kosztuje.  Po  prostu  
musisz  się  skoncentrować  i  to  rozwiązuje  twoje  życie.  Wspaniały.  To  musi  być  
zrealizowane.

Najlepszą  radą,  jaką  mogę  ci  dać,  jest  recytowanie  tej  mantry,  to  jedyna  rzecz,  która  
może  ci  pomóc.  Zanim  zaczniesz  recytować  mantrę,  musisz  być  pewny  siebie.  Ta  
mantra  jest  recytowana  tysiące  lat  temu,  a  nie  od  teraz.
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ŻYJ  DŁUGO  I  BĄDŹ  W  PRZYSZŁOŚCI  BUDDĄ.

CUDA  MANTRY

28.  MANTRA.  JAK  PRAKTYKOWAĆ,  ABY  MIEĆ  ZDROWIE,

CUDA  MANTRY

W  jaki  sposób  te  mantry  ci  pomagają?  cóż,  wiesz,  że  każda  myśl  może  wpłynąć  na  
Twój  nastrój  wpływając  na  Twoje  zdrowie.  Kiedy  pojawi  się  jakakolwiek  negatywna  
myśl,  szybko  wyrecytuj  mantrę,  nie  przestając  powtarzać,  tak  aby  myśl  o  tej  mantrze  
zajmowała  cały  twój  umysł  i  żadne  inne  myśli  nie  pasowały.  Jeśli  twój  umysł  jest  
zajęty  tym  imieniem  Boga,  żadna  inna  myśl  nie  może  wejść  do  twojego  mózgu,  więc  
wszystkie  inne  myśli  muszą  poczekać,  aż  znikną.  Kiedy  zniknie,  możesz  przestać  
powtarzać  tę  mantrę.  Kiedy  jesteś  smutny,  nie  przestawaj  powtarzać  mantry,  a  
smutek  zniknie.

Recytacja  mantry  może  ci  pomóc.  Istnieje  wiele  świadectw,  które  zostały  wyleczone  
poprzez  recytację  mantry.  Jak  mówi  Budda,  jeśli  recytujesz  mantrę  24  godziny  na  
dobę,  gwarantuję,  że  możesz  zostać  wyleczony.  Budda  nigdy  nie  kłamie,  zawsze  
mówi  prawdę.  Każdy,  kto  recytuje  mantrę,  Buddę  lub  Jezusa  Chrystusa,  tak  jak  lubisz  
najbardziej,  i  jeśli  zaczniesz  myśleć  tylko  o  mantrze  jako  o  pojedynczej  myśli,  z  
pewnością  może  wyleczyć  wszelkiego  rodzaju  choroby  psychiczne  lub  fizyczne.  
Mantra  rozwiązuje  wszelkiego  rodzaju  problemy.  Wszystko  zależy  od  ciebie,  z  jedyną  
myślą  w  mantrze  i  bez  innej  myśli.  Ta  pojedyncza  myśl  z  pewnością  pomoże  ci  
przezwyciężyć  każdy  problem  psychiczny  lub  fizyczny.

Jeśli  możesz  myśleć  o  mantrze  przez  24  godziny  i  sprawić,  by  mantra  zajmowała  całą  
twoją  myśl  przez  cały  czas;  W  pracy,  śnieniu,  gdziekolwiek  jesteś,  gwarantuję,  że  
imię  Buddy  rozwiąże  dla  ciebie  wszystkie  rodzaje  chorób.  Bardzo  dziękuję.

Mantra  to  powtarzanie  imienia  Boga  w  zależności  od  wyznawanej  religii;  Jeśli  jesteś  katolikiem  i  
lubisz  odmawiać  Ojcze  nasz,  Jezus  Chrystus  lub  Święta  Maryjo,  powtórz  to  imię,  jeśli  jesteś  
muzułmaninem,  powtórz  Allaha  lub  Mahometa,  jeśli  jesteś  buddystą  Amituofo…  wszystkie  te  
imiona  bogów  mogą  ci  pomóc  dużo  w  swoim  życiu

Jeśli  masz  atak  lęku,  po  prostu  pomyśl  o  jakimkolwiek  imieniu  Boga,  a  ten  niepokój  
stopniowo  zniknie.  powtórzenie

Mantra  jest  bardzo,  bardzo,  bardzo  ważna.
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Znikają  wszelkiego  rodzaju  negatywne  myśli,  takie  jak  chęć  skrzywdzenia  kogoś  
lub  chęć  zemsty.  Jeśli  chcesz  zemsty,  będziesz  miał  problemy  z  prawem,  wsadzą  
cię  do  więzienia  i  będziesz  miał  wszelkiego  rodzaju  problemy.  Aby  przejść  przez  te  
chwile  słabości  i  kryzysu,  kiedy  pojawiają  się  takie  myśli,  szybko  wyrecytuj  mantrę  
jednego  z  bogów,  tego,  którego  chcesz  i  nie  przestawaj  jej  powtarzać,  dopóki  nie  
odejdą.  Bo  jeśli  nie,  jeśli  popełnisz  jakikolwiek  negatywny  czyn,  mogą  wsadzić  cię  
do  więzienia,  a  twoją  rodzinę,  przyjaciół,  wszystko  się  zepsuje.  Jest  wielu  ludzi,  
którzy  mówią  do  siebie  i  odpowiadają  sobie,  i  tak  kończą  w  szpitalu  psychiatrycznym  
na  resztę  życia.  Wszystko  to  pochodzi  od  Jaźni.

Im  silniejsza  jest  ta  jaźń,  tym  bardziej  cierpi.  Im  bardziej  będziesz  chronić  tę  Jaźń,  
tym  więcej  będziesz  mieć  problemów.  Jeśli  masz  duże  ja,  będziesz  miał  duże  
problemy,  jeśli  masz  małe  ja,  będziesz  miał  małe  problemy,  a  jeśli  nie  masz  ja,  nie  
będziesz  miał  problemów.  Im  więcej  Mnie,  tym  silniejsze  są  pragnienia,  a  kiedy  
masz  silne  pragnienia  i  nie  możesz  ich  spełnić,  będziesz  bardzo  cierpieć.  Każdy  
musi  się  cieszyć  z  tego  co  ma  teraz.  Każdy  chce  bogactwa,  ale  pomyśl,  że  są  ludzie,  
którzy  są  w  znacznie  gorszej  sytuacji  niż  ty,  o  wiele  więcej  ludzi!  Są  biedni  ludzie,  
którzy  żyją  bardzo  szczęśliwie  i  są  milionerzy,  którzy  nie  są  szczęśliwi.Bo  biedni  
wiedzą,  że  mają  to,  co  mają  i  nie  proszą  o  więcej,  bo  nawet  jeśli  proszą,  wiedzą,  że  
to,  co  mają  mają,  to  mają.

Aby  uchronić  się  przed  samym  sobą,  wszystko,  co  możesz  zrobić,  to  recytować  
mantrę.

powtarzając  te  mantry  w  kółko,  wszystkie  negatywne  myśli  znikną.

Jeśli  jesteś  zadowolony  z  tego,  co  masz,  będziesz  żył  szczęśliwie  i  w  dobrym  
zdrowiu.  Jeśli  nie  jesteś  zadowolony  z  tego,  co  masz,  będziesz  cierpieć.  Im  bardziej  
jesteś  niezadowolony,  tym  bardziej  będziesz  cierpieć.  Im  więcej  masz  pragnień,  
tym  bardziej  będziesz  cierpieć.  Jeśli  masz  jedno  życzenie,  będziesz  cierpieć  za  
jedno,  jeśli  masz  100,  będziesz  cierpieć  za  100,  a  jeśli  masz  1  000  000  życzeń,  
będziesz  cierpieć  za  1  000  000.  Więc  wiesz,  im  więcej  pragnień,  tym  bardziej  
będziesz  cierpieć.  Czy  cierpisz,  czy  nie,  będziesz  miał  dobre  i  złe  rzeczy  w  swoim  
życiu,  tak  to  już  jest.  I  nie  musisz  sam  ogrzewać  głowy.  Kiedy  masz  problem,  
wyrecytuj  mantrę;  Nie  przestawaj  powtarzać  imienia  Boga,  aby  wypełnić  swój  
umysł  tylko  tą  myślą,  aby  negatywna  myśl  zniknęła  z  twojej  głowy.  Nie  ma  innego  
rozwiązania.  nie  ma.

To  jedyna  rzecz,  która  może  ci  pomóc.  Kiedy  jakakolwiek  negatywna  myśl  
przechodzi  przez  twój  umysł,  czy  to  słowami,  czy  czynami,  zanim  cokolwiek  powiesz  
lub  zaczniesz  działać,  szybko  wyrecytuj  mantrę,  którą  lubisz  najbardziej.  Tak  więc  
pragnienie  zranienia  zniknie  z  twojego  umysłu.
Jeśli  powiesz  lub  zrobisz  coś  złego  ludziom,  to  zło  wróci  do  ciebie.  Nikt  nie  wybacza.  
Jeśli  traktujesz  innych  tak,  jakbyś  był  sobą,  inni  będą  traktować  cię  tak  samo.  Jeśli  
jesteś  niemiły  dla  kogoś,  ta  osoba  będzie  cię  źle  traktować.  Jeśli  jesteś  dobry  i  
traktujesz  innych  z  uczuciem,  inni  odwdzięczą  się  takim  samym  traktowaniem.  
Jeśli  chcesz  zobaczyć  pozytywną  i  szczęśliwą  twarz  w  lustrze,  musisz  odzwierciedlać  
pozytywną  i  szczęśliwą  twarz.  Lustro  zawsze  zwraca  obraz  tego,  co  jest  przed  nim  
umieszczone.  Więc  jeśli  chcesz  mieć  szczęśliwe  życie,  zawsze  przedstawiaj  
pozytywny  obraz.
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JEŚLI  RECYTUJESZ  MANTRĘ,  BĘDZIESZ  PRZYSZŁYM  BUDDĄ

Jeśli  chcesz  zostać  milionerem,  musisz  zacząć  od  recytowania  Mantry.

To  pomaga  ci  w  życiu,  a  kiedy  umrzesz,  będziesz  wolnym  bogiem  i  będziesz  mógł  
podróżować  po  wszechświecie  i  urodzić  się  na  dowolnej  planecie.  To  jest  bardzo  ważne.

Kiedy  coś  jest  pozytywne,  jeśli  twoja  myśl  jest  negatywna,  staje  się  negatywna.

Z  tego  powodu  radzę  wszystkim  praktykować  w  myślach  Mantrę  24  godziny  na  dobę,  
recytując  Amituofo  lub  Namo  Amituofo  lub  Ojcze  nasz,  Ojcze  nasz...  Jeśli  wolisz,  możesz  
recytować  Jezusa  Chrystusa  lub  Maryję.  Musisz  powtarzać  Mantrę  w  swoich  myślach  
przez  24  godziny,  aż  śnisz  o  Mantrze  (lub  imieniu  Boga).

Jeśli  chcesz  być  nieśmiertelny,  musisz  zacząć  od  recytowania  Mantry.  Jeśli  chcesz  być  
wolną  duszą,  musisz  zacząć  od  recytowania  Mantry.

Więc  w  twoim  życiu  wszystko  będzie  pozytywne  i  będziesz  mógł  dotrzeć  poza  
wszechświat  tylko  poprzez  recytowanie  tej  Mantry.

Aby  tak  się  nie  stało,  zawsze  trzeba  mieć  pozytywne  myślenie.  Aby  mieć  pozytywne  
myślenie,  musisz  najpierw  przeprowadzić  oczyszczanie.  Z  Mantrą  zamieniasz  12  
milionów  myśli  na  sekundę,  które  przechodzą  przez  twój  umysł,  na  jedną.  Recytuj  
Buddę  lub  Jezusa  Chrystusa.

Co  to  jest  mantra?  Mantra  dla  buddyzmu  to  imię  Buddy:  „Amitoufo,  Amitoufo,  
Amitoufo…”  To  jest  mantra  buddyjska.  W  przypadku  katolików  mantrę  można  powtarzać  
„Boże  nasz  lub  Ojcze  nasz,  Ojcze  nasz,  Ojcze  nasz…”  Jakkolwiek  chcesz.

W  jodze  najpierw  musisz  zacząć  od  recytowania  mantry.

Jeśli  chcesz  mieć  dobrą  przyszłość,  musisz  zacząć  od  recytowania  Mantry.

To  jest  mantra.  Aby  usunąć  12  000  000  milionów  myśli  na  sekundę,  które  przechodzą  
przez  nasz  mózg,  najpierw  musisz  go  oczyścić.  Aby  oczyścić  wszystkie  negatywne  myśli,  
zacznij  od  recytowania  Mantry;  kiedy  pracujesz,  kiedy  śpisz,  kiedy  idziesz,  kiedy  coś  
robisz,  twoje  myśli  zawsze  muszą  być  w  mantrze:  Ojcze  nasz,  Ojcze  nasz,  Ojcze  nasz….  
lub  jeśli  wolisz  imię  Buddy:  możesz  recytować  z  4  sylabami  „A-mi-tuo-fo  A-mi-tuo-fo,  Am-
ituo-fo…  lub  z  6  sylabami  „Na-mo  A-mi-tuo  -fo  "...  Cokolwiek  chcesz.  Jeśli  zawsze  możesz  
o  tym  pomyśleć.

I  gwarantuję,  że  wszystkie  nerwy,  cały  stres,  cały  smutek...  i  wszelkiego  rodzaju  
negatywne  myśli  znikną.  Dzięki  temu  wszystkie  negatywne  myśli,  które  wpływają  na  
twoje  zdrowie,  bezpieczeństwo,  szczęście,  pracę  są  usuwane.  Wszystko,  co  złe,  
negatywne,  przekształca  się  w  pozytywne  poprzez  praktykowanie  mantry.  Ponieważ  
kiedy  myślisz  negatywnie,  kończysz  negatywnie.  Tak  mówi  Budda  „wszystkie  myśli  stają  
się  rzeczywistością”
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Jest  z  nami  na  zawsze,  trwa  w  nieskończoności.  Kiedy  opuszczamy  to  ciało,  dusza  szuka  
narodzin  innego  ciała.  Dusza  jest  zawsze  taka  sama.  Dusza  nie  umiera.

Jeśli  chcesz  wydostać  się  z  kręgu  narodzin  i  śmierci  (urodzeni,  urodzeni,  urodzeni),  
zacznij  od  recytowania  mantry,  aby  oczyścić  swoje  negatywne  myślenie.  Kiedy  będziesz  
w  stanie  powtarzać  tę  Mantrę  w  myślach  (nie  ma  potrzeby  powtarzania  jej  na  głos),  24  
godziny  na  dobę,  będziesz  Bogiem.  Dzięki  temu,  powtarzając  imię  Boga,  pewnego  
dnia,  gdy  umrzemy,  Bóg  przyjdzie  szukać  nas,  by  zabrać  nas  ze  sobą,  wtedy  będziemy  
wolni.  Kiedy  tylko  chcesz,  możesz  schodzić  na  tę  ziemię  raz  za  razem  i  rodzić  się  na  
nowo.  Będziesz  wolny  i  nieśmiertelny.  Pan  śmierci  nie  będzie  mógł  nic  z  nami  zrobić.  
Dlatego  jeśli  chcesz  być  wolny,  pomyśl  najpierw  o  Mantrze:  Jezus  Chrystus,  Ojcze  nasz,  
Namo  Amituofo,  Namo  Amituofo,  cokolwiek  wolisz.  Terytorium  bogów  jest  jedno,  jest  
takie  samo  dla  wszystkich  religii.

To  zależy  od  twoich  działań,  jeśli  są  one  negatywne,  dusza  jest  karana  i  idzie  do  piekła,  
a  jeśli  twoje  działania  są  pozytywne,  idzie  do  nieba.  To  zależy  od  „ja”.

Kiedy  dotrzesz  do  końca  swojej  ścieżki,  znajdziesz  się  w  tym  samym  miejscu  co  wszyscy.  
Nie  ma  różnych  miejsc,  wszystkie  drogi  prowadzą  do  Rzymu,  do

Jeśli  robisz  to  całym  sercem,  całą  swoją  energią,  bezwarunkowo  24  godziny  na  dobę,  
możesz  być  w  przyszłości  bogiem,  możesz  osiągnąć  tę  samą  kategorię  i  poziom,  co  
Jezus  Chrystus.

Ten,  który  teraz  z  wami  rozmawia,  jest  moim  ciałem,  ale  w  tym  ciele  jest  duch.  Używam  
ciała,  by  z  tobą  rozmawiać,  ale  tak  naprawdę  to,  co  do  ciebie  mówi,  to  moja  dusza.  Jeśli  
nie  masz  duszy,  możesz  mówić.  Dlatego  ciało  jest  tym,  czego  używamy,  ale  to  nie  jest  
„ja”.  To  jest  jak  samochód,  używamy  samochodu,  ale  samochód  to  nie  my,  to  nie  „ja”.

Co  robi  Jezus  Chrystus?  Zapomnij  o  małym  mnie  i  zamień  małego  mnie  w  dużego  mnie.  
Bo  małe  ja  to  ciało.  A  to  ciało  przetrwa  tylko  kilka  lat,  nic  więcej.  W  każdej  chwili  
powietrze  nie  dostaje  się  do  organizmu  i  to  biedne  życie  się  kończy.  Nie  ma  znaczenia,  
czy  jesteś  biedny,  bogaty,  potężny….  wszyscy  umieramy  w  jednej  chwili.  Dlatego  musisz  
zrozumieć,  że  to  małe  ja  to  czysta  fantazja.  To  nic  innego  jak  fantazja.  To  nie  jest  
prawdziwe.  Jedyną  prawdziwą  rzeczą  jest  nasza  Dusza,  nasze  sumienie,  to  jest  
prawdziwe  ja.

Jedyną  prawdziwą  rzeczą  jest  nasz  umysł,  nasze  sumienie,  czyli  prawdziwe  ja.

Nie  próbuj  krzywdzić  innych  ludzi  dla  własnej  korzyści.
W  pewnym  momencie  możesz  skrzywdzić  innych,  ale  potem  słono  za  to  płacimy.  
Wszyscy  wiemy,  że  piekło  istnieje.  Poprzez  hipnozę  możesz  wiedzieć,  że  istnieje  niebo  
i  piekło,  że  istnieje  reinkarnacja.  Wszystko  jest  udowodnione.  Jeśli  nie  wierzysz,  możesz  
to  zweryfikować,  przeprowadzając  sesję  hipnozy  z  dowolnym  nauczycielem,  a  
zobaczysz,  jak  wrócisz  do  przeszłości.  W  ten  sposób  przekonasz  się,  że  kiedy  umrzesz,  
nie  wszystko  się  skończy,  ale  że  się  odrodzisz,  zaczniesz  nową  historię.  Na  dobre  lub  
na  złe.
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Jest  to  bezpośrednia  i  bardzo  łatwa  droga  do  szczęścia,  którego  wszyscy  szukamy.  
Po  prostu  praktykując  tę  Mantrę,  możesz  osiągnąć  szczęśliwe  zakończenie.  Nie  ma  
innego  wyjścia.

Według  Bodhisatwy  Guanyna  należy  ćwiczyć  2  godziny  dziennie  podzielone  na  4  
półgodzinne  sesje.

„Nie  jestem  pewien,  co  robić,  nie  jestem  pewien,  co  robić”

Pragnienie  bycia  nieśmiertelnym  jest  w  nas  samych.

Guanyn  uczy  nas,  jak  praktykują  mantrę  w  raju.  Zanim  nauczyłem  was,  jak  
praktykować  mantrę,  dzisiaj  nauczę  was,  jak  Bodhisattwa  Guanyn  mówi  nam,  że  
mantrę  należy  praktykować.

to  samo  miejsce.  Niezależnie  od  tego,  czy  wierzysz  w  Buddę,  czy  w  Jezusa  Chrystusa,  dochodzisz  do  tego  samego  miejsca.

Nie  trzeba  wychodzić  na  zewnątrz,  aby  zobaczyć,  co  mamy  w  środku.  Każdy  Wielki  
Mistrz,  cokolwiek  mówią,  jest  w  nas.  Mówię  Ci.  Nie  patrz  na  zewnątrz.  Nie  daj  się  
nikomu  przekonać,  mówiąc,  że  może  cię  uratować,  że  jest  zbawicielem.  Tylko  Ty  
możesz  to  zrobić,  nikt  za  Ciebie  tego  nie  zrobi.

Wszystkie  religie  prowadzą  do  tego  samego  miejsca,  nie  ma  dwóch  różnych  miejsc,  
jest  tylko  jedno  i  jest  takie  samo  dla  wszystkich.  Dlatego  mówię  wam,  jeśli  nie  
mamy  złych  myśli,  nasza  przyszłość  będzie  jasna,  jak  usłana  różami.  Dzięki  
pozytywnemu  myśleniu  możesz  spełnić  wszystkie  swoje  życzenia.  Ale  aby  spełnić  
twoje  życzenia,  musisz  zacząć  od  recytowania  mantry,  aby  oczyścić  negatywne  
myśli,  wszelkie  myśli  o  zemście,  nienawiści  lub  urazie.

Jak  czyścić?  recytując  mantrę  i  zajmuj  całą  swoją  myśl  tą  mantrą,  aby  negatywne  
myśli  nie  mogły  wejść  do  twojego  umysłu.  Bo  jeśli  twój  umysł  jest  zajęty  
negatywnymi  myślami,  odbije  się  to  na  twoim  zdrowiu,  możesz  zwariować,  możesz  
mieć  nerwy,  mieć  wszelkiego  rodzaju  ataki,  możesz  mieć  negatywną  przyszłość,  
negatywne  relacje  z  partnerem,  z  rodziną.. .  Z  tego  powodu  każda  droga  do  
szczęścia  zaczyna  się  od  praktykowania  Mantry  iw  ten  sposób  oczyszcza  myśli.  
Kiedy  będziesz  w  stanie  myśleć  24  godziny  na  dobę  o  Mantrze,  myśl,  myśl,  myśl  o  
Amituofo  lub  Ojcze  nasz,  będziesz  w  stanie  oczyścić  swoje  myśli.

Możesz  ćwiczyć  w  grupie,  w  dwie  osoby  lub  samodzielnie.  W  przypadku  ćwiczeń  w  
grupie  lub  w  pojedynkę,  jedna  część  zaczyna  się  od  dwukrotnego,  wolnego  i  
wyraźnego  wyrecytowania  „na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo”,  podczas  gdy  
druga  grupa  słucha,  kiedy  to  się  skończy,  tych,  którzy  byli  słuchanie  recytuje  „na  
mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo”,  a  recytatorzy  słuchają  i  tak  dalej.  Jeśli  ćwiczysz  
sam,  recytuj  na  głos  „na  mo  a  mi  tuo  fo”  2  razy  i  dwa  razy  w  myślach  i  tak  dalej.  2  
razy  na  głos  i  2  razy  z  myślą.  Ile  razy  musisz  ćwiczyć  tę  mantrę?

JAK  PRAKTYKOWAĆ  MANTRĘ,  ABY  MIEĆ  ZDROWIE  I  OSIĄGNĄĆ
RAJ
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Ponieważ  nie  jesteś  w  stanie  kontrolować  swoich  myśli,  nie  jesteś  zdrowy,  aw  nocy  
śnią  Ci  się  koszmary,  nie  możesz  spać,  nie  masz  ochoty  na  jedzenie...  i  w  końcu  
polegasz  na  tabletkach,  żeby  spać  i  odpoczynek.  Ale  pigułki  to  narkotyki  i  to  jest  
śmiertelne  dla  twojego  organizmu,  ponieważ  za  każdym  razem  będziesz  
potrzebował  więcej  dawek  i  to  wpłynie  na  twoje  zdrowie,  ponieważ  wszystkie  
pigułki  mają  skutki  uboczne.

Poćwicz,  a  zobaczysz.

skonsultuj  się  z  jakimkolwiek  lekarzem,  jeśli  nie  będziesz  w  stanie  codziennie  
wyrzucić  z  głowy  tych  negatywnych  myśli,  będziesz  odczuwać  ból,  najpierw  w  
jednym  miejscu,  potem  w  drugim,  następnego  dnia  w  innej  części  ciała...  a  jeśli  
pójdziesz  codziennie  chodzić  do  lekarza  z  innym  bólem  w  końcu  niczego  nie  
rozwiążesz.  Jeśli  twoja  głowa  nie  przestanie  myśleć,  nigdy  nie  będzie  dobrze.  Jeśli  
twój  umysł  nie  przestanie  wytwarzać  negatywnych  myśli,  twoje  ciało  nie  będzie  
zdrowe,  ponieważ  nie  przestaniesz  wysyłać  negatywnych  wrażeń,  a  twoje  ciało  
zachoruje.  Jeśli  chcesz  zdrowia,  musisz  kontrolować  negatywne  myśli  w  swoim  
umyśle,  a  jeśli  nie  jesteś  w  stanie  tego  kontrolować,  nie  będziesz  zdrowy  i  będziesz  
musiał  bardzo  często  chodzić  do  lekarza.  Jeśli  nie  możesz  się  uleczyć,  potrzebujesz  
pomocy  Boga,  dlatego  powinieneś  recytować  tę  mantrę.

Zapytaj  dowolnego  lekarza.  Dlatego  mówię  wam,  spróbujcie  poprzez  tę  mantrę  
odpędzić  negatywne  myśli  i  wyleczyć  swoje  choroby,  ponieważ  ta  mantra  nie  ma  
skutków  ubocznych  jak  pigułki.  Tabletki  leczą  jedną  rzecz,  ale  psują  inne,  a  wtedy  
całe  ciało  zaczyna  mieć  problemy.  Znajomy  powiedział  mi,  że  lekarz  przepisał  mu  
pigułkę  i  teraz  jego  dom  wygląda  jak  apteka.  To  jest  złe  dla  organizmu.  Im  więcej  
chemii  weźmiesz,  tym  gorzej  będzie  się  czuło  twoje  ciało.

Jeśli  nie  jesteś  do  tego  przyzwyczajony,  możesz  zacząć  od  recytacji  dwa  razy,  pół  
godziny  rano  i  pół  godziny  wieczorem.  Im  więcej  czasu  spędzisz,  tym  lepiej.  Jeśli  
ktoś  ma  problemy  ze  stresem,  nerwami,  udręką,  bólami  głowy  lub  jakąkolwiek  
chorobą,  skoncentruj  się  na  miejscu,  w  którym  masz  problem  lub  chorobę  i  recytuj  
mantrę,  ponieważ  poprzez  mantrę  możesz  uzdrowić  i  najważniejsze  jest  to,  że  nie  
mieć  skutków  ubocznych.  To  zależy  od  twojej  koncentracji.  Nie  możesz  mieć  żadnej  
myśli,  ani  dobrej,  ani  złej,  aby  móc  skoncentrować  swój  głos  w  miejscu,  w  którym  
masz  problemy.  Ważna  jest  też  medytacja.  Bez  względu  na  to,  w  jakiej  pozycji  to  
robisz,  ważne,  abyś  czuł  się  komfortowo.  Na  przykład,  jeśli  jesteś  chory  w  łóżku  i  
nie  możesz  wstać,  możesz  skorzystać  z  okazji,  aby  ćwiczyć  mantrę,  musisz  powoli  
i  spokojnie  powiedzieć  „na  mo  a  mi  tuo  fo”.  Bo  Bóg  mówi,  że  kto  go  prosi  o  pomoc,  
przychodzi  z  pomocą.  Dlatego  jeśli  wyrecytujesz  jego  imię  w  skupieniu,  przyjdzie  
ci  z  pomocą.  Sprawdź  to.

Musisz  recytować  mantrę  podczas  medytacji,  obie  w  tym  samym  czasie:  na  mo  a  
mi  tuo  fo  na  mo  a  mi  tuo  fo...  na  głos,  a  potem  z  myśli.  Aby  usunąć  z  umysłu  
wszelkiego  rodzaju  nerwy  lub  negatywne  myśli,  musisz  skoncentrować  się  na  
recytowaniu  tej  mantry,  a  zobaczysz,  jak  nerwy  odejdą,  w  ciągu  kilku  minut  nerwy  
i  stres  odejdą.  Jeśli  nie  będziesz  słuchać  tych  negatywnych  emocji,  te  emocje  
odejdą,  im  bardziej  będziesz  na  nie  zwracać  uwagę,  tym  więcej  nerwów  i  stresu  
będziesz  mieć.  Im  mniej  uwagi  poświęcasz  tym  emocjom,  tym  szybciej  one  odejdą.  
Stres,  nerwy,  złość,  uczucie  smutku…  wszystko  to  bezpośrednio  wpływa  na  Twoje  
zdrowie.  Móc
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Używamy  tylko  3%  użytecznych  programów,  reszta  to  śmieci.  Więc  teraz  wiesz,  że  
jeśli  masz  problemy  zdrowotne,  bez  względu  na  wszystko,  musisz  zaufać  sobie  i  
zaufać  mantrze,  która  może  uzdrowić,  a  następnie  skoncentrować  się  na  miejscu,  w  
którym  masz  problem  i  recytować  mantrę  ze  100%  przekonaniem.  Nie  możesz  mieć  
wątpliwości.  Jeśli  to  zrobisz,  zapewniam  cię,  że  zostaniesz  wyleczony.  Tego  nauczył  
mnie  Bodhisattwa  Guanyn  i  ja  uczę  was.  Ufam  Bodhisattwie  Guanynowi  i  przez  
ponad  40  lat  rozwiązałem  w  ten  sposób  wszystkie  moje  problemy  zdrowotne.  Więc  
teraz  już  wiesz,  że  całe  źródło  zła  jest  w  twoim  mózgu,  a  ja  nauczyłem  cię,  jak  
wyleczyć  twoje  dolegliwości  ze  źródła  zła.

Dlatego  nie  łykaj  od  nikogo  nic  negatywnego  bo  wtedy  będziesz  wiecznie  chora  i  
będziesz  musiała  co  dwa  na  trzy  chodzić  do  szpitala.  Tego  właśnie  chce  osoba,  która  
rzuca  w  ciebie  śmieciami,  żebyś  się  rozchorował.  Więc  niczego  nie  połykaj.  Gdy  
ludzie  mówią

Spróbuj  i  ćwicz,  a  zobaczysz,  że  wkrótce  wszystkie  twoje  dolegliwości  znikną,  a  ty  
poczujesz  się  pełen  zdrowia  i  energii.  Zaufaj  Bogu  Guanyn,  tak  jak  ja  to  uczyniłem,  a  
wszystko  ułoży  się  dla  ciebie  bardzo  dobrze.  Jeśli  mnie  posłuchasz,  gwarantuję,  że  
nigdy  nie  będziesz  mieć  problemów  ze  zdrowiem.Recytuj  mantrę  2  godziny  dziennie  
w  półgodzinnych  sesjach,  a  będziesz  mieć  zdrowie  i  pozytywną  energię.  Więc  możesz  
cieszyć  się  życiem  ze  zdrowiem.  Ponieważ  zdrowie  jest  najważniejszą  rzeczą  w  życiu,  
jeśli  nie  masz  zdrowia,  nie  masz  nic.  Teraz  możesz  być  milionerem  i  mieć  idealną  i  
szczęśliwą  rodzinę,  jeśli  nie  masz  zdrowia,  nie  możesz  cieszyć  się  życiem.

Spróbuj  zrobić  tak  jak  ja.  Praktykuję  od  40  lat  i  przez  te  lata,  jeśli  mam  jakiś  problem  
zdrowotny,  dzięki  medytacji  jogi  jestem  wyleczony.

Zawsze  myśl  pozytywnie,  nigdy  nie  myśl  negatywnie.  Nawet  jeśli  coś  pójdzie  nie  tak,  
zawsze  myślisz  pozytywnie  i  zobaczysz,  jak  wszystko  wokół  ciebie  zmieni  się  na  
pozytywne.  Nie  bierz  śmieci,  którymi  rzucają  w  ciebie  inni,  i  trzymaj  je  w  sobie.  Jeśli  
ktoś  mówi  ci  złe  słowa  i  krytykuje  cię,  pomyśl,  że  nie  mówi  tego  do  ciebie,  pomyśl  
„biedak,  to  szaleństwo”,  nie  akceptuj  negatywnych  rzeczy,  które  rzucają  ci  inni.  Jeśli  
zaakceptujesz  i  przełkniesz  wszystkie  negatywne  rzeczy,  które  rzucają  ci  inni,  
zachorujesz.

Poprzez  jogę-medytację  i  recytowanie  mantry  koncentruję  się  na  miejscu,  w  którym  
mam  problemy  i  daję  mózgowi  rozkaz  uzdrowienia  tego  miejsca.  To  się  nazywa  
samoleczenie,  z  Bożą  pomocą  zapewniam  was,  że  to  się  leczy.  Nie  ma  znaczenia,  czy  
to  rak,  czy  torbiel,  czy  jakakolwiek  choroba.  Aby  wyleczyć  jakikolwiek  problem  
zdrowotny,  najpierw  musisz  zaufać  sobie,  po  drugie,  musisz  zaufać  mantrze,  którą  
recytujesz,  i  Bogu.  Po  trzecie,  musisz  ufać  w  100%,  że  dzięki  tym  dwóm  rzeczom  
wyleczysz  się  w  100%.  Jeśli  nie  jesteś  w  100%  przekonany  i  masz  wątpliwości,  że  jest  
to  możliwe,  to  nie  działa.  Musisz  zaufać  w  100%.  Pamiętaj  dobrze,  wszystko  zależy  
od  twojego  umysłu.  Siła  umysłu  jest  bardzo  potężna.

Używamy  tylko  3%  naszego  umysłu,  użytecznych  myśli,  pozostałe  97%  myśli  bzdury,  
bzdury  i  fantazje,  które  są  bezużyteczne.  Jak  śmieciowe  programy  komputerowe.

Jeśli  inny  wysyła  ci  śmieci,  wysyła  ci  gówno...  czy  zamierzasz  połknąć?  NIE.
Jeśli  połkniesz,  drugi  osiągnął  swój  cel,  aby  cię  skrzywdzić.
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bzdury  i  bzdury  szybko  recytuj  mantrę  na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo"  wolno,  
cicho  i  wyraźnie,  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo".  Nie  wracaj  złymi  słowami  i  z  
zemsta.
Po  prostu  recytuj  mantrę,  której  cię  uczę,  i  spróbuj  doradzić  innym,  aby  zrobili  to  
samo.  Jeśli  ktoś  cię  nie  słucha,  zachowaj  bezpieczną  odległość,  aby  ta  osoba  nie  
wyrządziła  ci  większej  krzywdy.

Bardzo  dziękuję.

Mam  nadzieję,  że  mnie  posłuchasz  i  zastosujesz  się  do  moich  rad.

"

POWRÓT  INDEKS
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29.-  MIŁOŚĆ

Tak  jak  matka  kocha  swoje  dziecko,  ta  bezwarunkowa  miłość  jest  czystą  Miłością.  Dzień  i  noc  
opiekuj  się  dzieckiem.  W  nocy  zawsze  czuwa,  chociaż  jest  zmęczona  i  o  nic  nie  prosi,  niczego  nie  
żąda,  to  jest  Miłość

Dlatego  kiedy  sadzą  drzewo  ze  wszystkimi  jego  właścicielami,  oboje  muszą  o  nie  dbać.  Ponieważ  
jeśli  jeden  jest  ostrożny,  a  drugi  źle  traktowany,  drzewo  nie  rośnie.

Ludzie  popełniają  błędy  w  miłości  Na  przykład  w  Hiszpanii  do  dnia  23  września  2010  r.  zabito  50  
kobiet.  Zawsze  wychodzi  to  samo  zdanie:  „Jak  to  nie  jest  dla  mnie,  to  nie  będzie  dla  nikogo”.  Tak  
zawsze  mówi  człowiek.  Mężczyzna  popełnia  duży  błąd.  nie  jest  niczyją  własnością  ani  niewolnikiem.  
Mężczyzna  nie  ma  prawa  się  z  nią  bawić:  jeśli  chce,  bierze,  jeśli  chce,  zostawia.  Żaden  mężczyzna  i  
kobieta  nie  mają  tej  samej  duszy.  Dusza  jest  jak  prąd  elektryczny.  Jeśli  światło  jest  czerwone,  
światło  wychodzi  na  czerwono.  Jeśli  światło  jest  białe,  światło  jest  również  białe.

Jeśli  powiesz,  że  to  tylko  moje,  sytuacja  staje  się  negatywna.  Dlatego  pamiętajcie  dobrze,  Miłość  
nie  może  wymagać.  Jeśli  żądasz  tej  miłości,  jest  ona  negatywna,  posiadania,  nie  ma  nic  wspólnego  
z  prawdziwą  Miłością.  Na  przykład

Oznacza  to,  że  jeśli  w  tym  życiu  mężczyzna  urodził  się  w  poprzednim  życiu,  z  pewnością  urodziła  
się  kobieta  lub  zwierzę.  Niezależnie  od  tego,  czy  urodził  się  mężczyzna,  czy  kobieta,  nie  ma  różnicy,  
nie  ma  jednego  lepszego.  Dusza  jest  ta  sama.  Mają  tę  samą  duszę.  Jeśli  dusza  jest  taka  sama  dla  
wszystkich,  nikt  nie  jest  lepszy  od  nikogo.  Nawet  król  nie  jest  lepszy  od  żebraka.  Jeśli  urodził  się  
jako  książę,  to  znaczy,  że  w  poprzednim  życiu  dobrze  sobie  radził,  a  teraz  w  tym  życiu  cieszy  się  
tymi  zasługami.  Jeśli  urodził  się  żebrakiem,  to  znaczy,  że  w  poprzednim  życiu  zrobił  źle  i  dlatego  w  
tym  życiu  nie  może  się  dobrze  bawić.

Czym  jest  miłość?

Prawdziwa  miłość  to  czysta  pozytywna  miłość.  To  nie  jest  miłość  negatywna.  Czym  jest  pozytywna  
miłość?  To  ofiarowanie,  a  nie  proszenie,  nie  wymaganie,  czyli  Miłość,  wasza  dusza,  wasza  myśl  do  
drugiej  osoby  bezwarunkowo.  Żadnych  żądań.  To  jest  czysta  Miłość.  Jeśli  Miłość  stawia  warunki  lub  
wymagania,  jest  to  miłość,  nie  jest  to  czysta  Miłość,  jest  to  posiadanie.

Wniosek:  Kiedy  dwie  osoby  się  kłócą,  kto  ma  rację?  oboje  są  winni,  ponieważ  każdy  chce  uciec.  
Każdy  chce  mieć  rację.  Kiedy  dwoje  ludzi  naprawdę  się  kocha,  są  jednością.  Jeśli  wszyscy  myślą  o  
swoich  interesach,  będą  mieli  konflikt  interesów.

Wszyscy  mówią,  że  biorą  ślub  z  Miłości.  Nie  popełnij  błędu.  Zaborcza,  egoistyczna  miłość  nie  jest  
miłością.  Jeśli  mówisz,  że  „ty”  jesteś  mój,  to  posiadłeś  mnie,  a  ja  posiadłem  ciebie.  to  idzie  tak  W  
takim  przypadku  zawsze  będą  problemy,  konflikty  po  obu  stronach.  To,  co  musisz  zrobić,  to  
zjednoczyć  dwie  dusze  w  jedną.  Jeśli  oboje  jesteście  tą  samą  osobą,  nie  będziecie  się  kłócić  ze  sobą.  
Niemożliwe.  Jeśli  włożysz  coś  do  ręki  i  poruszysz  ręką,  to  nie  wyda  dźwięku.  dwa,  jeśli  zadzwonią
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Wszyscy  mamy  marzenie:  żyć  długo  i  szczęśliwie  ze  swoim  partnerem,  z  rodziną,  ze  
społeczeństwem,  z  państwem,  z  krajem…  Dlatego  nie  powinieneś  myśleć  o  „ja”,  więc  tak  
zaczyna  się  negatyw,  problemy  z  drugim.

Więc  możecie  mieć  szczęśliwe  miejsce,  szczęśliwe  społeczeństwo,  szczęśliwe  państwo,  
szczęśliwy  świat...  Nie  myślcie,  że  każdy  z  was.  Miłość  jest  czysta,  kiedy  w  tej  miłości  nie  ma  
„ja”.  Jeśli  istnieje  ja,  wystąpi  konflikt  interesów.  Bardzo  dziękuję.

Jeśli  dajesz  miłość  całemu  światu,  jesteś  wszędzie  i  cały  świat  cię  kocha.  Wszyscy  cię  kochają.  
Tak  jak  my  kochamy  Jezusa  Chrystusa  i  Maryję.  Do  Buddy.  Oddają  swoje  życie  i  swoją  miłość  
ludziom.  I  zawsze  o  nich  pamiętamy.  Są  święci,  dają  wszystkim  ludziom  swoją  miłość,  a  nie  
nienawiść.  Chociaż  Jezus  Chrystus  został  zabity  jako  niewinny,  nadal  kocha.  Nie  ma  
nienawiści  ani  nie  chce  zemsty.  Nic.  Dlatego  mężczyzna  i  kobieta  muszą  zapomnieć  o  sobie,  
aby  zjednoczyć  dwoje  w  jednym  i  żyć  bardzo  szczęśliwie.

Pamiętaj  dobrze.  Kobieta  nie  jest  własnością  mężczyzny  ani  mężczyzna  nie  jest  własnością  
kobiety.  Dwa  to  jedno.  Obaj  są  właścicielami.  Jeśli  tak  się  stanie,  będziesz  żył  bardzo  
szczęśliwie.  Wszelka  dyskusja  jest  winą  egoizmu,  winą  „ja”:  chcę,  myślę…

Pamiętaj  dobrze,  że  wszystkie  źródła  problemów  leżą  w  „ja”.  Nie  ma

Kiedy  kochasz  sercem,  nie  myślisz  o  „ja”.  Jeśli  „ja”  cię  kocham,  już  będziesz  miał  problemy,  
bo  nie  musisz  rozróżniać  ja-ty-on.
Dlatego  to  nie  „ja”  kocha.  Spróbuj  zjednoczyć  dwie  dusze  w  jednej.  Jeśli  jest  tylko  jeden,  nie  
żądają  od  siebie  niczego.  Nie  ma  dyskusji.  Jakby  to  było  drzewo.  To  samo  drzewo  nie  ma  
konfliktów.  Jeśli  są  dwa  drzewa,  to  już  są  różnice:  jedno  rośnie  wyższe,  drugie  krótsze,  na  
jednym  rośnie  więcej  kwiatów,  na  drugim  mniej...  Już  zaczynają  się  różnić.

jak  Jezus  Chrystus,  który  umiera  za  ludzi  z  czystej  miłości  do  bliźniego.

Dlatego  musisz  dołączyć  dwa  do  jednego.  Zanim  pomyślisz  o  sobie,  pomyśl  o  innych.

Wiedząc,  że  chcą  zabić,  na  pewno  ucieka,  nikt  nie  jest  aż  tak  głupi!  Ale  Jezus  Chrystus  nie  
ucieka,  by  kochać  bliźniego.  Czysta  pozytywna  miłość.

Co  jest  pozytywne?  to  Miłość  nie  różnicuje  Ja-ty-on.  Jeśli  w  rodzinie  nie  ma  miłości,  rodzina  
się  rozpada,  jeśli  nie  ma  miłości  do  społeczeństwa,  społeczeństwo  samo  sobie  szkodzi,  jeśli  
nie  ma  miłości  między  krajami,  przychodzi  wojna.  Jeśli  na  planecie  nie  ma  miłości  we  
wszechświecie,  może  zanieczyścić  wszechświat,  aw  przyszłości  może  wywołać  wojny  między  
planetami.  Wszystko  potrzebuje  miłości.  Jeśli  nie  będzie  Miłości,  będziemy  mieli  klęski  
żywiołowe,  w  rodzinach,  katastrofy  osobiste.  Całe  zło  będzie  negatywne.

Od  partnera,  od  rodziny,  od  przyjaciół,  od  społeczeństwa,  od  państwa.

Kiedy  dajesz  Miłość  wszystkim,  których  spotykasz,  cały  świat  staje  się  Gwarantowaną  
Miłością!  osoba  daje  Miłość  wszystkim,  zaraża  tą  Miłością  wszystkich  i  każdy  staje  się  
Miłością  dla  ciebie.To  jak  bycie  przed  lustrem.  Jeśli  się  uśmiechasz,  lustro  się  uśmiecha,  
gwarantowane!  Lustro  jest  jak  druga  osoba.  Dlatego  jeśli  chcesz  szczęścia,  szczęścia,  
długiego  życia...  jedyne  co  musisz  zrobić  to  rozdawać  Miłość.Jeśli  Twoja  kobieta  Kocha,  
druga  odwzajemnia  Miłość.  Jasne!  drugi  nie  przestaje  bić  i  kłuć,  drugi  nie  odwzajemnia  
uśmiechu.  Jeśli  chcesz,  aby  druga  osoba  cię  kochała,  najpierw  pokochaj  drugą  osobę.  
wiedzieć  czy  nie

Zawsze  myśl  o  nich  w  pierwszej  kolejności.  Jeśli  pomyślisz  o  nich  jako  pierwszy,  nie  będziesz  
już  mieć  konfliktu.  Zapamiętaj  go  dobrze.  Jeśli  myślisz  o  „ja”,  chcę  tego,  myślę,  że,  chciałbym  
tego…  Jeśli  ten  drugi  nie  robi  tego,  co  mówię,  złościsz  się,  to  moja  wina.

Wiesz,  że.

Jeśli  chcesz  żyć  szczęśliwie,  proszę,  posłuchaj  mnie:  zanim  cokolwiek  zrobisz,  pomyśl  
najpierw  o  swoim  partnerze.  Nie  myśl  najpierw  o  sobie.  Jeśli  najpierw  myślisz  o  sobie,  jesteś  
samolubny,  negatywny.  To  nigdy  nie  będzie  działać  w  ten  sposób.

Machine Translated by Google



Wszystkie  drogi  zostaną  
odcięte  i  wtedy  będziesz  dużo  biedniejszy  niż  wcześniej.  negatywne:  to  jest  egoistyczne  „ja”.  
Jeśli  będziesz  tak  dalej  postępować,  zostaniesz  sam.  Tak  jak  przed  lustrem,  jeśli  umieścisz  
negatywną  twarz,  wewnątrz  lustra  twarz  również  stanie  się  negatywna.  Nie  wyjdzie  
pozytywnie.  Dlatego  jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  dobrze  być  ze  swoim  partnerem,  dobrze  z  
rodziną,  dobrze  z  sąsiadami,  dobrze  ze  społeczeństwem...  pomóż  wszystkim.  Ponieważ  
jesteśmy  jednością.

Jest  to  naukowo  udowodnione.  Ludzie  myśleli:  „Och,  to  dziecko  nic  nie  wie,  jeszcze  się  nie  
urodziło  i  nic  nie  wie.  Mylisz  się.  On  wie  wszystko,  co  mu  przekazujesz,  co  jesz,  co  pijesz,  
wszystko.  Zdaje  sobie  z  tego  sprawę  każda  przyszła  mama.  Staraj  się  kontrolować  wszystkie  
negatywne  emocje,  aby  mieć  zdrowe  dziecko.  To  jest  pierwsze.

Oznacza  to:  jeśli  chcesz,  aby  Twoje  dziecko  było  dobrym  człowiekiem,  gdy  jesteś  w  ciąży,  
powinieneś  czytać  książki  o  dobrych  radach  i  dobrych  uczynkach.  W  ten  sposób  uczysz  
swoje  przyszłe  dziecko,  aby  było  dobrym  człowiekiem.  Jeśli  twój  syn  będzie  dobrym  
człowiekiem  w  przyszłości,  twoja  rodzina  i  reszta  twoich  dzieci  będzie  miała  dobrą  przyszłość.  
Jeśli  będąc  w  ciąży  zawsze  myślisz  egoistycznie,  jesteś  zdenerwowana,  smutna  lub  masz  
jakiekolwiek  negatywne  emocje,  kiedy  Twoje  dziecko  się  urodzi,  będzie  smutne,  negatywne,  
aw  przyszłości  będzie  złym  człowiekiem.  To  bardzo  ostrożnie,  ponieważ  uczysz  swoje  
dziecko  od  ciąży.  Dlatego  będąc  w  ciąży  nie  powinnaś  palić,  ponieważ  nikotyna  podczas  
palenia  wpływa  również  na  Twoje  dziecko.  To  samo  dzieje  się,  gdy  pijesz,  alkohol  dostaje  
się  do  krwi  twojego  przyszłego  dziecka.  Jeśli  nosi  alkohol,  gdy  jest  starszy,  bardzo  
prawdopodobne,  że  będzie  alkoholikiem,  a  jeśli  ty  palisz,  bardzo  prawdopodobne,  że  twój  
syn  będzie  palaczem.  Dlatego  obserwujesz  bardzo  uważnie.

Po  drugie,  kiedy  urodzi  się  twoje  dziecko,  nie  myśl:  Ach,  to  dziecko,  które  właśnie  się  
urodziło,  nic  nie  wie!  Nie  umie  mówić,  nie  zna  języków,  zaczyna  robić  negatywne  rzeczy  
przy  dziecku,  nauczy  się  wszystkiego,  co  zobaczy  i  usłyszy.  Dziecko,  które  jest  jak  czysta  
kartka  papieru,  zależy  od  tego,  jak  napiszesz  na  tej  pustej  kartce,  ono  to  zarejestruje.  
Dziecko  słuchaj,  jeśli  będziesz  krzyczeć,  krzyczeć  i  krzyczeć...  dziecko  nie  wie,  czy  to  dobrze,  
czy  źle  i  uczy  się  tego,  a  kiedy  będzie  starsze,  też  będzie  lubić  krzyczeć.  wszystko,  co  powiesz  
lub

Jeśli  jesteś  dobrą  matką,  musisz  zrobić  wszystko  dla  swojego  przyszłego  dziecka,  aby  
urodziło  się  zdrowe  na  ciele  i  umyśle.  Miłość  matki  jest  największa  na  świecie.  Dla  swojego  
dziecka  musisz  robić  wszystko  w  pozytywnym  myśleniu.  Na  przykład,  jeśli  chcesz,  aby  Twoje  
dziecko  było  muzykiem,  słuchaj  muzyki  codziennie  i  w  ten  sposób  przekaż  swojemu  dziecku  
wszystkie  emocje  związane  z  muzyką.  Jeśli  chcesz,  żebym  został  lekarzem,  musisz  codziennie  
czytać  książki  na  ten  temat.

inna  rzecz.  Zaufaj  mi,  we  wszystkim  zawsze  myśl  o  drugiej  stronie.
Nie  w  tobie,  bo  im  większe  masz  „ja”,  tym  twoje  życie  będzie  bardziej  negatywne  i  będziesz  
miał  więcej  problemów.  Jeśli  chcesz  żyć  bardzo  dobrze  i  szczęśliwie,  mieć  długie  życie  w  
miłości  i  zdrowiu,  musisz  zmniejszać  swoje  „ja”,  aż  zniknie.

Jeśli  to  zrobisz,  możesz  uzyskać  wszystko,  co  najlepsze  w  swoim  życiu,  a  wszystkie  twoje  
pozytywne  życzenia  zostaną  spełnione.  Wszystko  negatywne,  w  dłuższej  perspektywie  
zapłacisz  słono  i  z  odsetkami.  Ludzie  mylą  się,  myśląc:  „patrzcie,  jak  oszukując  ludzi,  czerpię  
korzyści”.

Czym  jest  miłość  matki?

Kiedy  kobieta  jest  w  ciąży,  bardzo  ważne  jest,  aby  w  czasie  ciąży  nie  myślała  o  niczym  
negatywnym.  Jeśli  myślisz  negatywnie,  ta  myśl  negatywnie  wpłynie  na  twoje  przyszłe  
dziecko.

MATCZYNA  MIŁOŚĆ

,
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Dlatego  jeśli  chcesz  mieć  szczęśliwą  rodzinę  i  mieć  wspaniałe  dzieci,  dobre  w  rodzinie,  
dobre  w  społeczeństwie,  musisz  je  uczyć  od  ciąży,  od  urodzenia  i  od  dzieciństwa.

Należy  do  niższej  kategorii.  Wszystko  zależy  od  wykształcenia,  od  ciąży,  od  noworodka,  aż  
do  momentu,  gdy  dorośnie.

Jeśli  nie  wychowasz  dobrze  swojego  dziecka,  jak  widzimy  na  co  dzień  wielu  morderców  i  
terrorystów,  którzy  zabijają  ludzi.  Dlaczego  ci  ludzie  są  oddani  zabijaniu?  ponieważ  od  
dzieciństwa  ojciec  lub  matka  przekazują  mu  negatywność.  Dziecko  dorastało  w  negatywnym  
i  mściwym  środowisku.

Proszę,  jeśli  nie  jesteś  pozytywnie  przygotowana,  możesz  poczekać,  kiedy  pewnego  dnia  
będziesz  pozytywnie  przygotowana  do  posiadania  dzieci,  a  nie  z  sytuacją  krytyczną,  z  
problemami  w  życiu  rodzinnym,  bo  to  wpłynie  na  Twoje  dziecko.  Dlatego  najważniejsze  
jest  wychowanie  dziecka  na  dobrego  człowieka.  Zawsze  myśl  za  innych,  to  dobry  syn

robisz  na  oczach  dziecka,  dziecko  rejestruje  wszystko.  To  tak,  jakby  to  był  film,  rejestruje  
wszystko,  co  dobre  i  złe.

Wszyscy  myślą  o  mnie,  mnie,  mnie  i  nie  myślą  o  innych.  W  takim  przypadku  nie  będzie  to  
w  porządku  z  tobą  lub  twoją  rodziną.  Ze  społeczeństwem  też  nie  będzie  dobrze.  Jeśli  nie  
wychowasz  prawidłowo  swojego  dziecka,  wpłynie  to  nie  tylko  na  Ciebie,  ale  także  na  
społeczeństwo  i  cały  świat.  Dlatego  proszę,  to  bardzo  ważne,  nie  chodzi  tylko  o  syna.  Twój  
syn  jest  zależny  od  wykształcenia,  może  być  świętym  lub  diabłem.  To  zależy  od  Ciebie  jako  
matki.  Dlatego  Ty  jako  matka  masz  bardzo  ważną  misję.

Dlatego  wielu  ludzi  myli  się,  myśląc,  że  dziecko  nic  nie  wie,  ale  ja  wam  mówię,  że  dziecko  
wie  wszystko,  wszystko,  co  żyje  w  jego  dzieciństwie,  odciśnie  na  nim  piętno  w  rozwoju  
jego  życia,  w  jego  przyszłości.  Jeśli  nie  szanujesz  swojego  ojca  lub  matki,  twoje  dziecko  
widzi,  słucha  i  uczy  się,  a  potem,  gdy  będzie  starsze,  ciebie  też  nie  będzie  szanować.  Bo  
wszystkiego  się  od  ciebie  uczy.  Jeśli  więc  chcesz,  aby  Twoje  dziecko  Cię  szanowało,  
rozpieszczało,  dbało  o  Ciebie,  musisz  zrobić  to  samo  z  rodzicami.  W  obecności  syna  musisz  
szanować  matkę,  ojca,  rodzinę,  męża.  Więc  twój  syn  będzie  się  od  ciebie  uczył,  a  kiedy  się  
zestarzejesz,  twój  syn  zrobi  to  samo,  co  widział,  że  zrobiłeś  ze  swoimi  rodzicami,  rodziną  i  
mężem.  Twoje  dziecko  uczy  się  w  100%  tego,  co  robisz.  To  musisz  zdać  sobie  sprawę.  
Dziecko  wszystko  rozumie.  Jeśli  uśmiechasz  się  do  noworodka,  dziecko  odpowiada  
uśmiechem.

Jeśli  osoba  robi  bardzo  wściekłą  minę,  dziecko  zaczyna  płakać.  Jeśli  nie  spróbujesz,  stań  
przed  dzieckiem  i  zrób  te  dwie  miny,  aby  zobaczyć,  jak  zareaguje.  Dlatego  mówię,  że  
dziecko  nie  umie  mówić,  ale  to  nie  znaczy,  że  nic  nie  wie.  Dziecko  uczy  się  wszystkiego  
dobrego  i  wszystkiego  złego.  Wszystko,  co  jest  przed  nim.  Ostrożny!

Wychowuj  się  dobrze,  aby  mieć  dobre  dziecko  dla  siebie  i  z  pożytkiem  dla  społeczeństwa.  
Dlatego  dobrze  słucha:  nie  powinien  przekazywać  negatywnych  myśli  bezpośrednio  ani  
pośrednio.  Nie  chodzi  tylko  o  ciebie,  dotyczy  to  również  społeczeństwa,  państwa  i  całego  
świata.

W  wielu  krajach  dziewczęta  są  edukowane,  mówiąc  im,  że  mężczyzna  jest  bogiem,  że  
muszą  być  mu  posłuszne  we  wszystkim,  a  dziewczyna  od  najmłodszych  lat  przełyka  tę  
historię,  która  nie  jest  ani  uczciwa,  ani  prawdziwa.  Kiedy  jest  starsza,  robi  to,  czego  uczono  
ją  jako  dziecko.  W  Europie  uczy  się  wolności  i  równości.  Dziewczyna  nie  będzie  myśleć  o  
tych  bzdurach,  że  mężczyzna  jest  bogiem  i  że  musi  być  mu  posłuszna  we  wszystkim.  
Mężczyzna  może  poślubić  kobietę,  którą  chce,  a  kobieta  może  poślubić  tylko  jednego  
mężczyznę.Dlatego  zależy  to  od  wykształcenia.Przed  prawem  bogów  mężczyzna  i  kobieta  
są  równi,  nie  ma  przełożonego.  Nie  można  zmiażdżyć  słabych.  Logicznie  rzecz  biorąc,  
kobieta  jest  słabsza  od  mężczyzny.  Ale  to,  że  jest  słabszy,  nie  oznacza,  że  jest  gorszy.
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Co  to  znaczy?  Jeśli  naprawdę  kochasz  siebie,  najpierw  musisz  umieścić  małe  „ja”,  aż  nie  
będzie  żadnego  „ja”.

dla  Ciebie  i  dobrego  obywatela  dla  społeczeństwa.  Wychowujesz  świętego,  demona  lub  
terrorystę;  wszystko  zależy  od  Ciebie.

Konsekwencje  poniesiesz  ty,  a  nie  inna  osoba,  będziesz  miała  problemy  psychiczne,  
problemy  fizyczne  w  twoim  łonie,  problemy  w  sumieniu…  więc  nie  zwracaj  uwagi  na  innych,  
nic  im  się  nie  stanie,  oni  nie  poniesie  konsekwencji  jak  ty.  Zaufaj  mi,  to  bardzo  ważne  dla  
ciebie  jako  matki.  Miłość  matki  jest  największą  miłością  na  świecie.  A  jeśli  naprawdę  tak  
bardzo  kochasz  swoje  przyszłe  dziecko,  musisz  uczyć  go  od  ciąży.  Dlatego  musisz  usunąć  
wszystkie  swoje  wady,  akty  myślowe,  palenie,  picie,  nerwy,  smutek,  złość…  wszystkie  te  
negatywne  czyny  muszą  zostać  wyeliminowane.  Jeśli  chcesz,  aby  twój  syn  był  dobrym  
synem  w  przyszłości,  musisz  robić  to,  co  ci  mówię,  a  będziesz  miał  wspaniałego  syna.  Nie  
ma  znaczenia,  czy  jesteś  bogaty,  czy  biedny.  Nawet  jeśli  jesteś  milionerem,  jeśli  nie  
wykształcisz  dobrze  swojego  syna,  za  kilka  dni  wyda  on  twój  majątek,  twoje  pieniądze  i  cała  
rodzina  popadnie  w  biedę.  Zapamiętaj  dobrze  moje  słowa.  Bardzo  dziękuję.

Kochaj  siebie.  Najpierw  musisz  pokochać  siebie.

Jeśli  to  ja  jest  małe,  możesz  zrobić  wszystko  dla  dobra  innych.  Jeśli  myślisz  tylko  o  innych,  
logicznie  rzecz  biorąc,  wszyscy  chcą  być  twoimi  przyjaciółmi,  wszyscy  cię  uwielbiają,  przy  
każdej  dobrej  okazji  myślą  o  tobie  jako  pierwsi,  ponieważ  jesteś  dobrym  człowiekiem,  
dobrym  obywatelem.  Aby  być  dobrym,  przede  wszystkim  trzeba  najpierw  pomyśleć  o  
innych.  Ponieważ  myślisz  najpierw  o  innych,  a  nie  o  swoich  własnych  interesach,  wszyscy  
cię  kochają:  kto  nie  chciałby  być  twoim  przyjacielem?  Ponieważ  jesteś  troskliwą,  imponującą  
troskliwą  osobą  o  złotym  sercu.  Wszyscy  cię  kochają,  twoje  życie  będzie  wspaniałe.  Będziesz  
miał  każdą  okazję  na  tym  świecie,  wszyscy  chcą  ci  pomóc,  wszyscy  cię  kochają.  Aby  to  
osiągnąć,  jaźń  musi  być  coraz  mniejsza,  aż  stanie  się  0.  Jeśli  jesteś  w  stanie  zamienić  tę  jaźń  
na  0,  staniesz  się  bogiem  tego  świata.  Będziesz  najbardziej  mile  widzianą  osobą  na  tej  
planecie.  Zupełnie  jak  Jezus  Chrystus.  W  Jezusie  Chrystusie  nie  ma  „ja”  Jezus  Chrystus  
umiera  za  ludzi.  Gdyby  Jezus  Chrystus  miał  trochę  „mnie”,  znając  dzień  i  godzinę,  kiedy  
Rzymianie  przyszli  go  szukać,  aby  go  zabić,  uciekłby.  I  nie  ucieka.  Oznacza  to,  że  Jezus  
Chrystus  myśli  tylko  o  innych,  myśli  tylko  o  interesie  innych.  Umrzyj  za  nas.  Oznacza  to,  że  
Jezus  Chrystus  przychodzi,  aby  zredukować  „ja”  do  zera.

W  szkole  uczą  tylko  bycia  mądrym,  nie  uczą  jak  być  dobrym  człowiekiem.  Pamiętaj  dobrze,  
to  czy  Twoje  przyszłe  dziecko  będzie  dobre  czy  złe  jest  w  Twoich  rękach.  Dlatego  misja  
matki  jest  bardzo  ważna.  Musisz  wiedzieć,  jakie  to  ma  znaczenie.  Nigdy  nie  próbuj  przerywać  
ciąży,  ponieważ  to  zabija  twoje  dziecko:  twoje  przyszłe  dziecko.  Tygrys,  lew…  są  mięsożercami  
i  jedzą  wszystkie  rodzaje  zwierząt,  ale  nigdy  nie  jedzą  swoich  dzieci,  nigdy  ich  nie  zabijają.  
My,  ludzie,  bardziej  inteligentni,  tak  dobrzy  w  sercu...  i  zabijamy  nasze  dzieci?  Ma  to  bardzo  
poważne  konsekwencje,  psychiczne  i  fizyczne.  Po  2-3  aborcjach  nie  będziesz  mogła  mieć  
więcej  dzieci.  Kiedy  będziesz  starszy,  będziesz  miał  szczęśliwą  rodzinę  i  będziesz  chciał  mieć  
dzieci,  nie  będziesz  mógł.  Nie  słuchaj  ludzi,  którzy  są  za  aborcją.

Dlatego  jest  w  stanie  to  zrobić.  Gdybyśmy  znali  dzień  i  godzinę,  kiedy  przyjdą  nas  zabić,  z  
pewnością  byśmy  uciekli.  To  jest

POKOCHAJ  SWOJE  WNĘTRZE
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A  twoje  komórki  stają  się  ujemne.  Najpierw  zaatakują  ciebie  i  logicznie  rzecz  biorąc,  będziesz  miał  
w  sobie  wojnę  światową:  wszystko  dobre  lub  złe  zostanie  zabite,  a  zapłacisz  za  to  swoim  zdrowiem.  
Każda  negatywna  myśl  wpływa  na  twoje  komórki  i  stają  się  one  negatywne.  Aby  zatrzymać  
jakąkolwiek  chorobę,  musisz  zmienić  swoje  myślenie.  Musisz  kochać:  kochaj  swoje  komórki,  jeśli  
dajesz  miłość  swoim  komórkom,  uczą  się  kochać  siebie,  a  jeśli  kochają  siebie,  kochają  także  ciebie  
i  nie  chorują.  Więc  pamiętajcie  dobrze:  komórki

Dlatego  każdy  może  zostać  świętym,  pytanie  czy  chcesz  czy  nie.

Jakie  jest  twoje  wnętrze?

gwarantowane.  Na  tym  polega  różnica  między  ludźmi  ze  mną  a  ludźmi  beze  mnie.  To  jedyna  
różnica.  Tak  jak  J  osiąga  stan  0  i  staje  się  bogiem.  Jeśli  Jezus  Chrystus  to  czyni,  my,  jako  dzieci  Boże,  
również  możemy  to  czynić.  To  zależy  tylko  od  tego,  czy  chcesz  to  zrobić.

Twoje  wnętrze  jest  wypełnione  milionami  komórek.  Wszystkie  te  komórki  tworzą  nasze  ciało.  To  
samo  dla  kobiet  mężczyzn.  Ludzie  popełniają  błędy:  duży  błąd.  Jeśli  ktoś  zachoruje,  po  prostu  chce  
zabijać  i  zabijać:  w  tym  miejscu  ludzie  popełniają  błędy.  Komórki  są  częścią  siebie.  Jeśli  chcesz  coś  
z  siebie  zabić,  to  się  mylisz,  bo  te  komórki  przed  zachorowaniem  były  dobrymi  komórkami.  
Dlaczego  pewnego  dnia  stają  się  złymi  komórkami,  chorymi  komórkami,  komórkami  
nowotworowymi  lub  innymi  rodzajami  chorób?  Ponieważ?  Powiem  ci  dlaczego:  komórki  otrzymują  
informacje  z  naszego  mózgu.  Jeśli  twój  mózg  myśli  negatywnie,  logicznie  rzecz  biorąc,  negatywna  
informacja  dociera  do  twoich  komórek.  Co  jest  negatywne?  Negatywnych  jest  wiele  rzeczy:  smutek,  
zemsta,  wykorzystywanie  ludzi  dla  własnej  korzyści,  krzywdzenie  ludzi.

Możemy  stać  się  bogiem,  pytanie  brzmi,  czy  tego  chcesz,  czy  nie.  Jeśli  nie  chcesz  opuścić  tego  ja,  
pewnego  dnia  pan  śmierci  zmusi  cię  do  śmierci,  ponieważ  nie  chcesz  opuścić  tego  ja,  stajesz  się  
duszą  z  piekła.  Jeśli  opuścisz  siebie,  staniesz  się  najszczęśliwszym  człowiekiem  na  świecie,  a  kiedy  
umrzesz,  staniesz  się  bogiem.  Jeśli  uzależnisz  się  od  tego  siebie  na  tym  świecie,  będziesz  
samolubny,  będziesz  wykorzystywał  ludzi,  zły  człowiek,  nikt  nie  będzie  cię  kochał,  wszystkie  drzwi  
są  zamknięte,  wszystkie  drogi  są  zablokowane,  będziesz  miał  zły  stan  zdrowia,  pecha….  Im  większy  
jestem,  tym  więcej  problemów  będziesz  miał  w  tym  życiu,  a  także  po  śmierci.  Będziesz  demonem,  
pójdziesz  do  piekła  i  nic  ci  się  nie  ułoży.  Dlatego  jeśli  kochasz  siebie,  musisz  to  zrobić  dla  siebie.  A  
czynienie  dobra  dla  siebie  oznacza,  że  zamiast  być  egoistą  i  myśleć  o  swoich  interesach,  trzeba  
dawać  ludziom  miłość.

Wszystko  po  to,  by  wykorzystać  innych.  To  się  nazywa  negatywne  myślenie.  Przy  tego  typu  
myśleniu  pierwszym,  który  zapłaci  rachunek,  jesteś  ty.  Ponieważ  przy  tego  rodzaju  myśleniu  
komórki  myślą  to,  co  myślisz:  jeśli  myślisz  negatywnie,  twoje  komórki  myślą  negatywnie.

Jest  przeciwieństwem  tego,  co  ludzie  myślą.  Niezależnie  od  tego,  czy  znasz  ludzi,  czy  nie,  musisz  
traktować  ich  tak  samo,  ponieważ  wszyscy  są  dziećmi  Boga,  wszyscy  należymy  do  tej  samej  
kategorii.  Nie  możesz  rozróżnić  bogatych,  biednych,  szlachetnych,  żebraków,  przystojnych,  
brzydkich...  przed  naszym  Bogiem  wszyscy  mamy  tę  samą  kategorię,  ten  sam  poziom.  Nikt  nie  jest  
lepszy  od  drugiego:  wszyscy  jesteśmy  tacy  sami.  Pamiętaj  dobrze:  przed  Bogiem  żebrak  lub  król  
należą  do  tej  samej  kategorii,  mają  tę  samą  duszę.  Jedyna  różnica  polega  na  tym,  że  królowie,  
książęta  lub  milionerzy  w  swoich  poprzednich  żywotach  czynili  dobro  dla  ludzi.  Więc  w  tym  życiu  
możesz  się  cieszyć.  Żebrak,  w  swoim  poprzednim  życiu  był  bardzo  samolubnym  człowiekiem,  więc  
w  tym  życiu  nie  ma  nic.  Różnią  się  tylko  tym.  Jego  dusza  należy  do  tej  samej  kategorii.
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Dlatego  jeśli  kochasz  swoje  wnętrze,  najpierw  pokochaj  swoje  komórki,  jeśli  kochasz  swoje  
komórki,  one  też  Cię  pokochają.  W  ten  sposób  złe  komórki  stają  się  dobre.

,

Wiele  rzeczy  może  zmienić  twoje  komórki,  ale  przede  wszystkim  ważne  jest  twoje  myślenie.

Po  drugie  jest  jedzenie.  Pamiętaj  dobrze:  nie  należy  jeść  konserwantów.

Kiedy  uda  ci  się  pokochać  swoje  wnętrze,  musisz  pokochać  swoją  zewnętrzną  stronę,  aby  
połączyć  tę  miłość  z  innymi.  Jeśli  kochasz  innych,  swoją  rodzinę,  przyjaciół...  pokochasz  
społeczeństwo,  swój  kraj  i  cały  świat,  więc  ta  ziemia  będzie  rajem.

Najpierw  musisz  pokochać  siebie,  a  kiedy  miłość  jest  w  tobie,  musisz  przekazać  tę  
miłość  na  zewnątrz,  kochając  innych.

Nie  powinno  się  jeść  żadnych  produktów  chemicznych,  trzeba  jeść  naturalne  produkty  bez  
chemii.

Bardzo  dziękuję.

Jeśli  nie  przestaniesz  jeść  chemikaliów,  pigułek,  leków,  konserwantów….

wcześniej  nie  były  negatywne.  Dlaczego  teraz  są  negatywne?  Ponieważ  swoim  myśleniem  
obróciłeś  komórki  na  negatyw.  Ponieważ  jeśli  nauczysz  je  negatywnego,  nauczą  się  
negatywnego:  twoje  komórki  uczą  się  od  ciebie.

Aby  wyleczyć  jakąkolwiek  chorobę,  lekarze  pomagają  ci  w  30%,  pozostałe  70%  musisz  
włożyć  w  pozytywne  myślenie.

Jak  komórki  będą  w  porządku?  Staraj  się  spożywać  medycynę  naturalną  i  zażywaj  mniej  
leków  chemicznych.  Wszyscy  wiedzą,  że  lekarstwa  leczą  jedno,  a  drugie  psują.

Od  ciebie  zależy,  jeśli  pacjent  nie  chce  żyć,  nawet  Bóg  go  nie  uratuje.

To  jest  bardzo  ważne.

Myśl  porządkuje  cały  organizm  i  automatycznie  cały  organizm  się  zatrzymuje.  Jeśli  wyda  
rozkaz  organizmowi,  że  ma  żyć,  masz  nadzieję.  Ale  trzeba  kochać  swoje  wnętrze,  te  chore  
komórki,  żeby  się  zagoiły.

Po  trzecie:  oddech:  musi  być  długi,  delikatny  i  miękki,  aż  do  pępka.

Spróbuj  nauczyć  swoje  komórki,  aby  stały  się  świętymi  komórkami  w  dobre  komórki.  Więc  
twoje  komórki  pomagają  ci  zamiast  irytować  i  ranić.  Dlatego  kochaj  swoje  chore  komórki,  
aby  je  wyleczyć  i  mieć  dużo  zdrowia.  Jeśli  dajesz  swoim  komórkom  dużo  miłości,  one  też  cię  
kochają.  Jeśli  chcesz  piękna,  komórki  dają  ci  piękno  i  młodość.  Twoje  komórki  są  ci  
posłuszne.  Ale  wszystko  zależy  od  ciebie.  Komórki  otrzymują  tylko  rozkazy,  nie  działają  
według  własnej  myśli,  nie.  Oni  nie  myślą,  tylko  wykonują  rozkazy.

Komórki  potrzebują  tlenu.  Jeśli  oddychasz  tylko  do  płuc,  oddech  jest  bardzo  krótki.  Musisz  
oddychać  do  pępka,  długim  oddechem.  Twoja  krew  potrzebuje  tlenu,  naucz  się  oddychać  
dobrze,  powoli,  miękko  i  długo.  Musisz  przyzwyczaić  swoje  ciało  do  oddychania  przez  24  
godziny  w  ten  sposób.  Więc  twoje  komórki  będą  ci  wdzięczne  i  będziesz  mieć  dobre  zdrowie.
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30.  I.  POZNAJ  RÓŻNICĘ.  JA  TY  ON

Ludzie,  którzy  zawsze  myślą  o  MNIE,  są  w  błędzie.  To  sprawia,  że  żyjemy  źle.  Wszystko,  co  zaczyna  
się  od  MNIE,  idzie  źle:  świat,  relacje  osobiste.  Że  nie  jestem  prawdziwym  ja.  To,  że  ja,  jest  produktem  
połączenia  plemnika  i  komórki  jajowej,  jest  ja  z  krwi  i  kości.

To  ja  rodzi  się  i  umiera.  Kiedy  się  rodzimy,  nie  przynosimy  ze  sobą  niczego,  ani  bogactwa,  ani  
niczego,  co  zobaczymy  lub  dotkniemy.  Kiedy  umieramy,  nic  ze  sobą  nie  zabieramy.  Ludzie,  którzy  
myślą  i  walczą  tylko  o  to  ja  dochodzę  do  kresu  życia  i  wszystko  staje  się  niczym  i  nic  nie  jest  0.  Jeśli  
jest  0,  to  co  robimy  walcząc  o  to  urojone  ja,  o  to  fałszywe  ja?

Kiedy  śpisz,  to  tak,  jakbyś  nie  żył.  Nie  wiemy,  czy  wstaniemy  następnego  dnia.  Jaka  będzie  nasza  
ostatnia  noc?  Nie  wiemy.  Jeśli  chce  się  dobrze  żyć,  trzeba  pomniejszyć  to  ja,  bo  im  większe  to  ja,  
tym  więcej  będziemy  mieć  problemów.  Jeśli  to  ja  jest  małe,  będziemy  mieli  mniej  problemów.  Im  
większe  to  ja,  tym  bardziej  jesteśmy  egoistami.  Im  bardziej  samolubny,  tym  trudniej  żyć  ze  
wszystkimi.  Kto  chce  samolubnego  przyjaciela  lub  członka  rodziny?  Nie  będziesz  pasować  do  
nikogo,  ani  do  swojej  rodziny,  ani  do  przyjaciół,  ani  do  społeczeństwa,  ani  do  państwa.  Egoizm  
prowadzi  nas  na  manowce,  prowadzi  do  złego  życia.  Jeśli  to  ja  jest  małe,  zawsze  myśli  o  innych.  
Więc  kochasz  wszystkie  żywe  istoty;  twojej  rodziny,  twoich  przyjaciół  i  całego  społeczeństwa.  Jeśli  
kochasz  innych  tak,  jak  kochasz  siebie,  wszyscy  będą  chcieli  być  przy  tobie  i  pomagać  ci.  Jeśli  
traktujesz  osobę  tak,  jakbyś  był  sobą,  jeśli  kochasz  innych  miłością,  logicznie  rzecz  biorąc,  inni  będą  
cię  kochać.  To  tak,  jakbyś  był  przed  lustrem.  Jeśli  spojrzysz  z  miłością  w  lustro,  obraz  odbity  w  
lustrze  odwzajemni  ci  miłość.  Jeśli  samolubnie  spojrzysz  w  lustro,  lustro  również  odbije  egoizm.  
Miłość  zwraca  miłość.  Egoizm  odwzajemnia  egoizm  i  sprawy  nigdy  ci  się  nie  ułożą.  Jeśli  chcesz,  aby  
wszystko  potoczyło  się  pomyślnie,  bądź  szczęśliwy,  aby  mieć  dobrą  przyszłość  i  życie  pełne  
pozytywnych  rzeczy,  wszystko,  co  musisz  zrobić,  to  myśleć  o  innych.  Nie  myśl  o  I.

Ile  lat  żyjemy?  Nie  wiemy.  Każdej  nocy,  kiedy  kładziemy  się  spać,  odłączamy  się  od  świata,  to  się  
nazywa  mała  śmierć.

Im  więcej  myślisz  o  sobie,  tym  trudniejsze  będzie  twoje  życie,  jeśli  będziesz  samolubny,  wszyscy  cię  
znienawidzą  i  nie  będziesz  miał  przyjaciół.  Nikt  nie  pokocha  cię  jako  osoba,  która  myśli  tylko  o  
sobie.  Dlatego  najpierw  zawsze  myśl  o  innych,  a  wszyscy  będą  chcieli  być  z  tobą  i  pomagać.  Jasne.

Jeśli  chcesz  mieć  tu  raj,  najpierw  musisz  mieć  serce  pełne  miłości.  Wtedy  twoje  otoczenie,  twoi  
ludzie,  twoje  środowisko,  oni  wszyscy  będą  z  tobą  aniołami,  będą  z  tobą  święci.  Najpierw  musisz  
być  aniołem,  świętym,  a  wszystko  wokół  ciebie  stanie  się  dla  ciebie  aniołem.

Jeśli  nie  przestaniesz  denerwować  innych,  kto  będzie  chciał  się  do  ciebie  zbliżyć?  Jeśli  podajesz  
innym  rękę,  jesteś  pozytywnie  nastawiony,  dajesz  radość,  uśmiechasz  się  z  sercem  pełnym  miłości,  
gwarantuję,  że  wszyscy  zwrócą  Ci  tę  samą  monetę.  Jeśli  dajesz  miłość,  wszyscy  cię  kochają.  Jeśli  
chcesz  nadać  sens  swojemu  życiu,  mieć  prawdziwe  bogactwo  i  wspaniałe  życie,  to  już  wiesz,  że  
wszystko  zależy  od  Ciebie,  od  tego,  co  dajesz.  Jeśli  chcesz,  aby  środowisko  wokół  ciebie  było  
pozytywne,  najpierw  musisz  być  pozytywny  w  stosunku  do  innych.
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Dzięki  temu  możesz  żyć  w  pełni  szczęśliwym  życiem  i  spełnić  wszystkie  swoje  życzenia.  
Większość  ludzi  nie  dba  o  innych.  Przechodzą  przez  każdego  dla  własnej  korzyści.  
Będziecie  mogli  raz  nad  sobą  przejść,  jak  ludzie  was  nie  znają,  to  dadzą  się  nadepnąć.

Ale  jeśli  spróbujesz  tego  drugi  raz,  nikt  nie  pozwoli  ci  ponownie  ich  wykorzystać  i  nikt  
nie  będzie  chciał  cię  mieć  u  swojego  boku,  ponieważ  ich  wykorzystałeś.  Wtedy  twoja  
przyszłość  będzie  piekłem.  Dlatego  jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  najpierw  musisz  mieć  serce  
pełne  Miłości.Kochaj  wszystko,  co  żyje.  Bo  jeśli  dasz  miłość,  wszyscy  cię  odwzajemnią,  
a  twoje  życie  będzie  fantastycznym  rajem:  jeśli  chcesz  pieniędzy,  możesz  je  mieć,  
ponieważ  wszyscy  ci  pomogą  i  wszyscy  dadzą  ci  szansę.  Wszystko,  co  dobre,  zostanie  
ci  zaoferowane  jako  pierwsze,  ponieważ  jesteś  lepszy  od  innych.  Wręcz  przeciwnie,  
jeśli  zawsze  myślisz  o  sobie  i  nie  dbasz  o  innych,  nikt  cię  nie  pokocha  i  wszyscy  będą  
cię  denerwować.  W  takim  przypadku  nigdzie  nie  zajdziesz,  nie  zajdziesz  daleko.  
Dlatego  kiedy  mówimy:  Widzę:  kiedy  coś  zobaczysz,  rozróżnisz,  czy  ci  się  to  podoba,  
czy  nie.  Kocham;  kiedy  mówisz  kocham,  różnice  między  kocham  i  nie  kocham.  Myślę:  
myślę  dobrze  lub  myślę  źle.  Zawsze  najpierw  myślisz  i  mówisz  o  mnie  i  popełniasz  
duży  błąd,  ponieważ  mówiąc  myślę,  widzę,  chcę,  chciałbym,  jesteś  bardzo  egoistyczny.  
Jeśli  myślisz  o  sobie  jako  pierwszy,  inni  są  na  drugim  miejscu.  Ale  mylisz  się,  inni  są  
pierwsi.  Możemy  żyć  dobrze,  to  zależy  od  środowiska  i  ludzi.  Jeśli  środowisko  jest  
pozytywne,  ludzie  są  pozytywni,  a  ty  żyjesz  pełen  szczęścia,  miłości,  a  twoje  życie  jest  
rajem.  Więc  nigdy  nie  obwiniaj  innych.  Jedynymi  winnymi  naszych  spraw  jesteśmy  my  
sami.  Jeśli  wykorzystujemy  innych  dla  własnej  korzyści,  w  końcu  drogo  za  to  zapłacimy.  
Jeśli  pozwolisz  komuś  innemu  trochę  cię  wykorzystać,  ta  osoba  zawsze  będzie  ci  
winna  przysługę  i  będzie  dla  ciebie  dobra.  Jeśli  chociaż  trochę  kogoś  wykorzystasz,  
druga  osoba  będzie  o  tobie  źle  myśleć  i  niczego  od  ciebie  nie  będzie  chciała.  Z  tego  
powodu  to,  co  mówię,  a  ludzie  nie  rozumieją,  mając  duże  ja,  jest  wielkim  nieszczęściem  
dla  twojego  życia,  twojego  zdrowia.  Im  większe  ja,  tym  więcej  nieszczęść  cię  czeka.  
Jeśli  masz  to  mniejsze  ja,  będziesz  szczęśliwszy  i  będziesz  mógł  spełnić  wszystkie  
swoje  pragnienia.Chcesz  być  szczęśliwy?  Chcesz  spełnić  wszystkie  swoje  życzenia?  
Chcesz  mieć  szczęśliwą  rodzinę,  przyjaciół,  partnera,  pracę,  bogactwo,  urodę...?  
Wszystko  zależy  od  twojego  myślenia.  To,  co  chcesz  zmienić,  zmienia  się  zgodnie  z  
twoim  myśleniem.  Jeśli  chcesz,  aby  twoje  otoczenie  było  jak  piekło,  zmieniaj  się  jak  
diabli.  Tak  to  jest.

Ludzie  mówią:  to  ciało  jest  moje.  Mylisz  się,  to  ciało  nie  jest  nasze.  Używamy  tego  
ciała.  Ciało  jest  darem  od  naszych  rodziców,  nie  jest  twoje.  Po  prostu  go  używasz.  
Ciało  jest  jak  samochód,  samochód  jest  twój,  ale  to  nie  ty.  Nie  trzeba  czynić  złych  
uczynków,  aby  uzyskać  korzyści  dla  tego  fałszywego  ciała.  W  końcu  umierając  nic  ze  
sobą  nie  zabieramy,  więc  o  co  walczymy?  aby?  to  jest  bezużyteczne;  majątek,  
pieniądze,  rodzina.  Kiedy  umieramy,  wszystko  się  kończy:  kiedy  umierasz,  nie  możesz  
zabrać  swoich  dzieci,  żony,  majątku  ani  żadnego  bogactwa.  Nikt  nie  może  umrzeć  za  
ciebie.  Nikt  nie  może  cieszyć  się  za  Ciebie.  Dlatego  wszystko  zależy  od  Ciebie.  –  Jeśli  
chcesz  żyć  w  atmosferze  szczęścia  i  mieć  wszystko  dobrze,  wystarczy,  że  kochasz  
każdą  żywą  istotę  i  nie  widzisz  w  innych  żadnych  wad,  bo  nikt  nie  jest  doskonały.  Jeśli  
nie  jesteśmy  doskonali,  nie  możemy  na  nikogo  wskazywać  palcem,  ponieważ  wszyscy  
mamy  swoje  wady,  jak  wszyscy  inni.  Jeśli  jesteś  dobrym  człowiekiem,  staraj  się  nie  
dostrzegać  wad  innych.  To  tak,  jakby  ktoś  ci  powiedział:  „masz  czarną  plamę  na  sobie
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twarz”,  a  drugi  odpowiada:  „A  ty  masz  cały  czarny,  pokryty  brudem”.  Zawsze  widzimy  
błędy  innych,  nigdy  nie  widzimy  własnych  błędów.  Dlatego  zanim  wskażesz  palcem  
kogoś  innego,  najpierw  wskaż  na  siebie.  Jeśli  popełnisz  błąd,  nie  możesz  i  nie  masz  
prawa  nikogo  wytykać  palcem.  Każdy  popełnia  błędy,  trzeba  wybaczać.  Jeśli  nie  jesteś  
w  stanie  wybaczyć  nikomu,  inni  nie  wybaczą  tobie.  Zawsze  popełniamy  błędy,  więc  
staraj  się  nie  być  tak  uparta  i  nie  mówić,  że  tak  chcę  i  tak  będzie.  aby?  ile  lat  będziesz  
żył?  Staraj  się  żyć  dobrze,  spokojnie,  nikogo  nie  krzywdząc.  Nie  możesz  dobrze  żyć  na  
bólu  innych.  Nie  da  się  tak  dobrze  żyć,  prędzej  czy  później  słono  za  to  zapłacisz.  Jeśli  
mocno  rzucisz  piłką  o  ścianę,  piłka  uczyni  cię  silnym.  Im  mocniej  nim  rzucasz,  tym  
silniejszy  się  staje.

Jesteśmy  jak  kropla.  Kiedy  nadchodzi  fala,  spadek  może  wyskoczyć  z  wody,  ale  wróci  
do  morza.  Kiedy  ta  jesień  wyskakuje  z  wody,  myślimy  o  „ja”,  ale  to  nie  jest  prawdziwe,  
bo  kiedy  wraca  do  wody,  wszyscy  jesteśmy  jednością.  Jesteśmy  jednością.  My  i  inni  
jesteśmy  jednym  i  wszechświat  jest  jeden.  Jeśli  ranisz  innych  ludzi,  ranisz  siebie.  ja  ja  ja

Jeśli  zostawisz  to  mnie  „Chcę  tego,  chcę  tego,  chcę…”  zawsze  myśląc  o  tobie.  Gdybyś  
mógł  myśleć  tylko  o  innych,  o

Problem,  który  mamy  przed  byciem  wolnym,  polega  na  tym,  że  nie  wiemy,  jak  się  
różnicować.  Wcześniej  mówiliśmy  o  pierwszym  problemie,  a  teraz  porozmawiamy  o  
drugim.  Jaka  to  różnica?  „Ja,  ty,  on,  którzy  zaczynamy  różnicować,  ale  mylimy  się,  
ponieważ„ ja,  ty  i  ktokolwiek  inny  ”nie  istnieje,  ponieważ  wszyscy  jesteśmy  jednym.  „Ja,  
ty,  on”  nie  istnieje.

Zawsze  wraca  do  ciebie  z  tą  samą  siłą:  dobre  lub  złe.  Jeśli  chcesz  mieć  dobre  zdrowie,  
możesz  je  mieć  dzięki  myśli.  Ponieważ  z  głowy  sygnały  są  wysyłane  do  całego  ciała  
przez  kręgosłup,  a  każdy  kręg  ma  nerwy,  które  przekazują  tę  myśl  całemu  organizmowi.  
Jeśli  twoja  myśl  jest  negatywna,  wpływa  to  negatywnie  na  twoje  ciało,  twoje  zdrowie.  
Nawet  lekarz  nie  może  cię  wyleczyć.  Jeśli  masz  tylko  negatywne  myśli,  przenikają  do  
organizmu,  blokują  się  i  zawsze  będziesz  mieć  problemy  zdrowotne.  Aby  twoje  ciało  
dobrze  funkcjonowało,  mózg  musi  wysyłać  pozytywne  wiadomości,  myśleć  pozytywnie.  
Tak  więc,  jeśli  masz  pozytywne  myśli,  twoje  zdrowie  będzie  pozytywne,  podobnie  jak  
twoje  życie.  Jeśli  jesteś  pozytywnie  nastawiony  do  swojej  rodziny,  twoja  rodzina  będzie  
pozytywnie  nastawiona  do  ciebie.  Wszystko  będzie  pozytywne.  Jeśli  jesteś  negatywny,  
wszystko  będzie  negatywne  i  wszystko  pójdzie  źle,  ponieważ  twoje  myślenie  jest  
negatywne.  Nie  ma  innego  winowajcy  niż  ty  sam.  Wina  leży  po  naszej  stronie.  Dlatego  
wszystko,  co  dobre  lub  złe,  sami  to  powodujemy.  Nie  próbuj  nikogo  wskazywać  
palcem,  bo  nie  ma  innego  winowajcy  niż  ty  sam.  To  ja.  Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  zapomnij  
o  Jaźni  i  zarażaj  wszystkich  miłością.  A  kiedy  umrzesz,  możesz  być  aniołem,  bo  anioły  
mają  wielkie  serca  pełne  miłości.  Bardzo  dziękuję.

Różnica  między  świętym  a  nami  polega  na  tym,  że  święty  robi  i  myśli  tylko  dla  innych,  
a  my  działamy  tylko  dla  własnej  korzyści,  dla  siebie.  Nie  robimy  nic  dla  nikogo.  
Gdybyśmy  robili  to  samo  co  Bóg,  Jezus  Chrystus  czy  Budda,  bylibyśmy  bogami  takimi  
jak  oni.  Musisz  po  prostu  odrzucić  to  „ja”.

POZNAJ  RÓŻNICĘ
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A  kiedy  umrzesz,  twoja  dusza  może  być  wolna.

Według  pism  Buddy  średnia  długość  życia  na  innych  planetach  wynosi  od  1  000  do  1  000  000  lat  lub  
więcej.

Im  bardziej  szukasz  tego  rodzaju  bogactwa…  ile  lat  może  trwać  to  bogactwo?  20  czy  30,  40  czy  50  lat?  A  
kiedy  umrzemy,  co  zrobisz  z  całym  tym  bogactwem,  nic  nie  zabierzemy  ze  sobą.  Gdyby  tylko

Na  tych  planetach  nie  ma  tak  wielu  pragnień,  nie  ma  tak  wielu  zachcianek,  nie  są  one  tak  samolubne  jak  
my.  Dlatego  jeśli  jesteśmy  zdolni  myśleć  jak  bogowie,  będziemy  bogami,  jesteśmy  bogami.

Natychmiast  stałbyś  się  Buddą  lub  Jezusem  Chrystusem.  To  zależy  od  naszej  myśli,  od  jednej  myśli,  tak  
prostej.

Cześć.  Zostaw  wszystkie  pragnienia,  aby  mieć  wszystkie  pragnienia.  W  życiu,  jeśli  chcesz  mieć  wszystko,  
najpierw  musisz  porzucić  wszelkie  pragnienia.

Nasz  duch  pochodzi  z  zaświatów,  nie  z  tej  planety  Ziemi.

W  zaświatach  wszyscy  bogowie  mogą  umrzeć  i  powstać  ponownie.  Gdybyśmy  kiedykolwiek  mogli  
opuścić  to  „ja”,  w  jednej  chwili  stalibyśmy  się  świętymi,  aniołami  lub  bogiami  i  bylibyśmy  wolni  od  
narodzin  i  śmierci.  Moglibyśmy  przybyć  na  tę  planetę  lub  udać  się  na  inną  planetę.

Nie  wydaje  się  to  zbyt  logiczne,  ale  tak  jest.  W  życiu  nie  powinieneś  być  rozczarowany  żadnym  życzeniem,  
które  nie  zostało  spełnione.  Kiedy  pojawia  się  rozczarowanie,  z  powodu  pragnienia  jesteś  w  stanie  zrobić  
coś  złego  innym,  aby  to  osiągnąć.  Konsekwencje  są  bardzo  poważne,  to  tak  jakby  to  był  „chleb  na  dziś  i  
głód  na  jutro”.  Dlatego  musisz  pozostawić  wszelkie  pragnienia  relaksowi  i  powadze,  aby  działać  właściwie.  
Wiele  osób,  aby  spełnić  swoje  pragnienia  bogactwa,  popełnia  wszelkiego  rodzaju  przestępstwa.  Każdego  
dnia  działa  prawo  i  odbiera  ci  wszystko,  a  ty  idziesz  do  więzienia.

Budda  mówi:  życie  ostateczne  ma  3000  wielkich  wszechświatów,  a  nasz  wszechświat  jest  jednym  z  tych  
3000  wszechświatów.  Jezu  Chryste,  Buddo,  oni  żyją  poza  naszym  Układem  Słonecznym.  Jeśli  chcemy  być  
wolni,  musimy  nauczyć  się  opuszczać  to  ja,  tak  jak  Jezus  Chrystus  czy  Budda.  wtedy  będziemy  całkowicie  
wolni.  Nie  tak  jak  tutaj,  codziennie  walcząc  o  byle  co,  a  potem  nic  nie  biorąc.  W  każdej  chwili  umrzemy,  
więc  dlaczego  walczymy?  Jezus  był  biedny,  Budda  był  biedny,  oni  niczego  nie  potrzebowali.  Musisz  tylko  
zrozumieć,  że  musisz  zostawić  to  „ja”.  Jeśli  zatrzymamy  to  „ja”,  jeśli  przestaniemy  myśleć  tylko  o  sobie,  o  
własnej  korzyści,  jeśli  przestaniemy  być  egoistami,  nikt  nie  popełni  zbrodni  na  tej  ziemi  ani  na  innych  
planetach.  Pochodzenie  zła  zaczyna  się  od  egoizmu,  zaczyna  się  od  „ja”.  Gdyby  wszyscy  przestali  myśleć  
o  sobie,  nikt  nie  popełniałby  przestępstw,  a  ta  ziemia  byłaby  rajem.  Naszą  misją  tu  na  ziemi  jest  
pomaganie  innym,  nie  jesteśmy  tu  na  wakacje.  Tutaj  mamy  więcej  złego  niż  dobrego.  To  nie  jest  raj,  
dlatego  chciałbym,  abyście  wszyscy  zrozumieli,  że  aby  być  jak  Budda  czy  Jezus  Chrystus,  wystarczy  
opuścić  to  „ja”.  I  nic  więcej,  to  takie  proste.

Średnia  długość  życia  na  tej  planecie  wynosi  około  100  lat.

Istnieją  pragnienia  negatywne  i  pragnienia  pozytywne.  Nie  staraj  się  pragnąć  rzeczy  innych  ludzi.  Tak  
jak  Jezus  Chrystus,  który  zostawił  wszystko  i  wszyscy  o  nim  pamiętają,  bo  oddał  wszystko  dla  innych.  
Albo  jak  Budda,  który  przestał  być  księciem,  zostawił  swoją  władzę,  wszelkiego  rodzaju  bogactwa,  
wygody...

JEŚLI  OPUŚCISZ  „JA”,  BĘDZIESZ  BOGIEM
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Chęć  zemsty  jest  negatywna.  Żadna  myśl  ani  działanie  pod  żadnym  pozorem  nie  może  szkodzić  
ludziom,  istotom  żywym,  naturze...  ponieważ  wszyscy  jesteśmy  jednym.  Jak  teraz,  kiedy  
zniszczyliśmy  przyrodę  i  mamy  wiele  klęsk  żywiołowych,  trzęsień  ziemi,  tajfunów  itp.  Dlatego  
powinieneś  wiedzieć,  że  my  i  natura  to  jedno.  Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  musisz  szanować  naturę  tak,  
jakby  to  była  ja.

Mówią  to  nie  tylko  buddyści,  ale  także  katolicy  i  inne  religie.

Wszechświat,  przyroda,  wszyscy  ludzie  i  żywe  istoty,  wszystko  jest  jednym,  a  nie  dwoma.  Jesteśmy  
jak  kropla  wody  w  morzu.  Kiedy  woda  uderza  w  skałę  i  wyskakuje  z  morza,  staje  się  kroplą,  ale  
kiedy  wraca  do  morza,  znów  staje  się  morzem,  jednym.  Dlatego,  aby  dobrze  żyć,  musimy  dbać  o  
siebie  nawzajem.  Jesteśmy  duszą  miliardów  nieskończonych  dusz,  które  pochodzą  z  wszechświata.

Uwierz  mi,  całe  zło,  które  czynisz,  jest  zapisane  w  sumieniu  naszej  duszy.  Nie  myśl,  że  nikt  cię  nie  
widzi  ani  nie  słucha.

robisz  dla  mnie,  mój,  mój….  w  końcu  zostajesz  z  niczym.  Na  dodatek  wyrządzasz  ludziom  tyle  
krzywdy,  aby  się  wzbogacić…  Po  śmierci  poniesiesz  konsekwencje  prawa  bogów,  a  konsekwencje  
te  będą  trwały  milion  lat;  Każdego  dnia  będą  cię  rozdzierać,  bijąc...

Jeśli  to  zrozumiesz,  możemy  wrócić  do  wszechświata.  Jeśli  chcesz  bogactwa,  jest  to  bardzo  proste,  
najpierw  musisz  mieć  pozytywne  myślenie.  Myśl  pozytywnie  o  zarabianiu  pieniędzy.

I  „Robię,  co  chcę”.  Tak,  jest  ktoś,  kto  to  widzi,  to  ty  i  ty,  twoje  sumienie  ci  nie  wybaczy.  Dlatego  
wielu  ludzi,  którzy  wyrządzają  krzywdę,  nie  może  spać  w  nocy,  ma  koszmary,  wszystkiego  się  boi,  
bo  sumienie  ich  karze.  On  żyje  w  piekle.  To  musisz  wiedzieć.

Jak  w  filmie  „Głosy  z  piekła  rodem”  >>  zobacz  wideo,  w  którym  wyjaśniono,  jak  rosyjski  naukowiec  
odkrywa  na  głębokości  14,4  km.  pod  ziemią  głosy  z  piekła  i  nagrywa  je.

Na  youtube  jest  wiele  filmików,  które  mówią,  że  tylko  myśląc  24  godziny  na  dobę  o  pieniądzach,  
pieniądze  same  się  pojawiają.  To  nie  jest  tak.  Gdyby  tak  było,  wszyscy  myślelibyśmy  o  pieniądzach,  
aby  mieć  ich  dużo.  Niemożliwe.  Gdybyśmy  tylko  myśląc  o  pieniądzach  mogli  to  osiągnąć,  na  tym  
świecie  wszyscy  bylibyśmy  milionerami.  Ale  to  nie  jest  poprawne.  Najpierw  musisz  myśleć  
pozytywnie:  jeśli  myślisz  pozytywnie,  wynik  jest  pozytywny,  jeśli  myślisz  negatywnie,  wynik  jest  
negatywny.  To  jest  poprawne.  Pozytywne  myślenie  o  pieniądzach  jest  prawidłowe.  Ale  jeśli  myślisz  
o  pieniądzach  jak  szalony  i  myślisz  tylko  o  byciu  milionerem,  to  jest  to  historia,  nie  jest  prawdziwa.  
Właściwą  rzeczą  jest:  być  prawdziwym  milionerem.  Najpierw  pomyśl  o  dużej  ilości  pieniędzy,  ale  
myśl,  że  celem  tych  pieniędzy  jest  pomoc  innym,  a  nie  nasze  zachcianki;  jak  zakup  wielomilionowego  
samochodu,  luksusowego  domu….  że  się  mylisz.

Nie  myśl,  że  nikt  nie  wie,  że  nikt  nie  widział,  problem  tkwi  w  tobie.  Problemem  nie  jest  to,  że  ktoś  
inny  cię  karze,  problem  polega  na  tym,  że  ty  karzesz  siebie.  Jeśli  chcesz  mieć  dobrą  przyszłość,  
musisz  porzucić  wszelkiego  rodzaju  pragnienia,  jeśli  pragnienie  przekracza  granice,  człowiek  jest  
zdolny  do  wszystkiego.

Mówię  ci,  że  piekło  istnieje,  jeśli  nie  pójdziesz  do  żadnego  nauczyciela  hipnozy,  który  poświadczy,  
że  mamy  przeszłe  życie.  Jeśli  istnieje  przeszłe  życie,  jest  niebo,  piekło,  kara...  wszystko  istnieje.

Pomyśl  o  dużych  pieniądzach,  ale  musisz  dodać,  że  są  one  po  to,  by  pomagać  innym.  Dzięki  tej  
myśli  możesz  zarobić  dużo  pieniędzy.  Żeby  nie  wydawać  na  bzdury,  na  kaprysy...  w  ten  sposób  
nigdy  nie  będziesz  miał  pieniędzy.
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Dlatego  wielu  ludzi  jest  rozczarowanych,  gdy  nie  mogą  zarobić  pieniędzy  i  popełniają  
wszelkiego  rodzaju  przestępstwa,  aby  je  zdobyć.  To  nie  trwa  długo,  ponieważ  jesteśmy  
zależni  od  poprzedniego  życia;  Jeśli  robimy  coś  dobrze,  gromadzisz  zasługi,  a  potem  
możesz  się  dobrze  bawić,  dobrze  się  bawić.  Ale  jeśli  popełniasz  zbrodnie  i  krzywdzisz  
ludzi,  te  zasługi  są  wydawane  bardzo  szybko.

Milioner  jest  milionerem,  ponieważ  w  swoim  poprzednim  życiu  pomógł  wielu  ludziom,  
dlatego  w  tym  życiu  jest  milionerem.  Ludzie  nie  wiedzą,  że  jeśli  milioner  wydaje  
pieniądze  na  bzdury  i  w  ogóle  nie  pomaga  ludziom,  to  bogactwo,  które  mamy  z  
poprzednich  wcieleń,  jest  wydawane  super  szybko.  Dlatego  wielu  milionerów  traci  
wszystko  przed  osiągnięciem  starości,  są  zrujnowani.  Są  egoistami,  nie  wiedzą,  jak  
podzielić  się  swoim  majątkiem  z  potrzebującymi.  Jeśli  chcesz,  aby  twoje  bogactwo  
przetrwało,  podziel  się  nim  z  najbardziej  potrzebującymi.  Jeśli  chcesz,  aby  ubóstwo  
stało  się  bogactwem,  słuchaj  mnie,  pomóż  innym  wzbogacić  swoje  sumienie,  swoją  
duszę.  Wszystko,  co  musisz  zrobić,  aby  zostać  milionerem,  to  mieć  dobre  myśli  i  
pomagać  innym.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS
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20-letni  mężczyzna  może  wytrysnąć  co  osiem  dni.  30-letni  mężczyzna  może  wytrysnąć  
co  dwa  tygodnie.  40-letni  mężczyzna  może  wytrysnąć  co  20  dni.  Pięćdziesięcioletni  
mężczyzna  może  wytrysnąć  raz  w  miesiącu.  60-letni  mężczyzna  nie  powinien  mieć  
wytrysku.

Mogą  przenosić  wszystkie  rodzaje  chorób  przenoszonych  drogą  płciową.

Jeśli  uprawiasz  seks  bez  wytrysku,  nie  stanowi  to  większego  problemu.  Uprawianie  
seksu  kilka  razy  dziennie  może  powodować  szereg  problemów:  najpierw  z  nerkami  i  
wątrobą,  a  następnie  wpłynie  to  na  ogólny  stan  zdrowia.  Nie  będziesz  się  dobrze  czuł,  
nie  będziesz  miał  siły,  nie  będziesz  mógł  chodzić,  stracisz  pamięć,  będziesz  smutny,  
staniesz  się  aspołeczny,  stracisz  inteligencję  i  staniesz  się  głupi.  To  właśnie  powoduje  
dużo  seksu  każdego  dnia.  Nogi  tracą  siłę,  stają  się  cienkie,  a  palce  zaczynają  gnić.  
Może  dojść  nawet  do  amputacji  palców,  a  nawet  nóg.  Wszystko  to  z  powodu  zbyt  
dużej  ilości  seksu.  Jeśli  uprawiasz  seks  bez  przerwy,  ciało  tego  nie  wytrzyma.  Włosy  też  
mogą  wypadać.  Może  to  wystąpić  zarówno  u  mężczyzn,  jak  iu  kobiet.  Kobieta  będzie  
się  szybciej  starzeć,  jeśli  będzie  miała  30  lat,  będzie  wyglądać  na  60.  Twarz  pociemnieje,

Dlatego  nie  należy  uprawiać  seksu  poza  parą.  Jeśli  kobieta  uprawia  seks  z  trzema  
różnymi  mężczyznami  w  ciągu  24  godzin,  nasienie  tych  trzech  mężczyzn  gromadzi  się  
w  ciele  kobiety  i  staje  się  toksyczne.  Ta  trucizna  zaczyna  gnić,  a  następnie  zamienia  się  
w  raka.  Może  również  powodować  inne  choroby  szyjki  macicy.  To  jest  jak  kara  od  
Boga.  Bóg  karze  przewinienie  kobiety  cierpiącej  na  limfomanię.

Pamiętaj  dobrze:  nie  możesz  i  nie  powinieneś  uprawiać  seksu  z  trzema  różnymi  
mężczyznami  w  ciągu  24  godzin.  To  jest  bardzo  ważne.

Seks.  Według  pism  Buddy  seks  poza  parą  jest  zabroniony.  Podstawą  społeczeństw  na  
całym  świecie  jest  rodzina.  Jeśli  małżeństwo  jest  szczęśliwe,  rodzina  jest  szczęśliwa,  
dzieci  są  szczęśliwe  i  wszyscy  są  zdrowi  fizycznie  i  psychicznie.  W  rodzinie  przede  
wszystkim  jest  para.  Jeśli  żyjesz  szczęśliwie,  społeczeństwo  jest  szczęśliwe,  kraj  jest  
szczęśliwy,  cały  świat  jest  szczęśliwy.

Każdy  mężczyzna  lub  kobieta,  którzy  uprawiają  seks  pozamałżeński,  zostaną  ukarani  
przez  prawo  bogów.  To  nie  żart.  Można  to  sprawdzić.  Istnieje  wiele  referencji,  które  
uzasadniają,  że  nie  jest  to  „bzdura”.  Uważaj  więc  na  seks.

To  jak  dom,  fundament  musi  być  bardzo  solidny.  Jeśli  ta  podstawa  nie  jest  solidna,  
nikomu  nie  będzie  dobrze.  Podstawą  jest  małżeństwo  mężczyzny  i  kobiety.  Jeśli  
uprawia  się  seks  poza  parą,  to  są  tego  konsekwencje:  na  świecie  rocznie  umiera  3  400  
000  osób  z  powodu  AIDS,  a  rocznie  zaraża  się  2  454  314  osób.  Każdy  mężczyzna  
uprawiający  seks  poza  parą  może  zachorować  na  AIDS.  Zwłaszcza  młodzież.  Młodzi  
ludzie  uprawiają  seks,  chłopcy  z  wieloma  dziewczynami,  a  dziewczyny  z  wieloma  
chłopcami.
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Strony  pornograficzne,  czasopisma,  telewizja  i  filmy  porno  nie  powinny  być  oglądane  
przez  nieletnich.  Starsze  też  nam  nie  pasują.  Im  więcej  patrzysz  na  tego  typu  obrazy,  
tym  bardziej  masz  ochotę  na  seks.  Twoja  głowa  jest  wypełniona  pornograficznymi  
fantazjami,  próbujesz  uprawiać  seks,  jak  tylko  możesz  i  wytrysk  tyle  razy,  ile  to  
możliwe.  Aby  cieszyć  się  dobrym  zdrowiem,  musisz  przede  wszystkim  unikać  oglądania  
tego  typu  obrazów,  zwłaszcza  drobnych.  Ojciec  i  matka  muszą  zadbać  o  to,  aby  ich  
dziecko  nie  oglądało  tych  obrazów  w  czasopismach,  telewizji,  filmach…  skąpo  
odzianych  kobiet,  które  seksualnie  podniecają  i  prowokują.  Powinni  uniemożliwić  
swoim  dzieciom  oglądanie  czegokolwiek,  co  jest  związane  z  seksem.  Te  obrazy  są  
negatywne  dla  naszego  myślenia,  a  zwłaszcza  dla  nieletnich.  Jeśli  mamy  głowę  pełną  
pornografii,  seksu,  nie  jest  to  dobre  dla  naszego  zdrowia  fizycznego  ani  psychicznego.  
Obecnie  pojawia  się  coraz  więcej  tego  typu  obrazków,  coraz  więcej  filmów  erotycznych  
i  porno.  Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  staraj  się  tego  wszystkiego  unikać.  Jeśli  mężczyzna  
widuje  dużo  seksu,  nie  będzie  miał  dość  z  żoną  i  będzie  próbował  szukać  innych  kobiet  
poza  swoją  partnerką  i  wtedy  będzie  miał  problemy  rodzinne  i  choroby  przenoszone  
drogą  płciową,  AIDS...  Dlatego  powinien  nie  mieć  w  pobliżu  zdjęć  pornograficznych  
lub  erotycznych,  aby  uniknąć  problemów  ze  zdrowiem,  z  rodziną,  z  dziećmi.  To  jest  
bardzo,  bardzo  ważne.  Dlatego  chcę,  żebyś  trzymał  się  jak  najdalej  od  tych  wszystkich  
pornograficznych  obrazów  erotycznych.

zęby  mu  wypadną,  straci  wzrok,  będzie  smutny…..  Wszystko  to  przez  zbyt  dużo  seksu.

Zgodnie  z  boskim  prawem  dziewczęta  w  skąpych  ubraniach  lub  bez,  które  prowokują  
ludzi,  nie  kończą  dobrze.  Kiedy  osiągną  starość,  będą  mieli  bardzo  złe  chwile,  a  kiedy  
umrą,  spotka  ich  kara  bogów  za  sprowokowanie  ludzi  i  wyrządzenie  tak  wielu  szkód  
społeczeństwu.  Nie  ma  przebaczenia  od  Boga.  Dlatego  wszystkim  pięknym  i  
seksownym  dziewczynom  radzę  nie  prowokować,  żeby  ludzie  nie  mieli  złych  myśli.  
Aby  mogli  żyć  spokojnie  i  szczęśliwie  ze  swoją  rodziną.  Proszę  nie  prowokować  ludzi,  
nie  wykorzystywać  swojego  seksownego  ciała  do  ranienia  innych.  To  spowoduje  
problemy  dla  ciebie  i  dla  ludzi.  proszę  cię  proszę.  Dziękuję.

NA  NIE.  Zgodnie  z  prawem  bogów  najbardziej  karane  są  czyny  związane  z  pornografią,  
z  seksem.  Każdy,  mężczyzna  lub  kobieta,  kto  tworzy  pornografię,  na  filmie  lub  wideo,  
publicznie  lub  prywatnie,  każdy,  kto  robi  pornografię,  pamiętaj  dobrze,  wszyscy  idą  
do  piekła  na  co  najmniej  1  000  000  lat.  Mam  nadzieję,  że  wszyscy,  którzy  zajmują  się  
pornografią,  nigdy  nie  umrą,  bo  kiedy  umrą,  zaczną  się  ich  koszmary.  Ja  tego  nie  
mówię,  bogowie  tak  mówią.  Za  kaprysy  płaci  się  bardzo  drogo.  Wykorzystujesz  teraz  
swoją  młodość,  pokazując  swoje  nagie  ciało,  genitalia,  i  co  z  tego?  Kawałek  mięsa.  
Wkrótce  będziesz  stary  lub  stary  i  czego  będziesz  nauczał?  Jeśli  70%  ciała  to  woda  i  
jest  ono  pełne  żył,  kup,  sików,  śluzu,  krwi...  czego  chcesz  uczyć?  Uważasz,  że  twoje  
ciało  jest  wspaniałe?  Nie  zagląda  do  środka:  są  tam  jelita  pełne  kupy,  kości,  żyły,  
wątroba,  serce...  tak  jak  kiedy  zabija  się  świnię,  otwiera  się  i  jest  to  samo.  Kiedy  
otwierasz  ciało,  ono  jest  tym,  czym  jest.  Nie  miej  fantazji  i  mów,  jaki  piękny,  jaki  
przystojny!  Niepopełnić  błędu.

AKTORZY  PORNO

PORNOGRAFIA.
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Pomagaj  ludziom,  swojej  rodzinie,  żonie,  dzieciom,  społeczeństwu...  tak  jak  ja.  W  życiu  jest  wiele  
rzeczy,  którymi  można  się  cieszyć.  Jakie  to  ma  znaczenie  większy  czy  mniejszy  genitalia,  większy  
czy  mniejszy  biust.  Co  za  różnica,  jeśli  wszystko  jest  takie  samo?  Co  znajduje  się  w  klatce  piersiowej?

Czego  chcesz  uczyć?  Dlaczego  nie  uczysz,  kiedy  masz  okres,  cały  we  krwi?  Jeśli  pokażesz,  jak  
wkładają  ci  to  w  dupę,  dlaczego  nie  pokażesz,  jak  robisz  kupę?  To  nie  jest  miłe,  naprawdę,  to  
pokręcone  myślenie.  Ranisz  siebie  i  krzywdzisz  ludzi.

Za  kilka  lat  twoje  ciało  będzie  pełne  zmarszczek,  piersi  obwisłe  i  pełne  zmarszczek,  a  mężczyźni  nie  
będą  już  mieli  erekcji,  penis  nie  unosi  się,  a  ciało  jest  pełne  zmarszczek.  Młodość  trwa  krótko.  Więc  
co?  Czego  będziesz  uczyć?  Ucząc  młodych  ludzi  porno  i  darmowego  seksu  z  szaleństwem,  co  z  
tego  masz? :  nic,  a  na  dodatek  wygrywasz  karę  bogów.  Jeśli  nie  wierzysz  w  Boga,  nic  się  nie  dzieje,  
znajdziesz  go  po  śmierci.  Ponadto  każdy  ma  sejf  lotniczy,  w  którym  wszystko  jest  rejestrowane,  
dobre  i  złe.  Wszystko  pozostaje  w  twoim  sumieniu.  Co  z  tym  wygrasz?  jest  zarejestrowany,

Jest  tłuszcz,  nic  więcej,  cały  tłuszcz.  Czego  możesz  uczyć?  A  w  ciele  jest  siusiu  i  kupa,  nie  rozumiem,  
co  się  z  tobą  dzieje.

To  się  nie  kończy  dobrze,  nigdy  dobrze  się  nie  kończy.

W  życiu  trzeba  szukać  szczęścia,  dobrej  przyszłości,  z  pornografią,  której  nigdzie  nie  dostaniesz.  
Ile  można  dostać  za  robienie  porno?  Nieszczęście.

W  życiu  są  wspaniałe  rzeczy,  którymi  można  się  cieszyć.  Wszystkie  kaprysy  są  drogie.

Dzisiaj  zdałem  sobie  sprawę,  że  wielu  odwiedzających  moją  stronę  pochodzi  ze  stron  
pornograficznych.  Mam  nadzieję,  że  pewnego  dnia  będą  uważnie  słuchać  moich  słów,  tego,  co  
mówię.  Życie  ma  wiele  pięknych  rzeczy.  Nie  trzeba  być  gejem  czy  lesbijką,  żeby  cieszyć  się  życiem.  
Ludzie  nie  widzą  wyraźnie.

Robić  filmy  porno  i  wrzucać  je  do  internetu,  co  za  nonsens!  Nic  nie  dostajesz,  a  na  dodatek  
sprzeciwiasz  się  Bożemu  prawu.  Jesteś  taki  głupiutki!  Zamierzasz  się  ukarać.  Nie  uzyskasz  żadnej  
korzyści,  wręcz  przeciwnie,  będziesz  miał  pecha,  bardzo  pecha.

Profesjonaliści  wciąż  zarabiają  trochę  pieniędzy,  ale  są  bardzo  głupi  ludzie,  którzy  nagrywają  
własne  filmy  i  umieszczają  je  w  Internecie,  aby  wielu  ludzi  mogło  je  obejrzeć.  Nic  nie  zarabiają,  a  
do  tego  idą  do  piekła...  Ci  ludzie  to  najgłupsza  rzecz  na  świecie.  Po  prostu  ci  ludzie  naprawdę  nie  
mają  mózgów.  On  nie  myśli.  Aby?  Nie  rozumiem.  Uczą  przekręcania  umysłów  nowych  pokoleń,  a  
potem  robią  szalone  rzeczy.  Wszyscy  ci  ludzie,  którzy  są  oddani  pornografii;  filmy,  domowe  wideo,  
cokolwiek…  pójdą  do  piekła,  aż  pewnego  dnia  porno  zniknie  z  ziemi.  Jeśli  trwa  1  000  000  lat,  
spędzisz  1  000  000  lat  w  piekle.  I  każdego  dnia  będą  ci  wbijać  kij  w  dupę,  aż  zacznie  krwawić.  
Każdego  dnia  będziesz  umierać  w  ten  sam  sposób  i  odradzać  się,  by  znowu  cierpieć  te  same  
tortury.  Co  z  tego  masz?  Mówię  ci:  za  kaprysy  zapłacisz  bardzo  drogo.  Pokazujesz  genitalia  i  co  z  
tego?

Nie  walcz  z  bogami,  jesteśmy  biednymi  ludźmi,  nigdy  nie  wygramy  z  bogami.  Nie  uczcie  młodzieży  
złych  rzeczy,  bo  drogo  zapłacicie,  bardzo  drogo.

Mam  nadzieję,  że  całym  sercem  będziecie  oglądać  i  słuchać  tego,  co  mówię  na  mojej  stronie.  Nie  
wolno  im  sprzeciwiać  się  prawu  bogów.  Życie  jest  krótkie,  w  każdej  chwili  nie  dostaje  się  powietrze  
i  już  jesteś  martwy.  Skąd  więc  tyle  występków?

Wszyscy  są  tacy  sami,  wszyscy  mają  to  samo.  Jakie  są  różnice?

Uczcie  młodych  ludzi  robić  rzeczy  dobrze,  proszę  nie  uczcie  porno,  bo  drogo  zapłacicie,  bardzo  
drogo.
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Bardzo  dziękuję.

Pójdziesz  do  piekła.  Posłuchajcie  wideo,  które  mam  na  mojej  stronie,  o  głosach  z  piekła,  
posłuchajcie  krzyków  ludzi,  którzy  są  w  piekle,  a  zobaczycie,  jak  cierpią  w  bólu.  W  każdej  
chwili  możesz  umrzeć,  na  cmentarzu  są  nie  tylko  emeryci,  jest  dużo  młodych  ludzi,  pomyśl  
o  tym.  Nie  ucz  publicznie  seksu,  to  diabelski  sposób,  nie  wychodzi.  Diabeł  łatwo  wchodzi  i  
trudno  się  wydostać.

Nie  jestem  przeciwko  nikomu,  mówię  wam  tylko  o  przyszłości,  która  was  czeka.

Proszę,  posłuchaj  mnie,  szukaj  pozytywnego  życia,  robienie  porno  przyniesie  tylko  pecha,  
a  twoje  życie  będzie  gorsze  z  każdym  dniem.  Proszę  posłuchaj  mnie.

Jedyne,  co  możesz  zrobić,  to  pokutować.  Pokutuj  z  całego  serca.  Nie  wierzysz  we  wszystko,  
co  mówię,  ale  spotka  cię  to,  czy  ci  się  to  podoba,  czy  nie,  bo  takie  jest  prawo,  takie  jest  
prawo  bogów.  Prawo  bogów  wejdzie,  gdy  umrzesz,  a  wszystkie  grzechy  zostaną  surowo  
ukarane.  Ja  osobiście  nie  wchodzę  ani  nie  wychodzę,  każdy  robi  ze  swoim  życiem  co  chce,  
tylko  Tobie  radzę.

POWRÓT  INDEKS
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33.-  MĘŻCZYZNA,  KOBIETA,  MAŁŻEŃSTWO  I  RODZINA.

Schudnie,  nie  może  dobrze  chodzić,  ma  bóle  nerek,  jego  krew  nie  krąży  dobrze,  nie  
może  dobrze  spać,  ponieważ  ma  wiele  koszmarów,  staje  się  nietowarzyski,  a  wszystko  
to  wynika  z  nadmiernej  masturbacji  w  takich  młody  wiek.  Jeśli  uprawiasz  dużo  seksu  
od  tak  młodego  wieku,  będziesz  mieć  problemy  zdrowotne  i  możesz  powodować  
cukrzycę.  Cukrzyca  dotyka  coraz  młodsze  osoby.

20-latek  nie  powinien  i  nie  jest  dla  niego  dobre  uprawianie  seksu  z  wytryskiem  częściej  
niż  raz  w  tygodniu.  30-latek  nie  powinien  uprawiać  seksu  z  wytryskiem  częściej  niż  raz  
na  piętnaście  dni.  40-letni  mężczyzna  nie  powinien  uprawiać  seksu  z  wytryskiem  
częściej  niż  raz  na  20  dni.

Podam  przykład:  Pewnego  razu  uczeń  szkoły  podstawowej  idzie  do  znajomego,  który  
pokazuje  mu  film  porno.  Od  tego  dnia  w  domu  masturbuje  się  4  razy  dziennie.  Uczeń  
ten  był  najlepszy  w  klasie  iz  powodu  częstej  masturbacji  miał  problemy  ze  zdrowiem:  
ból  głowy,  wypadanie  włosów,  zielono-biały  kolor  twarzy.

Jest  wiele  kobiet,  które  mają  zły  nawyk  uprawiania  seksu  wiele  razy  dziennie,  a  także  
mężczyzn.  Może  to  powodować  problemy  z  nerkami  zarówno  u  mężczyzn,  jak  iu  
kobiet.  Jeśli  mężczyzna  wytryskuje  wiele  razy  dziennie,  będzie  miał  problemy  
zdrowotne.  Kiedy  masz  problemy  z  nerkami,  najpierw  zauważysz,  że  stopniowo  
wypadają  ci  włosy  i  czujesz  się  coraz  słabszy,  twoja  twarz  robi  się  żółta,  blada.

Aborcja  może  wpłynąć  w  przyszłości  na  posiadanie  dzieci.  Jeśli  dokonasz  aborcji,  
prawdopodobieństwo  zajścia  w  ciążę  będzie  o  25%  mniejsze.  Jeśli  dokonasz  aborcji  
dwukrotnie,  będziesz  mieć  o  50%  mniejsze  szanse  na  posiadanie  dzieci.  Jeśli  dokonasz  
trzykrotnej  aborcji,  prawdopodobieństwo  posiadania  dzieci  spada  o  75%.  Poza  
poważnymi  problemami  psychologicznymi.  Jeśli  dokonasz  aborcji  4-krotnie,  
prawdopodobieństwo  posiadania  dzieci  spada  o  prawie  100%.  Kiedy  dokonujesz  
aborcji,  masz  kilka  problemów:  po  pierwsze,  trudno  będzie  ci  zajść  w  ciążę,  po  drugie,  
kiedy  jesteś  w  ciąży,  prawdopodobnie  za  2,  3,  4,  5,  6  lub  7  miesięcy,  dziecko  umiera  w  
łonie  matki.  Ponieważ?  ponieważ  jej  łono  jest  dotknięte  aborcjami.  Macica  jest  zimna,  
nie  jest  ciepła,  a  płód  w  środku  czuje  się  źle,  jakby  to  był  dom,  w  którym  jest  bardzo  
zimno,  a  pod  spodem  jest  dużo  wody.  To  jest  złe  dla  płodu.  Jeśli  pewnego  dnia  będziesz  
chciała  mieć  dzieci,  nie  przerywaj  ciąży,  dla  własnego  dobra,  ponieważ  jesteśmy  
stworzeni  z  krwi  i  kości.  Organizm  tego  nie  wytrzymuje,  psychicznie  nie  można  być  
spokojnym.  Nigdy  nie  otrzymacie  przebaczenia  od  waszego  sumienia  ani  od  bogów.  
Chociaż  prawa  ludzi  wybaczają,  prawo  życia  pozagrobowego  nigdy  ci  nie  wybaczy.

50-latek  nie  powinien  uprawiać  seksu  z  wytryskiem  częściej  niż  raz  w  miesiącu.  60-
latek  musi  żyć  bez  seksu.  To  dla  zdrowia.  Jedz,  ludzie  lubią  uprawiać  seks,  dobrze,  ale  
uprawiaj  seks  bez  wytrysku,  abyś  mógł  zachować  zdrowie.

Machine Translated by Google



Tyle  rozbitych  rodzin,  tyle  dzieci  cierpiących  z  powodu  konsekwencji.  Może  to  być  
traumatyczne  dla  dziecka  i  powodować  problemy  w  przyszłości  dziecka,  w  przyszłości  
społeczeństwa  i  całego  świata.  Dlatego  musisz  mieć  szczęśliwą  rodzinę,  aby  mieć  szczęśliwe  
fizycznie  i  psychicznie  dziecko.

Cześć.  Małżeństwo  jest  fundamentem  społeczeństwa,  kraju,  całego  świata.  To  jest  
najważniejsze.  Bo  jeśli  w  małżeństwie  nie  układa  się  dobrze,  zaczynają  się  problemy,  które  
przenoszą  się  na  społeczeństwo,  państwo,  kraj  i  cały  świat.  Kiedy  w  małżeństwie  się  nie  
układa,  zawsze  się  kłócą  i  kłócą,  dzieci  to  widzą  i  uczą  się,  a  potem  przekazują  społeczeństwu,  
tak  samo  robią  z  przyszłym  partnerem.  W  myślach  dziecka  wszystko  jest  zapisane,  a  kiedy  
jest  starsze,  robi  to  samo,  czego  nauczyło  się  od  rodziców.  Małżeństwo  się  rozwodzi,  dzieci  
zostają  same  z  matką  lub  z  ojcem.  Rodzina  nie  jest  kompletna.  Nie  może  być  bardzo  
zrównoważony,  ponieważ  nie  jest  w  szczęśliwej  rodzinie.  Porównuje  się  z  innymi  dziećmi,  
które  mają  szczęśliwą  rodzinę,  co  przysparza  mu  wielu  problemów.

,

Jak  wielu  ludzi,  kiedy  się  starzeją,  zabijają,  popełniają  przestępstwa,  mordują,  stają  się  
terrorystami….  Wszystko  to  dlatego,  że  rodzina  nie  uczy  i  nie  wychowuje  dobrze.  Dlatego  
w  rodzinie,  która  ma  problemy,  dzieci,  gdy  dorosną,  mogą  być  problemem  dla  
społeczeństwa…
Widzieliśmy  już,  że  jest  tak  wielu  terrorystów,  ponieważ  rodziny  nie  uczą  dobrze,  a  dzieci  
wyrosły  na  zboczonych.  Winni  są  ojciec  i  matka.  Dlatego  para,  która  nie  jest  szczęśliwa,  
czyli  nie  jest  dobrze,  tzw

Miłość  przychodzi  i  odchodzi.  Kiedy  miłość  odchodzi,  szuka  się  innej  miłości,  a  potem  
przychodzi  rozwód.  Najbardziej  odpowiednią  rzeczą,  jak  mówią  buddyści,  jest  wzajemny  
szacunek  dla  pary,  aby  wieść  szczęśliwe  życie.

,

Ponieważ  szacunek  jest  o  wiele  ważniejszy  niż  miłość.  Bo  miłość  jest  niezawodna.

Z  drugiej  strony,  gdy  nadchodzi  lato,  kobiety  noszą  lekkie  ubrania,  ramiączka,  odkryte  
plecy,  krótkie  bluzki  odsłaniające  pępek,  krótkie  spódniczki,  aby  prowokować  mężczyzn.  To  
nie  jest  ładne.  Ładna  to  ta  elegancka.  NIE  należy  nosić  lekkiej  odzieży.  Pokazując  wszystko,  
co  masz,  prowokuje  mężczyzn.  To  nie  jest  dobre  ani  dla  ciebie,  ani  dla  ludzi.

Kiedy  kobieta  ma  na  sobie  szelki  i  wszystko  jest  rozpięte,  żeby  nie  było  jej  za  gorąco,  
problem  polega  na  tym,  że  kiedy  wchodzi  do  sklepu  z  klimatyzacją,  różnica  między  upałem  
na  zewnątrz  a  zimnem  w  środku  może  powodować  wnikanie  zimnego  powietrza  przez  
plecy,  pępek,  wpływając  na  płuca,  nerki,  macicę.

Niezależnie  od  tego,  czy  istnieje  miłość,  czy  nie,  jeśli  potraficie  zachować  wzajemny  
szacunek  i  troskę  o  siebie  całym  sercem,  to  małżeństwo  może  trwać  całe  życie.  Podstawą  
jest  wzajemny  szacunek.  Po  tym  szacunku  rodzi  się  miłość,  a  ta  miłość  jest  trwała,  bo  
oparta  na  wzajemnym  szacunku.

Kiedy  macica  pozostaje  zimna,  możesz  mieć  problemy  w  tej  części  ciała.  Również  zimne  
powietrze  może  dostać  się  między  nogami  aż  do  macicy.

Małżeństwo  jest  więc  na  całe  życie.

Aby  uniknąć  tych  wszystkich  problemów,  nie  noś  lekkich  ubrań  ani  nie  pokazuj  wszystkiego,  
prowokując  wszystkich.

Teraz  ludzie  zawierają  tylko  jedną  podstawę:  miłość.  Ale  miłość  przychodzi  i  odchodzi.

To  nie  jest  dobre  ani  dla  ciebie,  ani  dla  innych.

W  takim  przypadku,  gdy  miłość  odejdzie,  dzieci  będą  miały  problemy.

MAŁŻEŃSTWO
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Jeśli  rodzina  ma  problemy,  społeczeństwo  nie  będzie  dobre,  podobnie  jak  rząd.

Wszystko  jest  jednym:  rodzina,  społeczeństwo,  rząd  i  świat,  wszyscy  jesteśmy  jednym.  Jeśli  
nie  zapewniamy  dzieciom  dobrego  wykształcenia,  powód  nie  ma  znaczenia,  porażka  
rodziców,  ponieważ  nie  zapewniają  dobrego  wykształcenia.  Jesteśmy  ojcami  i  matkami  i  
musimy  wychowywać  nasze  dzieci  na  dobrych  obywateli,  aby  pomagały  społeczeństwu,  
pomagały  rodzinie,  państwu  i  innym  ludziom.  Naszą  misją  jest  nie  tylko  posiadanie  dzieci  i  
ich  wychowywanie.  Najważniejsze  jest  dać  im  dobre  wykształcenie,  aby  nasz  syn  mógł  być  
dobrym  człowiekiem  i  pomagać  innym,  to  jest  najważniejsze.  Radzę  ci,  dla  miłości  twojego  
dziecka,  powinieneś  być  mniej  wymagający  od  swojego  partnera  i  nie  próbować  znaleźć  
innego,  twój  prawdziwy  partner  jest  w  porządku.  Ptak  w  dłoni  jest  wart  więcej  niż  sto  w  
powietrzu.  Staraj  się  być  szczęśliwy  i  nie  bądź  zbyt  wymagający,  aby  wasz  związek  trwał  
wiecznie  i  dla  dobra  wszystkich,  to  jest  bardzo  ważne.  Nie  myśl  zawsze  o  sobie  i  próbuj  
znaleźć  innego  partnera,  twój  prawdziwy  partner  jest  w  porządku,  nie  patrz  na  innego,  
abyś  mógł  być  szczęśliwy.  Proszę,  posłuchaj  mnie,  jesteśmy  odpowiedzialni  za  czyny  
naszych  dzieci,  bezpośrednio  lub  pośrednio.  Wszystkie  dzieci,  które  nie  były  dobrze  
wykształcone,  jeśli

Jeśli  rodzina  nie  jest  szczęśliwa,  może  to  mieć  wpływ  na  społeczeństwo,  rząd,  świat.

społeczeństwo  też  nie  jest  dobre.  Jeśli  społeczeństwo  nie  ma  się  dobrze,  cały  kraj  nie  ma  
się  dobrze.  Jeśli  cały  kraj  nie  ma  się  dobrze,  ten  świat  wcale  nie  ma  się  dobrze.

Jeśli  dziecko  nie  jest  odpowiednio  wykształcone,  a  jego  ojciec  i  matka  nie  zapewniają  mu  
dobrego  wykształcenia,  pewnego  dnia  może  zaszkodzić  swojej  rodzinie,  zaszkodzić  
społeczeństwu,  zaszkodzić  krajowi,  a  nawet  światu.  Jak  terroryści,  którzy  mogą  wysadzić  
samolot  i  zabić  grupę  ludzi,  albo  samobójcze  zamachy  bombowe,  albo  masowe  morderstwa  
z  bronią  w  ręku.  To  efekt  złego  wychowania.  Jeśli  rodzice  nie  zapewnią  dobrego  
wykształcenia,  może  to  mieć  wpływ  na  społeczeństwo,  rząd  i  świat.

Dlatego  rozwiązanie  jest  od  początku.  Wszyscy  mamy  do  czynienia  z  naszymi  sercami  dla  
siebie  nawzajem,  a  nie  żądać  tak  wiele.  Lepiej  wiedzieć  źle  niż  dobrze  wiedzieć.  Stara  się  
utrzymać  rodzinę,  rezygnując  zarówno  dla  dobra  małżeństwa,  jak  i  dla  dobra  niewinnych  
dzieci.  Dzieci  nie  są  winne.  Staraj  się  żyć  we  wzajemnym  szacunku,  aby  nie  rozbić  rodziny.  
Staraj  się  nie  przerywać  ciąży,  ponieważ  wszystko,  co  dziecko  widzi,  szybko  się  uczy,  
zarówno  dobre,  jak  i  złe.  To  nic  nie  mówi,  ale  szybko  się  uczysz.  Dla  dobra  wszystkich,  
proszę,  wszyscy  musimy  być  odpowiedzialni  za  nasze  dzieci,  dobrze  je  wychowując  i  ucząc.

Najważniejsza  jest  rodzina.  Mąż  i  żona  muszą  być  szczęśliwi  i  nie  mogą  się  rozwieść,  kiedy  
się  rozwodzą,  najbardziej  cierpią  ich  dzieci,  a  kiedy  wychowują  się  w  niepełnej  rodzinie,  
mogą  mieć  więcej  problemów  psychicznych.  Staraj  się  być  szczęśliwy,  nie  rozwodzaj  się.  
Dla  dobra  społeczeństwa  przede  wszystkim  należy  mieć  dobre  relacje  między  rodzicami  a  
ich  dziećmi.

Jeśli  rodzina  nie  uczy  dobrze,  dzieci,  gdy  dorosną,  będą  sprawiać  problemy  wszystkim.  
Dlatego  wszystko  zaczyna  się  od  małżeństwa.  Jeśli  małżeństwo  jest  szczęśliwe,  to  
społeczeństwo,  ten  świat  będzie  rajem.

RODZINA
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Nigdy  nie  podnoś  głosu  na  ojca  i  matkę,  w  żadnym  wypadku  nie  protestuj  ani  nie  narzekaj,  
wszystko  powinieneś  robić  skromnie,  na  wszystko  pytaj  rodziców  o  zgodę.  To  jest  zasada  
dobra,  każdego  dobrego  czynu.  Przede  wszystkim  bądź  dobry  dla  swoich  rodziców.  
Pamiętaj,  że  kiedy  twoi  rodzice  umrą  pewnego  dnia,  według  buddystów  nie  możesz  
imprezować  przez  3  lata.  Zawsze  będziesz  musiał  o  nich  myśleć.  Nie  zachowuj  się  tak  jak  
wielu  ludzi,  którzy  po  pogrzebie  idą  kilka  dni  później  na  imprezę  i  bez  uczuć  zapominają  o  
wszystkim.  Będziesz  dobrym  synem,  jeśli  spełnisz  wszystkie  te  warunki.

Nigdy  nie  będziesz  mieć  przyjaciół,  jeśli  nie  będziesz  dawać  im  pierwszy  i  nie  będziesz  dla  nich  
dobry.

Kiedy  cię  wezwą,  musisz  natychmiast  iść,  nie  możesz  odmówić.  Musisz  okazać  im  cały  swój  
szacunek.  Kiedy  zwracasz  się  do  ojca  lub  matki,  powinno  to  być  łagodnym  głosem,  
uśmiechając  się  i  pochylając  głowę.  Jesteśmy  winni  naszym  rodzicom  tak  wiele  przysług!  
musimy  odpłacić  za  wszystko,  co  dla  nas  zrobili.  Jeśli  to  zrobisz,  będziesz  dobrym  
człowiekiem,  a  twoje  dzieci  będą  dla  ciebie  dobre.  Ponieważ  wszystkiego  można  się  nauczyć.  
Jeśli  jesteś  dobrym  synem,  możesz  być  dobrym  przyjacielem,  dobrym  obywatelem  dla  
społeczeństwa,  dla  państwa,  dla  całego  świata.  Przede  wszystkim  trzeba  być  dobrym  dla  
ojca  i  matki.  W  żadnym  wypadku  nie  należy  podnosić  głosu.  Nie  powinieneś  protestować.  
Musicie  pokornie  prosić  ojca  i  matkę  o  pozwolenie  na  wszystko.

Kiedy  twoi  rodzice  czegoś  potrzebują,  nie  powinni  pytać,  musisz  wiedzieć,  jakie  są  ich  
potrzeby.  Musisz  ofiarować  im  wszystko,  co  możesz,  z  całego  serca.

Ojciec  i  matka  dają  dużo  miłości  swoim  dzieciom,  a  jeśli  ich  nie  kochasz,  to  jakim  jesteś  
człowiekiem?  Musisz  przede  wszystkim  wiedzieć,  że  musisz  być  dobrym  synem.  Kiedy  
wychodzisz  z  domu,  musisz  odpowiednio  się  ubrać,  przywitać  i  poprosić  o  pozwolenie.  
Zawsze,  kiedy  rodzice  do  ciebie  mówią,  zawsze  powinieneś  ich  słuchać.

Prawa  ludzkie  nie  karzą  ich  rodziców,  ale  prawo  Boże  chce,  za  to,  że  nie  dają  dobrego  
wykształcenia.

Ojciec  i  matka  dają  dzieciom  dużo  miłości.  Jeśli  dzieci  nie  kochają  ani  nie  szanują  swoich  
rodziców,  co  to  za  ludzie?  Więc  wiesz,  przede  wszystkim  musisz  być  dobrym  synem.

Kiedy  do  ciebie  dzwonią,  musisz  wymówić  ich  imię  i  okazywać  im  szacunek,  bardzo  go  
szanować.  Kiedy  do  nich  mówisz,  powinno  to  być  łagodnym  tonem,  z  uśmiechem  i  ukłonem  
z  ich  strony.  Musimy  bronić  naszych  rodziców,  bo  wiele  im  zawdzięczamy  i  musimy  im  te  
przysługi  odwdzięczyć.  Jeśli  to  zrobisz,  będziesz  dobrym  człowiekiem,  a  twoje  dzieci  będą  z  
tobą  w  porządku.

Musisz  wiedzieć,  że  przede  wszystkim  w  rodzinie  musi  być  dobrze,  dlatego  wszyscy  jesteśmy  
jednością.

Przed  wyjściem  z  domu  należy  odpowiednio  się  ubrać,  pozdrowić  rodziców  i  poprosić  ich  o  
pozwolenie  na  wyjście.

Jeśli  nie  jesteś  dobry  dla  swoich  rodziców,  twoje  dzieci  nie  będą  dobre  dla  ciebie  w  
przyszłości,  ponieważ  wszystkiego  można  się  nauczyć.  Jeśli  jesteś  dobrym  synem,  możesz  
być  dobrym  przyjacielem,  dobrym  ojcem,  dobrym  obywatelem  dla  społeczeństwa,  dla  
państwa,  dla  wszystkich,  ale  najpierw  musisz  być  dobry  dla  swoich  rodziców.

Kiedy  rodzice  mówią,  musisz  ich  słuchać  z  całym  szacunkiem.

BĄDŹ  DOBRYM  SYNEM
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Pamiętaj  dobrze,  zgodnie  z  buddyjską  teorią,  kiedy  umiera  twój  ojciec  lub  matka,  nie  możesz  imprezować  przez  
3  lata  i  zawsze  musisz  o  nich  myśleć.  Nie  tak  jak  wielu  ludzi,  którzy  kilka  dni  po  śmierci  ojca  lub  matki  idą  na  
imprezę.  Ci  ludzie  nie  mają  uczuć.  Jeśli  będziesz  czynił  te  rzeczy,  będziesz  dobrym  synem.

Jeśli  twój  ojciec  lub  matka  czegoś  potrzebują,  nie  powinni  o  to  prosić,  ponieważ  zanim  poproszą  ciebie,  musisz  
wiedzieć,  czego  potrzebują  i  automatycznie  zaoferować  im  to  z  całego  serca.

Więc  będziesz  dobrym  synem.

Zaoferuj  im  wszystko,  co  możesz.

To  jest  początek  wszelkiego  dobra.  Najpierw  musisz  być  dobry  dla  swojego  ojca  i  matki,  aby  zrobić  dobry  uczynek.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS
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33.  CHOROBY  I  SAMOLECZENIE

Kiedy  ktoś  ma  raka,  bardzo  trudno  jest  go  wyleczyć.

Aby  wyleczyć  wszelakie  choroby  związane  z  psychiką  i  poprawić  nerwy,  stres…  wystarczy  mniej  
myśleć  o  „ja”.  Mniej  myśl  o  sobie,  miej  wielkie  serce  pomagając  innym.  Musisz  to  zrozumieć.

Ponieważ?

Sposób  myślenia  jest  jedyną  rzeczą,  która  może  wyleczyć.  Za  pomocą  tabletek  można  przez  jakiś  
czas  kontrolować  chorobę,  ale  to  nie  znaczy,  że  jest  wyleczona.

W  takim  przypadku  nie  będzie  żadnych  problemów  psychologicznych.

Ponieważ  po  zakończeniu  chemioterapii  substancja  chemiczna  zabija  zdrowe  komórki  i  komórki  
rakowe.  To  nie  tak  leczy.

Aby  wyzdrowieć,  musisz  robić  dla  innych  i  zapomnieć  o  swoich  zainteresowaniach.

Jeśli  masz  operację  usunięcia  części  dotkniętej  rakiem,

To  wszystko,  co  możesz  zrobić.

Aby  wyzdrowieć  z  takich  chorób,  jedyną  skuteczną  rzeczą  jest  poznanie  teorii  buddyjskiej.  Wszystkie  
rodzaje  chorób  psychicznych  zależą  od  sposobu  myślenia.

Buddysta  stara  się  uczyć  i  robić  wszystko  dla  innych.  My,  buddyści,  nie  mamy  tego  typu  chorób,  
ponieważ  rozumiemy,  że  życie  to  czysta  fantazja,  nie  ma  nic  rzeczywistego.  Uważamy,  że  wszystko  
jest  fantazją.

Buddyści  uczą  się  kontrolować  nasze  myślenie.  Aby  kontrolować  swoje  myślenie,  pierwszą  rzeczą,  
którą  musisz  zrobić,  to  nauczyć  się  myśleć  za  innych.  Nie  myślmy  o  sobie.  Im  więcej  myślisz  o  
„mnie”,  tym  więcej  problemów  będziesz  mieć.

Martwy  człowiek  to  trup  i  nic  więcej.  Gnije,  wychodzą  robaki...  nie  ma  znaczenia  bogaty,  biedny  czy  
potężny.  Kiedy  umieramy,  ciało  rozkłada  się  w  ciągu  kilku  godzin.  I  nie  zabieramy  ze  sobą  niczego  
w  zaświaty.

Każde  pragnienie,  jeśli  nie  zostanie  spełnione,  powoduje  bardzo  duże  rozczarowanie.  Im  więcej  
życzeń,  tym  więcej  rozczarowań.  Staraj  się  nie  chcieć.  Żyliśmy  w  tym  świecie  przez  kilka  lat.  
Pragnienia  to  czysta  fantazja,  nie  ma  nic  prawdziwego,  nie  ma  nic,  nie  ma  nic.  To  czysta  fantazja.  
„Ja”  ma  kilka  lat  życia.  Dopóki  istnieje  ciało,  istnieje  „ja”,  ale  kiedy  ciało  rozpada  się  i  umiera,  to  „ja”  
znika.  To,  co  widzisz  i  czego  dotykasz,  jest  jak  ekran  telewizora.  Przez  ekran  telewizora  przechodzi  
wiele  dobrych  i  złych  obrazów,  ale  kiedy  wyłączymy  telewizor,  co  zostaje?  nic  nie  pozostaje,  
wszystkie  obrazy  zniknęły.  My,  buddyści,  widzimy  to  jako  czystą  fantazję.

Jeśli  potrafisz  to  zrozumieć,  będziesz  żył  znacznie  lepiej  i  nie  będziesz  miał  żadnej  presji  ani  choroby.

Nic  nie  pozostaje  na  ekranie. .  Nie  ma  nic  prawdziwego.

JAK  LECZYĆ  RAKA
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Jeśli  chcesz  być  zdrowy,  powinieneś  wcześnie  kłaść  się  spać.

2.-  Jedzenie.

Wytwarzają  również  kwaśność  w  organizmie.
Każdy  pokarm,  który  dostaje  się  do  organizmu  jako  pierwszy,  odżywia  komórki  rakowe.  Im  bogatsze  jesz,  
tym  więcej  masz  raka.

1.-  Myśl.

Myśl  i  działanie  są  bardzo  ważne,  aby  móc  wyleczyć  raka.

a  rano  trzeba  wcześnie  wstać

2.-  Jedzenie.

Życie  jest  pełne  nerwów,  presji  w  pracy,  złości,  smutku….

85%  ludzi,  którzy  mają  raka,  jest  z  powodu  jedzenia  i  tego,  co  jemy.

Rak  jest  również  nazywany  chorobą  bogatych.  Ponieważ  bogaci  jedzą  wiele  pokarmów  z  wieloma  
witaminami  i  bardzo  „bogatych”.

Im  więcej  zjesz  tego  rodzaju  pokarmu,  tym  bardziej  żywy  będzie  rak  w  twoim  ciele.  Jeśli  zjesz  więcej  
„biednych”,  rak  będzie  uboższy.

Wszelkiego  rodzaju  negatywne  emocje,  które  wpływają  na  krążenie  krwi.

Nie  wszystko  jest  usunięte,  rak  nadal  jest  w  środku.  Z  tego  powodu  rak  jest  trudny  do  
wyleczenia.

Pierwszym  objawem  jest  to,  że  ciało  staje  się  kwaśne.

Istnieje  studium  medyczne  dotyczące  mnichów  buddyjskich  mieszkających  w  górach.  Według  tego  badania  
prawie  nikt  nie  ma  raka.

To  zależy  od  jedzenia.  Ci  ludzie  jedzą  dużo  jajek,  serów,  białego  cukru,

Jak  to  się  leczy?

Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze,  nie  może  dotrzeć  do  wszystkich  części  ciała,

Jestem  pewien,  że  jeśli  będziesz  mnie  słuchać  i  postępować  zgodnie  z  moimi  instrukcjami,  możesz  zostać  wyleczony.

W  pewnym  momencie  gromadzi  się,  ponieważ  nie  może  dobrze  krążyć,  w  tym  
momencie  stopniowo  
gnije,  tworząc  guz,  który  później  przeradza  się  w  raka.

Istnieją  dwa  sposoby,  które  powodują  raka:

Jest  to  jedna  z  przyczyn,  dla  których  ten  sam  organizm  wytwarza  raka.

I  wszelkiego  rodzaju  słodycze.  Spożywanie  tych  pokarmów  może  powodować  raka.

Pokarmy,  które  powodują  kwaśność  ciała,  to  również;  szynka,  kurczak,

1.-  Myśl

Wiele  osób  kładzie  się  spać  bardzo  późno.  Ciało  musi  odpoczywać  zgodnie  ze  swoją  naturą.

Krowa,  koń,  świnia...  czyli  wszelkiego  rodzaju  mięso  i  ryby.  Chleb  i  tłuszcze  jak  masło
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Poszedł  do  innego  lekarza,  który  powiedział  mu:  uzdrowienie  jest  bardzo  łatwe.  Powiem  ci,  co  możesz,  a  
czego  nie  możesz  jeść,  a  zostaniesz  wyleczony.  Musisz  być  wegetarianinem:  nie  powinieneś  jeść:  mięsa,  
ryb,  jajek,  sera,  cukru,  ciast,  musisz  je  całkowicie  wyeliminować  z  diety.  Musisz  tylko  jeść  jako  
wegetarianin:  płatki  zbożowe,  owoce,  warzywa,  herbatę  i  napić  się  wina,  ale  bez  upijania  się.

Im  więcej  witamin  zawiera  żywność,  tym  szczęśliwsze  są  komórki  rakowe.  Każdego  dnia  staje  się  
silniejszy,  rozmnaża  się  szybciej,  a  ludzie  umierają  wcześniej.

Jeśli  chcesz  wyleczyć  raka,  obowiązkowa  jest  rezygnacja  z  wszelkiego  rodzaju  mięsa,  
serów,  jajek,  słodyczy,  chleba.  Masło.
Nie  powinieneś  jeść  żadnego  z  tych  pokarmów.  Musisz  żyć  spokojnie,  bez  nerwów,  bez  smutku,  bez  
presji.  Staraj  się  żyć  spokojnie.

Te  wegetariańskie  pokarmy,  ponieważ  są  ubogie,  komórki  rakowe  nie  mogą  żyć.  Ponieważ  nie  karmisz  
komórek  rakowych,  komórki  te  stopniowo  umierają,  a  rak  znika.  Bez  jedzenia  nie  da  się  żyć.

Pamiętaj  dobrze:  jeśli  nie  podajesz  pokarmu  komórkom  rakowym.  Rak  nie  może  żyć.  Musimy  pamiętać,  
że  chemioterapia  zabija  zarówno  dobre,  jak  i  złe  komórki.  Wszystko  jest  w  naszym  ciele.  Chemia  najpierw  
zabija  dobre  komórki,  a  potem  te  złe.

Aby  krążenie  było  dobre,  nie  należy  się  denerwować  ani  denerwować.

Każdy  przed  rakiem  ma  objawy,  że  coś  jest  nie  tak  z  jego  organizmem.

Słabe  krążenie  ma  wpływ  na  zdrowie.

Ponieważ?

Objawy  są  następujące:  skóra  nie  błyszczy  się,  bardzo  szybko  się  męczy,  np.  gdy  wchodzi  po  schodach,  
bardzo  się  męczy,  gdy  siada,  zasypia,  stopy  brzydko  śmierdzą.  Wszystkie  te  objawy  oznaczają,  że  nie  
jemy  dobrze  i  że  organizm  ostrzega  nas,  że  coś  jest  nie  tak.

Słabe  zdrowie  i  siły  obronne  oznaczają,  że  musisz  zmienić  swoją  dietę.

Po  pierwsze,  ze  względu  na  ich  spokojne  życie,  nie  mają  żadnych  nerwów.

Jeśli  nie  przestaniesz  jeść  mięsa,  sera,  cukru...  nigdy  nie  wyleczysz  się  z  raka.  Bóg  nie  będzie  w  stanie  ci  
pomóc.  Jedyną  osobą,  która  może  ci  pomóc,  jesteś  ty  sam.

Po  drugie  i  według  lekarzy,  na  jedzenie.  co  oni  jedza?

Nawet  lekarze  nie  są  w  stanie  Ci  pomóc.  Jeśli  nie  przestaniesz  dawać  komórkom  nowotworowym  takiego  
pożywienia,  jakie  lubią,  jak  zamierzasz  zostać  wyleczony?

Jedzą  płatki  zbożowe,  jabłka,  banany,  cytryny,  winogrona,  herbatę…  cała  ta  żywność  jest  zdrowa  i  zła.  co  
jest  biedne

Niemożliwe.

Kiedy  masz  te  objawy,  powinieneś  szybko  przejść  na  dietę

Że  nie  ma  bogactwa  w  witaminy.

Był  człowiek,  który  miał  raka  i  lekarz  mówi  mu,  że  nic  nie  może  zrobić,  że  jest  już  za  późno.
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Wszystko  to  jest  spowodowane  złym  krążeniem  krwi.  Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze,  
nawet  Bóg  cię  nie  zbawi.  Aby  krew  dobrze  krążyła,  potrzebna  jest  krew  dobrej  jakości.  
Jeśli  krew  jest  gęsta  i  pełna  tłuszczu,  nie  krąży  dobrze.  Nikt  nie  może  ci  pomóc.  Ani  
Bóg.  Jedyną  rzeczą,  która  może  ci  pomóc,  jest  bycie  wegetarianinem.  Jeśli  chcesz  
dobrze  żyć  w  dobrym  zdrowiu  i  długim  życiu  (bo  zdrowie  jest  najważniejsze  w  życiu  
przed  majątkiem,  rodziną  i  wszystkim  innym)  O  zdrowie  trzeba  dbać  dbając  o  swoją  
dietę  i  trzeźwo  myśląc.

Cześć.  Istnieją  dwie  przyczyny,  dwa  problemy,  które  powodują  cukrzycę:  
1.-  Jedzenie.  Jeśli  jesz  dużo,  niedostatecznie  i  jesz  to,  czego  nie  powinieneś,  wpływa  to  
na  funkcjonowanie  nerek.  Jeśli  jesz  zbyt  dużo  mięsa,  które  jest  trudne  do  strawienia,  
wpływa  to  negatywnie  na  nerki  i  żołądek.

Musisz  robić  dobre  uczynki  dla  innych.  Być  pozytywnym,  pomagać  ludziom  mieć  tę  
pozytywną  energię  i  być  radosnymi.  Tak  jak  ja,  kiedy  pomagam  ludziom,  czuję  się  
super,  super,  super  dobrze.  Nie  wiem  dlaczego.  Jestem  super  szczęśliwy  i  super  
pozytywny.  Aby  to  osiągnąć,  musisz  pomagać  ludziom  ORAZ  robić  pozytywne  
rzeczy  dla  innych.  Zawsze  pozytywnie  myśl,  używaj  dobrych  słów,  nie  mów  źle  o  nikim.  
Zawsze  myśl,  że  wszyscy  są  dobrzy.  Aby  móc  mieć  długie  życie,  dobrą  przyszłość,  
dobrą  rodzinę,  miłość…  wszystko  po  to,  by  nabrać  pozytywnej  energii.

wegetariański.  Jeśli  to  się  nie  zmieni,  w  każdej  chwili  możesz  mieć  problemy  z  rakiem.

2.-  Seks.  Jeśli  uprawiasz  za  dużo  seksu,  wpływa  to  na  twoje  nerki.  Jak  powiedział  lekarz  
medycyny  naturalnej:  „30-letni  mężczyzna  może  wytrysnąć  1  raz  na  8  dni,  aby  uniknąć  
problemów  zdrowotnych.  40-letni  mężczyzna  co  15  dni,  50-letni  mężczyzna  może  
wytrysnąć  co  20  dni,  a  60-letni  mężczyzna  nie  powinien  uprawiać  seksu.  Taka  jest  
natura  naszego  ciała  dla  normalnych  ludzi.  W  tym  przypadku,  ponieważ  większość  
mężczyzn  bardzo  lubi  seks,  jedyne,  co  możesz  zrobić,  to

Nie  ma  innego  wyjścia.  Dawanie  pieniędzy  ludziom,  którzy  ich  potrzebują,  to  pokarm  
dla  naszej  duszy.  Jeśli  nie  będzie  tego  rodzaju  pożywienia,  będziemy  żyć  bardzo  biednie  
na  tym  świecie,  smutne,  sprawy  nie  ułożą  się  dobrze.  Im  bardziej  samolubny,  tym  
drożej  zapłacisz.  Aby  tak  się  nie  stało,  chcę,  abyście  wszyscy  zmienili  sposób,  w  jaki  
żyjecie,  sposób,  w  jaki  jecie.  Zmień  się  pomagając  innym.  Jeśli  pomagasz  innym,  
pomagasz  sobie.

Wszystkie  rodzaje  szkodliwych  tłuszczów  pochodzą  z  mięsa.  Tłuszcz  krążący  we  krwi  
pochodzi  z  mięsa.  Nasza  krew  gęstnieje,  a  im  gęstsza  krew,  tym  trudniej  krąży.  Jeśli  
masz  większe  trudności  z  poruszaniem  się,  powoduje  to  szereg  negatywnych  
konsekwencji  dla  naszego  organizmu;  jeśli  przechodzi  przez  serce,  blokuje  je,  
powodując  atak  serca;  jeśli  przejdzie  przez  mózg,  może  spowodować  porażenie  
mózgowe,  w  wyniku  którego  połowa  ciała  staje  się  niepełnosprawna;  krew  nie  dociera  
dobrze  do  stawów.

Musisz  to  zrozumieć.  Jeśli  chcesz  być  zdrowy  i  mieć  dobre  życie,  najpierw  musisz  czynić  
dobro  dla  ludzi.

Stopy,  znajdujące  się  najdalej  od  serca,  jako  pierwsze  ponoszą  konsekwencje,  
następnie  stopniowo  wędrują  w  górę  nóg,  powodując  ból  i  trudności  podczas  
chodzenia.  To  samo  dzieje  się  z  ramionami,  które  tracą  siły.

CUKRZYCA
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Dlatego  radzę  ci  starać  się  nie  dochodzić  do  wytrysku  każdego  dnia.

Pierwszym  objawem  niewydolności  nerek  jest  chudnięcie  nóg.  Potem  nogi  drętwieją  i  nie  
czujesz  ich,  jakby  były  oszołomione.  Podczas  chodzenia  masz  wrażenie  stąpania  po  pianie,  
jakbyś  nie  dotykał  podłoża  (brak  czucia).  I  wreszcie,  palce  zaczynają  czernieć  (nekroza)  i  
trzeba  je  odciąć,  bo  inaczej  gangrena  może  przesunąć  się  w  górę  nogi  i  cała  noga  musi  
zostać  odcięta.

Jeśli  jesteś  młoda,  co  8  dni,  jeśli  masz  40  lat,  co  15  dni,  jeśli  masz  50  lat,  co  20  dni,  a  jeśli  
masz  60  lat,  staraj  się  przedłużać  stosunek  płciowy  tak  długo,  jak  to  możliwe.

Dlatego  musisz  wiedzieć,  że  cały  ten  problem  bierze  się  z  nadmiernej  praktyki  seksualnej.  
Ciało  musi  podążać  za  swoją  naturą,  nie  może  narzucać  swojego  ciała.  Nie  bierz  pigułek,  
które  pomogą  ci  uprawiać  więcej  seksu,  ponieważ  im  więcej  seksu,  tym  szybciej  możesz  
zachorować  i  umrzeć.

zrobić,  to  uprawiać  seks  bez  faktycznego  „biegania”,  bez  wytrysku.  30-letni  mężczyzna,  aby  
móc  spełniać  wszystkie  swoje  zachcianki  bez  uszczerbku  na  nerkach,  swoim  zdrowiu,  może  
wytrysnąć  tylko  co  8  dni,  40-latek  co  15  dni.  Więc  już  wiesz,  co  zrobić,  jeśli  chcesz  mieć  
dobre  zdrowie  i  aby  seks  nie  miał  wpływu  na  nerki  i  wątrobę.  Ponieważ  problemy  z  nerkami  
wpływają  na  funkcjonowanie  całego  organizmu,  ponieważ  cała  energia  pochodzi  z  nerek.

Jeśli  zauważysz  którykolwiek  z  objawów,  które  opisałem  powyżej,  uważaj!  Trzeba  się  
spieszyć,  żeby  uratować  życie,  bo  jak  mówią  ludzie,  żyje  się  tylko  raz.  Staraj  się  żyć  zdrowo.  
Bez  zdrowia  nie  ma  nic.

Może  również  spowodować  pęknięcie  naczynia  krwionośnego  w  mózgu.

Jeśli  nerki  zawodzą,  cały  organizm  zawodzi.  Główną  przyczyną  niewydolności  nerek  jest  
zbyt  częste  uprawianie  seksu.  Musisz  to  sobie  uświadomić.  Wiesz,  jeśli  chcesz  być  zdrowy,  
uprawiaj  seks  bez  wytrysku.

Wyjaśnię  prawdziwy  fakt:

Z  powodu  tego  pęknięcia  część  mózgu  nie  otrzymuje  potrzebnego  przepływu  krwi,  a  
komórki,  które  nie  otrzymują  tlenu,  przestają  działać  i  umierają.  Może  to  spowodować  
paraliż  po  jednej  stronie  ciała  i  wiele  innych  problemów  zdrowotnych,  a  nawet  śmierć.  
Wszystko  bierze  się  z  uprawiania  zbyt  dużej  ilości  seksu,  a  posiadanie  tak  dużej  ilości  seksu  
drogo  płaci  za  zdrowie.

Pamiętaj,  że  50-latek  może  wytrysnąć  tylko  co  20  dni,  a  60-latek,  jeśli  nie  ma  wytrysku.  Rób,  
co  możesz,  ale  nie  wytryskuj  tyle  razy,  aby  zachować  dobre  zdrowie.

15-letni  dobry  uczeń,  zaczyna  oglądać  dużo  filmów  porno  i  masturbuje  się  z  wytryskiem  4  
razy  dziennie.  Każdego  dnia  nasienie  jest  pobierane  4  razy.  Potem  zaczyna  mieć  problemy  
zdrowotne.  Zanim  był  dobrym  uczniem,  w  szkole  zawsze  dostawał  10  z  ocen,  ponieważ  
uczył  się  i  był  bardzo  inteligentny.  Potem  nabrał  złego  nawyku  uprawiania  seksu  w  
samotności  i  zaczyna  zawodzić  pamięć,  zaczynają  wypadać  mu  włosy,  pojawiają  się  cienie  
pod  oczami,  jego  twarz  żółknie,  nogi  mu  się  trzęsą  przy  chodzeniu,  ma  problemy  z  nerkami,  
wątrobą… .  Wszystkie  te  problemy  zdrowotne  wynikają  z  masturbacji  bardzo  młodych  i  
częstych  (4  razy  dziennie).  Po  konsultacji  z  lekarzem  poprawił  swoje  zachowanie  i  wrócił  do  
normy.
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3.  Ludzie,  którzy  zrozumieli  teorię  nauk  Buddy:  zrozumieli,  że  wszystko,  co  widzisz  i  czego  
dotykasz  na  tym  świecie,  jest  czystą  fantazją.  Nie  ma  nic  prawdziwego.  Nasza  dusza  
wchodzi  w  ciało,  gdy  się  rodzi  i  opuszcza  ciało,  gdy  umiera.  Następnie  wchodzi  w  nowe  
ciało  i  rodzi  się,  by  później  ponownie  umrzeć  i  odejść.  Ale  dusza  nigdy  nie  umiera.  Po  prostu  
wchodź  i  wychodź  z  ciała,  aby  dowiedzieć  się,  że  życie  jest  czystą  fantazją,  nie  ma  nic  
prawdziwego.

Dlatego  musisz  przestać  chcieć.  Kiedy  nadchodzi  koniec  naszego  życia  Wszystkie  nasze  
pragnienia  są  =  0.  Ponieważ  kiedy  umieramy,  nic  nie  zabieramy  ze  sobą.  Nie  ma  nic  
prawdziwego.  Bez  względu  na  twój  stan;  Jeśli  jesteś  milionerem,  potężnym,  biednym  lub  
żebrakiem,  ciało  umiera  i  gnije  tak  samo.  Dlatego  to,  co  masz  teraz,  jest  snem.  Niektórzy  
ludzie  mają  dobre  sny,  a  inni  koszmary,  ale  nic  nie  jest  prawdziwe.  Jeśli  ktoś  to  zrozumie,  
ta  osoba  już  nigdy  nie  umrze.  Twoja  dusza  będzie  wolna  i  będziesz  mógł  urodzić  się  na  tej  
lub  innej  planecie.  Wszystko  zależy  od  nas.

Na  tym  świecie  są  trzy  rodzaje  ludzi,  którzy  nie  chorują:

Wiesz,  jeśli  chcesz  dobrze  żyć  w  dobrym  zdrowiu,  kontrolujesz  seks.  Nie  oglądaj  wielu  
filmów  porno,  ponieważ  im  więcej  oglądasz,  tym  więcej  myśli  twój  mózg,  przewody  się  
krzyżują  i  wariuje  i  nie  przestaje  uprawiać  seksu,  nie  przestaje  się  masturbować  ani  
„dochodzić”.  Wtedy  dopadają  go  wszelkiego  rodzaju  problemy  zdrowotne:  cukrzyca,  
niewydolność  nerek,  wątroby...  wszystko  jest  konsekwencją  zbyt  dużej  ilości  seksu.  Dlatego  
zbyt  dużo  seksu  jest  drogą  do  śmierci.  Jeśli  powiem  nie  uprawiaj  seksu,  ludzie  powiedzą  
mi,  że  to  niemożliwe,  no  cóż,  w  tym  przypadku  radzę  ci,  jeśli  tak  bardzo  lubisz  seks,  nie  
wytryskuj,  ćwicz  do  połowy  bez  dochodzenia  do  końca,  bez  „spermy” .  W  ten  sposób  
zachowasz  zdrowie.  Jeśli  uprawiasz  za  dużo  seksu,  jesteś  bardziej  martwy  niż  żywy.  
Nieumarły  powoduje  tylko  problemy  w  rodzinie,  problemy  w  pracy,  problemy  psychiczne...  
Kiedy  ma  te  objawy,  zamyka  się  w  sobie,  staje  się  nietowarzyski,  nie  chce  wchodzić  w  
interakcje  z  innymi,  izoluje  się  w  swoim  pokoju  i  nie  chce  z  nikim  rozmawiać.

Jeśli  uda  nam  się  pozbyć  tego  ciała,  nigdy  nie  zachorujesz.  Każdy  musi  zrozumieć.  Jeśli  
wszyscy  jesteśmy  jednym  i  jeden  troszczy  się  o  drugiego,  nigdy  nie  zachorujemy.  podczas  
gdy  jaźń  jest  czymś  więcej

1.  Dobrzy  ludzie.  To  są  ludzie,  którzy  zawsze  pomagają  ludziom.  Masz  pokój  i  harmonię  w  
swoim  sercu.  Kiedy  pomagasz  innym  ludziom,  tworzysz  pozytywną  energię,  która  daje  
satysfakcję  i  radość.  Ci  ludzie  nigdy  nie  chorują.

Jeśli  Twoje  dziecko  ma  którykolwiek  z  tych  objawów,  uważaj,  aby  nie  posunął  się  dalej  i  nie  
wpłynął  poważnie  na  Twoje  zdrowie.  Rodzice  muszą  pilnować  i  opiekować  się  swoimi  
dziećmi,  bo  dzieci  nie  wiedzą  i  muszą  się  uczyć.

2.  Osoby  praktykujące  jogę.  Dzięki  jodze  możesz  zachować  spokój  myślenia,  możesz  
kontrolować  całe  swoje  myślenie.  Tak  jak  ja,  która  praktykuję  jogę  od  40  lat.  Rano,  kiedy  
wstaję,  ćwiczę  ½  godziny  jogi,  a  przed  snem  ćwiczę  jeszcze  pół  godziny.  I  tak  codziennie  od  
ponad  40  lat.  Nigdy  nie  byłem  chory,  nie  miałem  żadnych  chorób.  Nie  wiem,  co  to  ból  i  
nigdy  nie  miałem  problemów  zdrowotnych.  To  drugi  typ  ludzi,  którzy  nigdy  nie  chorują.

Oto,  co  radzę  ci  dzisiaj  na  temat  seksu.  Dziękuję.

DŁUGIE  ŻYCIE  W  ZDROWIU
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Dlatego  musisz:

Cześć.  Jak  samodzielnie  wyleczyć  wszystkie  rodzaje  chorób.  Niedawno  poszedłem  z  członkiem  rodziny  do  lekarza  
z  powodu  problemów  z  kręgosłupem.  Raczej  stary  lekarz.  Powiedział,  że  jeśli  masz  problemy  z  kręgosłupem,  to  
co  musisz  zrobić,  to  brać  tabletki,  masować,  pływać,  uprawiać  gimnastykę  i  to  wszystko.  Nie  mogę  zrobić  więcej.  
Członek  rodziny  robi  wszystko,  co  każe  mu  lekarz,  ale  nadal  odczuwa  ból.  Później  odwiedziliśmy  inną  angielską  
lekarkę,  młodą  i  licencjonowaną  od  kilku  lat,  która  powiedziała  nam:

Mamy  miliony  komórek  w  mózgu,  które  komunikują  się  z  resztą  ciała.  Za  pośrednictwem  tych  komórek  mózg  
wydaje  polecenia  reszcie  ciała.

1.-  Uważaj  na  to,  co  jesz.  Twoja  dieta  musi  być  zdrowsza.  Nie  należy  jeść  puszek,  ponieważ  jest  to  szkodliwe  dla  
zdrowia

Najpierw  muszę  dać  ci  lekcję  teorii,  żebyś  wiedział,  jak  się  wyleczyć.  Metoda  była  inna  niż  u  lekarza,  u  którego  
byliśmy  pierwszy  raz.  Współczesna  lekarka  zaskoczyła  mnie,  ponieważ  powiedziała,  że  jedyne,  co  można  zrobić,  
aby  wyleczyć  każdą  chorobę,  to  samoleczenie.  A  jak  to  się  robi?

duże  jest  więcej  egoizmu  i  życie  jest  trudniejsze,  ma  więcej  nieszczęść,  więcej  chorób,  najkrócej  żyje,  masz  
pecha….  Dlatego  jeśli  nie  chcesz  mieć  chorób,  znasz  już  trzy  sposoby  na  zachowanie  zdrowia  i  nie  zachorowanie.

2.-  Nie  miej  negatywnych  myśli,  musimy  zmienić  sposób  myślenia,  ponieważ  wszelkiego  rodzaju  negatywne  myśli  
wpływają  na  zdrowie.

Najpierw  wyjaśnia  nam:

Kiedy  jemy  konserwanty,  jesteśmy  smutni  lub  jesteśmy  negatywni,  środowisko  jest  negatywne,  wpływa  to  na  
mózg,  komunikacja  nerwów  z  resztą  organizmu  jest  zablokowana.  Informacja  zostaje  przerwana  lub  nie  dociera  
do  reszty  organizmu.  Na  przykład,  jeśli  informacja  nie  dociera  dobrze  do  serca,  serce  nie  pracuje  dobrze.

Dziękuję.

Kiedy  odczuwamy  negatywne  emocje,  na  przykład  gdy  jesteśmy  smutni,  przyjmujemy  postawy,  które  stopniowo  
deformują  nasze  ciało,  wpływając  na  kręgosłup.  Wyjaśnił  nam,  że  przez  kręgosłup  przechodzi  szereg  nerwów,  a  
każdy  nerw  komunikuje  się  z  częścią  organizmu.

Kiedy  mamy  nerwy  w  życiu  codziennym;  jemy  źle,  prefabrykowane  jedzenie  i  puszki,  pełne  konserwantów  i  
barwników;  albo  wpadamy  w  złość  i  smutek;  albo  nie  ruszamy  się  i  nie  uprawiamy  gimnastyki.  Oddychamy  
zanieczyszczonym  powietrzem,  zanieczyszczoną  wodą….  Cała  ta  seria  rzeczy  wpływa  na  nasze  zdrowie.

Każdy  kraj  ma  swoją  oczekiwaną  długość  życia.  Najdłużej  żyją  Japończycy,  bo  bardzo  dbają  o  swoje  środowisko,  
swoją  pracę,  są  bardzo  wymagający  jeśli  chodzi  o  jedzenie,  dbają  o  to,  żeby  wszystko  było  jak  najbardziej  
naturalne.

Nerwy  te  łączą  się  bezpośrednio  z  mózgiem.

SAMOULECZENIE
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Trzeba  wybaczać  innym  błędy,  myśleć  pozytywnie  i  nie  chorować.  Jeśli  ktoś  cię  
skrzywdził  i  zawsze  pamiętasz,  kto  cię  zmiażdżył,  kto  cię  skrzywdził,  kto  wbił  ci  nóż  w  
plecy,  kto  cię  zdenerwował…  Twój  mózg  jest  zablokowany,  a  informacja  nie  przechodzi  
do  nerwów,  które  rozprowadzają  ją  do  reszty  ciała.  Przez  całe  życie  będziesz  miał  
problemy  zdrowotne.  Jeśli  masz  problemy  zdrowotne,  nie  pożyjesz  długo,  nawet  jeśli  
masz  dużo  pieniędzy.

Dlaczego  konieczne  jest  poznanie  teorii  buddyjskiej?

Nie  będzie  się  dobrze  żyło.  W  życiu  najważniejsze  jest  zdrowie.  Jeśli  nie  jesteś  zdrowy,  
nie  masz  nic.  Dlatego  radzę  wam  spróbować  prowadzić  życie  z  sercem  pełnym  miłości.  
Wybaczaj  innym  tak,  jak  wybaczasz  sobie.

Teoria  buddyjska  wyjaśnia,  że  należy  żyć  zdrowo.  Oznacza  to,  że  musimy  żyć  spokojnym  
życiem,  bez  pragnień,  bez  negatywnych  myśli,  nie  wolno  nam  nakładać  żadnej  ceny  
na  osiąganie  rzeczy.  Nie  da  się  tak  dobrze  żyć.  Walczymy  w  życiu,  to  normalne  i  
logiczne,  ale  nie  wolno  nam  płacić  żadnej  ceny  za  osiągnięcie  naszych  celów  czy  
pragnień.  Jeśli  spotkają  nas  dobre  rzeczy,  w  porządku.  Ale  jeśli  sprawy  nie  ułożą  się  po  
naszej  myśli,  dobrze,  co  zrobimy?  Jeśli  dotrze  dobrze,  w  porządku.  Jeśli  nie  dotrze,  to  
też  dobrze.  Filozofia  buddyjska  broni  walki  o  życie,  ale  nie  powinniśmy  być  
rozczarowani,  jeśli  nie  spełnimy  naszych  życzeń.

Najniższa  oczekiwana  długość  życia  na  świecie  jest  w  Afryce.  Atmosfera  jest  zła,  
jedzenie  jest  złe,  wszystko  jest  złe.  Dlatego  ci  ludzie  żyją  tylko  kilka  lat.

Nie  wytykajcie  palcami,  starajcie  się  nikogo  nie  krytykować,  bo  sami  nie  jesteśmy  
doskonali.  Nikt  nie  jest  idealny.  Dlatego  nie  wytykasz  innym  błędów.  W  ten  sposób  
będziesz  żył  w  zdrowiu  i  będziesz  mógł  cieszyć  się  życiem,  swoją  rodziną.  Ale  wiesz,  
jeśli  czegoś  chcesz,  musisz  dać  coś  w  zamian.

Nie  powinieneś  być  rozczarowany,  gdy  nie  możesz  osiągnąć  celu  w  życiu.  Musimy  
walczyć  ze  spokojnym  sercem,  z  czystym  sercem,  nie  raniąc  nikogo,  nie  wykorzystując  
innych.  Staraj  się  pomagać  ludziom.  Jeśli  pomagasz  ludziom,  ludzie  wracają  podwójnie,  
potrójnie  lub  sto  razy  więcej.  Zamiast  ciągle  myśleć  o  mnie,  mnie,  mnie.  Tak  mówi  
buddyzm.

Jeśli  chcesz  żyć  wiele  lat  w  zdrowiu,  wystarczy,  że  wyleczysz  się.  Pani  doktor  dała  nam  
listę  20-30  rzeczy,  których  należy  unikać,  poprawiać,  zmieniać,  których  nie  należy  robić,  
ale  nie  nauczyła  nas,  co  mamy  robić,  aby  negatywne  informacje  nie  trafiały  do  naszego  
mózgu;  jak  nerwy,  smutek...  Nie  wiedziała.  Tego  uczy  nas  teoria  buddyjska.

Walczymy  o  swoje  i  innych.  Dwie  rzeczy  na  raz.  Nie  powinieneś  zawsze  myśleć  o  
„mnie”;  moja  rodzina,  moi  przyjaciele…  zawsze  dla  mnie.  Nie  ma  dobrej  przyszłości  ani  
dobrego  zdrowia,  jeśli  myślisz  tylko  o  swoim.  Jeśli  chcesz  dobrego  zdrowia  i  dobrego  
życia,  przyjmij  filozofię  buddyjską.  Nie  próbuj  nadepnąć  na  innych,  aby  spełnić  twoje  
życzenia.  To  jest  jak  chleb  na  dziś  i  głód  na  jutro.  Jedynym  sposobem  na  dobre  życie  
jest  myślenie  o  miłości  i  zrozumieniu.

Teoria  buddyjska  uczy  nas,  jak  osiągnąć  spokojne  życie.  Nie  ma  innego  sposobu  na  
ustabilizowanie  naszego  sposobu  życia  i  myślenia  tak  negatywnie.  Tylko  poprzez  
buddyjską  teorię  i  praktykę.
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MOC  SAMOLECZENIA

Wtedy  ta  myśl  pojawia  się  w  jej  umyśle  i  sama  wstaje  z  łóżka.  Opiera  się  o  ścianę  i  zaczyna  chodzić.  
Jak  to  jest  możliwe?  Lekarz  nie  był  w  stanie  mnie  wyleczyć,  Mistrz  Roger  mówi  mi  „jeśli  chcesz,  
możesz  wstać  z  łóżka  i  chodzić”.  Dlaczego  nie?  Chcę  leczyć  przez  długi  czas,  nie  chcę  być  tam  cały  
dzień

Teraz  musisz  myśleć  tak,  jakbyś  miał  25  lat.  Te  85  lat  minęło,  od  teraz  masz  25  lat.  Kiedy  mi  ufa,  
nagle,  w  pewnym  momencie,  ta  myśl  pojawia  się  w  jego  mózgu  i  wydaje  rozkaz  jego  ciału,  aby  
funkcjonowało  prawidłowo.  W  ciągu  kilku  minut  twoje  zdrowie  i  umysł  całkowicie  zmieniły  się  na  
pozytywne.  To  jest  cud.  To  cud  samoleczenia.  Jest  niesamowite!

•  Chcesz  wstać?  Czy  chcesz  chodzić?  Pani  odpowiada  mi:  •  Tak,  tak.  Tak  bardzo  chciałabym  wstać  i  
chodzić  sama!  Mówię  mu:  •  Jeśli  chcesz  wstać,  słuchaj  mnie  i  rób,  co  ci  mówię.  Jeśli  zaufasz  mi  w  
100%,  gwarantuję,  że  wstaniesz.  Pani  odpowiada:  •  Dobrze.  Następnego  dnia  kobieta  myśli:  „Pan  
Roger  powiedział  mi,  że  jeśli  chcę,  mogę  wstać  i  chodzić.  zamierzam  spróbować"

Cud  samoleczenia.  Budda  mówi:  wszystko  spełni  się  zgodnie  z  naszym  umysłem.  Wszystko  jest  w  
twoim  umyśle;  Twoje  zdrowie,  Twoje  życie,  Twoja  przyszłość,  Twoja  rodzina,  Twój  partner,  wszystko  
co  dobre  i  złe.  Wszystko  jest  w  twoim  umyśle.  Nie  powinniśmy  prosić  Boga,  ponieważ  jesteśmy  
Bogiem,  jesteśmy  dziećmi  Bożymi.  Dlatego  zamiast  prosić  Boga,  zapytaj  siebie,  a  zostaniesz  
uzdrowiony.  Wczoraj  pomogłem  parze  sąsiadów  wyleczyć  się.  Mąż  ma  85  lat,  a  żona  80  lat,  oboje  
są  Katalończykami  i  Hiszpanami.  Ta  para  nie  wychodziła  na  ulice  od  wielu  lat,  ponieważ  oboje  mają  
problemy  z  nogami.  Kiedy  osiągasz  pewien  wiek,  twoje  nogi  tracą  siłę  i  nie  możesz  dobrze  chodzić.  
Wczoraj  pomogłem  im  się  wyleczyć.  Nogi  85-letniego  mężczyzny  bolą  od  dłuższego  czasu,  
wielokrotnie  był  u  lekarza,  ale  ból  nie  został  wyleczony.  Chodzi  bardzo  wolno  i  krzywo,  podtrzymuje  
się  laską,  ponieważ  bardzo  go  boli.  Kiedy  pojechałam  ich  odwiedzić,  powiedziałam  Panu:  -  
Wysłuchaj  mnie  i  zaufaj  mi.  Rób,  co  ci  mówię,  nie  myśl  o  niczym  innym.  Odpowiada  mi:  ok.  Mówię  
mu:  Zaufaj  mi.  Od  teraz  nie  bolą  Cię  nogi,  zostaw  laskę  i  idź  prosto  i  szybko.  Mężczyzna  nagle  
odkłada  laskę,  unosi  klatkę  piersiową  i  szybko  idzie  po  podłodze.  Zdziwiona  kobieta  powiedziała:  -  
Nigdy  nie  widziałam,  żeby  mój  mąż  chodził  jak  młody  chłopak.  Jego  mieszkanie  jest  duże  i  kiedy  
mężczyzna  wraca  do  nas,  pytam,  jak  się  czuje.  Odpowiada  mi:  -  Nie  wiem,  co  mi  jest,  nogi  już  nie  
bolą,  mam  się  bardzo  dobrze  i  mam  dużo  energii.  Wyobraź  sobie,  że  przez  wiele  lat  nie  schodził  na  
ulicę,  bo  nie  mógł  chodzić  i  nagle,  kiedy  otrzymał  ode  mnie  polecenie,  jego  strach  zniknął  i  
wyzdrowiał.  W  ciągu  kilku  sekund  choroba,  na  którą  cierpiał  przez  tyle  lat,  zniknęła.  To  nie  jest  cud  
od  Boga,  nie.  To  jest  cud  samego  siebie,  ponieważ  ufa  sobie.  Umysł  może  leczyć  i  poprawiać  
zdrowie  lub  je  niszczyć.  Ale  musisz  mieć  100%  pewności  siebie.  Cały  wszechświat  jest  tutaj,  w  
twoim  umyśle,  cała  dobra  przyszłość  jest  tutaj,  całe  szczęście,  długie  życie.  Tu  w  swoim  umyśle  
możesz  zrobić  sobie  raj  lub  piekło.Na  początku,  kiedy  poszedłem  do  Pana,  zapytałem  Go:  -  Co  jest  
nie  tak,  proszę  pana?  Odpowiada  mi:  -  Mam  85  lat,  jestem  zmęczony  życiem,  chcę  umrzeć,  nie  
mam  już  nadziei  i  nie  chcę  już  żyć.  Odpowiadam:  -  Życie  zaczyna  się  po  60  roku  życia,  a  jeśli  masz  
85  lat,  to  teraz  masz  dopiero  25  lat  i  jesteś  w  pełni  młodości.

Teraz  opowiem  o  pani.  Ma  80  lat,  upadł  na  podłogę  i  złamał  kość  w  nodze.  Musiał  przejść  operację  
i  od  dłuższego  czasu  leży  w  łóżku,  nie  mogąc  wstać.  Pytam  go:
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Każdy,  kto  mnie  teraz  słucha,  jeśli  pomyśli  o  wszystkich  moich  słowach  i  posłucha  mnie,  może  
zostać  wyleczony:  •  Może  chodzić  •  Nie  odczuwa  bólu  •  Twoja  choroba  znika.  Ale  trzeba  się  
przekonać  i  zaufać  moim  słowom.  Więc  może  się  samoleczyć  w  jednej  chwili.  To  jest  siła  umysłu.  
To  nie  cud.  Dokonujesz  cudu.  Tylko  ty  możesz  się  uratować.  Lekarze  wiedzą,  że  mogą  ci  pomóc  
tylko  w  30%,  a  pozostałe  70%  zależy  od  ciebie,  od  twojego  umysłu.

Każdy,  kto  mnie  słucha  i  ufa  w  100%  moim  słowom,  może  sam  się  wyleczyć.  Poza  tym  to  nic  nie  
kosztuje.  Nic  nie  stracisz  próbując.  Po  prostu  uwierz  mi  na  słowo.  Wszystkie  rodzaje  chorób  można  
wyleczyć,  każdą  chorobę  można  wyleczyć  w  jednej  chwili.  Jeśli  mnie  posłuchasz,  może  to  uratować  
ci  życie  i  możesz  mieć  życie  pełne  szczęścia.

Więc  wszystkie  życzenia  mogą  się  spełnić.  Tak  proste  jak  to.  Komplikujemy  sobie  życie.  Życie  nie  
jest  skomplikowane.  Choroba  psuje  nasze  ciała,  a  my  chorujemy,  ponieważ  mamy  negatywne  
myśli.  Z  mózgu  negatywna  myśl  przechodzi  przez  kręgosłup  i  przekazuje  ją  do  całego  organizmu.  
Dlatego  ta  negatywna  myśl  wpływa  na  całe  twoje  ciało.  Zanim  skrzywdzisz  ludzi,  pomyśl  o  tym,  bo  
ranisz  siebie.  Mówi  o  tym  lekarz  z  Barcelony,  który  leczy  problemy  z  kręgosłupem.

Zawsze  z  sercem  pełnym  Miłości,  pełnym  pozytywnego  myślenia.

w  łóżku.  Dlatego  z  tą  myślą  pani  wstała  i  poszła.  Teraz  pani  chodzi  wolno,  bo  od  dłuższego  czasu  
leży  w  łóżku,  nie  wstając.  Domyśl! ;  samo  leczenie.

Pamiętaj  dobrze,  jeśli  chcesz  mieć  dobre  zdrowie,  nie  miej  żadnych  negatywnych  myśli.  Nie  
powinieneś  mieć  stresu,  nerwów,  złości,  smutku...  to  wszystko  negatywnie  odbija  się  na  Twoim  
zdrowiu...  Jeśli  chcesz  wyjść  z  jakiegokolwiek  problemu,  posłuchaj  moich  słów.  Myśl  pozytywnie  ze  
wszystkich  sił  swojego  umysłu,  a  gwarantuję,  że  wszystko,  co  negatywne,  stanie  się  pozytywne.  To  
proste,  to  tylko  to.  Proszę,  jeśli  mnie  słuchasz,  spróbuj  jak  to  małżeństwo.  Byli  w  stanie  wyleczyć,  
wyleczyli  się  w  ciągu  minuty.  Po  tylu  latach  choroby,  bez  nadziei  na  życie,  w  pewnym  momencie  
jego  życie  zmieniło  się  na  lepsze.  To,  co  zrobiłem  z  tą  parą,  mogę  zrobić  również  z  wami.  Musisz  
tylko  uwierzyć  w  moje  słowa  i  mi  zaufać.  Jeśli  mi  zaufasz  i  uwierzysz,  pomogę  Ci  w  jednej  chwili  
wyleczyć  każdą  chorobę.  To  nie  jest  fantazja,  to  jest  rzeczywistość.  Proszę,  proszę  tylko,  abyś  mnie  
wysłuchał  i  zaufał  mi.  Jeśli  mnie  posłuchasz  i  dzięki  tej  teorii  zostaniesz  wyleczony,  powiedz  swojej  
rodzinie  i  przyjaciołom,  aby  i  oni  mogli  zostać  wyleczeni.  Pamiętaj,  aby  to  zadziałało  i  aby  móc  się  
wyleczyć,  musisz  mieć  pozytywną  energię.  Aby  nabrać  energii  i  pozytywnego  myślenia,  każdego  
dnia  musisz  pomagać  ludziom,  musisz  zrobić  3  dobre  uczynki  dla  ludzi.  Jeśli  jesteś  pełen  negatywnej  
energii,  ta  teoria  samoleczenia  nie  działa.  Wiesz  już,  że  aby  to  zadziałało,  trzeba  być  dobrym  
człowiekiem  i  pomagać  ludziom.  Kiedy  osoba  jest  negatywna,  samoleczenie  jest  niemożliwe.  
Pamiętaj:  Energia  i  pozytywne  myślenie  na  długie  życie  w  zdrowiu.  Potężni  ludzie,  milionerzy,  
wszyscy  chcą  dobrze  żyć.  Ponieważ  jeśli  nie  masz  zdrowia,  twoje  bogactwo  jest  bezużyteczne.  Jeśli  
chcesz  długo  żyć,  wydaj  pieniądze  na  pomoc  ludziom.  Więc  inni,  z  twoją  pomocą,  mogą  się  
poprawić.  Jeśli  poprawiasz  życie  innych,  nabywasz  pozytywnej  energii,  a  Twoje  życie  również  się  
poprawia.  Jeśli  nie  używasz  swojej  władzy  i  pieniędzy,  aby  pomagać  innym,  władza  i  pieniądze  stają  
się  dla  ciebie  ciężarem.  Kiedy  umrzesz,  pójdziesz  do  piekła,  ale  jeśli  pomożesz  innym,  pójdziesz  do  
nieba.

Pamiętaj  dobrze:  wykorzystaj,  wykorzystaj  swoje  pieniądze  i  zasoby,  aby  pomóc
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ludzi,  bo  w  ten  sposób  pomagasz  sobie.  Zawsze  powtarzam:  -  Kiedy  rzucasz  piłką  w  ścianę,  
jeśli  rzucasz  nią  mocno,  to  czyni  cię  silnym.  Dlatego  im  więcej  pomagasz  ludziom,  tym  
lepszy  będziesz  i  tym  lepsze  życie  będziesz  miał,  pełne  zdrowia  i  pozytywnych  rzeczy.  Czy  
nie  chciałbyś  żyć  długo  i  cieszyć  się  dobrym  zdrowiem?  Cóż,  wiesz,  wszystko,  co  musisz  
zrobić,  to  pomagać  ludziom.  Nie  ma  innego  cudu.  Jeśli  poprosisz  Boga,  kiedy  czynisz  zło,  
nie  będzie  mógł  ci  pomóc.  Bóg  nie  może  ci  pomóc.  Wszystko  zależy  od  Ciebie.  Więc  jeśli  
chcesz  mieć  długie  życie  i  dobre  zdrowie,  posłuchaj,  co  ci  mówię:  bądź  zawsze  pozytywny  i  
pomagaj  ludziom,  którzy  tego  potrzebują.

Nie  ma  innego  sposobu  na  samoleczenie.

Bardzo  dziękuję.
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34.  REINKARNACJA

Istnieje  wiele  świadectw,  które  mogą  uzasadniać  istnienie  reinkarnacji.

Jeśli  chcesz  odrodzić  się  jako  osoba,  nie  jedz  mięsa,  więc  nie  jedz

Reinkarnacja  została  zademonstrowana  za  pomocą  techniki  hipnozy.

Każdy,  kto  w  to  nie  wierzy,  może  poszukać  nauczyciela  hipnozy,  a  kiedy  jesteś  
zahipnotyzowany,  opowiadasz  sobie  o  swojej  przeszłości,  nikt  inny.  Poczujesz  wszystko,  co  
wydarzyło  się  w  przeszłości,  a  potem  uwierzysz,  że  istnieje  reinkarnacja,  istnieje  piekło  i  
istnieje  też  kara  boska.  Widzę  cię,  czuję  i  wierzę,  że  reinkarnacja  istnieje.  Wszyscy  lekarze  
hipnozy  zeznają,  że  reinkarnacja  istnieje  dzięki  tej  technice,  ale  lekarze  nie  są  przywiązani  
do  żadnej  religii,  są  naukowcami,  po  prostu  spróbuj  hipnozy.  Każdy,  kto  nie  wierzy,  może  
udać  się  do  dowolnego  lekarza  od  hipnozy  i  po  jednej  sesji  przekona  się,  że  mówię  prawdę.  
Na  rynku  dostępnych  jest  wiele  książek  i  nie  tylko  ja  tak  mówię,  także  wielu  lekarzy,  którzy  
nie  wierzą  w  Boga,  ale  w  reinkarnację.  Wszyscy  mogą  uzasadnić  to,  co  teraz  mówię.

Jeśli  istnieje  reinkarnacja,  istnieją  również  kary  boskie,  piekło  i  wszelkiego  rodzaju  kary.  
Osoba  może  reinkarnować  się  w  osobę  lub  zwierzę,  wszystko  dzieje  się  poprzez  reinkarnację.  
Ponieważ  wierzymy  w  reinkarnację,  jeśli  zrobimy  to  źle,  w  naszym  następnym  życiu  nie  
urodzimy  się  jako  istoty  ludzkie,  urodzimy  się  jako  zwierzęta.  Jeśli  będziemy  jeść  mięso,  w  
naszym  następnym  życiu  będziemy  jak  zwierzęta  urodzone  i  zwierzęta,  które  urodzą  się  
jako  istoty  ludzkie  i  nadejdzie  ich  kolej,  aby  zjeść  zwierzęta,  a  krąg  nigdy  się  nie  skończy.

Wielu  ludzi  nie  wierzy,  że  po  śmierci  mogą  narodzić  się  na  nowo,  nie  wierzy  w  piekło,  nie  
wierzy  w  niebo  ani  w  Boga,  nie  wierzy  w  nic.  Tacy  ludzie,  którzy  w  nic  nie  wierzą,  są  
najbardziej  niebezpieczni,  ponieważ  są  zdolni  do  wszystkiego.  Nie  wierzą  w  karę  boską  ani  
karę  nałożoną  przez  ludzkie  prawa,  nic  mnie  to  nie  obchodzi,  potrafią  robić  złe  rzeczy,  to  
jest  najniebezpieczniejsze.

Pewnego  razu  zostałem  zahipnotyzowany  przez  jednego  z  moich  uczniów  i  że  mogłem  
cofnąć  się  do  czasów  rzymskich.  Mój  nauczyciel  hipnozy  zahipnotyzował  kiedyś  analfabetkę,  
która  nie  otrzymała  żadnego  wykształcenia,  kiedy  była  pod  hipnozą,  potrafiła  doskonale  
mówić  po  niemiecku  i  pisać  po  niemiecku.  Kiedy  skończyła  się  hipnoza,  odtworzyłem  
nagranie  i  zapytałem  ją,  co  mówi  i  co  jest  napisane  na  kartce.  Odpowiedziała,  że  nigdy  nie  
była  w  szkole  i  mówi  tylko  po  hiszpańsku,  nie  ma  innych  języków  i  nie  ma  pojęcia,  co  było  
powiedziane  na  nagraniu  ani  co  było  napisane  na  kartce.  Hipnoza  została  wspomniana  w  
wielu  książkach  wydanych  przez  lekarzy  z  USA  lub  międzynarodowych  hipnozy,  tłumaczą  
oni,  że  dzięki  hipnozie  można  odkryć  swoje  przeszłe  życia.
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Hipnozy  nie  wymyślili  buddyści,  wymyślili  ją  Amerykanie.

Będą  częścią  tego  błędnego  koła,  ponieważ  zwierzęta,  które  chcą  się  zemścić.

Ci  lekarze  nie  są  buddystami  i  nie  wierzą  w  Boga  ani  Buddę,  ale  wierzą  w  reinkarnację.

Bardzo  dziękuję.

Buddyści  nie  praktykują  hipnozy,  ale  dzięki  lekarzom  czy  nauczycielom  hipnozy  pokazali,  że  buddyści  mówią  
prawdę,  która  nie  jest  kłamstwem.

Lepiej  pozwolić  im  żyć,  a  będziesz  żył  lepiej  teraz  iw  przyszłości.
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35.-  CELKA

Nasz  organizm  ma  komórki  dodatnie  i  komórki  ujemne.  Spróbuj  żyć  z  obydwoma.  Nie  myśl  
o  zabijaniu  negatywnych  komórek,  ponieważ  jeśli  o  tym  pomyślisz,  negatywne  komórki  
będą  próbowały  się  bronić  i  każdego  dnia  będą  atakować  twoje  ciało  bardziej.  Jeśli  myślisz  
tylko  o  zabijaniu  komórek  negatywnych,  one  też  wiedzą,  jak  się  bronić.  Musisz  z  nimi  
walczyć  pozytywnym  myśleniem,  nie  próbując  myśleć  o  „zabijaniu”,  ponieważ  są  częścią  
ciebie.  Zanim  były  komórkami  negatywnymi,  były  pozytywne,  a  poprzez  nasze  negatywne  
myśli  i  to,  co  spożywamy,  zostały  zainfekowane  i  przekształcone  w  komórki  rakowe.  
Dlatego  warto  ćwiczyć  jogę,  aby  się  zrelaksować  i  mieć  dobre  myśli.

1-  Dbaj  o  to,  co  jemy.  Spożywanie  każdego  rodzaju  mięsa  lub  ryb  niesie  ze  sobą  ryzyko  dla  
naszego  zdrowia.  Nikt  nie  wie,  jakie  wirusy  znajdują  się  w  mięsie,  które  jemy;  wieprzowina,  
drób,  wołowina...  wszystkie  te  mięsa  zawierają  złe  komórki,  o  których  nie  wiemy.  Aby  
uniknąć  infekcji,  staraj  się  tego  nie  robić

Złe  komórki  są  spowodowane  przez  nas;  przekształcają  się  z  pozytywnych  w  negatywne  
głównie  z  dwóch  powodów:  PIERWSZĄ  przyczyną  są,  jak  już  wam  

powiedziałem,  nerwy,  stres  i  negatywne  emocje.

jedz  mięso.

2-  Negatywne  myślenie.  Kiedy  dana  osoba  jest  zdenerwowana,  smutna  lub  ma  jakiekolwiek  
silne  negatywne  emocje,  wpływa  to  na  jej  krążenie  krwi.  To,  co  jemy  i  co  myślimy,  może  
powodować  niedrożność  w  małych  żyłach,  uniemożliwiając  krążenie  krwi.  Krew  gromadzi  
się  w  tym  miejscu  i  dni,  miesiące  lub  lata  później  tworzy  się  grudka,  która  stopniowo  
przekształca  się  z  komórki  dodatniej  w  komórkę  ujemną,  przeradzając  się  w  raka  lub  inną  
chorobę.  Przyczyną  tego  wszystkiego  są  toksyny,  które  niesie  ze  sobą  mięso,  które  jemy  
oraz  negatywne  myślenie.  Jak  nie  ma  zdrowia,  to  nie  ma  nic  i  żeby  mieć  dobre  zdrowie,  
trzeba  zrezygnować  z  przyjemności  jedzenia  zgodnie  z  jakim  rodzajem  pożywienia.  Spróbuj  
wyeliminować  „zabij,  zabij  i  zabij”  ze  swojego  myślenia.

Cześć.  Dzisiaj  opowiem  o  dobrych  i  złych  komórkach,  które  są  częścią  nas.

Wszyscy  mamy  komórki  ujemne  w  naszym  ciele.  Część  ciebie  to  komórki  ujemne.  To  zależy  
od  ilości  tych  negatywnych  komórek,  które  mamy  w  naszym  ciele.  Jeśli  jest  go  dużo,  może  
to  mieć  wpływ  na  twoje  zdrowie.

Wszystkie  komórki  pomyślały.  Każda  dobra  lub  zła  komórka  chce  żyć.  Każda  komórka  
rakowa  lub  jakakolwiek  inna  choroba,  którą  wytwarzamy  złymi  myślami  lub  tym,  co  jemy,  
to  jest  wynik.  Aby  zwalczyć  złe  komórki,  które  ma  nasze  ciało,  wszystko,  co  musimy  zrobić,  
to:
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Nie  ma  innego  rozwiązania.

Zabij,  nieważne  kto;  własnemu  dziecku,  aborcji,  zwierzętom...  tym,  które  nie  mogą  się  obronić,  
tworzy  to  negatywną  energię  w  świadomości,  a  to  odbija  się  na  zdrowiu.  Każdy,  kto  popiera  lub  
myśli  o  zabijaniu,  zabijaniu  i  zabijaniu,  prędzej  czy  później  odbije  się  na  jego  sumieniu,  ukarze  go,  
ukarze  się  sam.

Bardzo  dziękuję.

Pamiętaj  dobrze:  jeśli  chcesz  dobrego  zdrowia,  długiego  życia  i  dobrej  przyszłości,  nie  zabijaj  
komórek  ani  zwierząt,  ani  żadnej  żywej  istoty,  ani  niczego,  co  się  rusza.  Żyj  i  pozwól  żyć.

Drugą  przyczyną  jest  jedzenie,  które  jemy.  Jeśli  jemy  jakikolwiek  rodzaj  mięsa  zwierzęcego,  może  
to  mieć  wpływ  na  nasze  zdrowie,  więc  staraj  się  go  unikać  dla  swojego  zdrowia.  Jeśli  nie  ma  
zdrowia,  nie  ma  nic.

Zabijanie  powoduje  przemoc,  więc  jeśli  chcesz  wyleczyć  jakikolwiek  rodzaj  raka,  musisz  mieć  
pozytywne  myślenie  iz  tym  pozytywnym  myśleniem  wykonywać  działania,  które  pomagają  ludziom,  
a  tym  samym  mieć  pozytywną  energię.  Nie  wystarczy  mieć  pozytywne  myśli,  trzeba  działać,  trzeba  
tę  myśl  realizować  pomagając  ludziom  jak  się  da,  pieniędzmi,  czynami,  słowami…..w  ten  sposób  
nabywa  się  pozytywną  energię  i  zmienia  się  komórki  nowotworowe  w  pozytywne  komórek,  
ponieważ  lekarz  może  ci  pomóc  tylko  trochę.

Jeśli  chcesz  mieć  zdrowie,  długie  życie  i  szczęśliwą  rodzinę  musisz  zrobić  coś  dla  siebie.  Aby  mieć  
pozytywne  myślenie,  staraj  się  pomagać  innym  słowem,  czynem,  pieniędzmi...  dzięki  czemu  
zyskujesz  pozytywną  energię  do  walki  z  negatywnymi  komórkami.  Nie  myśl  o  zabijaniu  pozytywnych  
komórek,  spróbuj  zmienić  je  z  negatywnych  na  pozytywne,  ponieważ  wcześniej  były  to  również  
komórki  pozytywne.  Dzięki  pozytywnemu  myśleniu  możesz  zamienić  negatywne  komórki  w  
pozytywne.

Pamiętaj  dobrze;  wszystko  ma  swoje  konsekwencje.  Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  musisz  zrobić  coś  dla  
siebie,  pomagając  innym.

Lekarze  mogą  pomóc  Ci  zwalczyć  choroby  takie  jak  rak  o  30%,  pozostałe  70%  zależy  od  Ciebie.  
Lekarze  mogą  usunąć  tylko  część  raka,  ale  rak  nadal  znajduje  się  w  twoim  ciele.  Nie  mogą  usunąć  
całego  raka.  Istoty  ludzkie  myślą  tylko  o  zabijaniu,  wszystkie  czyny,  to,  co  robimy,  co  myślimy,  
zawsze  musi  być  pozytywne.
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36.-  POZYTYWNE  MYŚLENIE

DOBRE  MYŚLI

,

Innym  naszym  problemem  jest  to,  że  mamy  dużo  fantazji.  W  każdej  sekundzie  przez  nasz  
mózg  przechodzi  12  000  000  myśli.

Wszystko,  co  robimy  źle  w  myślach  i  działaniach  z  powodu  egoizmu  lub  jakiejkolwiek  innej  
wymówki,  cała  krzywda,  jaką  wyrządzamy  innym,  w  końcu  drogo  płacimy,  płacimy  za  to  w  
taki  czy  inny  sposób.  Sami  się  karzemy.  Dlatego  nie  myśl,  że  nic  się  nie  dzieje,  jeśli  nikt  nie  
widzi,  że  popełniamy  zły  czyn,  mylisz  się,  jeśli  ktoś  cię  widział  lub  nie  widział,  to  co  innego,  
ważne  jest  to,  co  zrobiliśmy,  czy  nas  widzi,  czy  nie  ktoś,  kto  zapisuje  się  w  naszym  sumieniu.  
Dlatego  jeśli  ktoś  robi  dobre  uczynki  dla  innych,  ma  dobrą  przyszłość,  ponieważ  wszyscy  cię  
wspierają,  ponieważ  wszyscy  cię  kochają,  ponieważ  wszyscy  ci  pomagają.  Jeśli  spróbujesz  
wykorzystać  ludzi,  cokolwiek,  każdego  dnia  będziesz  mieć  więcej  wrogów  na  swojej  drodze.  
Aby  mieć  dobrą  przyszłość,  musisz  mieć  dobre  myśli.  Pozytywne  myślenie  może  również  
zapewnić  dobre  zdrowie,  dobrą  przyszłość  i  długie  życie.

Zanim  cokolwiek  zrobimy,  myślimy,  jeśli  rozwiążemy  to,  o  czym  myślimy,  nie  robimy  nic.  
Jeśli  mamy  złe  myśli,  możemy  je  skorygować,  a  wtedy  nie  możemy  działać.  Jeśli  myśl  jest  
niewłaściwa,  wynikająca  z  egoizmu,  zemsty  lub  czegokolwiek  innego,  myśl  ta  może  
przerodzić  się  w  złe  czyny.  Dlatego  jedyne,  co  możemy  zrobić,  aby  zapobiec  wszelkiego  
rodzaju  złu,  to  skorygować  tę  złą  myśl.

Wręcz  przeciwnie,  z  negatywnym  myśleniem  zauważysz,  że  stopniowo  zostajesz  sam  na  
tym  świecie.  Dlatego  musisz  zrozumieć,  że  wszystko  to  musisz  wprowadzić  w  życie.  Ważną  
rzeczą,  jak  powiedziałem,  jest  robienie  dla  innych.  Jedyna  rzecz,  która  pozwoli  wyprzedzić  
dobrą  przyszłość,  to  robić  dla  innych.  To  jest  pozytywne  myślenie.  Dziękuję.

Najpierw  musisz  wiedzieć,  że  każda  negatywna  myśl,  która  przechodzi  przez  mózg,  
wytwarza  200  HZ,  co  powoduje  stres,  nerwy,  niskie  napięcie  i  ma  wszelkiego  rodzaju  
problemy  zdrowotne.

Każda  dobra  lub  zła  myśl  jest  zarejestrowana  w  naszej  świadomości.  Jeśli  źle  myślimy  i  
postępujemy  źle,  wszystko  się  rejestruje,  a  my  karzemy  się  i  denerwujemy.

Kiedy  masz  dobre  myśli,  produkujesz  ponad  1000  HZ.  To  może  poprawić  twoje  zdrowie,  
poczucie  własnej  wartości,  dobrą  przyszłość,  być  pogodnym  i  szczęśliwym.

Jest  wielu  ludzi,  którzy  mówią:  „Kara  Boża”.  Bóg  nie  karze,  to  my  sami  siebie  karzemy.  Każdy  
zły  czyn  to  taki,  który  przynosi  korzyści  tylko  nam,  a  nie  innym.  Dobry  czyn  to  taki,  który  
przynosi  korzyści  innym,  a  nie  nam  samym.  Czyny  te  są  uważane  za  dobre.

Wszystko  zależy  od  myśli.
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Musisz  wybrać.  Jeśli  chcesz  żyć  negatywnie,  wiesz,  dokąd  pójdziesz:  do  piekła.  Jeśli  nie  chcesz  iść  
do  piekła,  myśl  pozytywnie,  a  pójdziesz  do  nieba.  Są  ludzie,  którzy  twierdzą,  że  nie  wierzą  w  życie  
pozagrobowe,  w  porządku.  Jeśli  w  to  nie  wierzysz,  to  chociaż  myśl  pozytywnie,  aby  dobrze  żyć  w  
tym  życiu,  a  wszystkie  Twoje  życzenia  się  spełnią.

Jeśli  nie  teraz,  za  kilka  lat,  prędzej  czy  później  zapłacisz  za  negatywne  myśli.  Dlatego  jeśli  chcesz  
mieć  w  życiu  wszystko  co  dobre,  musisz  mieć  pozytywne  myśli,  myśleć  o  innych,  aby  wszystko  było  
dobre.  Jeśli  nienawidzisz  wszystkich,  inni  nienawidzą  ciebie.  To  jest  jak  lustro,  jeśli  dąsasz  się  do  
lustra,  lustro  też  dąsa  się  do  ciebie.  Nigdy  nie  oczekuj,  że  jeśli  będziesz  dąsać  się  przed  lustrem,  
lustro  się  do  ciebie  uśmiechnie.  Niemożliwe.  Dlatego  najpierw  musimy  mieć  dobre  myśli  w  
stosunku  do  innych.  Nie  oczekuj,  że  inni  będą  się  do  Ciebie  uśmiechać  jako  pierwsi,  my  musimy  
dotrzeć  do  Ciebie  pierwsi.  Jeśli  to  zrozumiesz,  gwarantuję,  że  będziesz  miał  fantastyczne  życie,  
dobre  zdrowie  i  wielu  przyjaciół.  Wszystko  zależy  od  nas.

To  jest  najważniejsze.

Budda  powiedział:  „Wszystko  można  zmienić  myślą,  jeśli  myślimy  negatywnie,  całe  otaczające  nas  
środowisko,  teraźniejszość  i  przyszłość,  zmienia  się  na  negatywne.  Jeśli  masz  pozytywne  myślenie,  
teraźniejszość  i  przyszłość  będą  pozytywne.  Nasze  pragnienia  zostaną  spełnione”.

Jeśli  chcesz  mieć  przyszłość  i  dobrze  żyć,  zawsze  musisz  mieć  dobre  myśli.  W  stosunku  do  nas  i  do  
innych...  bo  jesteśmy  jednością.

Bardzo  dziękuję.

Nie  myśl,  że  ponieważ  ktoś  inny  cię  skrzywdził,  musisz  odwzajemnić  to  zło  w  ramach  zemsty.  
Jedyną  osobą,  która  za  to  zapłaci,  jesteś  ty.  Z  twoim  zdrowiem,  złą  przyszłością  i  złymi  relacjami.

Nikt  nie  myśli  dla  własnego  zła,  wszyscy  myślimy  o  swoim  dobru,  a  ponieważ  wszyscy  jesteśmy  
jednością,  wszystko  jest  w  porządku.  Jeśli  potrafisz  tak  myśleć,  będziesz  miał  dobrą  przyszłość,  
dobrą  rodzinę,  dobrych  przyjaciół…  wszystkiego.  Jeśli  myślisz  o  innych,  wszyscy  będą  chcieli  być  z  
tobą,  bo  jesteś  najlepszy.

Życie  jest  krótkie,  więc  jeśli  chcesz  żyć  dobrze,  dotrzeć  do  życia  pozagrobowego  i  być  wielkim  
aniołem,  jak  Budda  czy  Jezus  Chrystus,  myśl  pozytywnie.  Będziesz  wielkim  pozytywem.  Jeśli  
będziesz  żył  pozytywnie,  kiedy  umrzesz,  będziesz  także  żył  pozytywnie.

Jeśli  myśl  jest  poprawna,  nigdy  nie  popełnisz  błędów.  Jeśli  myśl  jest  negatywna,  zawsze  będziesz  
się  mylić  i  wszystko,  co  zrobisz,  będzie  złe.  Ciało  drogo  zapłaci  za  twoje  złe  myśli,  własnym  
zdrowiem.

POWRÓT  INDEKS

Machine Translated by Google



37.-  ŻYCZENIA.

Jeśli  chcesz  lepszej  przyszłości  dla  siebie,  musisz  przestać  pragnąć  rzeczy  tego  świata  i  spróbować  
zrobić  wszystko,  co  w  twojej  mocy,  dla  innych.  Nie  interesuje  cię  już  ta  ziemia  z  tym  negatywnym  
sposobem  życia,  dlatego  musisz  to  robić  dla  innych.  Dlatego  jeśli  naprawdę  jesteśmy  egoistami,  
czyńmy  jak  Jezus  Chrystus  czy  Budda,  poświęćmy  swoje  życie  innym,  a  nie  sobie.  Ale  musisz  
zrozumieć,  że  wszystko,  co  widzisz  i  czego  dotykasz,  to  czysta  fantazja.

Jeśli  chcesz  być  wolny,  musisz  porzucić  wszelkie  pragnienia.  Wszystkie  życzenia  tego  świata  są  na  
kilka  lat.  Jeśli  potrafisz  porzucić  pragnienia  tego  świata,  tak  jak  zrobił  to  Jezus  Chrystus,  staniesz  się  
bogiem.  Budda  porzucił  wszelkie  pragnienia  jako  człowiek,  całe  swoje  bogactwo,  całą  swoją  moc.  
Jeśli  porzucicie  pragnienia  waszego  ciała  i  krwi,  tego  świata,  wtedy  możemy  być  jak  Jezus  Chrystus,  
możemy  być  jak  Budda;  całkowicie  wolna  dusza.

Niebo,  w  życiu  pozagrobowym,  niebo  ma  28  pięter.  Ta  kraina  jest  jak  niziny,  powyżej  jest  28  
poziomów  kategorii.  Każda  planeta  w  innym  układzie  słonecznym  powyżej  naszego  ma  oczekiwaną  
długość  życia  od  1000  do  1  000  000  lat.  W  tych  systemach  słonecznych  nie  ma  tak  wielu  problemów  
z  życiem,  jedzeniem,  pracą….  Działają  inaczej.  Każda  osoba  lub  żywa  istota  może  żyć  co  najmniej  
1000  lat.  Po  tych  28  poziomach  dochodzisz  do  kategorii  Buddy  lub  Jezusa  Chrystusa.  Aby  osiągnąć  
zaświaty,  musisz  przestać  pragnąć  wszystkiego,  co  widzisz  i  wszystkiego,  czego  dotykasz.  Jeśli  coś  
Ci  się  podoba  na  tym  świecie,  uzależnisz  się  od  tego  pragnienia  i  nie  możesz  iść  nigdzie  indziej,  bo  
tak  bardzo  kochasz  tu  być,  to  tu  wracasz.

To,  czym  teraz  żyjemy,  jest  jak  sen.  Dobre  sny,  złe  sny  zależą  od  nas,  od  każdego.  Jeśli  to  zły  sen,  
jest  jak  negatywny,  przerażający  film,  a  kiedy  film  się  kończy,  wracasz  do  bycia  sobą.  To,  co  
widziałeś,  nie  jest  prawdziwe.  Nasze  życie  jest  jak  film,  kiedy  włączasz  film,  wszystkie  obrazy  
wychodzą  na  ekran.  Nasza  dusza  jest  jak  ekran,  kiedy  film  się  kończy,  co  pozostaje  na  ekranie?  nic,  
zero.  Obraz  nie  pozostaje  na  ekranie.  Potem  zaczyna  się  kolejny  film,  kolejna  nowa  historia,  jak  ta  
w  kółko,  miliony  razy,  to  jak  kręcenie  się  w  kółko  i  nie  możemy  się  wydostać,  bo  nie  rozumiemy.  Nie  
może  tak  być,  wszystkie  życia  cierpią  na  darmo.  Już  zrozumiałem,  dlatego  radzę  otworzyć  oczy  
duszy  i  zobaczyć,  że  wszystko,  co  widzimy  i  czego  dotykamy,  to  czysta  fantazja.  To  dla  twojej  własnej  
korzyści,  więc  możesz  być  wolną  duszą.  Gdy  dusza  zostanie  uwolniona,  „pan  śmierci”  nie  może  nic  
z  tobą  zrobić.  Jeśli  nie  przestaniesz  pragnąć,  nie  ma  dla  nas  nic  dobrego;  Rodzimy  się,  mamy  
choroby,  złe  życie,  umieramy….  wszystko  zależy  od  innych.  Dlatego  pokazuję  Ci  sposób,  spróbuj  się  
tego  nauczyć,  zostaw  to  ja  z  krwi  i  kości  na  końcu  i  na  końcu

Pisma  Buddy  mówią,  że  poza  tym  światem  istnieje  raj.  Życie,  To  nie  jest  tak,  że  tutaj  mamy  
wszelkiego  rodzaju  klęski  żywiołowe,  zanieczyszczenia,  infekcje,  choroby,  negatywnych  ludzi….  na  
tym  świecie  jest  dużo  zła  i  bardzo  mało  dobra.
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Pójdź  za  moją  radą  i  spójrz  oczami  duszy,  a  będziesz  mógł  uwolnić  się  z  tego  świata  i  swobodnie  podróżować  
przez  nieskończoność,  nie  narodzisz  się  ani  nie  umrzesz  ponownie,  bo  dusza  nigdy  nie  umiera.  Dusza  wchodzi  w  
ciało  i  posługuje  się  nim,  aby  się  uczyć  i  czynić  dobro.  Ale  większość  ludzi  robi  to  tylko  dla  siebie,  nie  myśląc  o  
innych,  ale  to  jest  złe.  Bo  kiedy  umrzesz,  Bóg  zapyta  cię:  co  zrobiłeś  podczas  pobytu  na  ziemi?  Będziesz  mógł  
tylko  odpowiedzieć:  zrobiłem  to  tylko  dla  siebie,  dla  siebie  i  dla  siebie.  Tak  robi  większość.  Jeśli  postępujesz  jak  
Jezus  Chrystus  lub  Budda,  który  poświęcił  swoje  życie  innym,  wyjdziesz  z  kręgu  narodzin  i  śmierci.

Dlatego  radzę  otworzyć  oczy,  wszystko,  co  widzisz  na  ekranie,  nie  jest  prawdziwe,  to  obraz,  który  wyświetla  
ekran.  Nie  ma  nic  prawdziwego.

Negatywne  myślenie  trafia  na  terytorium  piekła.  Piekło  wita  ludzi  negatywnie  myślących,  samolubnych,  którzy  
robią  tylko  dla  siebie,  nie  myśląc  o  innych.  Jeśli  chcesz  się  uwolnić,  idź  do  raju  naprawdę,  wystarczy  pozytywne  
myślenie,  pełne  życzliwości  dla  innych.  Ponieważ  inni  i  my  jesteśmy  jednym.  Dam  wam  przykład:  jesteśmy  jak  
komórka  w  ciele,  a  to  ciało  ma  miliony  komórek.  Jesteśmy  jedną  komórką  spośród  milionów  komórek,  które  
tworzą  to  ciało.  Jesteśmy  kroplami  wszechświata.  Jesteśmy  jednym,  nie  jesteśmy  dwoma.  My  z  wszechświatem  
jesteśmy  jednością.  My  z  innymi  jesteśmy  jednością.  My  ze  wszystkimi  żywymi  istotami  tworzymy  jedność.  My  i  
natura  to  jedno,  a  nie  dwoje.  Jeśli  jesteś  w  stanie  to  zrozumieć,  że  wszyscy  jesteśmy  jednością,  możesz  zrobić  dla  
innych  całym  sercem,  ponieważ  inni  i

Jeśli  chcesz  być  wolny  i  przestać  cierpieć,  jedynym  sposobem  jest  zrozumienie,  że  to,  co  widzimy,  jest  czystą  
fantazją.  Nie  popełniaj  więcej  błędów.  Odtąd  czyńcie  dla  duszy  waszego  sumienia,  a  będziecie  wolni  na  czas  
nieskończony.  Raj  jest  cudem;  wszystko,  o  czym  myślisz  w  ciągu  sekundy,  staje  się  rzeczywistością.  Jeśli  chcesz  
gigantycznego  domu,  nagle  pojawia  się  gigantyczny  dom,  jak  w  twoich  snach.  Jeśli  chcesz  mieć  dom  pokryty  
drogocennymi  kamieniami,  diamentami...  wszystko  czego  sobie  zażyczysz  się  spełni.  Logicznie  z  pozytywnym  
myśleniem,  bo  tam  nie  ma  negatywnego  myślenia.  Każdy,  kto  osiągnie  ten  poziom,  ma  pozytywne  myślenie.  To  
jest  wspólne  dla  wszystkich.

to  ciało  trwa  kilka  lat  i  zamienia  się  w  robaki.  Wszyscy  zamieniają  się  w  robaki,  nieważne  czy  jesteś  przystojny,  
bogaty,  potężny,  milionerem,  żebrakiem  czy  biedakiem,  nieważne  kiedy  nadejdzie  czas,  przyjdzie  „pan  śmierci”  i  
wszystko  co  masz  przeminie,  wszystko  czego  miłość  się  skończyła,  twoje  dzieci,  twoja  żona,  twoja  rodzina,  twoje  
bogactwo…  To  już  koniec.  I  zaczynasz  od  0.  Jeśli  pewnego  dnia,  tak  jak  ci  radzę,  możesz  opuścić  to  fantazjowane  
ja,  będziesz  naprawdę  wolny,  będziesz  mógł  podróżować  do  wszechświata,  urodzić  się  na  dowolnej  planecie,  
narodzić  się  ponownie  na  tej  ziemi ,  żyć  kilka  lat….  i  opuścisz  krąg  narodzin  -  śmierci.  Niezależnie  od  tego,  czy  
lubisz  umierać,  czy  nie,  przychodzi  czas,  kiedy  „pan  śmierci  cię  szuka”.  Bierze  cię  siłą  lub  z  twojej  woli  (niewielu  
chce  umrzeć  z  własnej  woli)

jesteśmy  jednością.

Bardzo  dziękuję.
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38.-  JAK  ZOSTAĆ  NIEŚMIERTELNYM

W  przypadku  katolików  powtarzajcie  imię  Jezusa  Chrystusa,  Ojca  Naszego  lub  Maryi,  
koncentrując  się  24  godziny  na  dobę.Pomyślcie  tylko  imię  Boga,  którego  lubimy,  a  kiedy  
nadejdzie  czas  waszej  śmierci,  Bóg  przyjdzie  szukać  was.  To  najłatwiejszy  sposób,  
szczególnie  dla  osób  starszych,  które  przebywają  w  akademiku  lub  w  domu  i  nic  nie  robią.  
To  najbardziej  bezpośredni  i  najłatwiejszy  sposób  na  nieśmiertelność.  Jeśli  chcesz  stać  się  
nieśmiertelny,  myśl  tylko  o  imieniu  Boga  i  nie  myśl  o  niczym  innym.

Cześć.  Dziękuję  za  wysłuchanie  mnie,  dziękuję..  Jak  stać  się  nieśmiertelnym.  To  jest  
najważniejsze.  Bóg  mówi,  że  istnieje  ponad  84  000  różnych  ścieżek  lub  sposobów  na  
osiągnięcie  nieśmiertelności.  Pierwszym  i  najłatwiejszym  jest  recytowanie  mantry,  czyli  
powtarzanie  imienia  Boga.

Podobnie  jak  my,  kiedy  przenosimy  się  z  jednego  miejsca  do  drugiego,  musimy  rzucić  
wszystko,  aby  móc  iść.  Nie  możemy  zostawić  kawałka  ciała  w  jednym  miejscu,  a  drugiego  
w  innym.  Jeśli  idziesz  z  miejsca  na  miejsce,  musisz  zabrać  ze  sobą  całe  ciało.  Oznacza  to,  
że  jeśli  chcesz  być  nieśmiertelny  i  udać  się  na  inne  terytorium,  musisz  porzucić  upodobanie  
do  tej  krainy,  tak  jak  wtedy,  gdy  podróżujemy.  Kiedy  wyjeżdżamy,  zostawiamy  całą  rodzinę  
i  jedziemy  w  inne  miejsce.  Dlatego,  aby  stać  się  nieśmiertelnym,  ważne  jest,  aby  przestać  
pragnąć  rzeczy  tego  świata;  co  widzimy,  dotykamy,  co  czujemy  i  wszystko,  co  widzisz  i  
czego  nie  widzisz.  Wszystko  trzeba  zostawić,  żeby  móc  iść  gdzie  indziej.

W  buddyzmie  recytuje  się  „namo  Amituofo”.  Ta  mantra  recytuje  imię  Buddy.  W  religii  
muzułmańskiej  recytuj  w  Allahu.  W  takim  przypadku,  gdy  umrzesz,  Allah  przyjdzie  cię  
szukać.  To  wszystko  mieści  się  w  ramach  84  000  sposobów,  aby  stać  się  nieśmiertelnym.  
Ale  powtarzanie  imienia  Boga  nie  ma  sensu.  To  nie  wystarczy.  Najważniejszą  rzeczą  jest  
myśleć  i  czuć  sercem  podczas  recytacji.  Recytowanie  imienia  Boga  i  myślenie  o  czymś  
innym  bez  koncentracji  jest  bezużyteczne.  Musisz  recytować  sercem.  Nawet  jeśli  będziesz  
wykrzykiwać  imię  Boga,  aż  ochrypniesz,  jeśli  nie  zrobisz  tego  całym  sercem,  to  też  nie  
zadziała.  Jedyne,  co  jest  przydatne,  to  recytować  i  myśleć  imię  dowolnego  Boga,  tego,  
którego  lubisz,  całym  sercem  i  zapomnieć  o  wszystkich  ludzkich  pragnieniach.  To  znaczy  
przestań  pragnąć  i  kochać  rzeczy  i  ludzi  tego  świata,  Boga,  wszystko,  co  widać,  czego  nie  
widać,  co  czujesz.  Musisz  zostawić  wszystko  całym  sercem,  ale  bez  zmuszania  się  do  tego.  
Jeśli  się  zmusisz,  nigdzie  się  nie  wybierasz.

Kiedy  pewnego  dnia  staniesz  się  nieśmiertelny,  możesz  urodzić  się  w  dowolnym  systemie  
słonecznym  i  wrócić  do  swojego  pochodzenia.  Nie  tak  jak  teraz,  kiedy  utknęliśmy  w  tym  
świecie.  W  kółko,  1  milion,  2  miliony,  100  milionów  lat  i  wciąż  tu  tkwimy  i  nie  możemy  się  
wydostać.  Wszechświat  jest  nieskończony.  Ta  ziemia  jest  w  jednym  układzie  słonecznym  z  
milionów  systemów  słonecznych.  Według  Buddy  wszechświat  ma  nieskończoność  
systemów  słonecznych.  My,  jeśli  chcemy  być  wolni,  nieśmiertelni,  musimy  po  prostu  
przestać  chcieć.  Przede  wszystkim  musicie  opuścić  to  JA  tego  ciała,  to,  które  identyfikujemy  
z  imieniem.  To  ja  na  kilka  lat.  Niektórzy  rodzą  się  i  umierają  kilka  dni  później.  Jedni  umierają  
młodo,  inni  starzeją  się...  w  jakimkolwiek
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To  ja  nie  jestem  ja,  jak  już  wam  mówiłem  wiele  razy.  To  ja  jest  tym,  co  mamy  w  tej  chwili,  używamy  
tego.  To  ciało  porusza  się,  mówi,  oddycha,  ponieważ  ma  w  sobie  duszę.  Jest  jak  lampa.  Jeśli  lampa  
nie  ma  prądu,  nie  będzie  świecić.  To  martwa  lampa.

Pomyśl,  co  jest  dla  ciebie  najlepsze.

To  ciało  jest  jak  lampa,  a  dusza  jak  strumień.  Musisz  to  zrozumieć.  Nie  możesz  być  rozczarowany  
rzeczami  tego  życia,  w  którym  żyliśmy  przez  kilka  lat.  W  tym  życiu  zdarza  się  więcej  złych  rzeczy  niż  
dobrych.  Wiemy,  że  to  nie  jest  raj.  Jesteśmy  jak  żaba  na  dnie  studni.  Widzimy  tylko  niebo,  które  
pozwala  nam  zobaczyć  studnia,  nie  jesteśmy  w  stanie  patrzeć  dalej,  ani  podróżować  między  
wszechświatami.  Musimy  spróbować  wydostać  się  ze  studni.  Będziemy  wolni  jak  bogowie.  We  
wszechświecie  jest  wielu  wolnych  bogów,  a  my  nie  jesteśmy  wolni,  ponieważ  nie  zrozumieliśmy.  
Pamiętaj  dobrze.  Wolnych  bogów  jest  o  wiele  więcej  niż  bogów,  którzy  nie  są  wolni  jak  my.  W  tym  
wszechświecie,  nieskończonym  terytorium,  gdzie  wolni  bogowie  chcą,  abyśmy  wszyscy  zrozumieli  
temat,  o  którym  teraz  mówię,  chcą,  abyśmy  stali  się  świadomi,  aby  stać  się  wolnymi.  Mój  przyjacielu,  
niewielu  jest  ludzi,  którzy  mogą  ci  doradzić  tak,  jak  ja  to  robię  teraz.  Każdy,  kto  radzi  ci  iść  
jakąkolwiek  ścieżką,  jeśli  nie  możesz  stać  się  wolny,  jest  nieważny.  Jest  wielu  ludzi,  którzy  mówią  o  
wielu  rzeczach,  ale  donikąd  nie  prowadzą.  Aby  się  stąd  wydostać,  musisz  opuścić  to  ja.  Ja  nie  
istnieję,  ten,  który  mówi  tutaj  dzisiaj,  za  kilka  lat  umrze,  i  ty  też  umrzesz  i  tak  dalej

Gdy  będziesz  wolny,  będziesz  mógł  podróżować  do  wszystkich  układów  słonecznych.

momencie  możemy  umrzeć  Nie  ma  nikogo,  kto  mógłby  nas  powiadomić  o  naszej  śmierci,  nie  ma  
wcześniejszego  powiadomienia.  To  zawsze  niespodzianka.  Dlatego  nie  wiemy,  kiedy  umrzemy.  Nie  
myśl,  że  skoro  jesteś  młody,  nie  możesz  umrzeć  i  że  zostało  ci  wiele  lat  do  starości.  Nikt  nie  wie.

Możesz  urodzić  się  w  dowolnym  układzie  słonecznym.  Nasz  układ  słoneczny  jest  najgorszym  ze  
wszystkich  systemów  słonecznych.  Ten  z  najniższym  poziomem.  W  naszym  Układzie  Słonecznym  
możemy  żyć  co  najwyżej  do  100  lat  (niektóre  trochę  dłużej).  W  najbliższym  Układzie  Słonecznym  
życie  trwa  co  najmniej  1000  lat.  Istnieją  systemy  trwające  1  000  000  lat  lub  5  000  000  milionów  lat.  
Życie  we  wszystkich  tych  układach  słonecznych  jest  takie  samo,  kiedy  pewnego  dnia  umierasz,  
wszystko  się  kończy.

Na  cmentarzu  jest  dużo  młodych  ludzi,  nie  wszyscy  są  starzy.  Myśl  mądrze.  Wykorzystaj  te  kilka  lat,  
które  tu  żyjemy,  aby  nauczyć  się  być  wolnymi,  być  nieśmiertelnymi.  Jak  Bóg,  Jezus  Chrystus,  Maryja,  
Budda,  Allah...

Jedyne,  co  możemy  zrobić,  to  przestać  pragnąć  tego  ja  tego  ciała.

Wszyscy  musimy  się  od  nich  uczyć,  aby  stać  się  nieśmiertelnymi.  Łatwo  stać  się  nieśmiertelnym.  W  
ciągu  1  sekundy  możesz  być  nieśmiertelny,  jeśli  przestaniesz  pragnąć  rzeczy  tego  świata.  Jeśli  
człowiek  myśli  i  recytuje  mantrę  przez  3  lata  lub  nawet  1  sekundę,  może  stać  się  wolnym,  bogiem,  
nieśmiertelnym.  To  nie  jest  fantazja.  W  naszym  pochodzeniu  wszyscy  jesteśmy  bogami.  Jesteśmy  
tutaj,  ponieważ  byliśmy  zdezorientowani,  jesteśmy  bardzo  zdezorientowani.  Myślimy,  że  to  ja  jest  
nieśmiertelne,  aw  rzeczywistości  to  ciało  za  chwilę  umiera,  gnije  i  wszystko  się  kończy.  Nie  ma  
znaczenia  wszystko,  co  osiągnęliśmy  w  tym  życiu;  bogactwo,  władza,  miłość,  w  ciągu  1  sekundy  nic  
ci  się  nie  kończy,  jest  =  0.  Dlatego  to  nie  jest  prawdziwy  ja.  Mówię  ci  teraz:  wykorzystaj  to  ciało.  
Dusza  jest  w  tym  ciele,  dopóki  żyje.  Poza  tym,  w  świecie  duchowym,  wszystko  jest  o  wiele  bardziej  
skomplikowane  i  straszniejsze  niż  na  ziemi.  Staraj  się  nie  wchodzić  w  ten  negatywny  duchowy  
świat.  Demony  nie  są  takie  jak  tutaj.  Możesz  spędzić  1  dzień  jak  milion  lat  cierpiąc,  to  takie  bolesne!  
Radzę  ci  zostawić  pragnienie  i  upodobanie  do  tego  JA  naturalnie,  nie  zmuszając  się.  Musisz  przestać  
życzyć  sobie  naturalnie,  prosto  z  serca.
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umrzemy  i  znowu  ludzie  narodzą  się  na  nowo.  Jaźń,  która  się  rodzi,  nie  jest  prawdziwą  jaźnią.  Nie  możesz  ani  
mieć,  ani  myśleć  o  tej  jaźni,  ani  widzieć  jaźni  innych.  Ponieważ  jeśli  istnieje  ja  i  jest  ktoś  inny,  rozróżniasz  siebie  i  
innych.  Aby  stać  się  nieśmiertelnym,  musisz  najpierw  opuścić  negatywne  ja,  samolubne  ja,  i  stać  się  jaźnią,  która  
służy  wszystkim  i  nie  rozróżnia  ludzi.  Ponieważ  wszyscy  jesteśmy  jednym,  w  tym  zwierzęta  i  wszystkie  żywe  istoty.  
Jeśli  potrafisz  zrozumieć  to,  co  ci  mówię,  możesz  stać  się  wolny,  możesz  porzucić  to  ja.  To  ja  to  fantazja.  Za  kilka  
lat  umiera,  dlatego  wykorzystuje  to  cielesne  ja,  by  na  zawsze  stać  się  nieśmiertelnym.  Dusza  nigdy  nie  umiera.  
Wierz  lub  nie  wierz  w  duszę.  Dusza  jest  w  ciele,  a  nasze  ciało  porusza  się,  ponieważ  ma  duszę  w  środku.

Pamiętaj  dobrze.

Tylko  Ty  możesz  to  zrobić  za  Ciebie,  nikt  Ci  nie  pomoże.

Chcę,  żebyś  mnie  wysłuchał,  proszę.  To,  czy  uda  ci  się  stąd  wydostać,  zależy  tylko  od  ciebie.  To  nie  zależy  od  
żadnego  nauczyciela  ani  nikogo.  Nie  ma  potrzeby  szaleć  za  żadnym  nauczycielem.  Jedyną  osobą,  która  może  cię  
uratować,  jesteś  ty  sam.  Nikt  oprócz  ciebie.  Nikt  nie  może  pomóc  ci  być  nieśmiertelnym,  nikt  nie  może  postawić  
się  na  twoim  miejscu,  wszystko  zależy  od  ciebie.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS
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39.-KARA

Kto

Wiele  osób,  które  cierpią,  nie  mogą  spać,  są  zdenerwowane...

Piekło  nie  istnieje.  Istnieje,  ponieważ  tworzymy  własne  piekło,  sami  siebie  karzemy.  Sami  nakładamy  
rodzaj  kary  i  karzemy  siebie.  Bóg  nie  karze.  Pamiętaj  dobrze.  Mamy  „czarną  skrzynkę”  jak  samoloty  
i  nikt,  nawet  bogowie,  nie  mogą  odebrać  nam  świadomości,  w  której  rejestrowane  są  wszystkie  
nasze  działania.  Życie  jest  snem,  tylko  snem,  jeśli  zmiażdżysz  ludzi,  aby  się  wzbogacić,  co  się  stanie,  
kiedy  umrzesz?  wszystkie  te  pieniądze,  ta  władza,

Kiedy  ktoś  postępuje  źle,  wytwarza  negatywną  energię.  Sumienie  wie,  że  zrobiło  źle,  a  to  powoduje  
słabe  krążenie  krwi.  Kiedy  krzywdzisz  ludzi,  krzywdzisz  siebie,  ponieważ  mózg,  z  którego  informacje  
są  wysyłane  do  reszty  organizmu,  zostaje  zablokowany  i  zaczyna  mieć  choroby,  nowotwory,  raka,  
krew  nie  krąży  dobrze…  My  nie  możemy  wybaczyć  sobie,  nawet  jeśli  nasza  ofiara  nam  wybaczy.  
Oto  problem:  świadomość  niczego  nie  zmienia.  Nie  wybaczysz  sobie.  Płacisz  swoim  zdrowiem,  
pechem,  czasami  twoje  negatywne  czyny  odbijają  się  także  na  twojej  rodzinie,  twoje  dzieci  
zaczynają  chorować,  wypadki,  biznes  się  psuje,  pojawiają  się  problemy  zdrowotne...  wszystko  się  
psuje...  Bo  kiedy  robimy  źle,  generujemy  czarna,  negatywna  energia.  Ta  negatywna  energia  
przynosi  pecha  wszystkim  wokół  ciebie.  Bo  negatyw  przyciąga  negatyw.  Przybędzie,  zapewniam  
cię,  gwarantuję,  że  nikt  nie  ucieknie.  Bóg  tak  mówi.  Tego  możesz  być  pewien,  nikt  nigdy  nie  
ucieknie.  Jak  to  często  bywa  w  gazetach,  policja  łapie  bandytów,  albo  handlarzy  narkotyków...  kiedy  
policja  ich  złapie,  zabiera  wszystkie  zgromadzone  przez  nich  pieniądze  i  bogactwa  i  wsadza  ich  do  
więzienia.  Dojdź  do  końca,  nikt  nie  jest  dobry,  szef  umiera  dobrze.  Krzywdzenie  sąsiadów,  
przyjaciół,  krzywdzenie  rodziny,  społeczeństwa,  państwa,  całego  świata...  wszystko  ma  swoje  
konsekwencje,  całe  szkło  do  zapłacenia.  Nie  możesz  użądlić  innych.  Takie  jest  prawo  Wszechświata.

Nikt  nie  będzie  wyjątkowy.  Każdy  sam  siebie  osądzi  i  sam  się  ukarze.  Któregoś  dnia  padło  pytanie:  
Boże  jak  ty  taki  hojny,  taki  dobry...  dlaczego  skazujesz  ludzi  na  cierpienie  w  piekle?  Odpowiada:  
Nie,  nie  jestem.  Więc...  tak  było?

Cześć.  Kara.  Konsekwencje.  wykorzystywać  innych  lub  krzywdzić  innych,  aby  skorzystać,  poniesie  
konsekwencje.  Każdy  czyn  ma  konsekwencje.  Ludzie  mówią:  jeśli  czynisz  zło,  Bóg  cię  ukarze.

Kto  skazał  tak  wielu  ludzi  na  piekło  i  dlaczego. ?  Bóg  mówi:  sam  wszedł  do  piekła.  On  sam  nałożył  
karę  za  swoje  złe  uczynki.  On  sam  tworzy  piekło,  aby  zapłacić  za  swoje  złe  uczynki  w  sobie.

Ale  to  nie  jest  całkowicie  dokładne.  Każdy,  kto  kłuje,  wykorzystuje,  wykorzystuje,  rani  ludzi…  
rejestruje  te  czyny  w  swoim  sumieniu.  Wszyscy  mamy  w  sobie  świadomość,  podobną  do  czarnej  
skrzynki  w  samolocie.  Wszystko  jest  nagrywane  jakąkolwiek  czynnością,  rozmową.  To  się  nazywa  
sumienie.  To,  co  robisz  źle,  możesz  ukryć  przed  oczami  innych,  ale  problem  polega  na  tym,  że  sam  
sobie  nie  wybaczasz.

Machine Translated by Google



Nikt  nie  jest  w  stanie  skoczyć.  Ludzie  karzą  cię  i  wsadzają  do  więzienia  i  nie  tylko,  po  wyjściu  
z  więzienia,  kiedy  umrzesz,  czeka  na  ciebie  własne  piekło.  Potem  urodzą  się  jako  zwierzęta,  
a  kiedy  znajdziesz  się  w  piekle,  nie  będziesz  mógł  się  z  niego  wydostać  przez  co  najmniej  
1000  lat.  Nie  100,  1000.  chwila  egoizmu  płacisz  tysiącami  lat  w  piekle.  smutek.

Nasz  organizm  jest  zależny  od  powietrza.  Jeśli  następne  powietrze  nie  nadejdzie,  to  koniec.  
Zawał  serca,  brak  krążenia  krwi...  i  tyle.  Nagle,  w  jednej  chwili,  wszystko  się  skończyło.  jeśli  
masz  szczęśliwą  rodzinę,  dużo  bogactwa,  dobre  życie....  jeśli  następne  powietrze  nie  
nadchodzi,  zostajesz  tutaj.  nie  tutaj.  przychodzi  po  śmierci.  Po  śmierci  karzesz  się,  skazujesz  
się  na  piekło.  Pamiętaj  dobrze,  powtarzam  to  kilka  razy,  Bogowie  i  Budda  nie  kłamią,  zawsze  
mówią  prawdę.  Wszystkie  działania  mają  swoje  konsekwencje.  boli,  musisz  żałować  z  całej  
duszy.  Następnie  czyń  dobro  i  pomóż  ludziom  to  nadrobić.  Jeśli  tylko  prosisz  Boga  o  
przebaczenie,  to  nie  działa.  Jedyną  rzeczą,  która  może  zadziałać,  jest  pokuta  i  nie  popełnianie  
ponownie  tych  samych  grzechów.

Pomyśl  o  tym,  zanim  wyrządzisz  szkody,  to  nie  jest  tego  warte.  Myśl  mądrze.

Zacznij  czynić  dobro,  pomagając  innym.  Więc  możesz  mieć  zdrowie,  długie  życie,  powodzenia  
w  tym  wszystkim.  Nie  ma  innej  drogi,  Bóg  nie  może  ci  pomóc,  jedyne,  co  może  ci  pomóc,  to  
ty  sam.  Nie  ma  nikogo  innego  oprócz  ciebie.  Pomóż  Bogu,  jeśli  zabijasz  ludzi,  z  pewnością  
Bóg  ci  nie  pomoże,  jeśli  nadal  będziesz  zabijać  ludzi.  Zrób  to.  Dlatego  pamiętaj.

te  właściwości  gdzie?  Nie  zabierzesz  tego  do  grobu.  Ani  królowie,  ani  milionerzy,  ani  
faraonowie  Egiptu,  nikt  nie  składa  bogactw  do  grobu.  więc  zapomnij  o  wykorzystywaniu  
ludzi,  to  wszystko  prowadzi  donikąd.

Jezus  umiera  za  ludzi  i  zawsze  o  nim  pamiętamy.  Jeśli  zabijesz  lub  zrobisz  coś  złego,  nikt  nie  
będzie  o  tym  pamiętał.  Ludzie  pamiętają  Jezusa  Chrystusa  lub  Buddę,  ponieważ  poświęcili  
swoje  życie  innym.  Dlatego  my  zawsze

Każdy  z  nas  jest  odpowiedzialny  za  swoje  czyny.

Kiedy  postępujesz  źle,  sam  skracasz  swoje  życie.  To  odbija  się  na  twoim  zdrowiu,  masz  
pecha.  Kiedy  nadchodzi  starość,  wszystko  źle  się  kończy.  Widziałem  w  swoim  życiu  wielu  
ludzi,  którzy  płacili  drogo,  bardzo  drogo.  Są  milionerzy,  którzy  gryzą  ludzi,  oszukują  ludzi  i  
dzięki  temu  zarobili  dużo  pieniędzy.  5  lat  później,  z  powodu  złego  interesu,  zostaje  z  niczym.  
W  ten  czy  inny  sposób  karze  się,  w  nocy  nie  może  spać,  wpływając  na  krążenie  krwi.  Nigdy  
nie  zapominaj:  jeśli  mówią,  że  Bóg  nie  istnieje,  to  jest  to  samo,  niezależnie  od  tego,  czy  
istnieje,  czy  nie,  nie  ma  nic  do  zobaczenia.  Ty  sam  jesteś  tym  bogiem,  który  karze  cię  za  zło.  
Bóg  nie  karze.  Dlatego  nikt  nie  ucieka.  Nie  myśl:  „Zarobiłem  dużo,  wyrządzając  szkody”,  
teraz  wszystko  jest  w  porządku,  ale  co  będzie  jutro?  A  twoi  synowie?  i  twoja  rodzina?  
wszystko  wpływa  na  rodzinę.  Nigdy  nie  zapominaj,  że  nikt  nie  ucieknie,  nawet  bogowie,  cały  
wszechświat,  każda  żywa  istota,  która  wyrządza  krzywdę,  będzie  musiała  ponieść  
konsekwencje.  Negatywne  czyny  tworzą  negatywną  energię  i  gwarantuję,  że  kiedy  nadejdzie  
czas,  zapłacisz  za  nie.

Prawda  prawa  bogów,  prawa  wszechświata.

Błagam  was  wszystkich:  kiedy  się  rodzimy,  nic  nie  przynosimy,  a  kiedy  umieramy  też.  
Jedyne,  co  nosimy,  to  nasze  sumienie.  To  jak  nagrywanie  czarnej  skrzynki  w  samolocie,  
świadomość  rejestruje  wszystkie  dobre  i  złe  rzeczy.  Wszystko  jest  zarejestrowane  w  twojej  
świadomości.  Nie  możesz  się  okłamywać,  doskonale  wiesz,  co  robisz.  Jeśli  nic  nie  bierzemy,  
bo  krzywdzimy  ludzi,  bo  wykorzystujemy  innych.  Ponieważ?
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Proszę,  wysłuchaj  mnie,  spróbuj  pomóc  ludziom,  proszę,  błagam.  Życie  jest  takie:  jeśli  chcesz,  żeby  
wszystko  było  dobrze,  działaj  całym  sercem.  możliwość  czynienia  dobra  dla  ludzi.  Tak  wiele  zależy  
od  osobistych  zainteresowań,  to  nie  ma  znaczenia.

Niczego  nie  bierzemy,  niczego  nie  bierzemy:  wszystko  jest  takie  samo.

Bardzo  dziękuję

pamiętamy  o  nich.  Tylko  to  ma  sens  w  tej  podróży  na  ziemię.  Dobry  sen  jest  wart  życia  na  tej  ziemi.  
Proszę,  pomóż  ludziom,  aby  ten  sen  był  dobrym  snem.  będziemy  żyć  bardzo  dobrze  z  tego  nieba,  
na  ziemi  lub  w  jakimkolwiek  innym  zakątku  wszechświata.  To  bardzo  ważne.  Proszę,  czyń  dobro  
dla  ludzi,  nie  czyń  ludziom  zła.

POWRÓT  INDEKS

Machine Translated by Google



40.-  DIETA  WEGETARIAŃSKA

Dlaczego  powinniśmy  być  wegetarianami?
Pierwszym  powodem  jest  to,  że  jesteśmy  zwierzętami  roślinożernymi,  wystarczy  
spojrzeć  na  nasze  zęby,  aby  zobaczyć,  że  mamy  ten  sam  typ  zębów,  jak  konie,  krowy,  
mają  taki  sam  kształt  jak  nasze  zęby,  dlatego  mają  jelita  które  są  dwanaście  razy  
większe  od  długości  naszego  ciała.  Mięsożerne  zwierzęta,  takie  jak  tygrysy  i  lwy,  mają  
kły,  a  ich  jelita  są  trzy  razy  dłuższe  niż  ich  ciała.  Kiedy  jedzą  mięso,  wydalają  je  bardzo  
szybko,  ale  ponieważ  nasze  jelita  są  dwanaście  razy  dłuższe  od  naszego  ciała,  kiedy  
jemy  mięso,  zanim  zostanie  ono  wypróżnione,  jest  zgniłe  w  środku.  Nasz  organizm  
dostaje  część  białek,  kalorii  i  innych  części  mięsa,  szkodliwych  pierwiastków.

Jeszcze  nie  tak  dawno  mieliśmy  problemy  z  ptasią  i  świńską  grypą,  niektóre  zwierzęta  
chorowały  i  nie  zdawaliśmy  sobie  sprawy,  że  to,  co  kiedyś  je  zjedliśmy,  uwiodło  nas  i  
nie  wiedzieliśmy,  jak  to  wyleczyć.  Jeśli  nie  wiemy,  jak  leczyć  raka,  nie  mówiąc  już  o  
leczeniu  wirusów  zwierzęcych,  które  są  silniejsze  niż  rak,  to  jak  możemy  to  wyleczyć?  
Kiedy  jesz  mięso,  podejmujesz  ryzyko,  ponieważ  zależy  to  od  szczęścia.  Jeśli  masz  
szczęście,  możesz  jeść  zdrowe  mięso,  wolne  od  wirusów,  ale  jeśli  zjesz  mięso  chorego  
zwierzęcia,  takiego  jak  kurczak,  wieprzowina,  wołowina  lub  jakiekolwiek  zwierzę  
zakażone  chorobą,  nikt  się  nie  dowie,  ponieważ  nikt  nie  testuje  każdego  zwierzęcia,  to  
jest  niemożliwe.

Wcześniej,  z  problemem  „szalonych  krów”,  nawet  jeśli  mięso  było  gotowane,  wirus  nie  
umierał,  dlatego  wielu  ludzi  umierało.  Nie  wiemy,  jakie  choroby  może  mieć  zwierzę.  
Niektóre  małpy  mają  AIDS  i  nie  miałem  z  tym  żadnego  problemu,  ale  kiedy  ludzie  
zaczęli  jeść  małpie  mięso,  wirus  przenosi  się  z  jednej  osoby  na  drugą,  a  nasze  ciało  nie  
jest  na  to  gotowe.  Nasz  organizm  akceptuje  wszystkie  choroby  i  wirusy  pochodzące  
od  zwierząt.  Zwierzęta  mogą  przenosić  wiele  nieznanych  nam  wirusów.

Jeśli  chcesz  żyć  szczęśliwie  i  długo,  musisz  przestać  jeść  mięso,  to  jest  pierwszy  krok.  
Po  drugie,  zgodnie  z  teorią  buddyjską  wszystkie  żywe  istoty  należą  do  tej  samej  
kategorii.  Jesteśmy  mądrzejsi  od  innych  zwierząt,  ale  też  jesteśmy  zwierzętami,  nie  
jesteśmy  Bogiem.  Jeśli  jesteśmy  dziećmi  Bożymi,  zwierzęta  są  również  dziećmi  Bożymi,  
które  z  nich  są  bardziej  inteligentne  od  innych.  Wszechświatem  nie  może  rządzić  
prawo  dżungli,  gdzie  najsilniejszy  zabija  słabszego,  nigdy  tego  nie  rób.  Podobnie  jak  
niektórzy  mężczyźni,  którzy  krzywdzą  kobiety,  ponieważ  są  silniejsi  i  wiele  kobiet  ginie  
każdego  roku,  to  nie  jest  poprawne.  Wszyscy  mężczyźni,  kobiety  i  zwierzęta  mają  takie  
samo  prawo  do  życia,  nikt  nie  ma  prawa  zabijać  kobiet  ani  zwierząt.

Nie  możesz  zabijać  dla  przyjemności  ani  jeść  dla  przyjemności.  To  proste,  pomyśl  
tylko,  czy  chcesz  być  zabity?  Jestem  pewien,  że  odpowiedź  brzmi  nie.  Lubisz  być  
raniony?  Nie.  Jeśli  nie  chcą  zostać  zabici,  nie.
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Według  buddystów  każda  osoba,  która  krzywdzi  innych,  w  następnym  życiu  będzie  
zwierzęciem,  które  odrodzi  się  jako  zwierzę.
Wszystkie  długi  muszą  być  spłacone.  Każda  osoba,  która  skrzywdziła  innych,  musi  za  
to  zapłacić,  takie  jest  prawo  Wszechświata,  każdy  musi  zapłacić.

zabijaj  innych,  którzy  są  słabsi  od  ciebie.  Jeśli  nie  chcesz  być  zraniony,  nie  krzywdź  
innych.  Musisz  postawić  się  w  ich  sytuacji,  być  bardziej  ludzkim  i  rozumieć  innych.  Nie  
stosuj  prawa  dżungli,  gdzie  silniejszy  zawsze  wygrywa,  to  nigdy  nie  będzie  miało  
dobrego  zakończenia.

Jeśli  tego  nie  chcesz,  nie  rób  tego.  Dbaj  o  każdą  osobę  wokół  ciebie,  czy  cię  znają,  czy  
nie,  pomagaj  im  i  tak  samo  jest  ze  zwierzętami.  Nie  krzywdzą  innych  i  nie  jedzą  mięsa.  
Jeśli  chcesz  mieć  szczęśliwe  życie  i  dobre  zdrowie,  nie  jedz  mięsa.  Jeśli  chcesz  jeść  
mięso,  pamiętaj,  że  będziesz  musiał  za  to  zapłacić,  nie  tylko  swoim  zdrowiem,  ale  
także  prawami  Wszechświata,  będziesz  musiał  za  to  zapłacić.

Bardzo  dziękuję.

POWRÓT  INDEKS

Machine Translated by Google



DRUGA  CZĘŚĆ

KRÓTKIE  TEKSTY

Aby  mieć  dobre  krążenie  krwi,  należy  ćwiczyć  jogę.  Dzięki  jodze  i  umysłowi  możesz  poprawić  
krążenie  krwi,  dzięki  czemu  nie  będziesz  mieć  żadnej  torbieli  ani  raka.

Więc  jeśli  chcesz  mieć  dobre  zdrowie,  musisz  zrobić  coś  dla  siebie.  Nie  ma  znaczenia,  
czy  jesteś  bogaty,  potężny  i  szczęśliwy,  jeśli  chcesz  dobrze  żyć  i  mieć  dłuższe  życie,  
musisz  ćwiczyć  jogę,  nie  ma  innej  drogi.  Przyjmowanie  pigułek,  które  są  chemiczne,  
nie  jest  dobre,  im  więcej  bierzesz,  tym  bardziej  twoje  zdrowie  zostanie  zniszczone.

Sposób  myślenia  może  zmienić  nasz  wygląd.  Jeśli  myślimy  negatywnie,  wpłynie  to  na  nasz  wygląd  
i  stanie  się  negatywne.  Kiedy  jesteśmy  źli,  wyglądamy  na  złych,  widzimy  to,  a  kiedy  jesteśmy  
smutni,  mamy  smutny  wyraz  twarzy.  Jeśli  chcesz  dobrze  wyglądać,  musisz  zawsze  myśleć  
pozytywnie.  Jeśli  wszystko  jest  pozytywne:  twój  wygląd  będzie  pozytywny,  twoje  życie  będzie  
pozytywne,  twoje  zdrowie  będzie  pozytywne,  twoja  przyszłość  będzie  pozytywna,  twoja  rodzina  
będzie  pozytywna.

Życie  zależy  od  krążenia  krwi.  Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze,  umieramy.  Jeśli  nie  krąży  w  sercu,  
możemy  dostać  zawału  serca  i  umrzeć.  Jeśli  nie  krąży  w  mózgu,  możemy  mieć  udar  i  śmierć.  
Zdrowie  zależy  od  krążenia  krwi.

Praktykuję  jogę  od  ponad  czterdziestu  lat  iw  ciągu  czterdziestu  lat  nigdy  nie  musiałem  iść  do  
szpitala  ani  nie  miałem  żadnej  operacji.  Nigdy  nie  chorowałem  i  nigdy  nie  odczuwałem  bólu.

2.-  ASPEKT

1.-  KRĄŻENIE  KRWI

POWRÓT  INDEKS
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POWRÓT  INDEKS

3.-  BĄDŹ  MILIONEREM

Każdy  chce  zostać  milionerem.  Według  Buddy,  każda  osoba,  która  chce  być  milionerem,  pierwszą  
rzeczą,  którą  musi  zrobić,  to  dać  pieniądze  biednym  i  pomóc  potrzebującym.  Pomagając  innym  
ludziom  być  bardzo  szczęśliwymi,  będziesz  miał  poczucie  szczęścia.  Poprawi  to  Twoje  zdrowie,  
fortunę  i  pomoże  podejmować  właściwe  decyzje.  To  jest  jedna  rzecz.  Po  drugie,  wyjaśnię  historię  
Buddy:  Pewnego  razu  żebrak  ofiarował  Buddzie  miskę  ryżu.  Miał  tylko  miskę  ryżu.  Żebrak  
powiedział  do  Buddy:  „Buddo,  to  wszystko,  co  mam  i  chciałbym  ci  to  dać,  nawet  jeśli  dzisiaj  nie  
jem,  nie  jest  to  dla  mnie  problemem.  Lubię  ofiarować  Buddzie  wszystko,  co  mam.  "  Budda  
powiedział  do  niego:  „Chodź  ze  mną,  mam  coś  do  pokazania”.  Poszli  razem  do  studni,  a  Budda  
powiedział  do  niego:  „popatrz  w  nią  dobrze”.  Żebrak  ujrzał  obraz  milionera,  który  mieszka  w  
ogromnym  domu  pełnym  służby  i  pełnym  wygód.Żebrak  zapytał  Buddę:  „Kto  to  jest?”  A  Budda  
odpowiedział:  „Czy  to  ty” „Ja?”

Milioner,  który  przysłuchiwał  się  rozmowie,  powiedział  do  Buddy:  „Przyprowadzam  dla  ciebie  
samochód  pełen  ryżu”.  Budda  powiedział:  „Dobrze”.  Wkrótce  przyjechał  z  samochodem  pełnym  
ryżu  i  powiedział  Buddzie:  „Żebrak  dał  mu  miskę  ryżu,  aw  następnym  życiu  będzie  milionerem,  a  
ja  będę  później  królem”.  Budda  powiedział  mu:  „Chodź  ze  mną,  pokażę  ci,  popatrz  na  dobro”.  
Milioner  zobaczył  wołu,  który  uprawiał  ziemię,  odstraszając  ogonem  muchy.  Milioner  zapytał  
Buddę:

Wszystko  zależy  od  Twojej  energii  i  sposobu  myślenia.  Jeśli  kobieta  chce  pięknie  wyglądać,  być  
piękną,  życzliwą  i  miłą  i  odnieść  sukces  w  życiu,  to  przede  wszystkim  musi  mieć  pozytywne  
myślenie.  Pozytywna  myśl  sprawi,  że  twoje  życie  i  wszystko  wokół  ciebie  będzie  pozytywne.  Jeśli  
myślisz  negatywnie,  całe  twoje  życie,  wszystko  wokół  ciebie,  twoja  przyszłość  i  twoje  pragnienia  
będą  negatywne.  Teraz  już  wiesz,  że  jeśli  chcesz  być  szczęśliwy  i  spełniać  swoje  marzenia,  musisz  
po  prostu  myśleć  pozytywnie.  Każdy,  kto  robi  lub  mówi  o  tobie  źle,  nie  pozwól,  aby  to  na  ciebie  
wpłynęło,  ponieważ  spowoduje  to,  że  zaczniesz  myśleć  negatywnie  i  będzie  to  złe  dla  nas  samych.  
Dla  naszego  własnego  dobra  nie  wolno  nam  martwić  się  sytuacją  ani  otoczeniem,  nie  pozwólmy,  
aby  wpłynęło  to  na  nasz  stan  umysłu  lub  sposób  myślenia.  Zawsze  dobrze  jest  być  pozytywnym  
dla  siebie.  Życzę  wszystkim  szczęścia.  Jeśli  chcesz  być  szczęśliwy,  proszę,  posłuchaj  mnie,  staraj  się  
pozytywnie  podchodzić  do  swoich  działań  i  myśli,  to  jedyna  rzecz,  która  będzie  dla  ciebie  dobra.  
Wszystkie  negatywne  czyny,  takie  jak  morderstwo,  krzywdzenie  innych  ludzi,  zemsta  uzasadniona  
lub  bez  powodu,  znęcanie  się  nad  ludźmi  lub  krzywdzenie  rodziny,  przyjaciół,  społeczeństwa  lub  
państwa  są  czynami  negatywnymi.

Jak  zapewnić  sobie  dobrą  przyszłość  i  jak  zostać  milionerem?

„Tak,  w  następnym  życiu  będziesz  tym  milionerem,  ponieważ  dzisiaj  zaoferowałeś  mi  miskę  ryżu,  
wszystko,  co  miałeś,  i  to  jest  nagroda  za  twoją  dobroć”.
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4.-  ŻONA

Jedno  euro  od  żebraka  to  to  samo,  co  milion  od  milionera.
Jeśli  chcesz  zostać  milionerem,  daj  jak  najwięcej  potrzebującym,  biedniejszym  od  ciebie,  a  
otrzymasz  nagrodę  w  postaci  zostania  milionerem.  Jeśli  chcesz  zostać  milionerem,  jedynym  
sposobem  jest  pomaganie  ludziom,  którzy  potrzebują  więcej  niż  ty.  Wszystkie  wasze  datki  na  rzecz  
potrzebujących  zostaną  pomnożone  sto  lub  milion  razy  jako  nagroda.  Jedynym  sposobem  na  
ucieczkę  od  ubóstwa  jest  pomaganie  innym  ludziom,  którzy  są  biedniejsi  od  ciebie,  pomaganie  im  
tak  bardzo,  jak  tylko  możesz.  Budda  mówi,  że  wtedy  otrzyma  swoją  nagrodę,  a  Budda  nigdy  nie  
kłamie,  Budda  zawsze  dotrzymuje  obietnic.  Minęły  trzy  tysiące  lat  od  śmierci  Buddy  i  wszystko,  co  
powiedział,  pozostało  do  dziś.

"Co  to  jest?"  A  Budda  odpowiedział:  „ty”,  „ja?”,  „Tak,  wszystkie  pieniądze,  które  masz,  masz  kosztem  
biednych,  więc  stałeś  się  bogaty.  To  będzie  twoja  kara.  Będziesz  musiał  pracować  miliony  lat  i  
urodzony  jako  wół,  aby  zwrócić  wszystko,  co  zabrałeś  biednym,  a  ponieważ  dzisiaj  dałeś  mi  
samochód  pełen  ryżu,  ten  wół  ma  ogon.  To  nie  zależy  od  kwoty,  zależy  od  twojego  serca”.

Zabijaj  i  zabijaj.  Wszyscy  jesteśmy  dziećmi  Boga.  Pod  żadnym  pozorem  nie  możemy  zabijać  siebie  
nawzajem,  ludzi,  zwierząt  ani  żadnej  żywej  istoty.  Ten,  kto  morduje,  musi  zapłacić  milion  razy  
życiem  temu,  kto  został  zamordowany,  zgodnie  z  prawami  Bożymi.  Pod  żadnym  pozorem,  bez  
powodu,  w  imieniu  Boga  lub  pod  jakimkolwiek  innym  imieniem,  nie  wolno  zabijać,  nie  wolno  
zabijać.  To  jest  niewybaczalne  w  prawach  ludzkich  i  Bożych.  Zwierząt  i  ludzi  nie  można  zabijać.  
Zjadamy  zwierzęta  słabsze  od  nas.  Ponieważ  jemy  mięso,  ludzie  zabijają  dla  nas  zwierzęta.  Jeśli  nie  
jedzą  mięsa,  nikt  nie  będzie  ich  zabijał.  Żyj  i  pozwól  żyć.  Pamiętajcie,  że  zabicie  jakiejkolwiek  żywej  
istoty,  bezpośrednio  lub  pośrednio,  zapłaci  za  ich  grzechy,  wszystkie,  w  tym  płód,  któremu  bije  
serce.  Każda  żywa  istota  ma  prawo  do  życia,  tak  samo  jak  ty  czy  ja,  jak  wszyscy  inni.  Dlatego  nie  
możemy  zabijać,  bez  względu  na  powód,  imię,  pod  jakimkolwiek  imieniem  jakiegokolwiek  Boga,  
nie  możemy  zabijać.  Pamiętaj,  że  wszyscy,  których  zabijesz,  bezpośrednio  lub  pośrednio,  po  śmierci  
pójdą  do  piekła  i  przejdą  przez  górę  liści.  Dusza  nie  umiera,  ale  może  cierpieć  ból  przechodzenia  
przez  górę  liści  i  umierać  powoli.  Po  śmierci  będzie  powstawał  i  umierał  w  kółko  przez  tysiąc  lat  za  
każde  odebrane  życie.  Nie  ma  przebaczenia,  prawa  Boże  są  gorsze  niż  prawa  ludzkie.  Tamte  życie  
jest  bardziej  skomplikowane  i  trudniejsze  niż  to  życie  z  demonami,  o  wiele  bardziej  skomplikowane.  
Nie  myśl,  że  trzeba  to  zobaczyć,  żeby  uwierzyć.
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5.-  Klęski  żywiołowe

Myśli  są  pierwszym  problemem,  a  drugim  jest  to,  co  robimy.  Zanieczyszczenia  i  inne  rzeczy,  
które  niszczą  środowisko,  w  wyniku  czego  cierpimy  z  powodu  powodzi,  tajfunów,  trzęsień  
ziemi…  Wszystko  powodujemy.  Dlaczego  nas  to  powoduje?  Ponieważ  nie  zrozumieli,  że  
jesteśmy  częścią  natury,  jesteśmy  całością  i  nie  chcą  zaakceptować  tego  faktu.  Natura,  
wszechświat  i  my  to  jedno,  a  nie  dwoje.

To  nie  jest  wina  natury,  tylko  ludzi.

Jeśli  zdamy  sobie  sprawę,  że  wszystko  jest  częścią  nas,  nie  będzie  już  szkodzić  naturze  ani  
wszechświatowi.  Musimy  to  wiedzieć,  aby  uniknąć  klęsk  żywiołowych.  Tylko  my  możemy  go  
rozwiązać.  Skrzywdziliśmy  naturę,  a  teraz  natura  jest  przeciwko  nam,  ale  to  nie  jest  wina  
natury  ani  klęsk  żywiołowych,  to  tylko  nasza  wina.  Musimy  to  spowodować  zanieczyszczeniem  
i  przemysłem,  który  widzi  tylko  własne  interesy.  Nie  dbamy  o  ludzi,  środowiska  lub  natury,  
dlatego  cierpimy  z  powodu  tych  problemów,  które  z  dnia  na  dzień  się  nasilają.Aby  ocalić  
naszą  planetę,  ocalić  przyrodę  i  ocalić  siebie,  musimy  myśleć,  że  jesteśmy  częścią  natury.

Przede  wszystkim  wynika  to  z  naszych  myśli.  Ludzie  stają  się  coraz  bardziej  samolubni  i  
coraz  więcej  ludzi  ma  złe  myśli.

Na  przykład  nasze  ciało  ma  wątrobę,  nerki,  serce…  są  one  częścią  naszego  ciała.  Nasz  
żołądek,  nasze  serce,  nerki,  jelita,  ręka  czy  palec  u  nogi  nie  mogą  zostać  uszkodzone,  
ponieważ  są  częścią  nas.  Musimy  zrozumieć,  że  jesteśmy  jednością,  musimy  zrozumieć,  że  
jesteśmy  całością.  Dbamy  o  nasze  ciało,  nasze  serce,  nasze  nerki,  zawsze  staramy  się  dbać  
o  siebie.  Jeśli  masz  jakiekolwiek  problemy  zdrowotne,  powinieneś  udać  się  do  lekarza,  aby  
rozwiązać  problem.

Ta  negatywna  energia  wpływa  na  przyrodę  i  wszechświat.

Musimy  zrobić  to  samo  z  naturą  i  wszechświatem,  wtedy  będziemy  rajem.  Jeśli  to  zrobisz,  
w  przyszłości  nie  będziesz  miał  tak  wielu  klęsk  żywiołowych.  Wszystko  zależy  od  nas  samych.

Z  tego  powodu  ludzie  nie  rozumieją,  że  prowadzi  to  do  klęsk  żywiołowych.

Myślimy,  że  klęski  żywiołowe  nie  mają  z  nami  nic  wspólnego,  ale  w  rzeczywistości  to  my  je  
powodujemy.
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Biedny  człowiek  powiedział  podróżnikowi:  „Przyjdź  do  mojego  domu,  usiądź,  odśwież  się  i  
napij  się  herbaty,  a  potem  możesz  kontynuować  podróż”.

Ludzie,  ponieważ  pomogli  ci  tak  krok  po  kroku,  kiedy  się  zestarzejesz,  staniesz  się  bogaty,  
a  ludzie,  którzy  ci  pomogą,  twoja  pozytywna  energia  zostanie  wzmocniona,  a  cała  
pozytywna  energia  ludzi,  którzy  ci  pomogli,  pomoże  ci,  ponieważ  ty  jesteś  dobrym  
człowiekiem,  a  dobrzy  ludzie  ci  pomogą.

Kiedy  masz  pieniądze  i  chcesz  mieć  więcej  pieniędzy,  dobre  zdrowie,  szczęście  i  długie  
życie,  wszystko  co  musisz  zrobić,  to  pomagać  biednym,  a  wtedy  zawsze  będziesz  bogaty,  
zawsze  potężny,  będziesz  miał  długie  życie  i  mieć  dobre  zdrowie,  bo  kiedy

Podróżnik  powiedział:  „Jesteś  dobrym  człowiekiem,  nie  znasz  mnie,  a  zaprosiłeś  mnie  do  
swojego  domu  na  herbatę,  odpoczynek  i  włączyłeś  wentylator,  żeby  mnie  ochłodzić,  jesteś  
dobrym  człowiekiem.  Co  teraz  robisz ?”  Mój  przyjaciel  powiedział:  „Nic”  A  on  odpowiedział:  
„Dlaczego?”

Nikt  nie  pomaga  złej  osobie,  nikt  nie  pomaga  samolubnej  osobie,  nikt,  ponieważ  jeśli  
jesteś  samolubny,  nigdy  nikomu  nie  dziękujesz  i  dlatego  nikt  ci  nie  pomoże.  Jeśli  chcesz  
pomocy,  masz  szansę  być  dobrym  człowiekiem  i  wtedy  wszyscy  Ci  pomogą.

Biedni  powiedzieli:  „Bo  nie  mam  pieniędzy,  a  trochę  się  pouczyłem  i  nic  nie  znalazłem”

Wcześniej  miałem  przyjaciela,  który  był  bardzo  biedny.  Siedział  przed  swoim  domem,  żeby  
się  opalać.  Podróżnik  minął  jego  drzwi.

Dlaczego  biedni?  Zgodnie  z  teorią  buddyjską  wszyscy  Ubodzy  byli  w  poprzednich  żywotach  
chciwi  i  samolubni,  wszystko  było  dla  nich  i  nigdy  nie  pomagali  innym,  dlatego  w  tym  życiu  
są  biedni.

Wtedy  podróżnik  powiedział:  „Widzę,  że  jesteś  dobrym  człowiekiem.  Pomogę  ci.  Robię  
koce.  Dam  ci  koce  i  sprzedam  je,  i  dam  mi  pieniądze.  Ufam  ci,  bo  jesteś  dobry.  "  osoba  
Podróżnik  to  zrobił  i  teraz  mój  przyjaciel  jest  miliarderem  tylko  dlatego,  że  pomógł  

podróżnikowi  odpocząć.  Jeśli  chcesz  mieć  dobrą  przyszłość,  musisz  pomagać  ludziom,  nie  
prosząc  o  nic  w  zamian.

Było  lato,  było  bardzo  gorąco  i  podróżnik  był  spragniony.

Ludzie  bogaci  w  swoim  poprzednim  życiu  byli  hojni  dla  biednych  i  pomagali  potrzebującym,  
tak  że  w  tym  życiu  są  bogaci,  są  milionerami.  Jeśli  jesteś  teraz  biedny,  jak  możesz  poprawić  
swoje  finanse?  Biedny  człowiek  nie  ma  dużo  pieniędzy,  ale  przynajmniej  ma  grosze.  Sto  od  
biedaka  ma  taką  samą  wartość  jak  milion  od  milionera.  Kiedy  biedny  człowiek  daje  ci  
pensa,  ma  on  taką  samą  wartość  jak  pewien  milion  i  milioner.  W  oczach  Buddy  1  grosz  i  1  
milion  to  to  samo,  zależy  tylko  od  tego,  czy  pomagasz  innym  z  serca.  Jeśli  chcesz  być  
bogaty,  musisz  pomagać  ludziom,  którzy  są  biedniejsi  od  ciebie,  jak  tylko  możesz.

Jeśli  potężny  milioner  znęca  się  nad  ludźmi,  jest  egoistą,  nigdy  nie  pomaga  innym,  chce  po  
prostu  cieszyć  się  życiem  na  imprezach  i  wydaje  pieniądze  tylko  na  siebie  i  swoją  rodzinę  i  
nikogo  innego,  ta  osoba,  która  cieszy  się  szczęściem  jego  poprzednie  życie,  to  szczęście  
skończy  się  bardzo  szybko.  Zdecydowana  większość  milionerów  na  starość  kończy  chorując  
i  biednie  i  nikt  się  o  nich  nie  troszczy.  Tyle  zapałek  i  pieniędzy  wydanych  na  przyjaciół,  
którzy  nie  dbają  o  nich,  gdy  są  biedni.

6.-  BOGATY  CZŁOWIEK  I  BIEDNY  CZŁOWIEK
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7.-  KONFLIKTY

Jeśli  ktoś  w  tym  życiu  cię  skrzywdzi,  a  ty  skrzywdzisz  go  w  następnym,  to  druga  osoba  
w  innym  znowu  cię  skrzywdzi,  a  ty  skrzywdzisz  jego  w  następnym…  i  tak  dalej,  ten  cykl  
nigdy  się  nie  kończy,  nigdy  się  nie  kończy.

jeśli  to  zrobisz,  stworzymy  pozytywną  energię  i  Bóg  ci  pomoże,  wierz  lub  nie,  Bóg  ci  
pomoże.

Zgodnie  z  teorią  buddyjską  każda  osoba,  która  nas  rani,  jest  spowodowana  tym,  że  w  
poprzednim  życiu  ją  skrzywdziłeś.  Więc  w  tym  życiu  ona  odpłaca  ci  za  zło,  które  jej  
wyrządziłeś.  Jeśli  mu  wybaczysz,  dług  zostanie  spłacony,  będziesz  spokojny.

Jeśli  ktoś  cię  skrzywdzi,  nie  martw  się,  on  sam  się  ukarze,  jego  sumienie  go  ukarze.  Być  
może  przy  innych  nie  chce  się  do  tego  przyznać,  ale  w  środku,  kiedy  śpi,  kiedy  jest  
sam,  będzie  powoli  karał  siebie.  Bóg  nie  musi  karać.  Każdy  ma  swoje  sumienie  i  jak  
kogoś  skrzywdzi  to  karze  siebie  dużo  bardziej  niż  gdybyś  się  zemścił.  Jest  karane  
znacznie  wolniej,  surowiej  niż  własna  zemsta.  Dlatego  nie  ma  potrzeby  chować  urazy  
ani  mścić  się.  Jeśli  ktoś  cię  skrzywdzi,  przyjmij  to  tak,  jakbyś  się  badał,  jakbyś  zdawał  
egzamin.  Jeśli  jesteś  w  stanie  zdać  ten  egzamin,  awansujesz.  Dlatego  musisz  pamiętać,  
że  nie  musisz  chować  urazy  do  ludzi,  którzy  cię  skrzywdzili.  Jeśli  ją  zachowasz,  będziesz  
mieć  wiele  problemów:  nerwy,  stres,  słabe  krążenie...  co  wpływa  na  twoje  życie,  
będziesz  się  szybciej  starzeć,  zawsze  będziesz  chorować  i  nic  nie  pójdzie  dobrze  w  
twoim  życiu,  ponieważ  twoje  myślenie  jest  całkowicie  negatywne .

Nigdy  nie  podniesiesz  głowy.  Aby  być  zdrowym,  wszystko,  co  musisz  zrobić,  to  
wybaczyć.  Wybaczaj  tak,  jakbyś  wybaczał  sobie.  Trzeba  wybaczyć,  żeby  żyć  w  pokoju  i  
spokoju,  bo  zemsta  przynosi  tylko  zemstę  i  jeszcze  raz  zemstę  i  jeszcze  raz  zemstę….  
więc  nie  możesz  dobrze  żyć.
Jeśli  chcesz  dobrze  żyć,  spróbuj  wybaczyć,  to  jedyne  rozwiązanie,  nie  ma  innego.  Nie  
martw  się,  Bóg  i  jego  sumienie  ukarzą  go  za  ciebie.  Na  pewno  w  pełni  wykona  swoją  
karę,  Bóg  i  on  sam  zemści  się  za  was.

Musimy  wybaczyć  każdemu,  kto  nas  skrzywdził.  Zgodnie  z  teorią  buddyjską  oprócz  
przebaczania  musimy  dziękować.  Nie  wolno  ci  chować  urazy  i  zapomnieć  o  złu,  jakie  
wyrządza  ci  druga  osoba,  bo  kiedy  trzymasz  to  wszystko  w  sobie,  krzywdzisz  tylko  
siebie.  Nawet  jeśli  masz  absolutną  rację,  zemstą  i  urazą  udaje  ci  się  tylko  zranić  siebie.  
Nie  możesz  żyć  w  pokoju,  nie  możesz  żyć  spokojnie,  zawsze  myślisz  negatywnie,  a  to  
odbija  się  na  twoim  zdrowiu  i  nie  możesz  mieć  jakości  życia.
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8.-  PALENIE

Nie  musisz  tego  robić.  Nie  chowaj  urazy.  Staraj  się  dobrze  żyć.
To  jest  buddyjska  teoria  konfliktów.

Palenie  papierosów  zabija  powoli.  Każdy  papieros  to  5  minut  Twojego  życia.  Każda  paczka  mówi:  palenie  
poważnie  boli,  palenie  zabija,  palenie  powoduje  raka  płuc  i  wszyscy  palacze,  przeczytajcie  to  i  nie  
przejmujcie  się  tym.  Niektórzy  się  boją  i  próbują  wydostać  się  z  tego  nałogu.  Wcześniej  jeden  z  moich  
studentów  jogi  próbował  rzucić  palenie.  Można  go  było  zatrzymać  na  rok,  ale  stawiał  opór.  Po  roku  nie  
mogłem  już  tego  znieść.  Zanim  rzuciłem  palenie  paliłem  paczkę  dziennie,  a  po  roku  paliłem  3  paczki  
dziennie.  Wkrótce  był  z  powrotem  w  tym  roku  wolny  od  dymu  tytoniowego.  Dlatego,  aby  rzucić  palenie,  
nie  musisz  się  zmuszać,  ponieważ  to  nie  zadziała  i  nigdy  nie  będziesz  mógł  rzucić  palenia.  Aby  rzucić  
palenie  na  zawsze,  musisz  przekonać  siebie  i  siebie.  Jeśli  sam  siebie  nie  przekonasz,  nigdy,  przenigdy  nie  
rezygnuj.  Przekonaj  się,  czy  chcesz  żyć  dłużej,  mieć  dobre  zdrowie,  mieć  dłuższe  życie.  Musisz  rzucić  
palenie,  jeśli  chcesz  być  w  dobrym  zdrowiu  i  nie  cierpieć  na  raka  płuc.  Z  tych  wszystkich  powodów  musisz  
się  przekonać.  Czasami  można  rzucić  palenie  za  pomocą  hipnozy.  Kiedy  jesteś  zahipnotyzowany,  możesz  
zobaczyć  swoje  płuca  pełne  nikotyny,  tak  brudnej  i  obrzydliwej.  Jednym  ze  sposobów  na  rzucenie  palenia  
jest  odrażające  spojrzenie  na  swoje  płuca.  Najlepszym  i  jedynym  sposobem  jest  przekonanie  samego  
siebie,  że  to  tylko  kaprys,  że  nie  jest  koniecznością.  Wyobraź  sobie,  że  masz  dobrą  rodzinę,  dobry  biznes/
pracę,  spokojnie  mieszkasz  z  dziećmi  i  bardzo  wygodnie,  aw  najlepszej  części  swojego  życia  umierasz  od  
tytoniu.  Czy  to  nie  byłby  wstyd?  Jeśli  byłeś  młody,  biedny  i  nie  masz  nic,  może  myślisz,  że  to  w  porządku,  
bo  nie  masz  nic  do  stracenia,  ale  to  zwykle  przychodzi,  gdy  zbliżasz  się  do  50  roku  życia.  Ludzie  zaczynają  
umierać  w  najlepszym  momencie  swojego  życia,  kiedy  wszystko  jest  rozwiązane,  wszystko  jest  idealne.  
Kochasz  swoją  żonę,  dzieci  i  wszystko  jest  w  porządku,  ale  za  każdym  razem,  gdy  bierzesz  papierosa  i  go  
palisz,  zabierasz  5  minut  swojego  życia.  Jeśli  chcesz  dożyć  80  lat,  to  szkoda,  że  możesz  umrzeć  w  wieku  50  
lub  60  lat,  kiedy  całe  życie  się  ułoży.  Dla  własnego  dobra,  swojej  rodziny,  swoich  dzieci,  pomyśl  i  przekonaj  
się  do  rzucenia  palenia.
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Spożywanie  alkoholu  jest  zabronione.  Oznacza  to,  że  nie  należy  pić  alkoholu.
Jeśli  tak,  po  prostu  wypij  trochę.  Alkohol  zniszczył  wiele  rodzin.  Kiedy  ktoś  jest  pijany,  
ile  przestępstw  można  popełnić?  Spożywając  alkohol,  ile  osób  zginęło  w  wypadkach  
samochodowych?  W  rezultacie  wiele  rodzin  straciło  ojca,  matkę  lub  dzieci  z  powodu  
alkoholu.

Wojna  przynosi  tylko  nieszczęście.  Podczas  II  wojny  światowej  zginęło  sto  osób,  
wydano  500  miliardów  dolarów,  a  podczas  wojny  w  Wietnamie  wydano  18  miliardów  
dolarów.  Wyobraź  sobie  wszystkie  utracone  pieniądze.  Gdyby  te  pieniądze  zostały  
zainwestowane  w  krajach  trzecich  w  celu  poprawy  jakości  ich  życia  i  walki  z  ubóstwem,  
świat  byłby  rajem.  Tyle  wojen  i  śmierci,  co  jest  dla  nas  pozytywne?  Nic,  wszystko  jest  
negatywne.

Aby  uniknąć  wojny,  wszystkie  kraje  muszą  się  szanować.  Ponieważ?  Ponieważ  wszyscy  
jesteśmy  jednym,  wszystkie  kraje  są  jednym  i  tworzą  całość.  Wraz  z  wojną  wszystkie  
zaangażowane  kraje  poniosą  śmierć,  popłynie  dużo  pieniędzy,  ludzie  umrą,  staną  się  
biedniejsi,  a  zniszczenie  będzie  całkowite.  Nic  nie  będzie  dobre,  wszystko  będzie  złe.  
Ludzie  muszą  wiedzieć,  że  śmierć  przynosi  tylko  nieszczęście.  Zabijanie  dzieci,  
powodowanie  śmierci  płodów  lub  zwierząt  przynosi  tylko  zniszczenie  naszej  planecie,  
nic  dobrego.  Musimy  nauczyć  się  być  życzliwymi,  serdecznymi  i  wyrozumiałymi  dla  
całego  świata  lub  każdego  kraju.  Nie  próbuj  rozpętać  wojny,  po  obu  stronach  będą  
ofiary  śmiertelne,  to  jedyna  rzecz,  którą  wyjdziesz  z  wojny.  Musimy  wiedzieć,  że  
wszyscy  ludzie  są  jednym,  wszechświat  jest  jeden  i  natura  jest  jedna.  Jeśli  nie  wierzymy,  
że  jesteśmy  jednością  i  wszyscy  myślą  tylko  o  sobie,  że  teraz  widzimy  efekty,  niszczymy  
przyrodę,  a  środowisko  wpływa  również  na  nas

Budda  nie  mówi,  aby  pić  alkohol.  Pamiętajcie,  że  alkohol  powoduje  tylko  nieszczęście,  
nie  przynosi  dobrych  rzeczy,  tylko  nieszczęście  dla  waszej  rodziny,  dla  was,  dla  
społeczeństwa  i  dla  wielu  innych.  Dlatego  nie  należy  pić  alkoholu.  Jeśli  zaczniesz  pić  i  
zostaniesz  alkoholikiem,  jak  zamierzasz  przezwyciężyć  uzależnienie  od  alkoholu?  
Zniszczysz  swoje  życie,  twoja  przyszłość  będzie  ponura,  nie  będzie  nic,  nikt  nie  będzie  
obok  pijaka.  Nie  pij  alkoholu,  jeśli  chcesz,  możesz  trochę  wypić.  Alkoholizm  jest  zły  dla  
ciebie,  dla  twojej  rodziny,  dla  społeczeństwa,  dla  państwa,  dla  wszystkich.  Kiedy  jesteś  
pijany,  możesz  zabić  inną  osobę  lub  zrobić  coś  oburzającego.  Pamiętaj,  że  nie  
powinieneś  pić  alkoholu,  zabraniają  tego  prawa  buddystów,  nie  pij.  Jeśli  chcesz  żyć  
szczęśliwie  z  rodziną,  nie  pij  alkoholu,  bo  szkodzi  innym.  Nie  pij.
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9.-  ALKOHOL

10.-  WOJNA
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Na  przykład  podczas  II  wojny  światowej  Hitler  próbował  siłą  zjednoczyć  wszystkie  
kraje  europejskie,  prowadząc  wojnę.  Czy  może  osiągnąć  swój  cel?  Nie.  Japończycy  
próbowali  wojną  zdominować  kraje  azjatyckie,  czy  im  się  to  udało?  Nie.  Wcześniej  
Rzymianie  próbowali  zdominować  całą  Europę,  czy  im  się  to  uda?  Nie  dlaczego  nie?  
Ponieważ  siłą  i  negatywnymi  ideami  nie  możesz  niczego  osiągnąć,  w  końcu  poniesiesz  
porażkę.  Ginie  wielu  niewinnych  ludzi,  koszty  wojny  są  bardzo  wysokie,  a  cały  świat  
jest  poszkodowany,  dlatego  nie  ma  powodu.  możemy  prowadzić  wojnę,  nie  jesteśmy  
jednością,  walka  nie  powinna  mieć  miejsca  między  członkami  rodziny  lub  braćmi,  jest  
zabroniona.  Bóg  mówi,  że  to  zabronione,  bez  względu  na  powód,  nie  możemy  się  
nawzajem  zabijać.  Gdyby  każdy  miał  serce  ze  złota,  ten  świat  stałby  się  rajem.  
Najważniejsze  jest  to,  że  przywódcy  wszystkich  krajów  muszą  mieć  złote  serca.  
Przywódcy  są  sługami  ludu,  nie  są  głowami  ludu,  muszą  być  pokornymi  sługami  ludu.

Wszystko,  co  jest  dobre  dla  ludzi,  powinno  być  zrobione.  Nie  powinni  wydawać  ani  
grosza  na  coś,  co  nie  jest  korzystne  dla  ludzi.  Wszystko  powinno  być  robione  życzliwie,  
bez  względu  na  partię  polityczną.  Liczy  się  to,  co  każda  partia  polityczna  musi  robić,  i  
wierzę,  że  jest  to  najlepsze  dla  ludzi.  Niezależnie  od  politycznego  punktu  widzenia,  
najważniejsze  jest,  aby  robić  to,  co  najlepsze  dla  ludzi,  a  nie  prowadzić  wojny.

the

Teraz  wszystkie  wojny  są  złe,  przynoszą  tylko  śmierć,  mogą  spowodować  zniszczenie  
całego  świata.  Należy  tego  unikać,  ponieważ  są  jednym.  To  jest  wojna  i  pokój.  Jeśli  
chcesz  dobrze  żyć,  szanuj  i  dbaj  o  przyrodę,  dbaj  o  zwierzęta  i  ludzi,  a  oni  zatroszczą  
się  o  nas,  abyśmy  mogli  stworzyć  raj  na  Ziemi.  Niektórzy  przywódcy  i  ludzie  niszczą  
planetę.  Aby  dobrze  żyć  pamiętaj,  że  jesteśmy  jednością.  W  każdym  innym  kraju,  
osobie,  zwierzęciu,  przyrodzie  lub  wszechświecie  wszyscy  jesteśmy  jednością.  Jeśli  to  
zrozumiemy,  będziemy  żyć  w  raju.  Dziękuję.

środowiska  naturalnego  z  globalnym  ociepleniem,  a  także  wzrasta  liczba  klęsk  
żywiołowych.  Dzieje  się  tak,  ponieważ  nie  jesteśmy  świadomi,  że  wszyscy  jesteśmy  
jednością.  Pamiętajcie,  wszystko  to  musi  być  zrobione  szczerze,  aby  Ziemia  stała  się  
rajem.  Wszystko,  co  musimy  zrobić,  to  pomagać  sobie  nawzajem,  ponieważ  jesteśmy  
jednością.  Jeśli  kraj  jest  w  tarapatach,  może  to  mieć  wpływ  na  nas.  Podobnie  jak  AIDS,  
problem  zaczął  się  w  Afryce  i  dotknął  resztę  świata,  dlatego  musimy  całym  sercem  
pomagać  każdemu  krajowi,  który  ma  kłopoty.  Jeśli  natychmiast  im  nie  pomożemy,  
wpłynie  to  na  nas  i  na  resztę  świata.  Jesteśmy  jednością,  my  i  wszechświat  jesteśmy  
jednością,  jeden  kraj  i  inny  to  jedność,  my  jesteśmy  jednym,  a  nie  dwoma.  Nie  wolno  
nam  być  egoistami,  inaczej  to  nie  zadziała.  Jeśli  wszyscy  będziemy  współpracować,  
wszystko  będzie  dobrze.  Wojna  nie  przynosi  nic  dobrego.

the
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Każdego  dnia  jest  wielu  ludzi,  którzy  popełniają  samobójstwo.  Ludzie,  którzy  popełniają  
samobójstwo,  myślą,  że  po  śmierci  wszystko  jest  rozwiązane.  Cóż,  mylisz  się,  bardzo  się  mylą.

Pisma  Buddy  bardzo  jasno  mówią,  że  każdy,  kto  popełnia  samobójstwo  z  jakiego  powodu,  jeśli  
miałby  żyć  80  lat,  a  popełnia  

samobójstwo  w  wieku  30  lat,  przestaje  żyć  50  lat.  On  sam  odebrał  sobie  życie.  Według  pism  Buddy,  
ta  osoba  co  7  dni  jej  dusza  ponownie  popełnia  samobójstwo.  ile  bólu!  Ile  udręki!  Całe  to  oszustwo  
musi  się  zdarzać  co  7  dni.

Każda  osoba  w  życiu  ma  złe  chwile,  ale  nie  powinieneś  być  smutny,  ponieważ  wkrótce  wzejdzie  
słońce.  Kiedy  wzejdzie  pełne  słońce,  nie  możesz  być  szczęśliwy,  ponieważ  wkrótce  nadejdzie  
ciemność.  To  jest  życie.

Jeśli  osoba  popełnia  samobójstwo,  pijąc  toksyczny  płyn,  co  7  dni  będzie  musiała  ponownie  wypić  
ten  toksyczny  płyn.  Jeśli  ta  osoba  powiesi  się  na  linie,  co  7  dni  będzie  musiała  powiesić  się  na  linie….  
to  do  końca  życia.  Wyobraź  sobie,  że  jeśli  ktoś  skoczy  z  bardzo  dużej  wysokości,  będzie  musiał  
ponownie  skakać  z  góry  co  7  dni.  Przed  śmiercią  wyobraź  sobie  ból,  który  minie!  Po  popełnieniu  
samobójstwa  dusza  trafia  do  piekła,  gdzie  odbywa  karę  od  100  do  500  lat.  Potem  rodzi  się  jako  
zwierzę  przez  wiele  lat.  Tego  wszystkiego  ludzie  nie  wiedzą  i  zastanawiają  się:  czy  istnieje  
reinkarnacja?  Jasne.  Ponieważ?  zapytaj  dowolnego  nauczyciela  hipnozy,  zajrzyj  do  dowolnej  książki,  
hipnoza  nie  ma  nic  wspólnego  z  buddyzmem,  ale  uzasadnia,  że  wszyscy  mamy  przeszłość,  
teraźniejszość  i  przyszłość  w  życiu.  Że  życie  nie  kończy  się  na  tym  życiu,  dlatego  samobójstwo  
komplikuje  egzystencję.  Niczego  to  nie  rozwiązuje.  Masz  jakiś  poważny  problem,  jest  jak  północ,  
wszystko  jest  ciemne,  ale  co  się  dzieje  po  nocy?  krok  po  kroku  słońce  wschodzi,  stopniowo  rzeczy  
się  poprawiają.  Dlatego  kiedy  masz  problemy,  trzymaj  się  tak  długo,  jak  możesz,  ponieważ  krok  po  
kroku  słońce  wzejdzie  i  wszystko  zostanie  rozwiązane.  Kiedy  ktoś  ma  dużo  szczęścia,  nie  powinien  
być  szczęśliwy,  ponieważ  po  południowym  słońcu  przychodzi  zachód  słońca  i  noc,  ciemność.

Więc  bez  względu  na  to,  jaki  masz  problem,  nie  próbuj  się  zabić.

NIE!  Jeśli  popełnisz  samobójstwo  lub  kogoś  zabijesz,  poniesiesz  karę.

Kiedy  ktoś  popełnia  samobójstwo,  w  życiu  pozagrobowym  czeka  go  nieskończony  czas  udręki,  
kary  i  cierpienia.  Nie  jest  tego  warte.  Gdyby  samobójstwo  rozwiązało  wszystko,  wszyscy  popełniliby  
samobójstwo  i  wszyscy  byliby  szczęśliwi,  a  potem  bylibyśmy  jak  aniołowie  i  święci.
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Pisma  Buddy  mówią:  „Każdy  dzień  jest  dobry,  każda  godzina  jest  dobrą  godziną,  każdy  
człowiek  jest  dobrym  człowiekiem,  wszystko  jest  dobre,  każda  sprawa  jest  dobrą  sprawą…”  
Jeśli  potrafisz  być  taki,  będziesz  żył  bardzo  dobrze.  Poznaj  zalety  buddyzmu.  Każdy,  kto  
chce  cię  sprowokować,  nie  słuchaj  go  ani  nie  protestuj,  w  ten  sposób  uderzają  w  pustkę.  
Jeśli  ktoś  chce  cię  skrzywdzić,  a  ty  wstajesz  i  zaczynasz  walczyć,  to  nigdy  się  nie  skończy.  
Jeśli  ktoś  mówi  ci  coś,  co  ci  się  nie  podoba,  zignoruj  go.  Dopóki  nie  posłuchasz,  nie  będzie  
mógł  nic  zrobić.  On  chce  cię  sprowokować.  Jeśli  nie  pozwolisz  mu  się  sprowokować,  nigdy  
nie  będziesz  się  kłócić.  Ta  osoba  musi  ci  współczuć,  bo  nie  wie  i  dlatego  próbuje  cię  
skrzywdzić.  Ale  szkoda  jest  wyrządzona  sobie.  Nie  ma  dla  niego  nic  dobrego.

Tak  mówi  Budda.  Musisz  dziękować  wszystkim  ludziom  z  wielką  miłością,  dzięki  czemu  
możesz  żyć  bardzo  dobrze.  Bez  względu  na  sytuację  trzeba  żyć  w  zgodzie,  dziękując  
wszystkim  i  za  wszystko.

Musimy  się  nauczyć,  że  nic  nie  wpływa  na  nasze  myślenie  ani  nastrój.  Dzięki  temu  możemy  
dobrze  żyć.

Jeśli  są  ludzie,  którzy  cię  ranią,  obrażają…  nie  powinieneś  się  złościć,  musisz  zaakceptować  
wszystko,  co  nadchodzi.  Jak  Budda.  Przyjmuj  wszystko,  co  przychodzi,  nie  chowaj  urazy  i  
mów  dziękuję.  Ludzie  pytają:  dlaczego  mamy  dziękować  komuś,  kto  chce  nas  skrzywdzić?

Róbcie  tak  w  swoim  codziennym  życiu,  w  swoim  codziennym  życiu.

Cóż,  to  jak  zdanie  testu.  Dlatego  musisz  dziękować  sercem,  myślami  osobie,  która  cię  rani.  
Nie  powinieneś  się  złościć  ani  chować  urazy.  Jeśli  to  robisz,  jesteś  w  błędzie,  bardzo  się  
mylisz.

Cześć.  Aby  środowisko  nie  miało  na  nas  wpływu,  musimy  nauczyć  się  poruszać  nasze  
środowisko:  poruszamy  środowisko.  Chodzi  o  to,  żeby  móc  żyć  w  zgodzie.  Nie  pozwól,  aby  
jakakolwiek  sytuacja  miała  na  ciebie  wpływ.

To  sposób  myślenia,  aby  żyć  szczęśliwie,  w  dobrym  zdrowiu,  dobrej  przyszłości  i  długim  
życiu.

Musimy  uczyć  się  jak  Budda:  jeśli  zaakceptujemy  każdą  sytuację  całym  sercem,  będziemy  
żyć  w  dobrym  zdrowiu,  długim  życiu,  z  wieloma  przyjaciółmi,  z  dobrą  przyszłością….

Musimy  poruszać  nasze  środowisko  z  miłością,  dziękując  wszystkim  iw  ten  sposób  wieść  
życie  pełne  miłości.  Tak  mówi  Budda.  Jeśli  podziękujesz  wszystkim,  możesz  mieć  zdrowe  
życie  z  dużą  ilością  miłości.

Bardzo  dziękuję.
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TRZECIA  CZĘŚĆ.

TEORIA  I  PRAKTYKA  JOGI

Jedyną  osobą,  która  może  ci  pomóc,  jesteś  ty  sam.

Bardzo  dziękuję.

Joga,  aby  joga  działała,  staraj  się  pomagać  ludziom,  życie  jest  krótkie,  jeśli  pomagasz  
ludziom,  możesz  mieć  dobrą  przyszłość  i  długie  życie,  dobre  zdrowie  i  wszystkie  życzenia,  
które  możesz  spełnić.  Ale  przed  tym  musisz  zrobić  dla  innych.  Jeśli  tylko  prosisz  Boga  i  nie  
robisz  tego  dla  innych,  to  pragnienie  nie  może  nadejść.  Po  pierwsze,  swoimi  działaniami  
pomóż  biednym,  pomóż  potrzebującym,  kup  lekarstwa  dla  ludzi,  którzy  nie  mają  pieniędzy  
na  ich  zakup,  żeby  mogli  przedłużyć  życie,  poprawić  zdrowie,  bo  kiedy  to  robimy,  czujemy  
się  dobrze  i  bardzo  szczęśliwi  i  mieć  w  sobie  bardzo  pozytywną  energię  po  robieniu  
dobrych  kaktusów  dla  innych.  To  radosne  uczucie  może  pomóc  w  poprawie  zdrowia  i  
przedłużeniu  życia.  Dlatego  musisz  zrozumieć,  aby  zrealizować  swoje  marzenia.

TEORIA  JOGI
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Aby  nauczyć  się  techniki  jogi,  musisz  spełnić  trzy  ważne  warunki:

Leki,  które  kupujesz  w  aptece  to  czysta  chemia,  służą  do  leczenia  chorób,  ale  jedno  cię  leczy,  a  drugie  
szkodzi.  Jedna  rzecz  cię  leczy,  a  inna  denerwuje.

1.-  ODDECH.

A  wtedy  cały  organizm  jest  zły.  Musisz  zdać  sobie  sprawę.  Musisz  tylko  aktywować  mechanizmy  
obronne  swojego  organizmu.  Ponieważ  Bóg  uczynił  nasze  ciało  cudownym,  ale  nie  wiemy,  jak  go  
używać.

Najpierw  musisz  nauczyć  się  oddychać.  Kiedy  dostaje  się  powietrze,  musisz  nabrzmiewać  
jak  balon.  Kiedy  nadmuchujesz  balon,  balon  staje  się  większy,  a  kiedy  wypuszczasz  
powietrze,  balon  się  opróżnia.  to  jest  to,  co  masz

Masz  szczęście,  słysząc  moje  słowa.

Nauczę  cię,  jak  poprzez  jogę  i  medytację  możesz  cieszyć  się  zdrowiem  i  długim  życiem.

Zaczynam  cię  uczyć:  na  początek  usiądź  tak  jak  ja,  ze  skrzyżowanymi  nogami,  to  joga  na  najwyższym  
poziomie.  Każdy  sposób  siedzenia  lub  leżenia,  chodzenia,  w  łóżku,  na  krześle…  jest  dobry,  ponieważ  
medytacja  jogi  pochodzi  z  umysłu,  a  nie  ze  sposobu  siedzenia.  Ważne  jest,  abyś  czuł  się  komfortowo  
i  przyjemnie,  siedział  z  wyprostowanym  kręgosłupem,  dłońmi  złożonymi  i  opartymi  na  nogach.  Są  
ludzie,  którzy  rozkładają  je  i  każdy  opiera  na  kolanach,  ale  jeśli  twoje  ręce  mogą  się  lepiej  
komunikować.  Ale  jeśli  lubisz  to  w  inny  sposób,  nie  ma  problemu.  Musisz  czuć  się  komfortowo.  
Cokolwiek  lubisz.  Pozycja  musi  być  naturalna  i  wygodna,  nie  rozpraszać  uwagi,  aby  utrzymać  
prawidłową  pozycję.  Na  przykład,  kiedy  łączysz  palec  wskazujący  i  kciuk,  jak  wielu  ludzi  lubi,  umysł  
musi  być  świadomy,  aby  nie  rozdzielać  palców  ani  dłoni,  a  umysł  jest  rozpraszany  przez  utrzymywanie  
właściwej  postawy.  Najbardziej  naturalną  pozycją  jest  taka,  jak  mówię,  żeby  nie  trzeba  było  wysilać  
się,  żeby  połączyć  palce  czy  dłonie...  Oczy  zamknięte,  język  na  podniebieniu  bez  napierania  i  
zamykania  ust.  Oddychają  nosem,  a  nie  ustami.  Oddech  musi  być  spokojny  i  spokojny,  około  30  
sekund  na  wejście  i  30  sekund.  wyjść.  Kiedy  jesteś  zrelaksowany,  nie  zauważysz,  że  oddychasz,  
będziesz  bardziej  zrelaksowany.  Kiedy  oddech  jest  silny,  nie  jest  to  dobre  dla  zdrowia.  Im  bardziej  
jesteś  zdenerwowany,  tym  bardziej  musisz  oddychać…

Jeśli  ktoś  słucha  tego,  co  teraz  powiem,  to  dlatego,  że  ma  dużo  szczęścia,  to  jest  nauka  historyczna.  
To  nie  jest  fantazja.  Ćwiczę  tę  technikę  od  dawna,  40  lat  temu.  Przez  te  40  lat  nigdy  nie  zachorowałem.  
Nie  wiem,  co  to  ból,  nie  wiem,  co  to  choroba.  To  wymyślona  przeze  mnie  technika  połączona  z  teorią  
TAO.  Jak  każda  osoba,  mogę  zachorować  i  mieć  gorączkę,  grypę...  ale  poprzez  jogę  i  medytację  
uzdrawiam  siebie.

JOGA  ABY  MIEĆ  ZDROWIE  I  DŁUGIE  ŻYCIE.
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Ponieważ?  Ponieważ  jeśli  oddychasz  krótko,  do  krwi  nie  dociera  wystarczająca  ilość  
tlenu,  a  organizm  szybciej  się  rozkłada.  Jeśli  dociera  dużo  tlenu,  twoje  ciało  jest  
aktywne,  zdrowe  i  ma  się  dobrze.  Tlen  to  życie,  jeśli  nie  ma  tlenu,  jest  jak  martwy  
człowiek:  co  jest  martwe?  Chodzi  o  to,  że  nie  oddycha,  że  powietrze  nie  dostaje  się  do  
środka,  że  tlen  nie  dostaje  się  do  środka,  dlatego  nie  żyje.  Im  mniej  tlenu  dostaje  się  
do  organizmu,  tym  krótsze  życie.

Jeśli  jesteś  mężczyzną  lub  kobietą,  którzy  nie  chcą  mieć  dzieci,  punkt  koncentracji  powinien  znajdować  się  trzy  
palce  poniżej  pępka.  W  centrum  ciała.

2.-  ŻYWNOŚĆ.

Jeśli  jesteś  kobietą  i  chcesz  mieć  dzieci,  musisz  skoncentrować  swój  umysł  trzy  palce  powyżej  pępka.  W  centrum  
ciała.

do  zrobienia.  Powietrze  musi  sięgać  poniżej  pępka.  Jak  śpiewacy,  którzy  potrafią  śpiewać  przez  minutę  bez  
oddychania.  Wchodzą  w  powietrze  aż  poniżej  pępka.  Generalnie  oddychamy  do  płuc,  więc  szybko  się  męczymy,  
trzeba  oddychać  poniżej  pępka.  Podobnie  jak  sportowcy,  którzy  mogą  przebiec  wiele  kilometrów  bez  zmęczenia,  
ponieważ  stosują  tę  technikę  oddychania;  wchodzą  w  powietrze  na  dno,  zabierając  je  miękko  i  wchodząc  miękko.  
Tego  właśnie  musisz  się  nauczyć  i  ćwiczyć,  aż  stanie  się  to  nawykiem  i  będziesz  tak  oddychać  24  godziny  na  dobę.

Każdy  rodzaj  zwierząt  ma  różne  choroby.  Na  przykład  ludzie  mają  raka,  a  rak  pochodzi  z  krążenia  krwi.

Pomyśl  o  tej  stronie.

Pamiętaj  dobrze,  nie  tylko  uprawiając  jogę  musisz  tak  oddychać,  musisz  przyzwyczaić  się  do  takiego  oddychania  
24  godziny  na  dobę,  nawet  kiedy  śpisz.  Zdrowie  organizmu  w  dużej  mierze  zależy  od  krążenia  krwi.Krew  
potrzebuje  tlenu,  a  bez  tlenu  nie  krąży  dobrze.  Kiedy  krew  dociera  do  serca,  potrzebuje  tlenu,  aby  ją  oczyścić,  
zwracając  ją  do  reszty  ciała  w  czystości.  Serce  oczyszcza  krew  i  oczyszcza  resztę  ciała  za  pomocą  tlenu.  Jeśli  jest  
mało  tlenu,  krew  krąży  słabo,  jeśli  krew  nie  krąży  czysto  co  dwa  na  trzy,  zachorujesz  i  będziesz  mieć  duże  lub  
małe  choroby.  Krew  dociera  do  wszystkich  żył,  dużych  i  małych.  Jeśli  krew  nie  przepływa  przez  małe  żyły,  pozostaje  
w  tym  miejscu.  Z  czasem  zamienia  się  w  guzek,  który  może  przekształcić  się  w  raka  lub  inny  problem.  Ponieważ  
krew  zatkała  się  w  pewnym  momencie.  I  w  tym  tkwi  problem.

Wiele  chorób  przenoszonych  przez  ludzi  pochodzi  z  mięsa  zwierząt.  Kiedy  jemy  ich  mięso,  zarażamy  się  ich  
chorobami.  AIDS  pochodzi  od  małpy.  Małpy  zawsze  były  nosicielami  wirusa  AIDS  i  nie  mają  żadnych  problemów  i  

mogą  żyć  w  pokoju.  Jak  my,  którzy  mogą  mieć  grypę  i  nic  się  nie  dzieje.  Zawsze  nosimy  wirusy  i  nic  się  nie  dzieje.  
Problem  polega  na  tym,  że  nie  mamy  odporności  na  choroby  innych  gatunków  zwierząt,  dlatego  AIDS  ma  na  nas  
inny  wpływ.

Pamiętaj  dobrze:  oddychanie  musi  być  długie,  aż  do  poziomu  poniżej  pępka  przez  24  godziny  na  dobę.  Jeśli  
oddech  jest  długi,  życie  jest  długie;  jeśli  oddech  jest  krótki,  życie  jest  krótkie.

Aby  uprawiać  jogę,  musisz  skupić  się  na:

Wszystkie  zwierzęta  mają  swoje  choroby.  Podobnie  jak  w  Azji,  dzikie  ptaki  są  nosicielami  chorób  wirusowych,  a  
ludzie,  którzy  jedli  te  ptaki,  zachorowali,  zarazili  się  wirusem
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Wszyscy  są  równi  wobec  bogów.

Nie  ma  lekarstwa.  Nic  na  tym  świecie  nie  jest  za  darmo.  Jeśli  chcesz  zdrowia  i  długiego  
życia,  od  jakiejś  kaprysu  musisz  odejść,  nie  ma  na  to  lekarstwa,  wszystko  ma  swoją  cenę.  
Teraz  i  każdego  dnia  jest  coraz  więcej  wegetarian,  nie  tylko  ze  względu  na  przekonania  
religijne,  ale  także  zdrowotne.  Niektóre  religie  próbują  uzmysłowić  ludziom,  że  każda  żywa  
istota  chce  żyć,  np.  taką  malutką  mrówkę  spróbuj  ją  zabić,  a  zobaczysz  jak  ucieknie,  nie  
chce  umrzeć.  A  jak  mówimy  żyj  i  daj  żyć  innym.  Staraj  się  nie  przeszkadzać  innym,  jeśli  cię  
nie  krzywdzą,  nie  krzywdź  ich.  Jeśli  zwierzęta  nie  chcą  cię  zabić,  nie  zabijaj  zwierząt.

To  niesprawiedliwe,  że  człowiek  zabija  zwierzęta  dla  przyjemności.  Więc  żyj  i  daj  żyć.  Nikt  
nie  może  nikogo  zmiażdżyć,  nikt  nie  może  nikogo  wykorzystać,  nikt  nie  może  nikogo  zabić,  
nawet  jeśli  jest  słabszy.  Musimy  współczuć  zwierzętom,  a  tym  bardziej  kobietom,  które  
choć  są  słabsze  od  mężczyzn,  mają  taką  samą  naturę  jak  mężczyźni,  są  równe  mężczyznom,  
nie  są  gorsze,  należą  do  tej  samej  kategorii.  Niepopełnić  błędu.

Nie  rób  tego,  czego  nie  chcesz,  żeby  ci  robili.  Tak  mówi  religia.

te  ptaki.  Najpoważniejszą  rzeczą  jest  to,  że  rozprzestrzenia  się  w  powietrzu,  po  prostu  
oddychając,  już  ją  dostajesz  i  umierasz.  Każdy  musi  oddychać  i  nie  jest  możliwe  
noszenie  butli  z  tlenem  przez  24  godziny  na  dobę,  aby  oddychać  nieskażonym  
powietrzem.

Staraj  się  nie  jeść  konserw  z  konserwantami,  jedz  naturalne  jedzenie  im  bardziej  naturalne  
tym  lepiej.

To  jest  jak  ludzka  zasada:  jesteśmy  zwierzętami,  bardziej  inteligentnymi  niż  inni,  ale  nadal  
jesteśmy  zwierzętami.  Pochodzimy  od  małpy  i  dzięki  ewolucji  staliśmy  się  tym,  czym  
jesteśmy  teraz.  Dlatego  geny  małpy  są  w  80%  lub  90%  podobne  do  ludzkich.  Nasze  
pochodzenie  pochodzi  od  małp.  Jesteśmy  zwierzętami  tylko  dlatego,  że  jesteśmy  bardziej  
inteligentni  i  nie  powinniśmy  wykorzystywać  naszej  inteligencji  do  krzywdzenia  innych,  do  
zabijania  najsłabszych.  To  niesprawiedliwe!

Dlatego  nie  powinniśmy  zadzierać  ze  zwierzętami.  Nie  wiemy,  jakie  choroby  mogą  przenosić  
zwierzęta.  Są  wirusy,  które  nawet  jeśli  je  ugotujesz,  nie  umierają.

3.  MYŚL.

Tak  jak  mężczyźni,  którzy  są  silniejsi  od  kobiet  i  gdy  pojawia  się  problem,  zabijają  swoją  
żonę,  dziewczynę  lub  przyjaciela.  W  Hiszpanii  w  2011  roku  zabili  ponad  50  kobiet.  Najsilniejsi  
wykorzystują  najsłabszych.  To  niesprawiedliwe.

Tak  jak  kilka  lat  temu  wściekłe  krowy  miały  choroby,  a  ludzie  jedli  ich  mięso  i  umierali.  To  
jest  bardzo  niebezpieczne.  Staraj  się  nie  jeść  mięsa  dla  swojego  zdrowia  i  życia.

Lekarze  to  potwierdzają.  Są  ludzie,  którzy  popełniają  samobójstwo,  skaczą  z  wieżowca  i  
zanim  dotrą  na  ziemię,  umierają.  Ponieważ?  bo  myśli  "teraz  uderzę  w  ziemię  i  będę  jak  
papka"  z  tym  szokiem  przed  uderzeniem  w  ziemię  ta  osoba  już  nie  żyje.  Tylko  myślą.  Myśl  
może  zrobić  nam  dobrze  lub  źle.  Dlatego  staraj  się  nie  mieć  i  nie  utrzymywać  negatywnych  
myśli,  nie  chować  urazy  za  to,  co  inni  nam  robią,  nie  zatrzymywać  śmieci,  którymi  ludzie  cię  
obrzucają.  Jeśli  trzymasz  w  sobie  negatywne  myśli,  ranisz  tylko  siebie,
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Więc  wiesz,  co  mam  na  myśli?

Staraj  się  pomagać  i  robić  dla  innych.  A  to  pozytywne  nastawienie  wygeneruje  pozytywną  energię  i  będziesz  
miał  długie  życie.

Teraz  nauczę  cię,  jak  się  leczyć.

Aby  mieć  dobre  myśli,  każdego  dnia  trzeba  zrobić  coś  pozytywnego  dla  innych.  Przynajmniej  jedna  rzecz.  Do  
ludzi,  których  nie  znasz.

Ponieważ  jeśli  chowasz  w  sobie  urazę,  udrękę,  nerwy,  smutek...  wpływa  to  na  krążenie  krwi.  Wszyscy  lekarze  
to  wiedzą.  Ponieważ  mózg  jest  połączony  z  resztą  ciała  poprzez  nerwy,  które  prowadzą  do  kręgosłupa,  który  
składa  się  z  "pierścieni  kostnych",  które  komunikują  się  z  resztą  ciała.  Kiedy  masz  nerwy  lub  negatywne  myśli,  
wpływa  to  na  cały  organizm.  Ponieważ  komunikacja  i  jedzenie  jest  zablokowane  i  nie  dociera  do  reszty  ciała,  
a  wtedy  chorujesz.  Nie  powinieneś  mieć  żadnych  negatywnych  myśli,  nawet  jeśli  masz  absolutną  rację,  nawet  
jeśli  jesteś  ofiarą.  Zawsze  trzeba  myśleć  pozytywnie.

Najpierw  musisz  wyrzucić  z  głowy  wszystkie  myśli.  W  każdej  sekundzie  przez  nasz  mózg  przechodzą  2  biliony  
myśli.

Ponieważ?  Jak  mówi  religia,  jeśli  czynisz  dobro  dla  innych,  Bóg  ci  pomoże.  Jeśli  będziesz  pomagać  ludziom,  
poczujesz  się  dobrze  w  środku,  poczujesz  przyjemną  energię.  Będziesz  bardzo  szczęśliwy  i  szczęśliwy.  Ta  
pozytywna  energia,  satysfakcja  z  twoich  działań,  bardzo  korzystnie  wpływa  na  twoje  zdrowie,  długie  życie  i  
świetlaną  przyszłość.  Bo  masz  pozytywną  energię  i  widać  to  po  twojej  twarzy.  Więc  wszyscy  chcą  się  do  ciebie  
zbliżyć.  Jeśli  przybierzesz  twarz  demona,  kto  chce  się  do  ciebie  zbliżyć?  Nikt.

Trzeba  mieć  współczucie  dla  tych  ludzi,  którzy  krzywdzą,  bo  to  rodzina,  szkoła,  społeczeństwo  nie  nauczyło  
ich  dobrze.  Wszyscy  ludzie,  którzy  wyrządzają  krzywdę,  prędzej  czy  później  drogo  zapłacą  przed  
społeczeństwem,  przed  prawem,  życiem.  Wszystko  pójdzie  nie  tak,  jego  życie  będzie  śmiertelne.  Każdy  chce  
dla  niego  jak  najlepiej.  I  ci  ludzie  się  mylą,  bo  myślą,  że  wyrządzanie  krzywdy,  wykorzystywanie  innych  i  
oszukiwanie  jest  dla  nich  dobre.  Nie,  to  nie  jest  tak.  Chodzi  o  to,  że  nie  zrozumiał,  że  raniąc  innych,  rani  tylko  
siebie.  Możesz  oszukać  innych,  ale  nie  siebie.  Wiesz,  że  oszukujesz  innych,  iw  tej  chwili  inni  nie  zdają  sobie  z  
tego  sprawy,  ale  prędzej  czy  później  zdadzą  sobie  z  tego  sprawę  i  kiedy  to  się  stanie,  zaczniesz  drogo  płacić  
za  wyrządzone  szkody.  Jeśli  dasz  ludziom  1  dobrą  rzecz,  ludzie  zwrócą  ci  10  lub  100.  Jeśli  wyrządzisz  ludziom  
1  szkodę,  ludzie  odpłacą  ci  10  lub  100  razy  tyle,  ile  im  wyrządziłeś.  Dlatego  liczby  nie  wychodzą.

Nawet  nie  zdajemy  sobie  z  tego  sprawy.  I  jak  wyeliminować  lub  odpędzić  te  myśli?  Poprzez  mantrę.  Jeśli  
jesteś  katolikiem,  możesz  odmówić  „Ojcze  nasz”,  „Jezus  Chrystus”  lub  „Maryja”.  Nie  przestawaj  powtarzać  w  
sobie  tego  imienia.  Twoja  myśl  musi  być  skoncentrowana  na  imieniu  Boga.

Więc  jeśli  jesteś  pozytywny,  to  jest  jak  radio,  które  ma  różne  kanały,  jeśli  chcesz  słuchać  pozytywnego,  
wszystko  będzie  pozytywne,  jeśli  podłączysz  negatywny  kanał,  wszystko  wokół  ciebie  będzie  negatywne.  
Każdy  kanał  ma  inną  falę,  zależy  to  od  kanału,  do  którego  chcesz  się  dostroić.

Zastanów  się  dobrze,  zanim  skrzywdzisz  ludzi.  Aby  mieć  dobrą  przyszłość,  musisz  być  pozytywnie  nastawiony  
i  pomagać  ludziom  o  dobrym  sercu,  a  ludzie  odwdzięczają  się  sercem.  Jeśli  oszukujesz  lub  ranisz,  ludzie  nie  
będą  się  do  ciebie  zbliżać.
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Nie  jest  tego  warte.  Twoje  pozytywne  myśli  i  działania  pomogą  ci  mieć  zdrowe  i  długie  życie,  dobrą  
przyszłość  i  dobrą  rodzinę.  Wszystko  trzeba  robić  ze  złotym  sercem  i  życzliwością,  na  pewno  każdy  
wróci  do  ciebie  ze  złotym  sercem  i  życzliwością.  Więc  twoje  życie  będzie  fantastyczne.  Jeśli  
postawisz  pozytywną  twarz  przed  lustrem,  lustro  sprawi,  że  będziesz  pozytywny.  Pamiętać

Organizm  otrzymuje  tylko  twoje  rozkazy,  musisz  rozkazać  stanowczym  umysłem,  aby  to  miejsce  
zostało  wyleczone:  „leczyć,  leczyć,  leczyć  i  leczyć”.  Za  kilka  dni  poczujesz  się  lepiej,  bo  takie  jest  
twoje  życzenie.  Myśl  może  pomóc  lub  zaszkodzić  twojemu  ciału.  To  jest  jak  nóż  obosieczny.

Jeśli  myślisz,  że  będziesz  mieć  problemy  w  jednym  miejscu  ciała,  gwarantuję,  że  w  krótkim  czasie  
pojawią  się  problemy  właśnie  w  tym  miejscu.

Pewnego  dnia  lekarz  powiedział  mi,  że  codziennie  przyjmuje  w  swoim  gabinecie  panią-emerytkę,  
codziennie  skarży  się  na  inne  miejsce.  Nie  przestawał  narzekać.  Pewnego  dnia  lekarz  wręczył  jej  
buteleczkę  z  tabletkami  mówiąc:  „Spójrz  pani,  te  tabletki  są  cudowne,  bierz  1  codziennie,  a  
zobaczysz,  że  krok  po  kroku  poczujesz  się  lepiej.  Wszystkie  problemy  zdrowotne  znikną.  Ufasz  mi?  
Pani  odpowiada:  Tak.

Po  trzech  miesiącach  pani  wraca  na  konsultację.  Lekarz  pyta:  jak  było?  A  pani  odpowiada:  super  
dobry  doktorze,  tymi  cudownymi  pigułkami  wszystko  się  wyleczyło.  nie  mam  nic.  Pani  nie  ma  nic,  
wszystko  jest  w  jej  umyśle.  Myśli,  że  jest  stara  i  dlatego  musi  mieć  problemy.

Pigułki  nic  nie  dały,  ale  pani  ufa  lekarzowi  i  pigułkom  i  jest  wyleczona.  Cały  problem  tkwił  w  jego  
myśleniu.

Jeśli  nie  wierzysz  w  Boga;  kiedy  robisz  wdech  i  myślisz  1,  kiedy  robisz  kolejny  wdech  pomyśl  2  i  tak  
dalej,  aż  do  10.

Jeśli  popełnisz  błąd,  nic  się  nie  dzieje,  musisz  się  skoncentrować,  aż  dojdziesz  do  10  bez  popełnienia  
błędu.  Jeśli  dobrze  się  skoncentrowałeś,  przestajesz  myśleć  o  imieniu  Boga  lub  liczbach,  które  
liczysz.

Lekarz  może  ci  pomóc  w  30%  w  wyleczeniu  twojej  choroby,  pozostałe  70%  zależy  od  ciebie.  Myśl  
mądrze.  Wszystko  zależy  od  ciebie,  od  twojego  myślenia.

Następnie  musisz  skoncentrować  się  na  miejscu,  w  którym  masz  chorobę;  kość,  jelita,  gdziekolwiek  
w  ciele,  gdzie  odczuwasz  ból.

Mam  salę  do  jogi  w  Barcelonie.  Od  ponad  10  lat  prowadzę  zajęcia  jogi,  są  one  bezpłatne.

Pomyśl  o  tej  stronie.  Po  odprężeniu  należy  skoncentrować  się  na  miejscu,  w  którym  występuje  
problem  i  nakazać  swojemu  organizmowi,  aby  pomógł  uzdrowić  to  miejsce.  Z  mocną  myślą,  z  
całym  pragnieniem  wezwij  swoje  ciało  do  uzdrowienia  tego  miejsca:  „uzdrów,  uzdrów”

Nigdy  nie  pobieram  opłat  za  tę  praktykę  jogi.  Każdy  w  twoim  życiu  musi  podejmować  ważne  
decyzje.  A  przy  wszystkich  decyzjach  musisz  być  zrelaksowany,  aby  to  osiągnąć,  musisz  najpierw  
ćwiczyć  jogę,  a  kiedy  jesteś  zrelaksowany,  dajesz  sobie  idealne  rozwiązanie  swoich  problemów.  Bo  
jeśli  ktoś  jest  bardzo  zdenerwowany,  nie  może  podjąć  dobrej  decyzji.  Aby  podjąć  dobrą  decyzję  
trzeba  być  zrelaksowanym  i  bez  nerwów.  Więc  może  ci  to  bardzo  pomóc  w  życiu.  Życie  zależy  od  
tego,  czy  podejmiesz  właściwe  decyzje,  czy  nie.  Jeśli  podejmiesz  właściwe  decyzje,  Twoje  życie  
będzie  wspaniałe.  Czy  tak  jest?

Jakbyś  był  we  wspólnocie,  wzywamy  wszystkich  sąsiadów  do  pomocy.  Jeśli  inny  sąsiad  ma  problemy  
innego  dnia,  cała  społeczność  pomoże.

Dlatego  zawsze  staraj  się  pomagać  ludziom  tak,  aby  wszyscy  cię  wspierali  i  będziesz  miał  idealną  
ścieżkę.  Nie  próbuj  miażdżyć  i  wykorzystywać  ludzi,  ponieważ  przyniesie  to  negatywne  
konsekwencje  dla  Twojego  życia.
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POWRÓT  INDEKS

Ta  technika  jest  w  100%  skuteczna.  Ponieważ  sam  próbowałem  tej  techniki  przez  40  lat  i  
to  działa.  Poza  tym  to  nic  nie  kosztuje,  czego  chcieć  więcej?

Dlatego  w  życiu  najważniejsze  jest  zdrowie.  Jeśli  nie  masz  zdrowia,  nie  ma  miłości,  
pieniędzy  ani  niczego  innego,  ponieważ  jesteś  bardziej  martwy  niż  żywy.

Powodzenia.  I  niech  wszyscy  będą  szczęśliwi.  Bardzo  dziękuję.

Słuchaj  i  ćwicz.  Jeśli  masz  jakieś  pytania,  możesz  skontaktować  się  ze  mną  przez  Skype,  a  
ja  ci  odpowiem.

Cóż,  jeśli  masz  problemy  z  jedną  witryną,  skup  się  na  niej.  Kiedy  uprawiasz  jogę,  odłącz  
wszystko;  komórka,  telefon,  radio,  telewizja...  Nie  powinno  być  przeciągów.

Pamiętaj:  wszyscy  jesteśmy  jednością.  Jeśli  ty  masz  się  dobrze,  ja  też  mam  się  dobrze  i  
wszyscy  mają  się  dobrze.  Jeśli  ja  się  mylę,  ty  się  mylisz  i  wszyscy  się  mylą.  Jeden  pomaga  
drugiemu.  Jeśli  pomożesz,  inny  pomoże  tobie.  I  wszystko  będzie  fantastyczne.

Codziennie,  o  każdej  porze  i  wszędzie:  wszystko  jest  dobrze.  Jeśli  to  zrobisz,  osiągniesz  to,  
co  ja  osiągnąłem,  przez  40  lat  nie  miałem  żadnej  choroby.  Jeśli  nie  jesteś  zdrowy,  nie  masz  
nic.  Jeśli  masz  idealną  rodzinę,  idealną  pracę,  jesteś  milionerem….

Cóż,  po  uprawianiu  jogi  wydychaj  trzy  razy  tyle  powietrza,  ile  możesz.  Kiedy  skończysz,  
przetrzyj  dłonie  całym  ciałem,  aby  powrócić  do  normy.

Ale  nie  masz  zdrowia,  jesteś  bardziej  martwy  niż  żywy  w  łóżku,  nie  możesz  się  tym  
wszystkim  cieszyć,  nie  możesz  cieszyć  się  niczym.
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Im  krócej  będziesz  oddychać,  tym  krótsze  będzie  twoje  życie.

sposób.

wdychaćI

To  pierwszy  problem,  jaki  możesz  napotkać,  polegający  na  tym,  że  wdech  i  wydech  nie  są  
równomierne.  Drugim  problemem,  który  możesz  napotkać,  jest  to,  że  podczas  wdechu  i  
wydechu  może  powstawać  hałas.  Trzecim  problemem,  który  możesz  napotkać,  jest  to,  że  
jest  w  porządku,  ale  wdech  z  wydechem  jest  rodzajem  blokady.  Podczas  wdechu  weź  
głęboki  wdech  w  podbrzusze,  a  gdy  powietrze  wejdzie,  puchnij.

Wydychać.

Twoja  krew  potrzebuje  dużo  tlenu  do  oczyszczenia.
Zwykle  ludzie  oddychają  tylko  do  płuc,  aw  tym  przypadku  dostarczana  jest  tylko  niewielka  
ilość  tlenu.

Wdychać.

Z  powodu  tego  braku  tlenu  mają  słabe  krążenie  krwi,  co  powoduje  choroby  i  brak  
mechanizmów  obronnych.

I

Nie  wdychaj  tylko  do  płuc,  co  jest  nieprawidłowe.

Spróbuj  skoncentrować  swoją  krew  tutaj,  w  twoim  brzuchu,  24  godziny,  jeśli  to  możliwe.
Zawsze  staraj  się  oddychać  głęboko  w  podbrzusze,  wydychaj  bardzo  powoli.  Wdech  i  

wydech  powinny  trwać  30  sekund,  to  jest  właściwy  sposób  oddychania.  Kiedy  zaczynasz  ćwiczyć  jogę  i  
siadasz,  twój  umysł  jest  pełen  myśli,  prawdopodobnie  jest  to  pierwszy  problem,  jaki  
możesz  mieć.  Drugi  problem,  kiedy  masz  mniej  myśli,  zaczniesz  odczuwać  senność.

Istnieją  trzy  pozycje  do  praktyki  jogi.

Im  dłużej  będziesz  oddychać,  tym  dłuższe  będzie  twoje  życie.

To  jest  pierwsza  pozycja.  Jeśli  nie  możesz  tego  zrobić,  możesz  wyprostować  nogi  w  ten  
sposób.

Im  krócej  będziesz  oddychać,  tym  krótsze  będzie  twoje  życie.

To  zależy  tylko  od  tego,  co  jest  dla  Ciebie  najwygodniejsze.  Złóż  dłonie  razem  z  kciukami.  
Plecy  trzymaj  prosto,  ale  wygodnie.  Opuść  trochę  brodę.  Zamknij  usta,  oczy  i  umieść  język  
z  tyłu  podniebienia.  Zanim  zaczniesz,  wykonaj  trzy  wydechy,  aby  wydobyć  jak  najwięcej  
powietrza.  Wyjaśnię,  jak  prawidłowo  oddychać.  Powietrze  należy  wdychać  delikatnie  i  
powoli.

Niewdychanie  tylko  do  płuc  jest  nieprawidłowe.

Trzecim  problemem,  który  możesz  napotkać  po  pokonaniu  pierwszego  i  drugiego  
problemu,  jest  nuda.  Czwarty  problem,  pozostajesz  zrelaksowany  i  nie  robisz  postępów  w  
jodze.  W  każdej  sekundzie  mamy  dwanaście  milionów  myśli,  które  przychodzą  nam  do  
głowy,  w  takim  przypadku  musisz  skoncentrować  się  na  jednym.  Sposobem  na  to  jest  
liczenie  od  1  do  10.
Wdech  i  numer  1,  wdech  ponownie  i  policz  od  2  do  10.

Podczas  wdechu  może  się  okazać,  że  wdech  i  wydech  są  nieprzyjemne,  ponieważ  nie  
jesteś  przyzwyczajony  do  oddychania  w  ten  sposób.

Im  dłużej  będziesz  oddychać,  tym  dłuższe  będzie  twoje  życie.

Czasami,  jeśli  zapomnisz,  który  numer  był  następny,  powinieneś  zacząć  od  nowa  od  1  do  
10.  Kiedy  jeszcze  jeden  trening  i  raz

PRAKTYKA  JOGI
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Jeśli  podczas  uprawiania  jogi  pojawi  się  jakikolwiek  obraz  lub  dźwięk,  jakikolwiek  
obraz  lub  dźwięk,  pamiętaj,  że  to  nie  jest  prawdziwe,  to  tylko

To  my  szkodzimy  naszemu  zdrowiu,  dlatego  możemy  leczyć  tylko  siebie.  Lekarze  mogą  
wyleczyć  tylko  30%  z  nas,  pozostałe  70%  zależy  od  nas,  mogą  wyleczyć  tylko  nas  samych,  są  
zależni  od  naszego  stanu  umysłu,  naszych  myśli.

Z  tego  powodu  wszystkie  choroby  zdrowotne  zależą  od  nas.  To  jest  powód,  dla  którego  
istnieje  joga.
Naukowcy  udowodnili,  że  joga  może  poprawić  samopoczucie.  Można  wyzdrowieć  i  wyleczyć  
stres  i  uczucie  zdenerwowania,  wszystkie  problemy  fizyczne  i  psychiczne,  ale  jogę  należy  
praktykować  przynajmniej  raz  dziennie,  najlepiej  dwa  lub  trzy  razy.  Nie  spiesz  się  rano,  po  
południu  i  wieczorem.  Rano  po  przebudzeniu,  po  południu  i  wieczorem  przed  pójściem  
spać.  Nie  spiesz  się,  10,  20  lub  30  minut,  w  zależności  od  wolnego  czasu.  Bóg  i  lekarze  nie  
mogą  dać  ci  dobrego  zdrowia,  musisz  zrozumieć,  że  jesteś  jedyną  osobą,  która  może  
zapewnić  dobre  zdrowie  twojemu  ciału.  To  ważne,  podczas  uprawiania  jogi  należy  to  robić  
w  przewiewnym  miejscu,  ale  bez  przeciągów,  powinno  być  cicho,  a  wszystkie  urządzenia  
elektryczne  muszą  być  odłączone,  aby  nie  miało  to  wpływu.  Powinieneś  celować  w  ten  
punkt,  dolny  brzuch,  2  cale  poniżej  brzucha,  w  samym  środku  i  tam  jest  czakra.  Punkt  
koncentracji  dla  młodych  kobiet  znajduje  się  2  cale  nad  twoim  brzuchem,  pośrodku  tego  
punktu  znajduje  się  twoja  czakra.  Skoncentrowany  jest  ten  punkt,  ponieważ  tam  gromadzi  
się  krew  i  musimy,  poprzez  medytację  i  koncentrację,  próbować  krążyć  krwią  za  pomocą  
naszego  umysłu.

Jeśli  krew  krąży  dobrze,  nigdy  nie  cierpisz  na  żadną  chorobę  ani  chorobę,  jest  to  bardzo  
ważne.  Jeśli  krew  nie  krąży  dobrze,  każda  mała  żyła,  jeśli  krew  nie  krąży,  zmieni  się  w  cystę,  
a  potem  w  raka  iw  końcu  umrzesz.

Jeśli  chcesz  mieć  dobre  zdrowie  i  dłuższe  życie,  wystarczy  ćwiczyć  jogę  w  domu  i  stosować  
się  do  moich  wskazówek,  jak  ją  ćwiczyć.  Jeśli  zrobisz  to,  co  powiedziałem,  będziesz  bardzo  
zdrowy.

którzy  potrafią  bezbłędnie  policzyć  od  1  do  10,  mogą  przejść  do  drugiego  poziomu.  Na  
drugim  poziomie  możesz  pomyśleć  o  tym,  jak  wdychać  i  wydychać.  Stopniowo  poczujesz,  
że  życie  jest  kruche,  zależy  tylko  od  zagrożenia  powietrza.

To  jest  drugi  poziom.  Jeśli  uważasz,  że  liczenie  od  1  do  10  jest  trudne,  spróbuj  zastąpić  
mantry  liczbami.  Na  przykład  Jezus,  Maryja  lub  Bóg  lub  buddyjska  mantra  „Amituofo”.  Weź  
mantrę,  którą  lubisz  najbardziej.

Nie  mam  problemów  zdrowotnych,  ponieważ  ćwiczę  jogę.

Spróbuj  skupić  wszystkie  myśli  na  jednym.

W  tym  przypadku  prawidłowa  postawa  to  zamknięte  oczy  i  usta.

Kiedy  to  opanujesz,  skupisz  wszystkie  swoje  myśli  na  jednej,  wyeliminujesz  tę  pojedynczą  
myśl  lub  mantrę,  a  wtedy  wejdziesz  na  wyższy  poziom  jogi.

Kiedy  skończysz,  powinieneś  zrobić  trzy  wydechy,  tak  jak  na  początku.

Dzięki  jodze  można  wyleczyć  wszystkie  choroby.

Kiedy  skończysz,  zrób  to  rękami  i  to,  aby  odzyskać  normalną  temperaturę  ciała.  To  jest  
sposób  na  praktykowanie  tego.  Wdychane  powietrze  powinno  iść  tutaj  i  koncentrować  się  
na  tej  czakrze.  OK,  to  podstawowa  joga.  Jeśli  masz  jakieś  pytania,  możesz  skontaktować  się  
ze  mną  przez  Skype  lub  e-mail.
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Kiedy  jesteś  w  tym  momencie,  musisz  unikać  współżycia,  aby  mieć  siłę  do  krążenia  krwi  i  
przemieszczania  energii,  aby  krążyła  po  twoim  ciele.

Jeśli  tak  się  stanie,  co  oznacza,  że  bardzo  dobrze  wykonujesz  jogę,  to  jest  powód,  dla  
którego  się  pocisz.  Jeśli  twoje  ciało  się  nie  nagrzewa,  to  znaczy,  że  masz  dużo  myśli,  których  
nie  możesz  się  pozbyć,  a  powietrze,  które  wdychasz,  nie  trafia  dobrze  do  dolnej  części  
brzucha  i  nie  zaciągasz  się  płynnie  dymem  i  powoli,  abyś  nie  praktykował  jogi  prawidłowo.  
Najpierw  musisz  zaufać  swojej  zdolności  do  tego.  To  jest  pierwsza  rzecz,  którą  powinieneś  
wiedzieć,  najpierw  zaufaj  sobie.  Jeśli  odczuwasz  ból  po  ćwiczeniu  jogi,  oznacza  to,  że  krew  
nie  krąży  dobrze  w  tym  miejscu  i  masz  tam  problem.  Jeśli  to  konieczne,  idź  do  lekarza,  
zauważysz,  że  masz  tam  problemy.  Jeśli  masz  jakąś  chorobę,  ćwicząc  jogę,  skoncentruj  się,  
pomyśl  o  punkcie,  z  którym  masz  problemy,  myślę,  że  w  tym  punkcie  skoncentruj  się  i  
pomyśl,  że  krew  może  krążyć,  że  ten  punkt  można  poprawić  całą  swoją  energią  i  
koncentracją.

Każda  osoba,  która  osiągnie  ten  wyższy  poziom  jogi,  może  zainicjować  tę  energię  w  swoim  
ciele  i  nigdy  nie  cierpieć  na  żadną  chorobę.

Ostatnia  praktyka  jogi.  Kiedy  praktykujesz  jogę,  niektórym  zajmie  to  jeden,  dwa  lub  trzy  
miesiące,  ale  po  praktyce  jogi  dwa  razy  dziennie,  w  końcu  poczujesz  tutaj  gorącą  energię,  
gorące  uczucie  w  tym  momencie.

wymyślny.

Tak  jak  ja,  od  ponad  45  lat  nigdy  nie  cierpiałem  na  żadną  chorobę.  Zapewniam  cię,  że  kiedy  
już  uda  ci  się  uruchomić  energię  i  sprawić,  by  krążyła  ona  w  ciele,  będziesz  zdrowy  na  całe  
życie.

Dziesięć  dni  po  tym,  jak  zaczniesz  odczuwać  ciepło  w  brzuchu,  poczujesz  tę  energię  
poruszającą  się  tu  i  wszędzie.

Jeśli  chcesz  się  dobrze  skoncentrować  i  uprawiasz  jogę,  to  za  tydzień,  2  lub  3  tygodnie,  w  
zależności  od  osoby,  jeśli  jesteś  w  stanie  się  skoncentrować,  poczujesz,  że  ciało  odtąd  
zacznie  się  rozgrzewać .

Ja  cię  uczę,  a  ty  musisz  postępować  zgodnie  z  moimi  instrukcjami.  Po  tym,  jak  poruszysz  
swoją  energię  wokół  ciała,  nigdy  nie  będziesz  cierpieć  na  żadną  chorobę.  Wszystkie  
choroby  są  spowodowane  słabym  krążeniem  krwi,  jak  porażenie  mózgowe,  krew  krąży  
tylko  w  jednej  połowie  mózgu,  więc  druga  połowa  jest  sparaliżowana.

Nie  bój  się,  kiedy  energia  zaczyna  się  poruszać,  jest  to  naturalne,  ponieważ  ładujesz  swoją  
energię.  Twoja  krew  jest  tutaj  gorąca,  twoja  gorąca  energia  jest  gotowa  do  krążenia  w  
twoim  umyśle.  W  tym  momencie  powinieneś  skierować  swoją  energię  umysłem  do  czakry,  
która  znajduje  się  pod  twoim  odbytem,  poprowadzić  swoją  energię  do  tej  czakry,  a  
następnie  przez  plecy.  Musisz  skierować  swoją  energię  pod,  a  następnie  za  plecami.  
Następnie  niech  przejdzie  tutaj,  gdzie  mamy  kolejną  czakrę,  a  potem  niech  wasza  energia  
pójdzie  tą  ścieżką,  która  jest  pełna  czakr,  na  waszą  twarz,  a  potem  tutaj.  Tutaj  mamy  
kolejną  czakrę,  a  następnie  wracamy  do  czakry,  która  znajduje  się  2  cale  poniżej  twojego  
brzucha,  tej,  na  której  skupiamy  się  każdego  dnia.  W  tym  przypadku  twoja  energia  jest  w  
ruchu  i  kiedy  zaczniesz  ćwiczyć  jogę,  nagrzewa  się,  a  gdy  się  rozgrzeje,  rozpocznie  ruch  i  
nabierze  siły.

Jeśli  robisz  to  dobrze,  po  półgodzinnej  sesji  pocenie  się  ustaje,  oto  co  może  się  stać.

Dzięki  jodze  krew  krąży  z  wystarczającą  siłą,  aby  przejść
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Pomyśl  jeszcze  raz  o  czubku  swojego  nosa,  ale  w  inny  sposób,  to  jak  myślenie,  że  tutaj,  
na  czubku  nosa,  myślisz  bez  myślenia.

Wiele  osób  umiera  z  powodu  różnych  zawałów,  zawałów  serca,  załamań  nerwowych,  
wylewów...  Tylko  dzięki  jodze  możesz  się  zrelaksować  i  pokierować  umysłem  krążeniem  
krwi  i  energii  wokół  ciała,  tak  aby  nie  cierpieć  na  żadne  choroby.  To  jest  cel  jogi.  Uwierz  
mi,  każdy,  kto  twierdzi  inaczej,  jest  w  błędzie.

Wcześniej  musiałeś  się  tutaj  skupiać,  ale  teraz  jest  to  skupienie  tylko  w  połowie,  myślenie  
i  nie  myślenie.W  tym  przypadku  poczujesz,  że  twój  umysł  i  ciało  stopniowo  zaczynają  się  
rozluźniać,  jakbyś  był  nieśmiertelny,  poczujesz,  że  nadchodzisz .  Potem,  kiedy  będziesz  w  
stanie  to  zrobić,  skoncentruj  się  na  powietrzu,  które  wdychasz,  skoncentruj  się  całym  
swoim  umysłem  na  powietrzu,  którego  nie  widzisz,  powietrzu,  którym  oddychasz.

Ta  JOGA  jest  praktykowana  od  ponad  5000  lat.  Joga  jest  praktykowana  od  ponad  5000  lat  
i  uczę  was  za  darmo,  więc  nie  ma  nic,  ani  słowa  w  moim  własnym  interesie.  Ponieważ  nie  
mam  żadnych  uczuć,  uczę  was,  jak  praktykować  tradycyjną  jogę,  w  przeszłości  tylko  mnisi  
buddyjscy  mogli  się  tego  nauczyć.

przez  mózg,  a  nie  jak  wcześniej.  Inicjując  ruchem  swojej  energii  umysłem,  kierując  
energię  tak,  aby  okrążyła  twoje  ciało  i  wszystko,  co  wcześniej  było  zablokowane,  będzie  
mogło  dobrze  krążyć,  a  wtedy  pokonasz  swoją  chorobę.  Gdy  krew  krąży  prawidłowo,  
można  wyleczyć  się  z  każdej  choroby,  takiej  jak  paraliż,  kulawizna  lub  gdy  nie  masz  
wystarczającej  siły  w  rękach  lub  nogach  lub  w  dowolnej  części  ciała,  w  której  odczuwasz  
ból  lub  paraliż  spowodowany  słabym  krążenie  optymistyczne.

Zarówno  twoje  serce,  jak  i  twoja  dusza  powinny  koncentrować  się  na  powietrzu,  które  
wchodzi  i  wychodzi,  wchodzi  i  wychodzi.  Stopniowo  poczujesz,  że  twoje  ciało  nie  istnieje,  
ponieważ  zapomniałeś  o  swoim  własnym  istnieniu  i  istnieniu  swojego  ciała,  ponieważ  my  
skoncentrujesz  się  na  powietrzu,  poczujesz,  że  powietrze  to  nic  więcej  niż  powietrze,  nic  
więcej,  to  powietrze  to  tylko  fantazja.

Teraz  nauczę  cię,  jak  mieć  dobre  zdrowie.  Aby  to  osiągnąć,  musisz  najpierw  się  zrelaksować  
i  przestać  myśleć.  Teraz  wyjaśnię  szczegółowo  cały  proces:  Po  pierwsze,  zacznij  się  
poruszać  i  ogrzewać  swoją  energię  w  tej  czakrze.  Aby  to  osiągnąć,  musisz  zrobić  jeden  
wdech  i  pomyśleć  „jeden”,  ponownie  wdech  i  pomyśleć  „dwa”  i  tak  dalej,  aż  do  „dziesięciu”.  
Jeśli  jesteś  zrelaksowany  i  potrafisz  myśleć  do  „dziesięciu”,  nie  zapominając  wcześniej  
żadnej  liczby,  drugim  krokiem  jest  skoncentrowanie  się  na  czubku  nosa  i  myślenie  o  tym,  
jak:  „powietrze  wchodzi  i  wychodzi”,  „powietrze  wchodzi  i  wychodzi”.  na  zewnątrz”,  a  
później  poczujesz,  jak  powietrze  wypełnia  całe  ciało,  wszystkie  jego  pory.  Poczujesz  swój  
oddech  i  jesteś

Kiedy  długo  siedzimy,  nogi  drętwieją  i  są  jak  we  śnie,  a  my  próbujemy  wstać,  nie  mamy  
siły  chodzić,  paraliż  ten  sam.  Zawał  serca  jest  spowodowany  zablokowaniem  dopływu  
krwi  do  serca.

Kiedy  jesteś  na  tym  poziomie,  będziesz  na  tym  samym  poziomie  co  nauczyciel  jogi,  tak  
jakbyś  był  na  tym  samym  poziomie  co  Jezus  Chrystus.

jeden.

Każdy,  kto  ma  te  objawy  i  uczy  się  jogi,  w  tym  krytycznym  momencie,  który  może  ćwiczyć  
jogę  na  stojąco  lub  siedząco,  koncentrując  się  i  uprawiając  jogę,  może  przezwyciężyć  ten  
kryzys  i  żyć  dłużej.

W  tej  chwili  jego  serce  nie  myśli  już  o  różnicy  między  tobą,  nim,  mną  ani  czymkolwiek,  
ponieważ  wszystko  będzie  jednością.
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Będziesz  miał  ten  sam  poziom  co  Jezus  Chrystus,  jak  święty,  to  jest  najwyższy  poziom  
jogi.  Dziękuję.

Jeśli  udało  nam  się  to  wcześniej,  teraz  też.  Joga  polega  na  powrocie  do  tego  stanu,  na  
początku  przed  narodzeniem.  Zanim  się  urodziliśmy  wszyscy  byliśmy  zdrowi.  Nasze  
ciało  załamuje  się  wraz  z  naszymi  pragnieniami,  zachciankami  i  złymi  nawykami.  Dzięki  
jodze  można  cofnąć  się  do  momentu,  kiedy  byliśmy  w  łonie  mamy.

Joga  pomaga  nam  wrócić  do  etapu  sprzed  porodu.  Zanim  się  urodziliśmy,  byliśmy  
wspaniałymi  nauczycielami  jogi.  Wyobraź  sobie,  że  jesteś  nienarodzonym  dzieckiem,  
głową  w  dół,  oddychającym  przez  pępowinę  przyczepioną  do  matki.  Oddychasz  i  
odżywiasz  się  pępkiem,  oddychasz  pępowiną  z  głową  skierowaną  w  dół  na  ograniczonej  
przestrzeni  i  moglibyśmy  się  utrzymać  przez  8  lub  9  miesięcy.  Gdybyśmy  teraz  
zamknęli  się  w  małej  torebce,  jak  długo  możemy  to  wytrzymać,  zanim  popadniemy  w  
szaleństwo  lub  zaczniemy  odczuwać  niepokój?

Wcześniej,  jeśli  mogłeś  znieść  przebywanie  w  łonie  matki  przez  8  lub  9  miesięcy,  jak  
nauczyciel  jogi,  zanim  się  urodziłeś,  dzięki  praktyce  jogi  możesz  wrócić  do  tego  
momentu.  Taki  jest  cel  jogi,  aby  powrócić  do  początku,  abyś  zawsze  miał  dobre  zdrowie  
i  dzięki  jodze  mógł  żyć  dłużej,  mieć  dłuższe  życie.
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koniec  jogi  „Ja”  rozumiemy  już,  że  nie  istnieje.  Jeśli  nie  osiąga  poziomu  zrozumienia,  że  „ja”  ciała  nie  
istnieje,  logicznie  zachowuje  się  jak  człowiek  ciała  i  ciała.  Kiedy  przestajesz  być  człowiekiem,  
automatycznie  przestajesz  zachowywać  się  jak  człowiek  i  postępujesz  całym  swoim  sumieniem  i  
duszą,  tak  jak  robił  to  Jezus  Chrystus  czy  Budda.  Jezus  Chrystus  kilkakrotnie  dokonywał  cudów,  np.  
chodzi  po  wodzie,  nakarmi  cały  świat  kawałkiem  chleba….  Dokonywanie  tych  cudów  jest  bardzo  łatwe  
i  proste:  każda  osoba  może  dokonywać  wszelkiego  rodzaju  cudów,  o  ile  porzuci  wszelkie  ludzkie  
myślenie,  o  ile  opuści  „ja”  tego  ciała  i  będzie  zachowywać  się  jak  Jezus  Chrystus  lub  Budda.  Każdy  
rodzaj  cudu  można  dokonać  tak,  jakby  to  była  rzecz  naturalna.  Większość  uczniów  Buddy,  gdy  
nadchodzi  chwila  i  rozumieją,  pozostawia  to  „ja”  niewolnikiem  tego  ciała.  Kiedy  to  sobie  uświadamia,  
wyzwala  się  z  niewoli  ciała  i  staje  się  świętym,  a  każdy  święty  może  dokonać  wszelkiego  rodzaju  
cudów.  Święci  nie  proszą  o  pieniądze  ani  bogactwo,  byłoby  to  bardzo  łatwe;  Dzięki  jodze  możesz  
przenieść  się  w  przyszłość  i  wiedzieć,  co  się  wydarzy,  możesz  poznać  numery  puli,  loterii…  wszystko  
można  łatwo  poznać.  Dzieje  się  tak,  że  kiedy  ktoś  pewnego  dnia  osiąga  kategorię  świętego,  nie  chce  
już  tego  wszystkiego.  Ale  jeśli  chcesz  iść  do  przyszłości,  nie  ma  problemu,  o  ile  zapomnisz  o  
teraźniejszości.  Teraźniejszość  to  ty.  Jeśli  nie  ma  „ciebie”,  w  teraźniejszości  możesz  przejść  do  
przyszłości  i  do  przeszłości.  Będziesz  wolny.  Ale  obecnie  musisz  usunąć  to  z  umysłu,  ze  swojej  
świadomości.  Celem  jogi  jest  zrozumienie,  że  dusza  wykorzystuje  to  ciało  do  przekazywania  tej  teorii.  
Każde  ciało  jest  jak  trup,  tak  jak  żarówka,  jeśli  w  żarówce  nie  ma  prądu,  jest  bezużyteczna,  ale  gdy  
prąd  do  niej  dotrze,  zaświeci  się.  Żarówka  jako  ciało,  dusza  jako  prąd  elektryczny.  To  tylko  to.  Jeśli  
ktoś  to  zrozumie,  będzie  mógł  podróżować  między  gwiazdami,  nawet  jeśli  żyje.

Tak  jak  oglądamy  horror  i  się  boimy,  kiedy  się  kończy  żyjemy  dalej  nic  nam  się  nie  stało,  tylko  w  
myślach  wierzymy,  że  to  co  widzimy  jest  prawdziwe,  ale  to  nie  jest  prawdziwe,  to  jest  fantazja.  Dlatego  
jeśli  chcesz  być  świętym,  człowiekiem  czyniącym  cuda,  chcesz  być  bogatym,  potężnym,  milionerem,  
chcesz  długo  żyć,  spełniać  wszystkie  swoje  pragnienia,  być  superczłowiekiem,  zapomnieć  o  obecnym  
„ja”  i  przestań  zachowywać  się  jak  „ja”  tego  ciała.  Postępuj  jak  Jezus  Chrystus

Teraz  nauczę  was,  jak  powinniście  praktykować  duchową  jogę.

Ten  obraz  przedstawia  super  mistrza  jogi  o  imieniu  „Tamo”,  który  kiedy  po  raz  pierwszy  przybył  na  
terytorium  Chin,  wstąpił  do  świątyni  Shaolin  w  małym  miasteczku  i  uprawiał  jogę  przez  6  lat  bez  
wychodzenia  z  domu,  bez  jedzenia  i  picia.  Medytuj  przez  6  lat.  To  nauczyciel  nauczycieli,  numer  jeden  
wśród  wszystkich  nauczycieli  jogi.  Na  mojej  stronie  można  zobaczyć  przykład  jak  15-letni  chłopiec  w  
Tybecie  spędza  10  miesięcy  na  jodze  bez  jedzenia  i  picia,  co  pokazuje,  że  joga  to  nie  fantazja.  Dzięki  
jodze  możesz  osiągnąć  to,  czego  pragniesz,  wystarczy  się  poddać  i  zapomnieć  o  swoim  „ja”.  Jeśli  nie  
ma  tam  „ja”,  to  ciało  nie  istnieje  i  będziesz  wolny.  To  takie  proste,  to  my  sami  się  komplikujemy.  
Bierzemy  fantazję  i  wierzymy,  że  jest  prawdziwa.

PRAKTYKUJ  JOGĘ  DUCHOWĄ
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Bardzo  dziękuję.

lub  Budda  i  wszystkie  twoje  życzenia  zostaną  spełnione,  to  takie  proste,  nie  potrzebujesz  
wielu  lat  nauki,  ani  jogi,  nie.

Budda  powiedział:  „Cała  ta  teoria  jest  jak  lekarstwo,  kiedy  już  zostaniesz  wyleczony,  
logicznie  rzecz  biorąc  przestajesz  brać  to  lekarstwo.  To  jest  przyszłość,  która  nas  czeka.  
Mam  nadzieję,  że  ja  i  wy  wszyscy  razem  pewnego  dnia  spotkamy  się  ponownie  w  
zaświatach.  Możemy  dotrzeć  do  tego  raju,  terytorium  Buddy  lub  Jezusa  Chrystusa  i  
możemy  komentować  to,  co  nam  się  przydarzyło  w  tym  życiu.  Jeśli  wysłuchacie  mojego  
przesłania,  pewnego  dnia  wszyscy  będziecie  mogli  powrócić  do  naszego  pochodzenia.  
Skąd  wszyscy  pochodzimy.

Błagam  zostaw  to  fantazjowanie  "ja"  i  chodźmy  razem  do  domu.

Każda  teoria  Buddy  i  Jezusa  Chrystusa  jest  jak  lekarstwo.  Jesteśmy  teraz  zdezorientowani,  
jesteśmy  szaleni,  nasze  mózgi  są  pełne  fantazji.  Teoria  Buddy  i  Jezusa  Chrystusa  jest  jak  
lekarstwo,  jeśli  weźmiemy  to  lekarstwo,  zostaniemy  wyleczeni  z  tej  choroby  szaleństwa,  
która  sprawia,  że  mylimy  rzeczywistość  z  fantazją.  Kiedy  weźmiesz  to  lekarstwo  i  zobaczysz,  
że  jesteś  wyleczony  z  tego  szaleństwa,  nie  potrzebujesz  już  żadnej  teorii.  To  tak,  jakbyśmy  
musieli  przeprawić  się  przez  rzekę  i  wsiąść  do  łodzi,  no  cóż,  ta  teoria  (Budda  czy  Jezus  
Chrystus  jest  jak  łódź,  wchodzimy  na  łódź  i  uczymy  się  teorii,  a  kiedy  docieramy  do  drugiej  
co  robimy  Wysiadamy  z  łodzi  i  niesiemy  ją  na  ramionach  czy  zostawiamy  na  brzegu  rzeki?

Musimy  porzucić  tę  fantazję  i  wrócić  do  domu.  Nasz  dom  czeka  na  nas  miliardy  lat,  proszę  
zróbcie  to  i  chodźmy  wszyscy  do  domu.  Wszyscy  jesteśmy  bogami,  jesteśmy  gwiazdami,  
proszę  wróć  do  domu.  Wróćmy  do  naszego  początku,  czyli  nieskończonego  wszechświata,  
w  którym  nie  ma  śmierci,  smutku,  wszystko  jest  cudowne.
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Dziękuję,  dziękuję  z  całego  serca.

Ważne  jest  to,  że  musimy  podziękować  twojej  matce  i  ojcu,  przyjaciołom,  rodzinie,  
społeczeństwu,  całemu  światu.  Jeśli  w  swoim  sercu  zawsze  będziecie  dziękować  
wszystkim,  czeka  was  dobra  przyszłość,  dobre  zdrowie.  Ponieważ?  Jeśli  ktoś  umie  
dziękować  czynami,  a  nie  tylko  słowami,  będzie  dobrym  synem,  dobrym  ojcem,  
dobrą  matką...  mieć  dobrą  przyszłość,  bo  ta  osoba  tylko  próbuje  wykorzystać  
swoją  rodzinę  ludzi  z  towarzystwa.  Taka  osoba  nie  będzie  miała  dobrej  przyszłości.  
Bo  jeśli  wykorzystasz  raz,  drugi  raz  ludzie  nie  dadzą  się  wykorzystać.  Jeśli  otrzymasz  
1,  musisz  wrócić  10  razy.  Jeśli  wiesz,  jak  to  zrobić,  będziesz  miał  wszystkich  swoich  
przyjaciół,  całą  rodzinę,  całe  społeczeństwo  po  swojej  stronie  i  zawsze  będą  ci  
pomagać,  aby  wszystko  szło  dobrze.  Dlatego  bardzo  ważne:  różnica  między  ludźmi  
a  zwierzętami  polega  na  tym,  że  musimy  wiedzieć,  jak  dziękować  sercem,  czynami,  
a  nie  tylko  słowami.  Jak  to  już  kiedyś  było  w  pewnym  mieście:  Był  sobie  człowiek,  
który  bardzo  kochał  swojego  psa.  Pewnego  dnia  umarł,  a  jego  pies  codziennie  
odwiedzał  grób  swojego  pana,  aż  do  jego  śmierci.

Z  SERCA  DZIĘKUJĘ
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ręce.

Żyj  z  wielkim  sercem  pełnym  czystej  miłości  i  dziękczynienia.

Nawet  zwierzę  wie,  jak  podziękować  swemu  panu  za  to,  że  go  kocha.  A  my,  ludzie,  musimy  
wiedzieć,  że  wszystko,  co  otrzymujemy,  zwłaszcza  od  ojca  i  matki,  którzy  tak  bardzo  nam  
pomogli.  Gdyby  nie  twój  ojciec  i  matka,  nie  byłoby  cię  tutaj  dzisiaj.  1º  jeśli  twoja  matka  
poroniła,  zanim  się  urodzisz,  jesteś  martwy.  2º  gdybyś  się  urodził  i  nie  zaopiekowali  się  tobą,  
nie  byłoby  cię  tutaj  dzisiaj.  Za  to  wszystko  musimy  odwzajemnić  tę  przysługę  naszemu  ojcu  i  
matce,  którzy  troszczyli  się  o  nas  bezwarunkowo.  Nie  tylko  dobrymi  słowami  musisz  
odwdzięczyć  się  rodzicom  za  wszystko,  co  dla  ciebie  zrobili,  ale  także  swoimi  czynami.  Wszystko  
najpierw  twój  ojciec  i  matka.

POWRÓT  INDEKS

Bardzo  dziękuję.

Jeśli  mamy  talerz  z  jedzeniem,  najpierw  musicie  go  zawsze  ofiarować  ojcu  i  matce.  Jeśli  to  
zrobisz,  twoje  dzieci  zrobią  to  samo  tobie.  To  jest  dobre  dla  ciebie,  dla  twojego  ojca  i  matki  i  
dla  twojego  przyszłego  dziecka,  wnuków…  wszystko  zależy  od  tego,  co  zrobiłeś  całym  sercem.  
Musisz  zrobić  to  samo  z  przyjaciółmi;  Jeśli  twoi  przyjaciele  ci  pomagają,  nie  musisz  po  prostu  
dziękować,  nie.  Twoi  przyjaciele  pomagają  ci  w  działaniach  z  faktami,  nie  możesz  po  prostu  
podziękować  i  to  wszystko.  Jak  to  się  tutaj  mówi:  „słowa  wiatr  unosi”,  to  się  nie  liczy.  Samo  
powiedzenie  dziękuję  się  nie  liczy.

Jeśli  rodzina,  społeczeństwo,  państwo,  cały  świat...  wyświadczają  ci  jakąkolwiek  przysługę,  
musisz  odwdzięczyć  się  czynami,  a  nie  tylko  słowami,  i  musisz  je  odwzajemnić  pomnożone  
przez  10  lub  100.  W  takim  przypadku  twoja  przyszłość  będzie  jasny  i  jak  ścieżka  róż.  Każdy,  kto  
wyświadczy  ci  małą  przysługę,  musi  wrócić  z  dużą  przysługą.  Jeśli  to  zrobisz,  zdobędziesz  serca  
całego  świata  i  cały  świat  cię  pokocha.  Jak  twoja  partnerka:  gotuje  dla  ciebie,  zajmuje  się  
domem,  daje  ci  miłość...  za  to  wszystko  musisz  być  wdzięczna.  Jeśli  para  żyje,  dziękując  sobie  
nawzajem,  żyje  bardzo  szczęśliwie  i  wszystko  działa.  Nie  ma  nienawiści  ani  zemsty.  Jeśli  
dziękujesz  sercem,  słowem,  czynem...  wszyscy  cię  kochają.  Jeśli  wiesz,  jak  dziękować,  zdobyłeś  
cały  świat.  Jeśli  dziękujesz  przed  lustrem,  lustro  dziękuje  tobie.  Mój  przyjacielu,  chciałbym,  
żebyśmy  wszyscy  żyli  w  raju,  a  ten  raj  jest  w  naszym
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